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Nowy Łowiczanin 

Strykowski wątek 
grubych wyłudzeń 

Dwudziestosiedmioletni miesz
kaniec gminy Stryków zamiesza
ny jest w działalność grupy prze
stępczej, której udało się wyłudzić 
kilkaset tysięcy złotych. 

M ózgiem gangu był 55-letni rzeszo
wianin, którego policja ujęła w ostat
ni poniedziałek, 6 listopada, w War

szawie. Mężczyzna ten poszukiwany był 
od 5 lat za wielomilionowe nadużycia i oszu
,stwa- mm. na szkodę różnych firm i ban
ków, a od listopada2005 roku kierował grupą 
zajmują'Cą się wyłudzaniem towarów i kre
dytów gotówkowych. w któią zamieszany 
był również Paweł K. z gminy Stryków. 
Przestępcza działalność grupy przyniosła 
straty sięgające około 200 tysięcy złotych. 

Na trop oszustów policjanci wpadli na 
początku bieżącego roku. Wtedy to ustalili, 
re w agencjach kredytowych i sklepach R1V 
- AGD na terenie Skierniewic pojawiają się 
zaświadczenia o zatrudnieniu i wysokości 
dochodów wystawiane przez spółkę 
z Żyrardowa Osoby dokonujące zakupów 
lub starające się o kredyt na podstawie tych 
dokumentów nigdy nie były zatrudnione 
w tej fumie i posługiwały się ,,spreparowa-

nyrni" dokumentarni. Jak ustalili policjanc~ 
spółka została sprzedana w listopadzie 2005 
roku, a kupujący- mieszkaniec gminy Stry
ków - nie dokonał obowiązujących for
malności związanych z jej zakupem. Wy
najął on pomieszczenia na siedzibę firmy 
w Żyrardowie i podłączył stacjonarny te
lefon, który miał służyć weryfikacji ,Je
wych" zaświadczeń o zarobkach i zatrud
nieniu 

J · eszcze w tym samym roku spółka wy
łudziła 20 telefonów komórkowych 
w taryfach biznesowych, które następ

nie służyły przestępcom do dokonywania 
kolejnych oszustw. Operator telefonii ko
mórkowej poniósł straty sięgające ponad 
66 tysięcy złotych. Oszuści zakupili ben
zoesan sodu o wartości ponad 25 tysięcy 
złotych i nie zapłacili za towar. Wyłudzili 
też 7 ton glikolu o wartości 33 tysięcy zło
tych i papier o wartości 25 tysięcy złotych. 

27-letni Paweł K. wpadł w ręce policji na 
początku października wraz z grupą 
5 mieszkańców Skierniewic. Z.Ostał objęty 
dozorem policyjnym. Grozi mu do 8 lat 
pozbawienia wolności. Nie ma za sobąprze
szłości kryminalnej. 

(ljs) 

Poczwórne zderzenie na Warszawskiei 
Czy karambole na czternastce 

staną się cotygodniową regułą? 
Niedawno Wyskoki, teraz War
szawska w Strykowie. 

W sobotę, 4 listopada, w godzinach po
południowych doszło tu do po
czwórnego zderzenia samochodów 

jadących w kierunku Głowna. Nadmierna 
prędkość i chwila nieuwagi spowodowały, 
re kierujący Mazdą Andrzej P. z Warszawy 
uderzył w tył Opla kierowanego przez 
Martę C. z Łowicza, a ta z kolei w tył Fiata 

Punto, za którego kierownicą siedział An
drzej S. z Łodzi. Ten samochód uderzył na
tomiast w tył Opla kierowanego przez Ar
kadiusza T., mieszkańca gminy Stryków. 
Kierowca Mazdy został ukarany manda
tem. Na szc:zęście oprócz uszkodzeń karo
serii nie doszło do poważniejszych obrażeń 
kierowców i pasażerów. To zdarzenie to 
kolejna przestroga dla kierowców, że niesa
mowicie ruchliwa trasa lcrajowa nr 14, która 
dodatkowo jest obecnie modernizowana, 
należy do bardzo niebezpiecznych. 

(/js) 
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Kandydaci: (od lewej) Barbara Giinther, Grzegorz Klejny, Roman Wasilewski. 

Tro1e na trz dziestu 
Troje spośród czterech 
kandydatów na burmistrza 
miasta Głowna stawiło się 
4 listopada na publicznej 
debacie, której inicjatorem 
był kandydat Grzegorz 
Klej ny. 

O prócz pomysłodawcy w Sali Ocho
tniczej Straży Pożarnej przy ul. Zło

tej w Głownie pojawili się: Barbara 
Gunther oraz Roman Wasilewski. 
Oświadczenie urzędującego burmistrza 
Wojciecha Brzeskiego w sprawie jego 
nieobecności odczytał członek jego komite
tu wyborczego, kandydat na radnego i rad-

ny mijającej kadencji Krzysztof Parol. Brze
ski lakonicznie stwierdził, że nie mógł wziąć 
udziału w debacie z powodu wcześniej usta
lonego terminarza, zapewniając jednocześnie, 
że będzie do dyspozycji mieszkańców 
Głowna 7 listopada. 

M itjrny nadzieję, re frekwencja wybo
rcza nie będzie podobna do zaintere

sowania mieszkańców poznaniem kandy
datów na burmistrza Głowna oraz ich pro
gramów wyborczych. Na sali balowej OSP 
zebrało się nieco ponad 30 osób, w tym kan
dydaci na radnych. Dyskusja trwała. około 
dwóch godzin. Spotkanie poprowadził or
ganizator Grzegorz Klejny. W pierwszej 
części spotkania kandydaci przedstawili 
pokrótce swoje programy wyborcze, które 
„Wieści" systematycznie prezentują na swo-

ich łamach. W tym numerze można zapo
znać się z planarni Barbary Giinther 
oraz Romana Wasilewskiego. 

N ie wszystkie pytania płynące z sali były 
precyzyjne. Niektóre wypowiedzi nie 

miały nawet charakteru pytań. Wśród nich 
były te dotyczące domniemań, co do nie
obecności Wojciecha Brzeskiego. Jeden 
z mieszkańców wskazywał, re burmistrz 
uciekł od debaty „tak, jak dwa lata temu od 
powodzi". Jeden z mieszkańców zarzucał 
kandydatowi Wasilewskiemu, re nie zdra
dziłna wstępie swojej,jak się wyraził, „opcji 
- że jest od Waśkiewicza", który to jako rad
ny przez 12 lat niewiele zrobił dla miasta. 
Ten sam mieszkaniec chciał wiedzieć dla
czego lekarze biorą się za władzę, skoro po
winni leczyć ludzi. dok. !la str. 44 

20 lat leialy na koncie 88. Rocznica Odzyskania Niepodległości 

U 
~oczystości z okazji Narodowego 
Swięta Niepodległości 11 listopada 
rozpoczną się o godzinie 14 na Placu 

Wolności w Głownie. Delegacje złożą kwia
ty pod tablicą upamiętniającą 70. rocznicę 
odzyskania przez Polskę Niepodległości. 
Wręczone zostaną akty nadania tytułu ,;za
służony dla Miasta Głowna'', którym jest 
71-letni Wojciech Zuchora związany 
z działalnością OSP i z budową zalewu ,,Mro
życzka'', oraz trzech tytułów „Honorowy 
Obywatel Miasta Głowna" dla Andrzeja 
Janowskiego, właściciela stoczni jachto
wej ,,Janmor", ks. dziekana Stanisława Ba
nacha, proboszcza parafii św. Jakuba, oraz 
Petera Ramischa - mieszkającego dziś 
w Szwaj~ ale mającego kontakt z Mie-

czysławem Wołudzkim, jak i z TPMG 
w Głownie, którego jest członkiem -wspiera
jącęgo finansowo parokrotnie działalność gło
wieńskiego Muzewn 

Pieniądze zebrane na budowę domu kultury zostaną przekazane na remont muzeum 

W poniedziałek 23 października po bli
sko dwudziestu latach, nigdy nie

rozwiązany Społeczny Komitet Budowy 
Ośrodka Kultury w Głownie podjął decyzję 
o przekazaniu pieniędzy pochodzących 
ze zbiórki publiczntj - a przechowywanych 
od początku lat dziewięćdziesiątych na kon
cie bankowym-na konto mia5ta z przeznacze
niem na rewi1aliz.ację Pałacu Jablcilskich - dzi
siejszej siedziby głowieńskiego Muzeum 
oraz Towarzystwa Przyjaciół Mia5ta Głowna 
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Decyzja ta zapadła po blisko dwugodzin
nych obradach członków - inicjatorów bu
dowy ośrodka kultury w Głownie. Na po
niedziałkowym spotkaniu pojawiło się ich 
czternastu spośród 48. - Polowa z tych osób 
już nie żyje - mówi prezes TPMG, współ
inicjatorka budowy domu kultury 
w Głownie Wacława Rydzyńska, wów
czas radna Łodzi. Podczas spotkania 
Wacława Rydzyńska nie kryła rozżalenia 
z powodu nigdy niezrealizowanego pia-

nu budowy domu kultury nad głowień
skim zalewem (w miejscu dzisiejszych 
imprez plenerowych przy ul. Zgierskiej). 
Wszak zaangażowanie mieszkańców 
Głowna w zbiórkę funduszy na ten cel 
było swego czasu ogromne. Ludzie ku
powali cegiełki, a z ich pensji odtrącano 
co miesiąc po 20 ówczesnych złotych 
(były to lata osiemdziesiąte). Do dziś 
wielu głownian zastanawia się, co takiego 
stało się, że budowa domu kultury- mimo, 
że została rozpoczęta - nigdy nie docze
kała się pomyślnego zakończenia? 

dok. na str. 43 

Następnie zaplanowano przemarsz do 
kościoła Sw. Jakuba Apostoła, złoreniewień
ców i kwiatów w miejscąch pamięci narodo
wej. O godzinie 15 rozpocznie się msza 
święta w intencji Ojczyzny. Po jej zakoń
czeniu ucmiowie Gimnazjum Mitjskiego za
prezentują okolicznościowy program arty
styczny. (eh) 

Uwaga, fałszywe banknoty 

N a razie nie wiadomo, czy był to tylko 
pojedyńczy przypadek, czy w Głow
nie pojawiło się więcej fułszywych 

banknotów. W poniedziałek 6 listopada fał
szywą dwustuzłotówkę wykryła kasjerka 
jednego z głowieńskich banków. Wśród in
nych banknotów przyniósł ją właściciel skle
pu motoryzacyjnego przy ul. Swoboda, do
konujący wpłaty utargu. Z jego relacji wyni
ka, re ,,fałszywką" mógł zapłacić za doko
nane zakupy nieznany mu klient, około godz. 
lOtego samego dnia (ljs) 
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JEDEN KANDYDAT, Wl~CEJ MIESZKAŃCÓW 
Prawie dwa razy więcej 
głownian wzięło udział 

7 listopada w spotkaniu 
wyborczym z kandydatem 
na burmistrza Głowna 
Wojciechem Brzeskim 
- niż kilka dni wcześniej na 
debacie z udziałem trzech 
pozostałych kandydatów 
(o której piszemy odrębnie). 

aby Głowno stało się zapleczem turystycz
nym dla Łodzi . Planuje rewitalizację Pałacu 
Jabłońskich, w którym fimktjonuje muz.ewn, 
stawia na wsparcie organizacji pozaiządo
wych i zwiększenie liczby imprez miejskich. 
Zapewnia, że nadal wspierałby SP ZOZ 
miejskimi dotacjami oraz rozwijał medycy
nę szkolną 

Zlmieiza wprowadzić monitoring w mitj
scach o szczególnym zagrożeniu w Głow
nie, zapewnia o wsparciu finansowym dla 
policji. Chciałby doprowadzić do końca pize
niesienie komisariatu do budynku przy 
ul. Sikorskiego 3, który ogrzewany byłby 
z kotłowni miejskiej. 

Okoliczni mieszkańcy zajęli się 
pozostałościami po przycince. 

Topole nareszcie przycięte P. rogram wyborczy kandydat przed
stawił bardzo szczegółowo. Stanowi 

on kontynuację dotychczasowych działań. 
W telegraficznym skrócie opiera się na inak
symalnym pozyskiwaniu pieniędzy z ze
wnątrz. Rozwój infrastruktury miejskiej 
w postaci kanalizacji, wodociągów oraz 
dróg ma się odbywać dzięki finansom po
zyskanym głównie z Unii Europejskiej, 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego, 
WFOŚiGW oraz Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepelnosprawnych. 
Brzeski jako burmistrz kolejnej kadencji za
jąłby się zagospodarowaniem Placu Wolno
ści, tj. zwodociągowaniem, skanalizowaniem 
przebudową linii napowietrznej, prz.ebudo
wą' wspólnie ze starostwem ul. Sikorskiego 
oraz ścieżką rowerową do ul. Sucharskiego. 

Ponad godzinę Wojciech Brzeski (z lewej) bardzo szczegółowo mówił 
o swoim programie wyborczym. Krzysztof Parol, członek komitetu (z pra
wej), prowadził debatę. 

Ponadto chciałby uczynić Uiząd Miejski 
jeszcze bardziej przyjaznym dla miesz.kań
eów, aby sprawy były załatwiane od ręki, 
a nie w terminach ustawowych. Będzie dbał 
o jawąość działania administratji. 

Publiczność znużyła się nieco później
szymi wystąpieniami poszczególnych kan
dydatów na radnych z komitetu ,,Dla Głow
na", którzy towarzyszyli Brzeskiemu, 
bo trwały one półtorej godziny. Ci, którzy 
dotrwali do ostatniej części debaty, zadawa
li pytania dotyczące ekologii, bezpieczeń
stwa, braku patroli policyjnych na ulicach 
czy dewastowania miejskiej własn~~ pro
blemu zaśmiecania miasta, pomocy mały 
pizedsiębiorcom itp. (eb) 

P o półtorarocznych staraniach władzom 
miasta udało się doprowadzić do wy
cinki włoskich topoli przy ulicy To

polowej w Głownie. Kilkumetrowe drzewa 
rosły na terenie PKP przy nasypie kolejo
wym, stąd problem z egzekucją powinno
ści. Stare drzewa stwarzały niebezpieczeń
stwo dla mieszkańców tego rejonu. Przy
cinkę prowadzili od 6 do 8 listopada pra
cownicy PKP Energetyka na zlecenie z.a_ 
kładu Linii Kolejowych PKP w Łodzi. 
Mieszkańcy Głowna natomiast skrupulat
nie zajęli się spizątaniem ścinanych gałęzi, 
które z pewnościąprzydadz.ą się jako mate
riał opałowy. (eb) 

Kontynuowałby współpracę z GDDKiA w 
sprawie przebudowy slazyżowań z ·trasą m 
14 i budował parkingi - pierwszy przy ul. 
Sikorskiego i Sucharskiego. 

Planuje ponadto kupić drugi mały auto
bus dla MZK, budować i pozyskiwać bu
dynki na mieszkania komunalne i socjalne, 
kontynuować plan selektywnej zbiórki od-

Cena straszaka na kierowców 
Sprawa fotoradaru ustawianego 

w ·Strykowie przy trasie nr 14 
w okolicy Hotelu 500 wraca jak bu
merang na obrady sesji. Bez poru
szania tego tematu nie obyła się 
również ostatnia sesja w kończą
cej się kadencjt - 27 października. 

R adny Bogdan Walczak już od kilku 
miesięcy obstaje przy opinii, że foto
radar nie spehJia swojej roli, gdyż nie 

ma w nim un:ądz.enia rejestrującego, jest tyl
ko maszt i obudowa. Jako mankament wy
mienia również to, że un:ądz.enie stoi tylko 
po jednej stronie trasy. - 'Jjmu:zasem wbrew 
pozorom, choć w drugą stronę samochody 
mająpod górkę, to i tak rozwijają niedozwo-

/one prędkości - zauważa Walczak. Radny 
nie przyjmuje tłumaczeń Wydziału Ruchu 
Drogowego Komendy Powiatowej Policji 
w Brzezinach, który informuje, że na terenie 
powiatu zgierskiego masztów jest kilka, 
a mządz.enie wykonujące zdjęcia tylko jed
no, więc policja przenosi je w róine miejsca 
o róinej porze. 

Bogdan Walczak będąc pizekonanym, 
że fotoradar w Strykowie zdjęć nie robi, pytał 
na sesji burmistrza Andrzeja Jankowskiego, 
ile gmina wydaje na jego utrzymanie. Jest to 
około 35 zł miesięcznie. ZA:laniem burmistrza 
to niewiele, biorąc pod uwagę to, że i tak 
spełnia on profilaktyczną funkcję, bo kie
rowcy na sam widok radaru zdejmują nogę 
z gazu. (/js) 

Ten charakterystyczny punkt Strykowa niebawem przejdzie w prywatne ręce. 

Stryków 

Cypelek póidzie bez przetargu 
Strykowscy ra~ni kończącej się ka

dencji uznali, że tzw. cypelek u zbie
gu ulic Mickiewicza i Stryjkowskiego 
może zostać sprzedany dotychcza
sowemu dzierżawcy. 

( 

hodzi o adres Stryjkowskiego 19, tuż 
przy trasie krajowej m 14, na którym 
od bardzo dawna znajduje się zakład 

fi:yzjerski. Radni na swojtj ostatnitj sesji, 
27 października, podjęli uchwałę, która 
otwiera furtkę do sprzedaży tej nierucho
mości w trybie bezprzetargowym. Dysku
sji właściwie nie było. Jedynie radnego Gize.. . 

gorza Kunę interesowało to, czy pozbycie 
się nieruchomości przez gminę nie utrudni 
planowanego w pizyszłości bezkolizyjne
go połącz.enia ulic Stryjkowskiego i Mickie
wicza. Jego wątpliwości rozwiaływxjaśnie
nia burrnistiza Andrzeja Jankowkiego, 
z którego słów wynika, że gmina zostawia 
na własne potrzeby niewielki fragment tere

nu przy sprzedawanej nieruchomości. Nie 
zniknie również wygodny dla pieszych 
skrót między ul. Mickiewicza a Stryjkow
skiego, który stanowi chodnik biegnący za 
zakładem fi:yzjerskim. 

(/js) 

padów, prowadzić staże absolwenckie i ro
boty publiczne we współpracy z Urzędem 
Pracy. Jeżeli chodzi o oświatę, to zamieiza 
utrzymać obecną sieć placówek i kontynu
ować termomodernizację budynku. Brzeski 
stawia na zajęcia pozalekcyjne. 

Poprzez dalsze zagospodarowywanie 
terenu wokół zalewu ,,Mrożyczka" chce, 

Wie~~!~::~!~: Harcerze oddadzq 
S mały kilka drzew i rwały linie energe- · h Id M I k e 

tyczne. Straż.acy ! energetycy mi~li o . a r 5 „ a ow I 
pełne ręce roboty od l listopada. Tego dnia A 
usuwano torujące ruch powalone drzewo na 
ul. Paderewskiego w Strykowie. Potem stra
żacy interweniowali na ul. Dworskiej 
w Głownie, gdzie wiatr pochylił drzewo na 
budynekmieszkalny;naStarymRynkuwStry
kowie, gdzie zabezpieczano zlamany maszt 

antenowy;nauLSikorskiegowGlownie,gdzie 
ułamany konar drzewa torowałruchoraznaul 
Witjskiej w Głownie, gdzie drzewo oparlo się 
o słup wysokiego napięcia (!Js) 

Zderzenie rowerzystów 

P omocą lekarską zakończyło się z po
zoru niegroźne zderzenie rowerzystki 
i rowerzysty, 2 listopada, na parkingu 

przy dyskoncie Plus. Jadąca rowerem Kry
styna M. (I. 49) mieszkanka Głowna zderzy
ła się tu z Jeizym C. (I. 62) również z Głow
na, który siedział na row~, podpierając się 
jedną rtogą o podłoże. Kobieta przewróciła 
się i złamała nogę. Policja ustala winowajcę. 

Nieletni, pijany, w nocy złapany 

S prawą w sądzie rodzinnym zakończy 
się przejażdżka rowerowa siedemna
stola1ka zatizymanego w pią!dc II= pa

trol politji w Głownie. Łuka<iz O. jechał ul Si
korskiego, kiedy o 22.40 natkną!' się na stróży 
prawa. Jak się okazało, chłopak miał w wydy
chanym powietizµ pół promila alkoholu. (/js) 

GŁOWNO I OKOLICE 
• l listopadawGłownieogodz.12.30na 

ul. Rynkowskiego policja zatizymała kieru
jącą samochodem marki Fiat Uno Julię S. 
mieszkankę powiatu łowickiego, która w wy
dychanym powietlzu miała 1,2 promila al
koholu. Policja zabezpieczyła 3 tys. zł kau
cji odpowiadające równowartości samocho
du na poczet przyszłej kary. 

• 2 listopada w Głownie o godz. 12.35 
przy ul. Łowickiej kierujący samochodem 
marki Fiat Siena Robert K. mieszkaniec 
Głowna jadąc z kierunku ulicy Targowej nie 
dostosował prędkości do wanmków panują
cych na drodze i uderzył w tył pojazdu marki 
Skoda kierowanego pizez Krystynę M. 

Harcerze z Hufca 
ZHP im. Kornela Maku
szyńskiego w Głownie 
wraz z komendantką 
Iwoną Waśkiewicz 
szykują się do wyjazdu 
na Litwę na Xll Sztafetę 
Niepodległości, organi
zowaną przez księdza 
Dariusza Stańczyka, 
komendanta Hufca Ma
ryi z Wilna. 

S ztafeta rozpocznie się 
mszą odprawioną w ję- Głowieńscy harcerze uczestniczyli w uroczy

zyku polskim w piątek stościach niepodległościowych w Wilnie już 
IO listop~ '!" Powi~ór- w ubiegłym roku. 
kach, w kosc1ele, w ktorym 
ochrzczony został Jó-zef Piłsudski. 

O 5. rano 11 listopada w Żułow-ie 
- w dawnym majątku Piłsudskich, gdzie 
rośnie dąb wolności zasadzony pizez żoł
nierzy Marszałka - złożone zostaną kwia
ty i zapalone znicze, po czym sztafeta 
składająca się z około 180 osób (50 to 
harceize z Głowna) wyruszy w 68 kilo
metrowy bieg wolności. Młodzież bę

dzie biegła z flagami narodowymi. Bieg 
potrwa około 6 godzin i zakończy się na 
cmentarzu na Rossie. Harcerze wezmą 
ponadto udział w uroczystościach przy
gotowanych przez władze i związek Po-

mieszkankę Głowna Sprawcę kolizji policja 
ukarała mandatem. 

• 4 listopada o godz. 14.15 w Głownie na 
slazyż.owaniu ulic Sikorskiego i Letniej Eli
giusz O. mieszkaniec Dmosina kientjący sa
mochodem marki Łada nie zachował należy
tej ostrożności przy włączaniu się do ruchu, 
czym doprowadził do zdeizenia bocmego 
z pojazdem marki Mercedes kierowanym 
p= Marcina P. mieszkańca Głowna. Spraw
cę kolizji ukarano mandatem. 

• 5 listopada w Rudniczku patrol policja 
zatrzymał Tomasza Ż. mieszkańca gminy 
Głowno, któl)' jadąc rowerem, miał w wydy
chanym powietizu 1,6 promila alkoholu. 

• 6 Iistopada w Głownie na slazyż.owaniu 
ulicy Łowickiej kierująca samochodem marki 
Opel Astra Bożena C. mieszkanka Głowna nie 
zachowała należytej odległości mi~ pojaz
dami i uderzyła wpojazdmarlci Daewoo Legan
za kierowany prz.ez Krzysztofu K mieszkańca 
Łodzi. Sprawczynię kolizji ukarano mandatem. 

• 6 listopada w Głownie na ul. Łódzkiej 
kierujący samochodem marki VW Golf To-

laków na Litwie. Harceize z Głowna za
wiozą po raz kolejny biało-czerwoną fla
gę o długości 123 metrów (tyle lat Polska 
była w niewoli) i szerokości 2 metrów, 
którą opaszą cmentarz wojskowy. 

Hufiec Głowno jest jedyną delegacją 
reprezentującą ZHP podczas obchodów 
11 Listopada w Wilnie. Program ten zo
stał wsparty pizez MEN jako wspaniała 
lekcja patriotyzmu. Młodzież spotka się 
z Polakami z Podbrodzia, z którymi 
współpracują od 8 lat, a także zwiedzą 
Wilno. 

' (eb) 

masz K mieszkaniec gminy Stryków i kie
rujący samochodem marki Audi Mong H. 
mieszkaniec Łodzi nie zachowali należytej 
ostrożności w trakcie wymijania i doprowa
dzili do zdeizenia pojazdów lusterlcami. Oby
dwaj zostali ukarani mandatem. 

STRYKÓW I OKOLICE -
• 1 listopada w Strykowie o godz_ 8.20 

u zbiegu Warszawskiej i Targowej kierujący 
samochodem marlci Fiat Seicento Jan S. miesz
kaniec Strykowa wjechał na slazyżowanie 
przy c:zerwonym świetle, doprowadzając do 
zdeu.enia z pojazdem marlci Fiat Punto kie
rowanym pizez Henryka D. mieszkańca 
Wielunia Sprawcępolicja ukaralamandatem. 

• 5 listopada w Swęclowie patrol policji 
zatizymał kierującego samochodem marki 
Polonez Roberta Z. mieszkańca gminy Stry
ków, który miał w wydychanym powietizu 
1,4 promila alkoholu, prowadził samochód 
bez uprawnień i bez wymaganych dokumen
tów. Samochód zabezpieczono na poczet 
przyszłej kary. 
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Stryków 

Sześćdziesiątka dla pasażerów, 
a nie odwrotnie 

Nie jest wykluczone, że obecna 
trasa czerwoniaka linii 60, który od 
października kursuje na odcinku od 
Łodzi do Strykowa, za kilka miesię
cy ulegnie zmianie. 

D ziś autobus omija centrum Strykowa, 
zatrzymując się tylko na jego obrze
żach, czyli na stacji PKP oraz ul. Ko

pernika. Chodziło o to, aby przede wszyst
kim dowoził on pracowników do nowych 
firm, które powstały w okolicach Dobrej, 
Sosnowca i Smolic, ale przy okazji był dla 
zwykłych mieszkańców Strykowa wygod
nym uzupełnieniem niewystarczającej ko
munikacji busowej i autobusowej. 

O tym, że zlokalizowanie przystanków 
jedynie przy statji PKP oraz na ul. Koper
nika z pominięciem centrum Strykowa nie 
jest najlepszym rozwiązaniem, mówił na 
ostatniej sesji Rady miejskiej Strykowa, 

27 października, radny Bogdan Walczak. 
-Dla kogo jest ta sześćdziesiątka? Dlaczego 
}l!j trasa tak wygl{{!ia? Dlatego, żeby zaosz
czędzić te I OO m, czy, żeby autobus przeje
chał się po nowęj drodze? - pytał Walczak. 
Jego zdaniem, to właśnie centrum miasta jest 
najlepszym punktem do zatrzymywania się 
czerwoniaka. Od tego rozwiązania nie 
wzbrania się burmistrz Strykowa Andrzej 
Jankowski. Na sesji zapowiedział, że gmina 
nosi się z zamiarem przeprowadzenia anali
zy użyteczności obecnej trasy sześćdzie
siątki i nie wyklucz.a podjęcia próby zmia
ny jej trasy oraz godzin odjazdów. Burmistrz 
podkreśla jednak, że będzie próbował, 
ale nie obiecuje, iż czerwoniak pojawi się 
w centrum Strykowa Jazdy próbne wyko
nywane pnez łódzkie MPO przed urucho
mieniem połączenia wykazały, że wówczas 
nie było takiej możliwości zewz.ględówtech
nicznych. (ljs) 

Na zebraniu z wójt Danutą Superą mieszkańcy Nagawek mieli okazję zapoznać się z projektem modernizacji 
swojego ośrodka zdrowia. 

Niebawem nowe oświetlenie w parku 
W listopadzie w parku przy Pl. Łu

kasińskiego pojawi się 26 nowych 
lamp. Oświetlą one alejki. 

który w czerwcu w ramach przetargu kupił 
od gminy nieruchomość, na której znajduje 
sięjego fuma, w swojej ofercie zakupu oprócz 
ceny umieścił również deklaracje wykona
nia oświetlenia w parku. Koszt tego przed
sięwzięcia określił na 20 tys. zł. Instalacja 
nowych lamp rozpocznie się w najbliższych 
tygodniach. 

Nowak i Supera spotkały się w Nagawkach , 
PADtO SPORO PYTAN D o północy świeciły się będą wszyst

kie, a od północy do rana - co druga 
Montażem zajmie się strykowska fir

ma Zbigniewa Wejsmana Gmina poniosła 
tylko koszty dokumentacji. Przedsiębiorca, (ljs) 

Zgodnie z przyjętym zwyczajem, 
na koniec kadencji wójta i Rady 
Gminy Dmosin, na terenie podle
głych mu sołectw odbywają się ze
brania sprawozdawcze dla ich 
mieszkańców, w których uczestni
czy wójt Danuta Supera oraz przed
stawiciele Rady Gminy. W ostatni 
piątek, 27 października, spotkanie 
takie odbyło się w Nagawkach. 

N ie byłoby w tym nic nadzwycz.ajnego, 
gdyby nie to, że Nagawki to rodzinna 

wieś kontrkandydatki Danuty Superyw zbli
żających się wyborach na wójta gminy, czy
li Marii Sadzewicz-Nowak - prez.esa Sto
warzyszenia Przyjaciół Ziemi Dmosinskiej 
z siedzibą w Nagawkach oraz prez.esa Sto
warzyszenia Mroga W zebraniu uczestni
czyły wi~ obie panie. Wójt Danuta Supera 
wykorzystała je nie tylko do zdania relacji 
z tego, co działo się gminie pnez ostatnie 
cztery lata. Postanowiła również rozwiać 
kilka wątpliwości i niedomówień, które zda
rzyły pojawić się w gminnej opinii publicz-

ALPINIŚCI NA URZĘDOWYM KO
MINIE. Wichura szalejąca w ubie
głym tygodniu przerwała na kilka dni 
remont komina przy Urzędzie Mia
sta-Gminy Stryków, ale do 30 listo
pada zostanie on zakończony. Gmi
na zatrudniła do tych prac wykonaw
ców z uprawnieniami alpinistyczny
mi. Remont wykonuje firma FRODO 
z Łodzi. Polega on na demontażu 
niepotrzebnej instalacji rurowej, wy
czyszczeniu komina z korozji oraz 
zabezpieczeniu go i pomalowaniu. 
Gmina zapłaci za to 7.900 zł. (ljs) 

nej przez ostatnie tygodni. Maria Sadze
wicz-Nowak natomiast wykorzystała oka
zję do zadania jej szeregu pytań. 

Wyfaśnienia wóit 
Su pery 

nuta Supera naświetlała również niuanse 
związane z tym, jaką pomoc w rozdawaniu 
darmowej unijnej żywności, sprowadzają
cemu ją Stowarzyszeniu PrzY.iaciół Ziemi 
Dmosińskiej w Nagawkach, może świad
czyć Urząd Gminy. Mówiła także o tym, 
dlaczego gmina przyznała 46 tysi~y zło
tych tegorocznej dotacji dla zespołu Mro
żanie i l 34 tysiące dotacji dla niego w skali 
trzech ostatnich lat, a także o 189 tysiącach 
złotych, na jakie Stowarzyszenie Przyjaciół 
Ziemi Dmosińskiej złożyło zapotrzebowa
nie na rok przyszły. Mówiła nawet o tym, 
dlaczego droga Kołacinek -Koziołki wybu-

W gminie Stryków dowiozą wyborców 

P rzez całą niedzielę 12 listopada pod 
Urzędem Miasta-Gminy Stryków 
w pogotowiu będzie czekał gminny 

bus, a w urzędzie - osoba przY.imująca za
mówienia na dowóz. To już kolejne z rzędu 
wybory, podczas których gmina Stryków 
chce pomóc osobom starszym, niepełno-

sprawnym, czy mieszkającym w odległych 
zakątkach okręgów wyborczych, a nie po
siadającym środka lokomocji. Po zgłoszeniu 
do odpowiedniej obwodowej komisji wy
borczej, gminny bus podjedzie po nich do 
domu i podwiezie do lokalu wyborczego 
w godzinach od6do20. (/js) 

Ciekawy konkurs dla młodzieży 

Wójt Supera wyjaśniała nieporozumie
nia związane z opracowywanym właśnie 
planem zagospodarowania pu.estrzennego 
gminy. Informowała, że podejmowanie 
działalności agrołtnystycznej nie wymaga 
wnoszenia przez mieszkańców gminy wnio
sków o zmianę planu zagospodarowania 
przęstrzennego, że każdy rolnik może to 
robić w ramach swojego siedliska. Tiuma
czyła również zasady umarzania podatków 
mieszkańcom i instytucjom Wyjaśniała, dla
czego gmina pod jej rządami intensywnie 
inwestuje w Ochotnicze Straże Pożarne. 

dowana z unijną dotacją ma wiele zakrętów. T o może zainteresować głowieńską 
, i strykowską młodzież. Rozpoczęła się 

Wqtpliwości prezes szósta edycja Ogólno~lskiego Kon-

na i praca plastyczna (malarstwo, grafika, 
rysunek itp.) Każdy uczestnik może prze
słać na konkurs 2 prace. Nagrodzone prace 
będą wystawione w Wadowickim Centrwn 
Kulnny. Termin ich przY.imowania upływa 
7 maja przyszłego roku. Miejsce przesyła
nia prac to: Hufiec Pracy 6-11 ul. Kocha
nowskiego 3, 34-100 Wadowice z dopi
skiem ,,Konkurs Papieski" - praca plastycz
na Oubpracafotograficzna). (ljs) 

Nowak kursu Papieskiego ,,MIŁOSĆ OO CZŁO
WIEKA W NAUCZANIU JANA PAW-

Informowała, że gmina nie korzysta 
z kredytów kornerc:xjnych, a jedynie prefe
renajnych i na prefinansowanie Gej aktual
ny stan zadłużenia to 678 tys. zł). Wójt Da-

Maria Sadzewicz-Nowak przyznała, 
że większość tych informacj~ to odpowiedzi 
na jej wątpliwości. Jednak to, co usłyszała na 
zebraniu z ust wójt Supery zupełnie ją nie 
usatysfakcjonowało. dok. na str. 44 

ŁA IT' . W konkursie może wziąć udział 
młodzież szkolna (ur. w 1987 r. i młodsza) 
oraz uczestnicy OHP. Zadaniem jest wy
konanie pracy konkursowej w jedoej lub po 
jedoej z dwóch kategorii: praca fotograficz-

Mieszkańcy Bratoszewic chcq czuć się bezpieczni 
Od kiedy trasą krajową nr 14 po

płynęła lawina pojazdów ciężarowych 
z autostrady A-2, tematem numer je
den dla mieszkańców Bratoszewic 
stała się poprawa bezpieczeństwa 
wokół skrzyżowań z ulicami podpo
rządkowanymi oraz w obrębie 
przejść dla pieszych. Już nie wystar
czą chodniki i barierki wybudowane 
cztery lata temu. 

w Bratoszewicachlewoskrętztrasyna osie
dle mieszkaniowe na ul. Kolejowej. Za ko
nieczne uważają budowę chodnika od 
ul. Ogrodniczej do Brzedzy po południo
wej stronie trasy oraz budowę chodnika po 
jej północnej stronie od skrzyżowania ulic 
Wolskiej i Szkolnej do posesji nr 23. 

Jak ma wyglądać 
przyszła 11czternastka" 

M inisterstwo Transportu oraz Gene- Odpowiedzi z ministerstwa i dyrekcji 
ralna Dyrekcja Dróg Krajowych nadeszły na początku października. Roz
i Autostrad deklarują, że nowy pro- wiązanie dla Bratoszewic ma się znaleźć 

blern rozwiążą w 2009 roku. Już w sierpniu w opracowywanym aktualnie na zlecenie 
tego roku w imieniu mieszkańców Brato- Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Au
szewic petycję do ministerstwa i dyrekcji tostrad projekcie kompleksowej rozbudo
wysłał radny Rady Miejskiej Strykowa wytrasykrajowejnrl4naodcinkuGłowno 
Witold Śliwkiewicz. Na pierwszym miej- - Stryków. Jak informuje GDDKiA, pro
scu wymienił w niej konieczność pilnego jekt przewiduje poszerzenie i wymianl( na
przyspieszenia budowy odcinka autostra- wierzchni, przebudowę skrzyżowań m.in. 
dy A-2 od Strykowa do Warszawy. Zażądał z ul. Wolską, Szkolną i Kolejową, budowę 
przebudowy skrzyżowania z ulicami Wo!- ciągów pieszych oraz zatok autobusowych, 
ską i Szkolną z uwzględnieniem jedoego wreszcie sygnalizację świetlną na przejściu 
z rozwiązań - bezpiecznego przejścia dla dla pieszych, z którego korzysta młodzież 
pieszych nad lub pod jezdnią, skrzyżowa- szkolna Opracowanie ma wstać zakończo
nia ze światłami, bądź budowy ronda. ne w czwartym kwartale przyszłego roku. 
Mieszkańcy chętnie widzieliby również Wykup gruntów zaplanowano na 2008 r-0k, 

Jedno z newralgicznych skrzyżowań w Bratoszewicach. Pieszy, który chce 
przejść w tym miejscu na drugą stronę jezdni, podejmuje duże ryzyko. 

a początek realizacji rozbudowy trasy na 
rok2009. 

Obecnie wykonywana jest odnowa na 
odcinku drogi polegająca tylko na wymianie 
nawierzchni, uzupehrieniu poboczy, reali
zacji rowów. Możliwości w zakresie budo-

wy chodników wzdłuż drogi krajowej są 
aktualnie szczegółowo analizowane - jak 
mówi GDDKiA - i o ile względy technicz
ne na to pozwolą, wstaną one uwzględnio
ne w dalszych pracach projektowych. 

(ljs) 
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Kandydaci burmistrza Strykowa 
Stryków według Jankowskiego 

Kto zostanie bunnistrzem Stryko
wa nowej kadencji? Albo Andrzej 
Jankowski, obecny burmistrz, 
albo Waldemar Śliwkiewicz, były dy
rektor Szkoły Podstawowej w Do
brej. O tym zadecydują wyborcy. 
W podjęciu świadomej decyzji mogą 
pomóc im programy wyborcze kan
dydatów. 

P mxlstawiamy program kadencyjny 
„ 2006-201 O kandydata na burmistrza 

Andrz.eja Jankowskiego. Jego listę 
planów na przyszłość dotyczących mia
sta i gminy Stryków rozpoczyna pozy
skiwanie kolejnych inwestorów, co ma za
owocować rozwiązaniem problemu bez
robocia oraz znacznym zwiększeniem do
chodów gminy. Zaraz za tym punktem 
w programie Jankowskiego znalazła się kon
tynuacja budowy dróg i ulic oraz rozwią
zywanie problemów komunikacyjnych na 
terenie miasta i gminy Stryków, w tym bu
dowa północnej obwodnicy miasta. Kan-

dydat chciałby uchronić gminę od powtórki 
problemów, z jakimi borykała się ona przy 
budowie i oddaniu do użytku nowego od
cinka autostrady A-2, dlatego też w swoim 
programie zakłada bieżącą konsultację 
z mieszkańcami i wykonawcami kolejnych 
fragmentów autostrad na terenie gminy. 

Sporo miejsca w planach Jankowskiego 
zajmuje oświata . .zakłada on dalszą moder
nizację szkół oraz budowę sal gimnastycz
nych. Choć teraz jesz.cze nie potrafi zdekla
rować, w którym miejscu konkretnie miała
by być wybudowana sala, to mówi, ż.e naj
większe potrzeby w tym względzie mają 
SP 1 w Strykowie oraz SP Dobra. Widzi on 
również potrzebę wybudowania hali wido
wiskowo-sportowej oraz rozbudowę przed
szkola samorządowego. Chciałby w pełni 
wykorzystać domy kultury i obiekty spor
towe na terenie gminy dla zagospodarowa
nia czasu wolnego młodzieży. 

Andrz.ej Jankowski deklaruje, ż.e zajmie 
się zagospodarowaniem zalewu w Stryko
wie dla potrzeb kultury, sportu, rekreacji 

oraz w~. Polega na zapewnieniach 
Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu, 
co do wsparcia utworzenia bazy do zawo
dów triathlonowych. Zapewnienie takie 
pojawiło się po tegorocznej Ogólnopolskiej 
Młodzieżowej Olimpiady w Sportach Let
nich, której częf,ć rozgrywana była właśnie 
w Strykowie. Ważnym elementem zagospo
darowania terenu wokół zalewu ma być sta
ła scena wraz widownią. Utwardwny plac 
przed sceną zamieniany byłby zimą na lo
dowisl<o. Kandydat zapowiada takż.e zmia
nę sposobu użytkowania plaży na bardziej 
uporządkowany. Dopełnieniem całości za
gospodarowania zalewu miałoby być nowe 
oświetlenie. 

Rozbudowa i modernizacja świetlic 
oraz strażnic OSP, a takż.e Domu Kultury 
w Strykowie to kolejny punkt programu 
Andrz.eja Jankowskiego. W tym przypad
ku na pewno nie obejdzie się bez wykonania 
ekspertyzy obecnego budynku strykowskie
go Domu Kultury. Tylko jej wynik moż.e 
pl7.e8ądzić, czy obiekt nadaje się do rozbu-

Andrzej Jankowski 

dowy, czy trzeba szukać nowego terenu na 
to przedsięwzięcie. · 

Za poważne zadanie stojące przed przy
szłymi władzami Strykowa Jankowski uwa
ża pizystąpienie do budowy mieszkań ko
munalnych. ·Jego zdaniem przy rozwijają
cym się budź.ecie Stryków będzie mógł po
zwolić sobie na skorzystanie z usług firm 
deweloperskich, które zapewniają budowę 

poprowadzeniakanalizatjiwterenieDo
brej i okolic oraz Dobieszkowa. Chce rów
nież, aby pojawiło się więcej przyzagrodo
wych oczyszczalni ścieków tam, gdzie 
kanalizacja zbiorowa ze względów tech
nicznych nigdy nie dotrze. Z zadanie na 
przyszłą kadencję kandydat na burmistrza 
stawia sobie również zmeliorowanie grun
tów rolnych w północnej części gminy. 

Zamierza kontynuować dotychczasową 
politykę podatkową gminy - nie podwyż
szanie stawek podatków dla mieszkańców, 
ale intensywna praca nad zwiększeniem 
ilości firm, które poprzez podatki będą 
wm:isić znaczący wkład do budź.etu. W pro
jekcie przyszłorocznego budź.etu gminy 
Jankowski zaproponował podatki doty
czące mieszkańców większości na tym sa
mym poziomie. 

W jego programie malazła się takż.e li
kwidacja barier architektonicznych dla osób 
niepełnosprawnych w budynkach użytecz-

Lata w doradztwie 
i samorządzie 

!.._ ______________________________________ _,mieszkań w szybkim tempie i dają gminie Andrzej Jankowski ma 50 lat. Wy
kształcenie średnie. Dwoje dorosłych 
dzieci. Jest rodowitym mieszkańcem 
gminy Stryków. Mieszka w Tymiance. 
Ma za sobą 27 lat pracy zawodowej 
w doradztwie rolniczym na terenie gmi
ny Stryków. Od 1998 roku był radnym 
Rady Miejskiej w Strykowie. W latach 
1998-2001 był członkiem zarządu gmi
ny, a w 2002 roku zastępcą bunnistrza. 
Od czerwca 2002 roku sprawuje urząd 
bunnistrza miasta i gminy Stryków. 

Stryków według , Śliwkiewicza 
Drugim z kandydatów na bunni

strza miasta i gminy Stryków jest 
Waldemar Śliwkiewicz. KomitetWy
borczyWyborcćNIZGODA2006wy

stawił go jako kontrl<andydata obec
nego bunnistiza miasta i gminy Stry
ków Andrzeja Jankowskiego nie
malże w ostatniej chwili, bo na kilka 
godzin przed upłynięciem przedłu
żonego już i tak tenninu zgłaszania 
pretendentów do tej funkcji. 

D laczego? - Z począJ1<u sądziłem, że 
będzie wielu chętnych, młodszych, 
może jes=ebardziej odpowiednich 

na to stanowisko. Okozalo się, ie nie. Osta
tecznie o tym, aby kandydować przekonali 
mnie mieszkańcy gminy, w tym sześciu rad
nychzkończqpej swoją kadencję Rady Miej
skiej Strykowa-odpowiada WaldemarŚliw
kiewicz. Wcześniej, nim KWW ZGODA 
2006zgłosiłjego kandydaturęnaburmis1na, 

KWW Strażak-Ratownik zaproponował go 
jako kandydata na radnego powiatu zgier
skiego. Kandyduje więc i tu, i tu. 

Waldemar $tiwkiewicz 

nia trudności komunikacyjnych, kontynu
acja budowy kanalizacji i przyzagrodowych 
oczyszczalni ścieków, właściwa i nowocze
sna gospodarka odpadami, efektywna go
spodarka mieniem komunalnym, bardziej 
skuteczna pomoc i troska dla osób starszych, 
samotnych i bezrobotnych, szczególne 

16 lat w samorządzie 
Waldemar Śliwklewicz ma 60 lat. 
Jest żonaty, ma dwóch dorosłych sy
nów. MieszkawDobrej. Legitymuje się 
wyksztalceniem wyższym magisterskim 
oraz studiami podyplomowymi z zakresu 
adminłstraqi samorządowej prowadzony
mi na Uniwersytecie Warszawskim, a tak
że studiami z zakresu pozyskiwania fun
duszy unijnych prowadzonymi w Euro
pejskiej Wyższej Szkole Biznesu. B}'ł rad-

Waldemar Śliwkiewiczw swym progra
mie wyborczym jako szczególnie ważne 
zadanie dla siebieuznał pozyskiwanie pie
niędzy z funduszy Unii Europejskiej 
oraz innych pozabudż.etowychźródeł. Jego 
zdaniem miasto i gmina Stryków mają zbyt 
wiele cennych walorów na mapie regionu 
łódzkiego (skrzyżowanie autostrad A-1 
i A-2, lokalizacja nowych firm logistycz
nych i produkcyjnych), by tkwić w sta
gnacji. Ponadto w programie kandydata na 
burmistrza priorytetami są: stworzenie 
aktywnego rynku pracy (wraz z pozyski
waniem nowychmiejsc pracy), budowa ulic 
w Strykowię i dróg wiejskich dlazłagodze-

nym Rady Miejskiej Strykowa pierwszej 
kadencji, radnym oraz wiceprzewodni
czącym Sejmiku Województwa Łódzkie
go drugiej i trzeciej kadenqi. Do końca sierp
nia tego roku był dyrektorem Szkoły Pod
stawowej w Dobrej. Od 25 lat jest c:zlon
kiem OSP Dobra. Jest wiceprezesem tej 
jednostki. Był jednym z kandydatów na 
stanowisko bunnistrza miasta i gminy 
Stryków poprzedniej kadencji. 

a;zwz 1uvnmm•- "aWil 

wsparcie dla inicjatyw gospodarczych pod
miotów i inwestorów prywatnych. 

Waldemar Śliwkiewiczchciałbyrównież, 
aby możliwe było budowanie partnerskich 
stosunków między firmami zlokalizowany
mi na terenie Strykowa w celu rozwiązywa
nia wspólnych problemów, np. budowy sieci 
energetycznych, gospodarki odpadami, bu
dowy kanalizatji,zatrudnieniapracowników, 
czy komunikacji pasażerskiej. Za sprawy 
aktualnie bardzo ważne dla mieszkańców 
gminy uważa dalszy rozwój szkół i opieki 
wychowawczej poprzez tworzenie możli
wości szerokiego organiwwania zajęć po
zalekcyjnych oraz rozwój sportu i turysty-

ki młodzieżowej. Kandydat na burmistrza 
mówi, ż.e wraz ze wzrostem dochodów 
gminy czas dołożyć więcej pieniędzy na 
działalność kulturalnąw Strykowie i wspar
cie działalności kulturalnej na wsi, czyli Kół 
Gospodyń Wiejskich, jednostek OSP oraz 
stowarzyszeń. 

Możliwości podniesienia ciochodów 
mieszkańców miasta i gminy Stryków Wal
demar Śliwkiewicz upatruje w podjęciu 
przez władzę gminy kolejnej kadencji dzia
łań zmierzających do podniesienia atrak
cyjności gminnych terenów przez ich 
uzbrojenie i inwestycje infi:astrukturale. 
Kandydat na burmistrza podkreśla, ż.e pil
nej poprawy wymaga stan bezpieczeństwa 
na drogach oraz ulicach miasta i gminy 
w związku ze wzrastającym natęż.en.iem 
ruchu drogowego, a szczególnie transportu 
ciężkiego. Jego zdaniem konieczne stają się 
z dnia na dzień badania medyczne miesz
kańców, do czego władze gminy powinny 
dołożyć wysiłek organizacyjny i finanso
wy. 

WaldemarŚliwkiewiczdeklaruje, ż.e jcili 
wygra wybory, postara się o dostęp do 
internetu dla mieszkańców gminy. Zapew
nia, ż.e budując nowe stosunki między wła
dzą lokalną a mieszkańcami będzie stoso
wał po.litykę przejrzystego urzędu dające
go jasność decyzji władz lokalnych wraz 
z powszechną nowoczesną dostępnością. 
Ma tu na myśli m.in. aktualne infonnacje 
internetowe, aktualizowane wiadomości 
gminne na telebimie, czy założ.enie telewi
zji kablowej. 

Komitet wyborczy popierający Walde
maraŚliwkiewicza wystawił swoich 1 O kan
dydatów na radoych Rady Miejskiej Stry
kowa w 10 okręgach wyborczych. Wśród 
nich są 4 kobiety, 2 radnych zakończonej 
niedawno kadencji oraz 6 osób, które do
tychczas nie były związane ze strykow
skim samorządem lokalnym. Waldemar 
Śliwk:iewicz mówi, ż.e uszczegółowieniem 
i dopełnieniem jego programu wyborczego 
są propozycje wyborcze tych ludzi. Na 
pierwszy plan wybijają się w nich potrze
by: budowy kanalizacji zbiorowej, asfalto
wania dróg, tworzenia chodników (nie tyl
ko tych gminnych), budowy obiektów 
sportowo-widowiskowych, przekwalifi
kowania gruntów rolnych, czy stworzenia 
punktów pomocy dla osób niepełnospraw
nych i ubogich. (ljs) 

możliwość ich spłaty w kolejnych latach. 
Jankowski ma też pomysł na targowisko 
miejskie przyszłości. Uważ.a; ż.e powinno 
ono zostać tak zmodemiŻ.owane, aby mo
gło być wykorzystywane nie tylko 
w czwartki, ale przez cały tydzień, na przy
kładna organizację giełd zwierzyny drobnej. 
Chce, aby gmina mogła jewyrromować jako 
nowoczesny teren targowy. 

Obecnie tylko około 38% terenów nale
żących do gminy Stryków posiadakanali
zatję zbiorczą. Andrz.ej Jankowski chciał
by zdecydowanie podnieść ten wskaźnik. 
Oprócz dokończenia trwających właśnie 
inwestycji w Bratoszewicach i na osiedlu 
Wolność w Strykowie, widzi konieczność 

ności publicznej oraz wspieranie inicjatyw 
społecznych w postaci coraz większej licz
by stowarzyszeń powstających na terenie 
gminy oraz klubów sportowych. 

dok na str. 43 

Dziś iest te 5 minut 
Strykowscy radni zakończyli kadencję 

Ostatni tydzień obfitował w Io- pierwszym miejscu ponad czterdziestopro
kalnych samorządach naszego re- centowy wzrost dochodów gminy w skali 
jonu w sesje, na których podsu- minionych czterech lat i jeszcze bardziej 
mowywano czteroletnią kadencję optymistyczną prognozę wzrostu na ko
działalności rad gmin. W piątek, lejne lata. Na koniec tego roku dochody 
27 października, obradowała Rada gminy sięgną 23,5 mln zł. Koniunkturę 
Miejska Strykowa. Na koniec ka- gminynapędzająnapływającysukcesyw

dencji wymieniono między sobą nie inwestorzy, dla których gminie udało 
podziękowania, kwiaty i pamiątki się stworzyć profesjonalny system ob
w postaci wydawnictw albumo- sługi. O ile na początku kadencji wpływy 
wych, a na schodach urzędu zro- z podatków od nieruchomości wynosiły 
biono fotografię. 4, 96 mln, o tyle na koniec tego roku sza-

cuje się, że osiągną one pułap 6,3 mln zł. 

K urtuazja kurtuazją, ale co tych kil- To wzrost o 27%, a burmistrz Jankowski 
kunastu ludzi pozostawiło po swo- podkreśla, że byłby on nawet na pozio

jej kadencji dla mieszkańców miasta rnie 60%, gdyby nie to, że jedna z firm 
i gminy Stryków? Niewątpliwie dla stry- · dokonała nadpłaty podatku, który gmina 
kowskiego samorządu okres ten zapisał musi teraz oddawać. 
się jako niełatwy, żeby nie powiedzieć O blisko 80% wzrosły w ciągu czte
burzliwy. W połowie kadencji mieszkań- rech lat wydatki miasta i gminy Stryków. 
cy miasta i gminy musieli wybierać no- W budowę infrastruktury w 2002 roku 
wego burmistrza. Henryka Kurczewskie- zainwestowano I ,9 mln zł, a na koniec 
go, który zrezygnował, zastąpił na tym tego roku będzie to kwota rzędu 
stanowisku Andrzej Jankowski. Zmiany 4, 9 mln zł. Nową nawierzchnię zyskało 
personalne nie ominęły Rady Miejskiej. przez ten czas 19,6 km dróg i ulic. Wybu
Początkowo przewodtliczył jej Bogdan dowano 2,5 km sieci kanalizacyjnej 
Walczak, po którym funkcje przejął Pa- i 1 OO przyłączy. Rozbudowano oczysz
weł Kasica. Były również roszady wśród czalnię ścieków w Strykowie. Zakończo
samych radnych. W trakcie kadencji nowodociągowaniegminy,cowymagało 
ze swych mandatów zrezygnowały trzy ułożenia blisko 8 km wodociągu wraz 
osoby, a na ich miejsce mieszkańcy wy- ze 195 przyłączami. Wybudowano nową 
brali swoich nowych przedstawicieli. stację uzdatniania wody w Zelgoszczy. 

Jankowski podsumował 
Bwmistrz Andrz.ej Jankowski analizując 

na sesji minione cztery lata wymienił na 

W tym roku wydatki na remonty szkół 
stanowiły najpoważniejsza pozycję na li
ście wszyst19ch wydatków inwestycyj
nych. 

dok na str. 45 
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Stryków 

Radny Milczarek chciał inne· wspól racy 
Burmistrz Strykowa Andrzej 

Jankowski, podsumowując koń
czącą się kadencję samorządu, 

mówił o dobrej współpracy mię
dzy nim a Radą Miejską. Wymie
niał też przedsięwzięcia, jakie 
udało się zrealizować na terenie 
miasta i gminy Stryków. Jednak 
nie wszyscy obecni na sali obrad 
rady 27 października byli tego sa
mego zdania. 

ypowiedź na temat dobrej współpra
cy w pewnym sensie obruszyła rad

nego Wojciecha Milczarka Wytknął on bur-

11 Listopada w Strykowie 

W ładze Strykowa zapraszają miesz
kańców miasta i gminy "Stryków 
na obchody Święta Niepodległości 

przypadające na 11 listopada. Uroczystość 
rozpocznie się o godz. 11.45 zbiórkąpocz
tów sztandarowych przed kościołem rzym
sko-katolickim Św. Marcina w Strykowie. 
Parafia tego dnia obchodzi również swój 
odpust O godz. 12.00 odbędzie się uroczy
sta msza święta, a po niej przemarsz 
na cmentarz rzymsko-katolicki w Stryko
wie. Dalsza c"Zf.(ŚĆ uroczystości odbywać się 
będzie przy mogiłach poległych w obronie 
ojczyzny 1918rokui w 1939roku,auświet
ni ją KrzysztofKaczmarek-aktor scen łódz
kich. Uroczystość uświetni orkiestra dęta. 1 

Niech zbadaiq 
mieszkańców 

(ljs) 

S tarostwo zadeklarowało pomoc przy 
ubieganiu się o odszkodowania 
za :zniszczone budynki. Radny Bog

dan Walczak sprowadził firmę windykacyj
ną. To przygotowania do batalii mieszkań
ców miasta i gminy Stryków o odszkodo
wania za zniszczenia budynków, spowo
dowane ogromnym natężeniem ruchu, jaki 
pojawił się na trasie krajowej m 14 po otwar
ciu autostrady A-2. 

Straty dotyczące mienia nie sąjednak je
dynymi, na które narażeni zostali mieszkań
cy. Na ostatniej w tej kadencji sesji Rady 
Miejskiej Strykowa, 27 paź.dziernika, rad
ny Bogdan Walczak zaapelował do burmi
strza Andrzeja Jankowskiego o rozważ.ecie 
możliwości domagania się przez gminę ba
dań mieszkańców pod kontem wpływu na 
ich organizmy zwiększonego ruchu pojaz
dów i wydzielanych przez nie spalin. Zda
niem radnego Walczaka o pokrycie kosztów 
takich badań należałoby wystąpić do Gene
ralnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 
Burmistrz Jankowski rozważy możliwość 
przeprowadzenia przedsięwzięcia. (ljs) 

mistrzowi Jankowskiemu, że 25 paź.dzier
nika nie był obecny na wyjazdowym posie
dzeniu komisji ładu i ponądku publicznego, 
która przybrała formę wizji lokalnej na dro
dze wojewódzkiej 708. Od dłuższego czasu 
problem zagrożenia bezpieczeństwa na tej 
trasie jest tematem numer jeden dla miesz
kańców Niesułkowa i NiesułkowaKolonii, 
a od momentu oddania do użytku A-2 stał 
się ich udręką. - Był Pan zaproszony na tę 
komisję, ale się na niej nie pojawił. Więc to 
nie jest do końca taka dobra współpraca, 
jak Pan mówi - stwierdził radny Milczarek. 

Cię7.arówki mknące po wąskiej jezdni nie 
mają szans bezpiecznego wymijania się 
czy omijania rowerzystów. Zapowiadana 

na ten rok modernizacja drogi, która leży 
w gestii Wojewódzkiego z.arządu Dróg od
wlekła się z powodu niedostatecznego za
bezpieczenia finansowego w budżecie inwe
stora. 2,5 mln zł nie wystarczyłoby na reali
zację oferty, jaką Wojewódzkiemu Zarzą
dowi Dróg złoż.ono na wrześniowym prze
targu. Trzeba było go unieważnić. 

M ieszkańcy obawiają się, że po wybo
rach do sejmiku województwa łódz

kiego, perspektywa modernizacji trasy 708 
w przyszłym roku może być też zagrożo
na. Dlatego na posiedzenie komisji ładu 
i po17.ądku publicznego zaproszeni zostali 
przedstawiciele WZD, aby przekonali się 
naocznie o skali problemu, oraz burmistrz 

Strykowa, aby jako gospodarz gminy wsparł 
komisję swoim autorytetem. 

- 25 października byłem w Urzędzie Mar
szałkowski.m w sprawie prawnych aspek
tów dofinansowywania /dubów sporlowych, 
ale problem drogi 708 jest mi przecież d~ 
skonale znany i jestem szczerze zdumiony 
wypowiedzią radnego Milczarka - tłuma
czył swoją nieobecność na komisji burmistrz 
Andrzej Jankowski. Gmina Stryków zabie
gała o to, aby wzdłuż trasy 708 pojawiły się 
chodniki dla pieszych. 

Zdaniem radnego Milczarka nie uspra
wiedliwia to jednak nieobecności burmistiza, 
ani żadnego z jego ua.ędników w zastęp
stwie, na posiedzeniu komisji. (ljs) 

Przedszkolaki na wykopkach 

S łoneczna,jesiennaaurazachęciłaprzedszkolaki z Przedszkola nr ~ w Głow
nie do udziału w wykopkach. Cztero.

i pięciolatki wraz ze swymi nauczycielkami 
wybrały się w połowie października do go
spodarstwa paOstwa Antczaków z podgło
wieńskiej Karilsicy. Wyprawa ta była nie 
tylko okazją do czynnego uczestnictwa 
w pracach polowych, ale także do przyjrze
nia się maszynom rolniczym i zwierzętom 
hodowlanym. Przedszkolne wykopki za
kończyły się pieczeniem ziemniaków i kieł
basek w ognisku. 

Ostatnie dotacje 
do opryskiwaczy 

Oglądanie starych fotografii cieszyło się dużym wzięciem wśród absolwentów rocznika 1986. 

T o już ostatni dzwonek dla tych rolni
ków, którzy jeszcze nie posiadają ate
stów na opryskiwacze. Ostateczny 

termin udzielania dotacji na ten cel mija 
31 marca przyszłego roku. Pomoc może wy
nieść do 50"/o poniesionych kosztów mo
dernizacji urządzenia, ale nie więcej niż 
500 zł. Rolnicy z terenu gminy Głowno 
i gminy Stryków do niedawna mogli wyko
nywać atestację w autorywwanej stacji dia
gnostycznej przy Zespole Szkół Rolniczych 
w Bratoszewicach. Punkt ten został jednak 
zamknięty z powodu braku pracowników. 
Dotychczasowi zatrudniani byli sezonowo, 
ale jeden z nich odszedł na emeryturę, drugi 
na chorobowe, a chętni do ich zastąpienia się 
nie maleźli. Informacji o tym, gdzie teraz 
rolnicy z powiatu zgierskiego mogą atesto
wać i modernizować swoje opryskiwacze, 
udziela Oddział Terenowy WIORiN w Brze
zinach pod nr tel. 046/874-21-24. Rolnikom 
używającym opryskiwaczy bez atestu gro
zi manmt (lj~ 

Spotkanie po 20 latach Szkolenie w ŁODR 
To było pierwsze w historii Szkoły 

Podstawowej w Niesułkowie spo
tkanie po latach. W sobotę 21 paź
dziernika zjechali tu absolwenci, 
którzy opuścili mury szkoły równo 
20 lat temu, czyli w 1986 roku. 

O tym, że dobrze byłoby zobaczyć znów 
całą swoją klasę, pomyślały Małgo

rzata Prusinowska oraz Jolanta Walak - ab
solwentki niesułkowskiej podstawówki, 
a dziś pracujące w niej nauczycielki. Pomysł 
wypalił na tyle, że sobotni wieczór i noc 
spędziło razem, bawiąc się i wspominając 
szkolne lata, aż40 osób. Dopisali absolwen
ci wraz z osobami towarzyszącymi oraz ich 
&wni nauczyciele, a wśród nich wychowaw-

czyni l.dzisława Sadzak, która obecnie jest 
już emerytką 

Spotkanie pomyślane zostało tak, aby 
sprawiało wrażenie szkolnych lekcji. 
Przerwy oznajmiał dzwonek. Niejedne
mu jego uczestnikowi w oku zakręciła się 
łza, kiedy mwna wychowawczyni od
czytała ze starego dziennika listę obecno
ści. W specjalnym planie lekcji na wie
czór znalazły się m.in. j. polski i muzyka. 
Na lekcjij. polskiego zadaniem uczniów 
sprzed 20 lat była ustna wypowiedź na 
temat „Co u mnie słychać?". Z możliwo
ści opowiadania o sobie skorzystali rów
nież nauczyciele. Na lekcji muzyki roze
grany został konkurs na najpiękniejszy 
taniec ucznia z nauczycielem. 

Cztery nauczycielki 
z klasą z Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych 
nr 1 w Głownie. 

Od lewej: Małgorzata 
Bronka - nauczycie/ka 
teoretycznych 
przedmiotów 
zawodowych 
ekonomicznych, 
Edyta Strumian 
- nauczycielka 
przedmiotów 
informatycznych, 
Elżbieta Kołodziej 

- dyrektor ZSP nr 1, 
ucząca biologii i Iwona 
Pełka - wicedyrektor 
szkoły, nauczycielka 
języka polskiego. 

M iłym punktem wieczoru było ogląda
nie wystawy fotografii i zapisków 

na temat klasy, wycieczek i ważniejszych 
wydarzeń w życiu szkoły. Zabawa nie by
łaby tak udana, gdyby nie smaczne potrawy 
serwowane przez finnę kateringową z Brze
zin oraz wpadająca w ucho muzyka łódz
kiego zespołu Gracja, którego członkiem jest 
jeden z absolwentów szkoły w Niesułko
wie. (lj~ 

D ziś, w czwartek 9 listopada, Łódzki 
Ośrodek Doradztwa Rolniczego 
wBratoszewicach organizuje szkole

nie, które powinno zainteresować rolników 
chcących unowocześnić swoje gospodar
stwa Specjaliści ośrodka, Gariela Walich
nowska oraz Waldemar Sender, przybliżą 
rolnikom szczegóły Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007 - 2013. 
Szkolenie rozpocznie się o godz. 9. (ljs) 

-------------------OGŁOSZENIE PŁATNE -

ROMAN WIELUNIECKI 
KANDYDAT 
DC RADY MIASTA 
GŁOWNA 

Okręg Nr 2 
KW Samoobrona RP 

Lista nr 7 
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oleini kandydaci na burmistrza Głowna 
Roman Wasilewski uporządkuie Głowno 
Dobro każdej głowień

skiej rodziny oraz atrakcyj
ność miasta to dwa podsta
wowe cele programu dzia
łania Romana Wasilewskie
go, oparte dodatkowo na 
patriotyzmie. 

Z amierza je osiągnąć poprzez 
podjęcie inwestycji związa
nych z ulicami (media i na

wierzchnie). W tym zakresie chciał
by opracować wieloletni harmono
gram budowy ulic oparty na ja
snych i logicznych kiyteriach, któ
re wyeliminowałyby przypadko
wość oraz korupcję, która zdaniem 
kandydata polega na ,,kupowaniu" 
ludzi w zamian za budowę ulic, przy 
których mieszkają. Planuje także 
nowe inwestycje, te dzieli na miej
skie oraz prowadzone przez po
zyskanych do miasta inwestorów. 
Jako burmistrz zająłby się terenem 
wokół zalewu oraz historycmym 
centnnn miasta- Placem Wolności. 

Roman Wasilewski określił 
główne wizytówki miasta, mogą
ce przyciągnąć turystów i inwe
storów, o które chce zadbać 
w pierWszej kolejności. Są to: Plac 
Wolności, zalew, okolice trasy 
nr 14, dworzec kolejowy i sta
dion sportowy. Nie jest to lista 
zamknięta. Aby zrealizować te 
cele będzie się starał pozyskiwać 

Roman Wasilewski. 
Urodził się w Glcmnie w 1966 

roku. Skońc:z}ł SP1, miejsroNe 
LO, .Akademię Medyczną w Ło
dzi - wydział lekarski. Od 1990 
roku pracuje w ZOZ w Glownie. 
Obecnie jest zastępcą kierowni
ka~~. f>ooad. 
to pracuje wWtjelM)cłzkiej Statji 
Rat!7M'lidwa MedytzJiego jako 
lekarz zespok'.'m wypad«1Nych. 

Roman Wasilewski 

pieniądze z zewnątrz, w tym 
z Unii Europejskiej. 
Uważa, re konieczne jest ustale

nie w formie uchwały Rady Miej
skiej minimum, jakie powinien za
pewniać szpital. W ocenie Wasilew
skiego powinny być to cztery od
działy: wewnętrzny, chirurgi=y, gi
nekologiczno-położniczy oraz no
worodkowy, ewentualnie z małym 
oddziałem pediatrycmym. Nie wy
klucza fimkcjonowania innych od
działów w zależności od wpływu 
na fimkcjonowanie szpitala i możli
wości finansowy~h. Zadbałby rów
nież jako burmistrz o uporządko
wanie organizacji SP ZOZ, chodzi 
tu o konflikt pomiędzy zarządzają
cymi a pracownikami i akcje straj
kowe. z.decydowanie zwiększyłby 

w czasach studenckich działał 
wDuszpaslerstwieAkadenickin 
,.Pią1ka"i:rzykaleaze~jest 
również Z'Mązany z glowieńską 
parafią &N. Jakuba Apostoła. 
Był czlonkiem Rady Miejskiej 
w Glownie w dwóch ostatnich 
kadencjach. Ma żonę Anetę 
oraz dwqe dzieci: PalMa (4 lata) 
oraz Martę (1 rok). Mieszkają 
naosie<lu l<opemi<a. 

pięciokrotnie nakłady miasta 
na szpital :z; około 200 tys. zł obec
rue. 

Wasilewski obiecuje, re za jego 
rządów pnetargi w mieście były
by organizowane rzetelnie i nie bu
dziłyby wątpliwości. - Przetargi nie 
mogą być organizowane „pod ko
goś ", a więc muszą być pod każ
dym względem czyste- mówi. Kon
kretyzuje, re jego zdaniem zupeł
nie czysty nie był przetarg doty
czący budowy ul. Skrętnej 

w Głownie, gdyż za 320 tys. zł 
można było, zdaniem kandydata, 
wykonać całą ulicę, a nie tylko jej 
fragment Jako radny miejski inte
resował się cenami usług w tym za
kresie. 

Wasilewski planuje wyjść z szer
szą ofertą do uczniów i nie ograni
czać się tylko do zajęć szkolnych. 
Jego zdaniem należy dobne zorga
nizować czas pozalekcyjny, tanio 
lub nawet bezpłatnie, aby zwięk
szyć dostępność różnego typu za
jęć. Uważa, re zorganizowanie dzie
ciom i młodzieży czasu wpłynęło
by na bezpieczeństwo w szkołach 
oraz oddaliło problem uzależnień. 

Zadba ponadto o uatrakcyjnie
nie imprez miejskich, które jego zda
niem są schematycme i powtarzają 
się co roku. 

z.amier.za współpracować z po
licją, rozważa możliwości W7IllOC

nienia lic:zebnego oraz technicmego 
policji, jednocześnie podnosząc 
wymagania, co do działania tych 
służb w mieście . .zamier.za również 
odciążyć stowarzyszenia i inne or
ganizatje paz.arz:ądowe od nadmier
nej jego zdaniem biurokracji. Wspie
rał będzie inicjatywę społecmąpo

przez pomoc w rozwiązywaniu 
problemów prawnych, organizacyj
nych, w miarę możliwości finamo.. 
wych i lokalowych. 

(eh) 

-------------------------OGŁOSZENIE PŁATNE -

Komitet Wyborczy PSL 
do Rady Powiatu Zgierskiego LISTA Nr 1 

Numer Nazwisko Miejsce 
na liście i imię zamieszkania 

1. JAROTA Bogdan Karnków 
2. STOLARCZYK Wiesław Głowno 
3. FILIPIŃSKI Jan Głowno 
4. PILARSKA Malwina 
5. KOŚMIDER Paweł 
6. KORZUSZEK Grażyna 

do Rady Gminy Głowno 
Nr okręgu Nazwisko i imię 

Głowno 

Lubianków 
Wola Zbrożkowa 

4. KUCHARCZYK Krzysztof Edward ~ 
5. KRYSICKI Piotr Marcin 
9. MARCZYK Roman 

10. KAPUSTA Bogumiła Mariola 
11. KIERUS Dariusz 
12. JANKOWSKA Genowefa Ewa 

;}jo 6am,orząJów 
w'ltUJra""'I. 

naj~p6z'Fh do Rady Miejskiej w Głownie 
5. WIETESKA Jan Stanisław 
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Kobieta na fotel hurm is.trza 
Barbara Gi.inther jest 

kandydatką na burmistrza 
Głowna oraz kandydatką do 
Rady Miejskiej w Głownie. 

( 

bee widzieć Głowno jako 
,,miasto bez barier'', czyli ta
kie, którego mieszkańcy będą 

mieli ułatwiony dostęp do urzędni
ków miejskich oraz samego burmi
strza. Barbara Giinther zapewnia, 
re przynajmniej dwa razy w roku 

· chciałaby się spotykać z mieszkań
cami na publicznej debacie. - Urzę_d

nicy powinni służyć petentom, a nie 
mieć do nich pretemje, że w ogóle 
przyszli - mówi kandydatka. 

Barbara Giln1her. 
Pochcx:lzizgminy Domaniewi

ce, w Głownie mieszka oc,! 1971 
roku. Ukończyla Mejsze LO, po
tem Akademię Rolniczą w Szc:ze. 
cinie oraz m.in. Akademię Euro
pejską zorganizowaną w biurze 
poselskim europosła Jacka Sa
ryusza-Wolskiego i Studium Me
nedżerskie na Uniwersytecie 

Barbara GOnther 

Ponadto chce, aby w Głownie nie 
było władzy w rękach ludzi, którzy 

Łódzkim. Pracuje jako główny 
specjalista w Łódzkim Ośrodku 
Doradztwa Rolniczego w Brato
szewicach, zajmuje się użytkami 
zielonymi i doradztwem w zakre
sie zakładania terenów zielo
nych. Prywatnie żona.Andrzeja, 
kapitana sfużby\'Aęziennej ,oraz 
mamaAni,jużstudenłki, i Tomka, 
ucznia technikum. 

- tak jak za poprzedniej kadencji 
- ,,kneblowali ludziom usta". 7.arzu-
ca obecnemu burmistrzowi, re trud
no byłodostać siędoniegonarwmo
wę oraz że utrudniano jej zabranie 
głosu na sesji Rady Miejskiej pu.esu
nit(ciami w pol7ąJku obrad .zamie-
17a walczyć o wolność słowa i utwo
rzyć gazetęsamoiządową, na lamach 
ktOCej każdymie>zkaniec będziem)gł 
zabrać głos. Planuje ponadto urucho
mić Bank Potrzeb, czyli skrzynkę, 
do której mieszkańcy będą mogli . 
Wl7l!cać listy i pisma do burmistrza 
Wśród najważniejszych zadań 

do zrealizowania wymienia 
wzmocnienie poczucia stabilizacji 
i bezpieczeństwa mieszkańców 
Głowna. Cel ten chce osiągnąć po
przez przekazanie miejskich pienię
dzy na zakup nowego wyposaże
nia dlaKomisariatu Policji w Głow
nie. Główniemyśli osprz.ęciekom
puterowym i instalacji Internetu. 

Starała się będzie zabiegać o to, 
aby - poprzez finansowe wsparcie 
etatów policyjnych - więcej patroli 
pojawiło się na ulicach. 

dok na str. 44 

-------------------------OGŁOSZENIE PŁATNE -

Powiedzmy „TAK dla. Głowna" 
Kandydaci do Rady Miejskiej 

~--------~- ·-·· -~~~--i 

Okręg nr 2 

Michał 

MIAZEK 
Naczelnik Wydziału 

Ekonomicznego, 
Urząd Marszałkowski 

w Łodzi 

Lista Nr 33 

Okręg nr4 

Grzegorz Hubert 
URBANIK 
Wicedyrektor 

Kancelarii Sejmiku 
Województwa 
Łódzkiego 

Okręg nr 5 

Grzegorz Witold 
JANECZEK 

były 
wiceburmistrz 

Głowna, 
znany nauczyciel 

~PROFESJONALIZM - WIEDZA - DOŚWIADCZENIE 
l!l 
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ywalizacia w gminach: Bielawi 
Kubiński kandyduie po raz trzeci 

Wójt gminy Bielawy od 1998 
roku, Sylwester Kubiński, 
ubiega się po raz trzeci o zaj
mowane stanowisko. Ma wy
kształcenie wyższe - jest in
żynierem rolnikiem. Sh.tdiował 
w Akademii Rolniczo-Tech
nicznej w Olsztynie. 

N ienapisałpracymagisterskiej, 
gdyż w 1980 roku wyjechał 
na praktyki do Anglii. Ma 

czworo dzieci: 22-letnią Sylwię, 
21-letniego Kubę, 16-letniego Kzy
stiana oraz 14-letnią Elizę. 

Co mu się udolo 

Na jednym z czołowych miejsc 
wśród przedwyborczych deklaracji 
wójta Kubińskiego majdowało się 
wodociągowanie gminy. Cel ten uda
łomu się :zrealiz.ować. W 2004 roku 
wybudowano ponad 11,5 km sieci 
wodociągowej w Borowie oraz na 
odcinkuPiaski-Żdżaiy. W kolejnym 
rokuwy!WJwaoosia:wocb:iągowci 

o dlugoici 25 km we wsiach Mary
wil, Seligi, Helin, Walewska Wieś, 
Leśniczi>wka oraz w czę:OCi Łazina 
Pozoolajejeszczedozwodociągowa
nia wieś Piolrowice, ale tutaj ~ 
mieszkańców zrezygnowała z wo
dociągu i wycofała wldady. W ciągu 
4 lat zmodernizowano ponadto 
ws;eystkie slacje wodociągowe. 

W mijającej kadencji nastawiono 
się na utwardzanie dróg grunto
wych. Kilka tysięcy ton kamienia 
i pospółki, czyli ponad 400 samo
chodów, trafiło na gminne drogi. Mo
dernizowano również drogi dojaz
dowe do pól we wsiach Piaski Ban
kowe, Borówek, Gaj - Piotrowice, 
Brzozów, Helin, Bielawy, Piotrowie 
oraz uzupełniano masę asfaltową 
(w ciągu 4 lat zakupiono 116 ton 
mieszanki asfaltowej). Wyremonto
wano most na rzece Mroga w Brzo
zowie, naprawiono most w Janino
wie, w Piaskach Struych i Bielawach 
koło cmentarza. 

W tym roku położono duży na
cisk na modernizację i budowę chod
ników w miejscowościach gminy 
Bielawy. Ułożono kilka tys. m2 

chodników, głównie w Bielawach 
oraz Sobocie. Ponad program udało 
się je położyć w Waliszewie. 

Od początku kadencji koparka 
gminna pracowała prawie non stop 
przy gminnych rowach. Odnowio
no rowy w większości wsi na od
cinku 80 km. 

Z przedwyborczych deklaracji 
udało mu się wywiązać z obietnicy 
dokończenia budowy sali gimna
stycznej przy zespole szkół w Bie
lawach Utrzymano też w niezmie
nionym stanie sieć szkół gminnych. 

„ W przedwyborczej ulotce znaj
duje się także zapis o prowadzeniu 
dożywiania w szkołach gminy Bie
lawy. Tak się dzieje. Sylwester Ku
biński zapowiadał ponadto moder-

Sylwester Kubiński 

nizację oświetlenia oraz budowę 
nowych linii. Energooszczędne 
lampy zamontowano w Bielawach 
i częściowo w Oszkowicach. Wy
budowano nowe oświetlenie 
w Borówku do DPS, Chruślinie Ko
ścielnym, częściowo w Woli Go
sławskiej. Nowe lampy powstały 
również w Janinowie oraz Paskach 
Bankowych, Leśniczówce i Piotro
wicach. Oświetlenie zostanie za
montowane w tych wsiach, w któ
rych mieszkańcy zgłosili taką po
trzebę. 
WójtKubińskizapewniałw2002 

roku, że będzie wspierał masowy sport 
na terenie gminy. W gminie istniały 
wówc:zas dwa kluby LZS, obecnie są 
już cz.tery. Bielawskie Biegi lniczne 
stały się już cykliczną imprezą gmin-

ną o zasięgu powiatowym. Zakoń
C"Z.Onobudowętrybun na boisku gmin
nym w Bielawach, obecnie boisko 
i bieżnia utwdfdzane są szlaką. 

W zakresie pneciwdziałania bez
robociu wójt Kubiński gwarantował 
stabilną politykę podatkową i reali
zuje Il( politykę, bo od 5 lat podatki 
nie zostały podwyższone. Poda
tek rolny wynosi 700/o maksymal
nych stawek. Ponadto obiecywał, 
że co roku będzie zatrudniał we 
współpracy z Powiatowym Urzę
dem Pracy około 20 osób w ramach 
prac interwencyjnych oraz staży 
absolwenckich. Pomogło to około 
240 mieszkańcom gminy. 

Sukcesem jest też przyciągnię
cie na teren gminy inwestorów. 
W Borowie w budynku po byłej 
szkole powstaje dom pomocy spo
łecznej, w któiymzatrudnienieznaj
cłzie !Sosóbzterenugminy. WBrzo
zowie, w miejscu.byłego Herbapo
lu, fuma Green - Style produkująca 
półprodukty m. in. do klocków ha
mulcowych daje prace 14 osobom 
(docelowo zatrudni 30). W Piolro
wicach Eko-Win rusza z produktją 
napttdu z oltju u.epakowego- w per
spektywie :zatrudni także 30 osób. 

Nie udało się 

- Nie udało się wybudować za
kladu utylizacji odpadów w Pia
skach Bankowych, jednak nie uwa
żam tego za porai.kę - mówi wójt 
- Nie wszy.są' radni, ani też miesz
kańcy, chcieli, abybudowązajęlasi.ę 
prywatna finna. Dziś tworzony jest 
Związek Ko"nmalrry, który ma się 
zająć gosp<Xiarką odpadami. 

Plony 

Wójt Kubiński - zgodnie z wolą 
rady - zamiel7lł realizować założe
nia Wieloletniego Planu Inwestycyj
nego na kolejne lata. Podstawowym 
założeniem będzie budowa biolo
gicznych oczyszczalni ścieków 
w Bielawach i Sobocie, a także bu
dowa przydomowych indywidu
alnych oczyszczalni ścieków u za
interesowanych mieszkańców po
zostałych wsi. dok na str. 21 

Janikowski: Czas na dobre pomysły 
Paweł Janikowski ma 

44 lata. Wykształcenie średnie 
-ukończyłtechnikumtechnolo
gii produkcji~ 
w Łodzi. Żonaty - żona Malgo
rzata, dzjeci: Hubert, Kamil i Ma
rysia. Zgłoszony został przez 
Komitet Wyborczy Prawo 
i Sprawiedliwość, ale nie nale
ży do żadnej partii politycznej. 

P ochodzi z Tuszyna, w Biela
wach mieszka od 1983 roku. Paweł Janikowski 
W latach 1983 - 86 Janikow: 

skibyłnauczycielemwSzkolePod- o JO lat za późno. Dotychczasov.')' 
stawowej w Waliszewie. Od roku • wójt nie wie, jaką chciałby widzieć 
1988 do 2000 był kierownikiem bie- gminę Bielawy. 
lawskiej piekarni. Po ttj dacie wy- Jako kandydat na wójta Janikow
kupiłpiekamięi prowadzijąna wła- skimówi:c:zasnadobrepomysły,czas 
sny interes. W przeszłości był za- na perspektywiczne i odważne decy
wodnikiem, trenerem i działaczem zje,czasnaskutecznedzialanie.Oiciał
klubu sportowego VJ.ktońa Bielawy. by pobudzić życie w gminie poprzez 

- Niech wyborcy osądzą co do- ,,rozkręcenie" ttuystyki. - Mamy lasy 
brego zrobił dotychczasoi.iy wójt pel11egrzybów,mamypalacistad11illfl 
- mówi kandydat na temat Sylwe- koni w Walewicach i zamek w Sobo
stra Kubińskiego. - Na pewno na cie Myślę tei. o i.iybud()W(Jlliu zbiomi
plus zaliczyć mu trzeba pobudowa- ka retencyjnego, który służyłby ńuy
nie sali gimnastycznej przy szkole styce. Poco warszawiacymająjeździ!: 
w Bielawach. Dobrze, że powstała, na Mazury, skoro nwgliby wstawiać 
jednak moim zdaniem powstała pieniqpz.e u nas - mówi. 

Zbiornik w planach kandydata 
mógłby mieć nawet 200 hektarów, 
pływałyby po nim jachty,- można 
byłoby uprawiać surfing. Wokół za
lewu powstawałyby małe sklepy 
i restauracje, rolnicy mogliby sprze. 
dawać swoje płody. Jeśli pomysł 
z dużym zbiornikiem nie wypalił
by, kandydat myśli o kilku małych-
o rozwoju agroturystyki i rekreatji. 

Ponadto po ostatnich wydarze
niach w polskich szkołach kandy
datchce sprawdzić stan bezpieczeń
stwa w gminnych szkołach. W pla
cówce szczególnie niebezpiecznej 
zamontowany zostałby monitoring. 
Chce też otworzyć w urzędzie gmi
ny filię Agencji Restrukturyzacji 
i Modernizacji Rolnictwa oraz bu
dować przy udziale unijnych pie
niędzy przydomowe oczyszczalnie. 
Ważna jest też renowacja boiska 

w Bielawach i poprawienie stanu 
boisk wiejskich, a także poprawa sta
nu gminnych dróg. Przywrócona ma 
zostać działalność GOI<, zmoderni
zowane oświetlenie, a c:zas, w jakim 
świecą się uliczne lampy, dostoso
wany do potrzeb mieszkańców. 

(WC!') 

Jarzębowski: nie tylko ekologia 
Lesław Jarzębowski ma 

50 lat, mieszka w Ziewani
cach pod Głownem, jest 
żonatyb i ma trzech synów. 
Ukończył wydział Techniki 
Rolniczej i Leśnej na war
szawskiej SGGW. 

O d 1990 roku był przez jedną 
kadencję radnym gminy 
Głowno i wiceprzewodni

czącym rady. W 2002 roku został 
radnym Rady Powiatu Zgierskie
go, gdzie został następnie wybrany 
na starostę. Odwołany został pod 
koniec ubiegłego roku. Prywatnie 
prowadzi gospodarstwo rolne 
o pow. 30 ha, a małżonka - skup 
i przetwórstwo zbóż. 

Lesław Jarzębowski mieszka 
w Ziewanicach pod Głownem, gmi
nę Bielawy ma doskonalem in. dla
tego, że należy do parafii w Wali
szewie. - Uważam, że na terenie 
gminy jest dużo do zrobienia, a ja 
mam już doświadczenie zdobyte 
w samorządzie i mogęje iiykony
stać, będąc wójtem -deklaruje. 

Chce, by Bielawy, Sobota zosta
ły skanalizowane i miały własne 
oczyszczalnie ścieków. Mieszkań
cy pozostałych miejscowości na te
renie gminy powinni mieć rnoi:liwolć 
założenia na swoim terenie oc::zysz.
czalni przydomowych. - Gmina jest 
w stanie pośredniczyć w tej sprawie 
z Wojewódzkim Furu:lusum Ochrrr 
ny Środowiska iz.dobywać na to środ
ki. dla rolnik/Jw - mówi. 

- Drogi na wsi są bardzo ważne, 
agminaBżelairy, takjakjąznam, 

ma ogromne potrzeby w tym 
względzie. Konieczne będzie za
angażowanie się w przyszłej ka
dencji w pozyskiwanie pieniędzy 
z Unii Europe;skiej na poszerza-

Lesław Jarzębowski 

nia i układanie nmrych nakładek 
- mówi. Gmina powinna z zapa
sem planować kolejne inwestycje, 
by w razie potrzeby móc pozy
skać więcej pieniędzy. 

Konieczne jest też przybliżenie 
rolnikom infonnatji o środkach Unii 
Europejskiej. Potrzebna jest w gmi
nie sprawnie działająca komórka, 
która będzie się tym zajmować. Po
winien raz w tygodniu pojawiać się 
pracownik Agencji Restrukturyza
tji i Modernizacji Rolnictwa Rolnik 
nie musiałby wtedy jechać do Łowi
cza. Jarzębowski chce, by Tolnicy 
byli informowani o rodzajach no
wych upraw, w tym ekologicznych. 
Ważnym elementem nadchodząctj 
kadencji będ:zje,jego zdaniem, :zapew
nieniepacyrnieszkaixxmgminy. Wie
le zakładów upadło, a te, które po
wstały na ich miejscu :zatrudniają tyl
ko ułamek osób, które kiedyś JXl!CQ
wały. Jarzębowski chce tworzyć 
przyjazne warunki dla pu.edsiębior
ców pragnących inwestować na tere
nie gminy w powstawanie i rozbu
dowę zakładów pracy. Pomoc tą 
widzi np. przez obniżanie podat
ków od nieruchomości. - Gminę 
przecina droga Piątek- Łowicz. któ
ra może stano~iić dobry dojazd do 

l'\.\entual11yr.:h::akladówprrKJ'-mówi 
Jarzębowski. Jeśli chodzi o oświatę 
i sport, to chciałby zająć się salami 
gimnastycznymi w gminnych szko
lxh,JX>lrl.eWjąoneremontów,anawet 

nowychl:ulynków.Jegozdaniemdzie
ci i młodzież muszą poznawać świat, 
a najlep;zym cbtegospoodJern są wy
cieczki, kmkuisy i cbdatkowe :za_kcia. 
COCe, by gmina to wspiaala, a pa;łu
żyć się można przy tym pieniędzmi 
z i:xogramu przeciwalkoholowego. 

- Gmina ma dobrą drużynę pił
karsf«t potrzeba jednak sz.erszej ini
cjatywy. by sporl w gminie mszyć. 
W tym potrzeba wsparcia gminy 
- mówi. Jarzębowski uważa, że re
alizowanie powyższych zamiarów 
odciągnie młodzież od negatywnych 
zachowań, ale chce równolegle wpro
wadzić akcję profilaktyczną wśród 

osób uzależnionych od alkoholu. 
Turystyka to zdaniem kandyda

ta jedna z szans rozwoju gminy, któ
ra ma w tym względzie ogromne 
możliwości. Stwarza je położenie 
w dolinach u.ek Mrogi i BZl.ll)', któ
re ze względu na swoje waloiy przy
rodnicze są objęte programem Natu
ra 2000. - Naturo 2000 narzuca wie
le ograniczeń, ale daje także duże 
szanse na finansowanie inwestycji 
ekologicm)d1 i lluystyczn)di- mówi 
Jarzębowski. Oprócz tego na terenie 
gminy jestpilacw Walewicach, przy
ciągający mieszkańców Warszawy 
i Łodzi, są kościoły z XV i XVI wie.:
ku. Uważa, że konieczna jest współ
praca ze stadniną koni w Walewi
cach, wyznaczenie i oznakowanie 
ścieżek rowerowych, wydanie fol
derów, promowanie się wspólnie 
z powiatem na imprezach turystycz
nych. Przyciągnięcie turystów na 
teren gminy może być także okazją 
do ściągnięcia inwestorów. (tb) 

Sut: Nasza gmina zostaie w tyle 
Janusz Sut ma 52 lata, wy

kształcenie średnie - ukoń
czył technikum mechanicz
no-elektroniczne w Mikoło
wie na Śląsku. Mieszka 
w Gaju. Zgłoszony został 
przez Komitet Wyborczy 

· Platforma Obywatelska RP. 
Jest członkiem tej partii. 

O d 1985 roku był pracowni
kiem Urzędu Gminy w Bie
lawach, piastując funkcję 

kierownika Gminnego Zespołu Eko
nomicmo-AdministracyjnegoSzkół. 
Od roku 1992 prowadzi własną dzia
łalność gospodarczą z zakresu im
portu i eksportu usług budowlanych 
- aktualnie w Danii, wcześniej m. in. 
we Francji i Niemczech. 

Wójta Sylwestra Kubińskiego 
ocenia dwojako: -Jako człowiek jest 
w porządku. Zlego słowa nie moż
na o nim powiedzieć. Jest moim ko
legą i na pewno 11im zostanie. 
W przeszłości razem pracowaliśmy 
i trudno, aby to przepadło. Czy i.iy
gram, czy przegram, na pewno zo
staniemy kolegami - deklaruje. 

Jednocześnie kandydat widzi, 
iż gmina doby Kubińskiego została 
daleko w tyle za innymi samorzą
dami. - Widzę wiele niewykorzysta
nych szans dla naszej gminy. Nie są 
prowadzone żadne inwestycje, nie 
został złożony żaden wniosek na po
zyskanie unijnych pieniędzy. Jeżdżę 
dużo po kraju i widzę, że j'?Śli w ja
ki.ejś gminie jest dobry gosp<Xiarz, 

Janusz Sut 

efekty od razu da;e się dostrzec. 
Z przyla-o.fcią stwierdzam, że nasza 
gmina :::ostaje w tyle. 

Jako wójt Janusz Sut chce 
w pierwszej kolejności dokończyć 
obiecane, czy też rozpoczęte już 
przez obecnego wójta, prace. - Lu
dzie się zmieniajci ale gosp<Xiarka 
musi być kontynuowana. Nie można 
wprowadzać nagłych rewolucji i od
cinać się radykalnie od przeszłości 
- mówi. Zapowiada budowę wodo
ciągu w Piotrowicach, jedynej wsi 
która takowego nie posiada. W XXI 
wieku zdaniem Suta nie można no
sić wody wiadrami. Mówi też o po
prawie stanu istniejących dróg i bu
dowie nowych. - Pieniądze muszą 
się znaleźć. Dziś władzy nie sprawu
je się zza biurka, tylko chodzi za pie
niędzmi - dodaje. 

Gmina Bielawy jest gminą rol
niczą. Poprzez szkolenia i kursy 
kandydat chciałby poprawić wśród 

rolników wiedzę na temat Unii Eu
ropejskiej i możliwości wykorzy
stania przez nich unijnych pienię
dzy. Myśli też o inicjowaniu po
wstania grup producenckich. -Mam 
::najomych we Francji czy Dani, 
chciałbym, aby młodzi rol11icy ~ 
jeżdżali do tych krajów na prakty
kę, zdobywając: 11• ten sposób do
świadczenie - mówi. 

Koniecznością jest też budowa 
zbiornika retencyjnego w Sobocie. 
Zdaniem kandydata warunki ist
nieją, będą też pieniądze do ścią
gnięcia, bądź unijne, bądź z ochro
ny środowiska. 

Sut chce też ograniczyć bezro
bocie, tworząc gminną brygadę re
montowo-budowlaną poprzez zle
canie niektórych niewymagających 
organizowania przetargów prac 
miejscowym specjalistom i poprzez 
zachęcanie rzemieślników niepro
wadzących dziś działalności do jej 
rozpoczęcia. 

Jednym z najważniejszych punk
tów jest budowa obwodnicy osady 
Bielawy, tak aby ciężkie samocho
dy nie jeździły przez centrum 
miejscowości. Istnieją plany ob
wodnicy z lat osiemdziesiątych, 
z wariantowymi rozwiązaniami, 
bądź w kierunku na Bolimowską 
Wieś, bądź na Rulice, i zdaniem kan
dydata do pomysłu należy wrócić. 
Podobnie jak przywrócić trzeba 
działalność Gminnego Ośrodka 
Kultury. (WC!') 

~ 
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Golis: musimy gonić 
Bogdan Golis, rolnik ze ~~~~ 

wsi Zgoda, którego głównym 
źródłem utrzymania jest go
spodarstwo o pow. 6,2 ha, 
ma 51 lat. Jest stanu wolne
go, ma syna w wieku 24 lat. 
Ukończył wydział Zootechni
ki Szkoły-Głównej Gospodar
stwa Wiejskiego w Warsza
wie. W latach 1982 - 1989 
był sekretarzem gminnego 
komitetu ZSL gminy Bielawy. 

G mina Bielawywporównaniu 
z powstałymi gminami per 
wiatu łowickiego pozostała 

w tyle, praktycznie w większości za
gadnień. Ciągnie się to od lat 
90-tych i trzeba to zmienić - twier
dzi Golis. 

Uważa, że głównym mankamen
tem szkolnictwa na terenie gminy 
jest to, że jedyna dobra sala ginma
styczna znajduje się w Bielawach. 
Chciałby, będąc wójtem, rozpocząć 
remonty albo budowę nowych sal 
przy poz.ostałych szkołach . Doty
czy to takż.e przyszkolnych boisk. 
Chciałby, by po godzinach pracy 
placówek korzystała z tych obie
gówmłodzież i dorośli. Uważa za 
konieczne modernizację gminne
go boiska sportowego. - Chciał

bym położyć nacisk na zajęcia po
zalekcyjne, koła zainteresowań, 
wyjazdy poza szkolne. W tym tak
że mieści się zadbanie o odpo
wiednie uposażenie nauczycieli 
- mówi kandydat 

Widzi konieczność dokończe
nia melioracji na gruntach, gdzie 
nigdy nie była ona przeprowa
dz.ona, zwłaszcza sołectw: Zgo
da, Bielawy, Gaj Wojewodza, Le
śniczówka. Występują tam co
roczne zalewania, utrudniające 
prace w polu. 

Bogdaf} Golis 

Golis chce zadbać o lepszy do
stęp do infonnacji na temat możli
wości pozyskania pieniędzy przez 
rolników z Unii Europejskiej. 
Za konieczne uważa zaktywowa
nie działań Gminnego Centrum In
formacyjnego. Powinno ono organi
z.ować spotkania, by rolnicy mogli 
dowiedzieć się nie tylko o środkach 
z UE, ale także o możliwościach 
wprowadzenia w gospodarstwach 
nowych upraw czy rozwiązań. 
Ta informacja powinna docierać do 
rolników szybko, dużo szybciej niż 
jest to obecnie. 

Chciałby takż.e, by gmina miała 
większy wpływ na to co dzieje się 
w Ośrodku Zdrowia w Bielawach. 
- Potrzebni są na miejscu lekarze 
specjaliści, na dyżurach chociaż raz 
w tygodniu. Do Łowiczó jest daleko, 
korzystajqą z porad lekarskich to 
głównie emeryci, renciści o małych 
dochodach, dla których wydatek kil
kunastu złvtych na autobus jest lł'.Y"
datkiemzdecydowanie mocno naru
szającym domowy budżet - powie
dział nam. 

Jako wójt chciałby ożywić gminę 
gospodarczo, skupić rolników w gru
pie producenckiej, która walczyła-

by o kontraktacje. Chciałby zadbać 
o to, by na terenie gminy pojawił 
się inwestor, który byłby wstanie 
zatrudnić ok. 100 osób. Pod taką 
inwestycję potrzebne byłyby 
uzbrojone. tereny, które muszą za
istnieć. -Przez ostatnie lata, na tere
nie gminy tylko znikały kolfjne za
kłady, ograniczając liczbę miejsc 
pracy. To prawda, że na ich mifjscu 
pojawiły się nowe firmy, ale nie dały 
tylu miejsc pracy, ile jest potrzeba 
- ocenia kandydat. 

Golis chciałby takż.e rozpocząć 
wymianę na terenie gminy wodo
ciągów z azbesto-betonowych na 
PCv, dzieląc to zadanie na kilka eta
pów i sukcesywnie realizując, 
wzorem gminy Zduny. Kolejnym 
tematem jest kanalizacja. Tu 
chciałby skanalizować większe 

miejscowości, o zwartej zabudo
wie: Bielawy, Sobotę, Waliszew, 
Oszkowice, i każdą z nich wy
posażyć w oddzielną oczyszczal
nią ścieków. W pozostałych za
inicjować powstawanie przydo
mowych oczyszczalni. O drogach 
Golis powiedział - To temat rze
ka, trzeba remontować istnieją
ce, poszerzać i kłaść nowe na
kładki, budować nowe. Potrzeba 
tu wnikliwej analizy, które robić 
w pierwszej kolfjności. 

Na te wszystkie zadania kandy
dat chciałby pozyskiwać pieniądze 
z Unii Europejskiej. Uważa, 
że nowa kadencja powinna zająć się 
analizą potrzeb, dostosowując ko
lejne budżety do możliwości po
zyskania pieniędzy z zewnątrz. 
Trzeba tworzyć projekty, starać się 
o pieniądze, a gdy będzie trzeba, 
z determinacją walczyć. 

Jego zdaniem gmina Bielawy jest 
bardzo atrakcyjna turystycznie. 
- Gmina mogłaby zadbać o uzbro
jenie działek pod domy letniskowe 
i je sprzedać - roztacza swą wizję 
kandydat. (tb) 

9.11.2006 r. 

Gosik: Czas no zmianę . L~!:~ce~~~!; 
Kolejny kandydat na wójta nanydowierzbyenergetycznej,jed-

gminy Bielawy Jacek' Grze- nak planuje wycofanie się gminy 
gorz Gasik ma 50 lat Ukoń· z ogrzewania jej budynków olejem 
czYł Technikum Rolnicze na opałowym i przejście na piece na 
Blichu, a następnie SGGW. ekogroszek.Planuje odzyskać od 
Jest żonaty - żona Magdale- powiatubudynkiośrodkówzdrowia 
na, dzieci: Michał, Łucja i Bar- Czynsze z ich wynajmu wzbogacą 
tłomiej. Mieszka w Bielawach. budżet gminy. Chce pomagać rolni-
Zgłoszony został przez Komi- kom w zbyciu ich płodów rolnych, 
teł Wyborczy Wyborr,ów planujeotworzyćprzedstawicielstwo 
„Jedność Bielawska", nie na- Agentji Restrukturyzacji i Modemi-
leźy do żadnej partii. zatjiRolnictwa wurzę9ziegminy,aby 

rolnicy nie musieli jeździć do Łowi-

w cza. Chce, by na mocy porozumienia 
latach 1976 - 80 pracował z wydziałem ruchu drogowego 
jako kierownik zakładu Grzegorz Gasik w Łowiczu mieszkańcy mogli rtje-
w Spółdzielni Kółek Rol- strować swoje pojaz.dy w gminie. 

niczych w Bielawach. Od 1980 do Jest przeciwny budowie zwykłego Kandydat chce przywrócić dzialal-
1997 roku był kierownikiem Her- wysypiska śmieci w Piaskach Ban- ność GOK lub znaleźć podmiot pry
bapolu w Mrodze. Od 1997 roku kowych,gdyżwtedygminakojarzyć watny,którybędziechciałwpomiesz
prowadzi własną działalność go- się hl(dzie wszędzie ze śmieciami. cz.eniupobylymGOKzają;siędzia
spodarczą związaną z ziołami. Myśli natomiast o wybudowaniu łalnościąkulturalnąiusługową.Myśli· 
W młodości był działaczem mło- ekologicznej spalarni odpadów. Chce też 0 stw01Zeniu spetjalnego zespo
dzieżówki LZS, od 12 lat jest wice- przygotować gminne tereny inwe- łu do spoffiłdzania wniosków i po
prezesem zarządu OSP Bielawy, stycyjne dla pozyskania przedsię- zyskiwaniapieni~unijnyclt (wcz) 
aodczterechlatpelni funkcjęprze- ~-----------------------' 
wodniczącego komiaji rewizyjnej. 

Kandydat zdecydował się nie 
prowadzić negatywnej kampanii 
wyborczej, dlatego nie zajmuje sta
nowiska, co de osoby obecnego 
wójta -Sylwestra Kubińskiego. 
Mówi natomiast - czas na zmianę. 
Stawia na korzystanie z fimduszy 
unijnych na rolnictwo, kulturę, sport 
i zabytki. - W Bielawach mamy na 
przykład 600-letni kościół i na jego 
renowaqję można dostać duże pie
niądŻe- mówi. 

Pragnie wnioskować, aby gmina 
objęta z.ostała większymi dopłata
mi bezpośrednimi z uwagi na trud
ne. warunki gospodarowania. 
- Gmina leży w dorzeczu Mrogi 
iBzwy,jestnarażona na zalewanie 
upraw, występują niskie bonitacje 
gleb - twierdzi. - To będą dodatko
wepieniąfize dla rolników-dodaje. 

------ ---- ---- - --- REKLAMA -

--- ---- -------------------- ------ ---- ---- - REKLAMA -

Cała prawda o producentach okien z PVC 
Wybierając okna nie dajmy sobie wcisnąć produktu oknopodobnego, 
gdyż tylko 10% okien spełnia normy jakościowe w Polsce' 

O tym jak błędne jest myślenie, że „każde 
okno jest takie samo", przekonały bada
nia jakości okien PVC, przeprowadzone 
przez Związek Producentów, Dostawców 
i Dystrybutorów „Polskie Okna i Drzwi". 
Sprawdzone. zostały produkty 20 firm, 
wśród których były firmy małe, średnie, 
jak również potentaci na polskim rynku 
okien PVC. Jedną z dwóch firm, które 
pozytywnie przeszły badania był OKNO
PLAST-Kraków! 
Inspiracją do podjęcia tego typu badań 
były dość powszechne głosy Klientów 
narzekających na jakość produkowanych 
i sprzedawanych okien, co spowodowane 
jest dążeniem producentów do osiągnięcia 
jak najniższej ceny. Związek Polskie Okna 
i Drzwi zakupił okna jak każdy potencjal
ny Klient, wybierając losowo 20 salonów 
sprzedaży. Producenci okien PVC nic nie 
wiedzieli zatem o prowadzonym badaniu, 
co pozwoliło uniknąć sytuacji, w której 
fabryka wysłałaby do sprawdzenia okno 
dokładnie doglądnięte w każdym calu. 
Okna poddane zostały badaniom formal
nym i technicznym w laboratorium akre
dytowanym przy Polskim Centrum Akre
dytacji. Badano oznakowanie, wymaganą 
przez polskie prawo deklarację zgodności, 
kartę gwarancyjną oraz kwestie prioryte
towe z punktu widzenia Klienta, czyli prze
puszczalność powietrza, wodoszczelność, 
sztywność statyczną i dynamiczną, odpor-
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ność na obciążenie wiatrem i bezpieczeń
stwo. Wyniki pokazały niestety smutną 
prawdę o polskim rynku okiennym. Na 20 
firm tylko dwie spełniły wszystkie kryteria 
formalne i techniczne! Cała reszta bada
nych produktów sprzedawana jest z naru
szeniem prawa i każdy Klient ma prawo 
takie okno zakwestionować! 
Trzeba wprost powiedzieć jedno - w 
pierwszej turze badar1 tylko okno OKNO
PLAST-Kraków spełniło wszystkie wyma-

gania formalne i techniczne - mówi Robert 
Klas, Wiceprezes Związku Polskie Okna i 
Drzwi - W drugiej turze również tylko jed
na firma spełniła wymagania. Pozostałym 
producentom wysłaliśmy informację o 
przeprowadzonym badaniu i wskazaliśmy 
na uchybienia. które powinni naprawić. 
Forum Branżowe, miesięcznik specjali
zujący się w tematyce stolarki okiennej, 
opisując badanie, opatrzył swój tekst wy
mownym tytułell) „Jakość okien - ogól
nie fatalne". Wyniki dobitnie świadczą, że 
na polskim rynku jest więcej wyrobów 
oknopodobnych niż samych okien. A to 
niestety może po jakimś czasie skutko
wać wieloma problemami takimi jak m.in. 
odkształcanie się okien, nieszczelność, 

czy problemy z otwieraniem i zamyka
niem. W pogoni za obniżaniem ceny pro
ducenci oszczędzają na wzmocnieniach, 
które znajdują się w środku profilu. Ich 
brak lub ich mniejsza niż wymagana gru
bość, może powodować odkszta!Canie się 
okien pod wpływem działania warunków 
atmosferycznych takich jak np. słońce. 

Oszczędności związane z liczbą zaczepów 
(części odpowiadające za bezkolizyjne 
otwieranie i zamykanie okien) są również 
nierzadko spotykane. Nie mówiąc już o ze
spole(liach szybowych, które mają gorsze 
parametry termoizolacyjne niż deklarowa
ne, a to z kolei powoduje, że oszczędno
ści na stratach ciepła w mieszkaniu będą 

mniejsze. Te rzeczy dla zwykłego Klienta 
są praktycznie nie do sprawdzenia na eta
pie zakupu. Niestety traci na tym przede 
wszystkim Konsument, który kupuje pro
dukt kategorii trzeciej. Mimo zapewnień 
sprzedawców o najwyższej jakości ofero
wanych przez nich produktów trzeba mieć 
wobec nich bardzo ograniczone zaufanie, 
gdyż kaidy chce zarobić i według niego 
sprzedaje „produkt najlepszy w kraju". Pa
miętajmy jednak o tym, że nie znając się 
na tych niuansach produktowych Klient 
może kupić dobry produkt. By to zrobić 
powinien zaufać firmie, która ma dobrą, 
znaną markę, gdyż w tym przypadku tylko 
ona może zagwarantować mu, że produkt 
który kupi będzie produktem pełnowarto
ściowym, a on sam nie będzie go musiał 
ponownie wymieniać za kilka lat i płacić 
podwójnie. 
Patrząc statystycznie na to badanie moż
na się pokusić o stwierdzenie, że tylko 
10% okien w Polsce nadaje się do użyt
ku - dla Klienta to ogromnie niepokojący 
sygnał - mówi Rafał Karaś, Główny Tech
nolog OKNOPLAST-Krakó"'.V - Uważam, że 
chcąc cieszyć się zaufaniem Klientów, 
najważniejsze jest działać zgodnie z nor
mami i prawem. Oszukiwanie nabywców 
poprzez zapewnianie o właściwościach 
okna, których nie posiada, to wstyd dla 
producenta, oraz znak dla Klienta, że nie 
można mu zaufać. Na niewidocznych dla 
Klienta rzeczach można oszczędzić nawet 
kilkanaście procent. jednak badania poka
zują jak fatalna jest jakość takich okien. 
Dlatego OKNOPLAST-Kraków tak wielką 

wagę przykłada do tego, by nasz produkt 

spełniał wszystkie, nawet najbardziej 
wymagające kryteria. Czujemy ogromną 
satysfakcję, że spośród wielu firm konku
rencyjnych byliśmy producentem, który 
pomyślnie przeszedł wszystkie testy. My
ślę, że wyniki tych badań oraz przyznany 
nam ostatnio europejski certyfikat jakości 
U-Zert, który otrzymaliśmy jako pierwsza 
firma w Polsce, najlepiej świadczą o jako
ści OKIEN z Krakowa. Tak więc na pozór 
okna nie różnią się między sobą. Klienci 
często porównują ze sobą profile, okucia 
oraz szyby i wybierają tańszą ofertę. Ba
danie Związku Polskie Okna i Drzwi do· 
bitnie pokazało, że tak naprawdę „diabeł 
tkwi w szczegółach" ... 

ŁOWICZ 
ul.Nowy Rynek 26, 
tel. 046/ 837 49 43 

SKIERNIEWICE 
ul.Senatorska 25, 

tel. 046/ 833 22 21 

OKNOPLAST 

lr;JI® 
www.oknoplast .com.pl 

·1! 0801 14 oo oo 
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Rywalizac.ia w gminach: tyszkowica 
Włodzimierz T raut: Mamy co robić 

- Wynotowałem sobie kilka 
punktów, o których chciałbym 
powiedzieć, a oprócz tego 
trzeba na bieżąco utrzymy
wać to, co już mamy i reago
wać na potrzeby mieszkań
ców - powiedział nam wójt 
Włodzimierz Traut. 

J ako pierwszy punkt z zano
towanych w swym czarnym 
kajecie, wójt Traut wymienia 

rozbudowę kanalizacji. Najpierw 
zamiea.a wykonać projekty sieci 
kanalizacji w całej gminie, a potem 
chciałby przystąpić do wdrażania 
projektów w życie - do rozbudo
wy sieci kanalizacyjnej. - Wwdo
mo. że najpierw w Łyszkowicach, 
bo tu jest oczyszczalnia ściekól1\ 
a potem będziemy rozprowadzać ją 
dalief, po innych v.\viach - zapowia
da Traut. 

Od przyszłego roku należałoby, 
jego zdaniem, kontynuować asfal
towanie dróg wiejskich. Asfalty na
leżałoby zrobić w następujących 
miejscowościach: Bobrowa, Kale
nice, Czatolin, Wrzeczko, Polesie 
i Stachlew -droga w kierunku cmen
taa.a. Oprócz tego wójt zamiea.a 

/ 

Włodzimierz Traut 

dbać o stan wybudowanych dróg 
i na bież.ąco je naprawiać. 

W przyszłym roku należałoby 
również, według niego, rozważyć 
budowę świetlic wiejskich. Gdzie 
miałyby być wybudowane? 
- Pr::ede wszystkim tam, gdzie wi
działbym inicjat;wę ze strony mies::.
kańców. 

Kolejnym punktem, który chciał
by zrealizować w ciągu najbliższej 
czteroletniej kadencji, jest dokończe
nie modernizacji stadionu w Łysz
kowicach. Przypomnijmy, że ostat
nio wymieniona została murawa na 
płycie boiska. Według wójta trzeba 

teraz iść za ciosem i przeprowadzić 
modernizację, która ;niałaby pole
gać na wymianie siedzisk na pla
stykowe (i takie, które nie zostaną 
szybko zniszczone), na pobudowa
niu szatni, natrysków itp. - Ogól
nie trzeba ten stadion doprowadzić 
do standardów, które obowiązują 
w Unii Europejskiej - powiedział 

nam. . 
Widzi szansę dla Łyszkowic 

w tym, że pod tą miejscowością 
będzie zjazd i v.jazd na autostradę 
A-2. Jego zdaniem będzie to dla 
Łyszkowic okazja do pozyskiwa
nia inwestorów. - Rozmowy już 
/lwają - mówi, ale żadnych szcze
gółów nie chce ujawniać. Ze wzglę
du na bliskość autostrady widzi 
również potrzebę pozyskiwania 
terenów pod zabudowę jednoro
dzinną. -Można „ wykroić" na dział
ki pod zabudowę kawałek targowi
l}' w Łyszkov..icach - rozważa wójt. 

Ponadto zarniea.a wybudować 
w Łyszkowicach - na placu, gdzie 
obecnie stoi stara remiza strażacka 
- b!Ok komunalny. - Taki ładny, 
o podstawie w kształcie litery L... 
i:eby niJ..t nie móv. il. że teren clu:ia
lem sprzedać... (mak) 

Kazimierz Rak: Rozmawiać z ludźmi 
Kandydat na wójta w gmi

nie Łyszkowice Kazimierz 
Rak od wielu lat pracuje 
w samorządzie. Ostatnio był 
radnym powiatowym i prze
wodniczącym Komisji Rewi
zyjnej, a wcześniej radnym 
w gminie Łyszkowice. 

P rowadzi też własną fumę -
około 40-hektarowe gospo 
darstwo rybackie. O gminie 

Łyszkowice mówi: -Jesteśmy ska
zani na sukces. Będzie niedaleko 
wjazd i zjazd z autostrady, niedale
ko są Łowicz i Skierniewice. 1-fy
starczy pozyskać tereny pod inwe
stycje - uważa 

Jeśli zostanie wójtem, zamierza 
wprowadzić ścisłą współpracę z in
stytucjami rządowymi i pozarzą
dowymi działającymi na terenie gmi
ny. Zależy mu również na rozpo
częciu współpracy z wszystkimi 
podmiotami gospodarczymi, które 
istnieją w gminie. Współpraca mia
łaby polegać przede wszystkim na 
zasięganiu opinii. 

Zamiea.a również zlikwidować 
bezrobocie w gminie. Z danych sta
tystycznych, jakie nam przedsta-

wił, wynika, że na terenie gminy było 
na koniec września tego roku 333 
bezrobotnych, co plasowało gminę 
na drugim miejscu w powiecie łowic
kim pod względem ilości osób bez
robotnych (najwięcej bezrobotnych 
miała gmina Nieborów). Nowe miej
sca pracy mogą powstać w gminie, 
jego zdaniem, wtedy, gdy urząd bę
dzie przyjazny dla petentów i po
zyskane zostaną nowe tereny inwe
stycyjne. - Przecież tutaj będzie au
tostrada. a gmilw nie ma przygoto
wanych terenów pod inwestycje. To 
bardzo niedobrze. Będzie trzeba się 
tym zająć - mówi. 
Młodych ludzi chciałby zatrzy

mywać w gminie między innymi 
poprzez zatrudnianie ich na stażach 
w szkołach i w samorządzie. - Trze
ba ufać młodym lut.L'iom i postawić 
na nich - uważa. 

Nie zapomina również o osobach 
starszych. Niesienie pomocy oso
bom starszym i niedołężnym jest, 
jego zdaniem, jednym z ważniej
szych zadań samorządu lokalnego. 
W swoim programie zakłada współ
pracę z jednostkami Ochotniczej 
Staży Pożarnej oraz działającymi 
w różnych miejscowościach w grni-

Kazimierz Rak 

nie Kołami Gospodyń Wiejskich. 
- Dysponowanie pieniędzmi spy
chamywdól- mówi, mającnamyśli 
przekazanie części pieniędzy bez
pośrednio do jednostek OSP 
i KGW, żeby te same nimi gospo
darowały. Rak zamierza też regu
larnie spotykać się gospodyniami 
i strażakami, żeby wiedzieć jakie 
są oczekiwania społeczne miesz
kańców. 

Ponadto opowiada się za więk· 
szą ilością zajęć pozalekcyjnych 
w szkołach, uważa że powinno 
powstać w szkołach więcej kół 
zainteresowań. Chciałby też prze

~----------------------~ kazywaćwięcejpieniędzynasport 
szkolny. - Stawiam na sport 1TU1-

Jak będziemy głosować? 
sm1')\ pieniQ!ize muszą trafiać nie 
tylko do klubów- uważa. Chciałby 
powrócić do rywalizacji sportowej 
wśród młodzieży szkolnej. - Na 
tle powiatu słabo wypadamy 
w 1ywalizacji międzyszkolnej. Dla 
mnie przykładem właściwego trak
towania sportu są Domaniewice 
i pon Mieczysław Szymajda - uwa
ża. W ramach przygotowań do wy
borów i kampanii rozmawiał z Szy
majdą na temat rozwoju sportu. 

Wybory samorządowe 
już w najbliższą niedzielę, 
12 listopada.Głosowanie 
odbywa się w lokalu 
obwodowej komisji 
wyborczej między godziną 
6.00 a 20.00, komisja nie 
ma przerw. Musimy 
okazać obwodowej komisji 
wyborczej dowód osobisty 
lub inny dokument 
umożliwiający 

stwierdzenie naszej 
tożsamości. Bez niego 
oddanie głosu 
nie będzie możliwe. 

O trzymujemy od komisji 
cztery karty do głoso
wania: białą z radnymi 

kandydującymi do R!idy Miej
skiej w Łowiczu, w Głownie lub 
jednej z rad gmin; różową z kan
dydatami na burmistrzów lub 
wójtów; żółtą z kandydatami do 
Rady Powiatu Łowickiego Qub Rady 
Powiatu Zgierskiego) i niebieską 
z kandydatami do Sejmiku Woje
wódzkiego w Łodzi. Potwierdzamy 
otrqmanie kart własnym podpisem 
w rubryce spisu wyborców. 

W wyborach na radnych za
znaczamy krzyżykiem (dwoma 
przecinającymi się liniami) w obrę
bie kratki (nie ptaszkiem ani innym 
znakiem) miejsce przy nazwisku 
kandydata, na którego chcemy od
dać głos. Możemy zaznaczyć wię

cej nazwisk, ale lYLKO w obrębie 
jednej listy. Wtedy jednak głos zo
stanie doliczony kandydatowi, któ
ry jest zaznaczony przez nas na tej 
liście jako pierwszy. Najlepiej więc 
oddać głos na jednego kandydata, 
wtedy będziemy pewni, że zosta
nie on policzony osobie, na którą 
głosowaliśmy. 

W wyborach na wójtów i bur
mistrzów zaznaczamy ,.x" nazwi
sko tylko I kandydata. Kartę do 
głosowania wrzucamy do urny. 

Gdzie będzie 
druga tura? 

Ustawa o bezpośrednim wy
borze wójta, burmistrza i prezy
denta miasta precyzuje, że za wy
branego na wójta uważa się tego 
kandydata, który w głosowaniu 
otrzymał więcej niż połowę waż

nie oddanych głosów. Jeżeli żaden 
z kandydatów nie otrzymał wię
cej niż połowy ważnie oddanych 
głosów, czternastego dnia po 
pierwszym głosowaniu, czyli 
25 listopada 2006, przeprowadza 
się ponowne głosowanie. Ponow
ne głosowanie może więc odbyć 
się Ueśli żaden z kandydatów 
w pierwszej turze nie „zgarnie" 
więcej niż 50% ważnych głosów) 
w Głownie i w gminach Boli
mów, Bielawy i Sanniki - bo 
tylko tam kandydatów jest wię
cej niż dwóch. W ponownym 
głosowaniu wyboru dokonuje się 
spośród dwóch kandydatów, któ
rzy w pierwszym głosowaniu 
otrzymali największą liczbę waż
nie oddanych głosów. W przypad
ku gdy dwóch lub więcej kandy
datów otrzyma tę samąliczbę gło
sów uprawniającą do udziału 
w ponownym głosowaniu, o do
puszczeniu kandydata do wybo
rów w ponownym głosowaniu 
rozstrzyga większa liczba obwo
dów głosowania, w których jeden 
z kandydatów otrzymał większą 
liczbę głosów, a jeżeli liczba tych 
obwodów byłaby równa --roz
strzyga losowanie przeprowadzo
ne przez gminną komisję wy
borczą. Za wybranego w ponow
nym głosowaniu uważa się tego 

kandydata, który otrzymał więk
szą liczbę ważnie oddanych gło
sów. 

W przypadku głosowania na 
jednego kandydata (co będzie miało 
miejsce w gminie Nieborów 
i Zduny) wyborca głosuje na kan
dydata, stawiając znak ,,X" w krat
ce oznaczonej słowem „TAK" 
z lewej strony obok nazwiska kan
dydata. Postawienie znaku „X" 
w kratce oznaczonej słowem 
„NIE" z lewej strony obok nazwi
ska kandydata oznacza, że jest to 
głos ważny oddany przeciwko 
wyborowi kandydata na wójta. 
W przypadku gdy taki kandydat 
nie uzyska więcej niż połowy 
ważnie oddanych głosów, wybo
ru wójta dokonuje rada gminy bez
względną większością głosów 

ustawowego składu rady w głoso
waniu tajnym. 

Podział mandatów 
w gminach, Głownie 

i Strykowie 

W przypadku gmin wiejskich 
sprawa podziału mandatów mię
dzy komitety nie jest większym 
problemem. Jeżeli okręgjest dwu
mandatowy, członkami rady zo
stają dwaj kandydaci, którzy 
w głosowaniu zdobyli największą 
liczbę głosów. Jeżeli trzymanda
towy - trzej kandydaci z najlep
szym wynikiem. 

Komu mandaty 
w Łowiczu, 

powiecie i sejmiku 

Ordynacja proporcjonalna obo
wiązuje nie tylko w wyborach rad
nych miejskich w Łowiczu, 
ale również w wyborach do rad 
powiatu i sejmiku wojewódzkie-

Głosowanie to ważna chwila. Oby jak najwięcej z nas chciało 
pójść do wyborów. 

go. W tych trzech przypadkach 
pojawia się jednak dodatkowy 
szczegół - aby komitet mógł być 
brany w ogóle pod uwagę przy 
podziale mandatów, musi w skali 
jednostki przekroczyć 5% popar
cia, w innych gminach powiatu 
łowickiego ta zasada nie obowią
zuje. 

Reguły podziału mandatów są 
w tym przypadku bardziej skom
plikowane - zgodnie z metodą 
d'Hondta ilość mandatów przy
sługujących komitetowi oblicza się 
poprzez dzielenie wyniku wybor
czego w danym okręgu przez ko
lejne liczby naturalne: I, 2, 3, 4 
itd. Mandaty w poszczególnych 
okręgach trafią do komitetów 
z największym wynikiem powyż
szego dzielenia. 

Mandaty między listy we
wnątrz bloku (o ile blok przekro
czy próg 10% poparcia) dzielone 
mają być metodą Sainte-Lague'a, 
która jest nieco korzystniejsza dla 
ugrupowań uzyskujących mniej
sze poparcie. Polega ona na małe~ 
zieniu największych, kolejno po 
sobie następujących ilorazów 
z liczby uzyskanych głosów. Po
działu pokonuje się, dzieląc liczbę 
głosów przypadających każdemu 
komitetowi wyborczemu przez 
kolejne liczby nieparzyste: I, 3, 
5, 7, itd„ a następnie z tak obli
czonych ilorazów dla wszystkich 
komitetów wybieranych jest tyle 
największych. ile jest mandatów 
do obsadzenia. Istnieją różne od
miany tej metody. W Łowiczu taki 
blok utworzyły listy PO, PiS, Ko-

Które drogi miałyby być ro
bione, stanowiono by dopiero po 
konsultacjach z radami sołeckimi. 
Społeczne konsultacje kandydat 
zapowiada również w innych 
sprawach. Chciałby na przykład 
powołać społeczną komisję, któ
ra zajęłaby się tworzeniem stra
tegii rozwoju gminy. - Chciałbym 
zasięgać jak najwięcej opinii, 
rownież i księdza ... - mówi. 
Ponieważ gmina Łyszkowice 

jest w części gminą rolniczą, za
mierza wspierać działalność rol
niczą między innymi poprzez 
doradztwo w sprawach pozy
skiwania dotacji na rozwój gospo
darstw. Ma też świadomość, 
że zaniedbana w gminie z.ostała me
lioracja i trzeba będzie się temu 
przyjrzeć. Oprócz tego należy 
oczywiście, jego zdaniem, dokoń
czyć rozpoczęte w obecnej kadencji 
inwestycje. (mak) 

mitetu Wyborczego Krzysztofa 
Kalińskiego, Koalicji Ziemi Łowic
kiej i Łowickiej Wspólnoty Samo
rządowej - wszystkie popierające 
w wyborach burmistrzowskich 
kandydaturę Krzysztofa Kaliń
skiego. 

Takie rozwiązanie ma obowią
zywać w wyborach samorządo
wych w gminach powyżej 20 ty
sięcy mieszkańców, w sejmikach 
wojewódzkich i radach powiatów. 
W powiecie łowickim nie będzie 
więc dotyczyło wyborów do rad 
poszczególnych gmin wiejskich. 
Nie będzie dotyczyło też Głow
na, Strykowa i okolicznych gmin. 

(mak) 
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Rywalizacia w gminach: Domaniewice 
Ma~y dużo do zrobienia 

Urzędujący wójt, starający się 
o reelekcję Mirosław Grzegorz Re
dzisz, uważa że pracy w gminie nie 
zabraknie. - Mamy dużo do zrobie
nia - nie tylko ja, ale również nowa 
rada gminy - przecież nie ja sam 
rządzę. Gmina musi się rożwijać 
• powiedział nam na 1 O dni przed 
wyborami. Co jednak jego zdaniem 
jest najpilniejsze i co zamierza 
w ciągu kolejnej kadencji wykonać? 

N a jednym z pierwszych miejsc sta
wia kanalizację._w ciągu dwóch 
najbliższych lat chciałby p=a

czyć na kanalizowanie Domaniewic 
i wiosek wokół Domaniewic kwotę oko
ło 3,5 miliona złotych. - Za to by się 
udało zrobić około 5-6 km kanalizacji 
wraz z przykanalikami - uważa. Pienią
dze w części powinny pochodzić z ze
wnątrz, na przykład z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Go
spodarki Wodnej. - Oczyszczalnia kosz
towała nas dwa lata temu około 1,2 mi
liona złotych i wykorzystujemy ją w około 
50%. Ma moc przerobową 220 m1 ście
ków na dobę - wyjaśnia. 

Kolejną ważną rzeczą jest dla wójta 
Redzisza rozbudowa szkoły w Do
m a n i ewi cach. Na tę inwestycję 
w wieloletnim planie rozwoju gminy 
przeznacwne jest po 300 tys. zł w cią
gu dwóch lat. - Projekt j est zrobiony, 
kosztował nas około 30 tysięcy =łotych. 
Może w tym roku jeszcze by się udało 
zrobić przetarg? - zastanawia się gło
śno. Zdaniem wójta rozbudowa i mo
dernizacja szkoły oraz wybudowanie 
ciągu żywieniowego kosztować mogło

by nawet milion złotych. 
Za ważną potrzebę uważa opracowa

nie koncepcji nowego planu zagospo
darowania przestrzennego gminy. 
- Trzeba to zrobić dla ludzi, /..tórzy chcą się 
w gminie Domaniewicach osiedlać. Na 
przykład w Lisiewicach już nie ma działek 
budowlanych do sprzedania, a chętni są. 
To samo jest w Reczycach. Zmiana planu 
jest też potrzebna dla naszych mieszkań
ców, któ1zy potem mogą z zyskiem sprze
dawać działki pod budynki - mówi wójt 
Redzisz. 

Rozwój tzw. ,,społeczeństwa informa
tycznego" chciałby osiągnąć poprzez roz
wijanie programu Lider +, w którym 
uczestniczą również gminy Głowno, 
Stryków, Ozorków i Piątek. W progra
mie tym chodzi między innymi o wdra
żanie elektronicznego obiegu dokumen
tów w gminie i ułatwienia w załatwia
niu spraw urzędowych poprzez inter
net. 

Wybudowanie oświetlenia ulicz
nego jest potrzebne według wójta 
przede wszystkim w Reczycach, nie 
należy jednak zapominać o wymianie 
zużytych lamp. Reczyce powinny być 
oświetlone w przyszłym roku. Będzie 
to kosztować około 40 tysięcy złotych 
pod warunkiem, że gmina nie będzie 
ogłaszać przetargu i wykona to własną 
ekipą remontowo-budowlaną. 

Rozwój kultury to przede wszyst
kim zespół Kalina, który według wójta 
należy pielęgnować, doceniać i promo
wać w każdy możliwy sposób. Kultu
ra to też organizowanie jak największej 
ilości wszelakiej maści imprez kultural
nych w Gminnym Ośrodku Kultury, nie 
można też zapominać o spotkaniach dla 
osób starszych. 

Wójtowi marzy się boisko gminne 
(i jednocześnie szkolne} z prawdziwego 
zdarzenia. - Trzeba będzie i na to znależć 

Mirosław Grzegorz Redzisz 

pieniądze, pobudować szatnie dla sporlow
ców, może jakieś natryski - mówi wójt Re
dzisz. 

- Co jeszcze mogę obiecać przed wybo
rami? Lepszą obsługę mieszkańców gmi
ny w urzędzie. Chcemy wprowadzać po
moc w wypełnianiu dokumentów, chcemy 
też zatrndniać po kilka osób bezrobotnych 
na okres trzech, czterech miesięcy do prac 
remont<Mych, co roku trzeba będzie ~;ko

nać 1-1,5 kilometra drogi - mówi wójt. 
Wraz z następną radą chciałby zająć się 

zagospodarowaniem dwóch budyn
ków należących do gminy, które stoją pu
ste: po szkole w Rogóżnie oraz po przed
szkolu w Domaniewicach. - W budynku po 
przedszkolu można by zorganizować z kimś 
np. domu dla starszych osób. Nie chciał
bym tego sprzedawać - mówi wójt. Budy
nek w Rogóźnie mógłby natomiast zostać 
sprzedany, chyba że radni będą mieli po
mysł na jego zagospodarowanie. (mak) 

R-1474 

Punkt Sprzedaży: 

KOLO• Łowicz• ul. Blich 21 

Tel.: (046) 837 66 86 • (046) 830 04 32 

www.ebramy.pl 

Andrzei Staiuda chce pienię~zy z Unii 
- Jeśli wygram wyboty, to chciał

bym nastawić się na po~kiwanie 
pieniędzy z zewnątrz. Nauczyłem 
się tego w jednostce samorządo
wej, pracuję przecież w Powiato
wym Zarządzie Dróg w Łowiczu. 
Ta gmina ma za mały budżet, żeby 
wszystko robić tylko z podatków 
- mówi kandydat na wójta gminy 
Domaniewice Andrzej Stajuda. 

U 
nijne pieniądze chciałby przeznaczyć 
przede wszystkim na drogi gminne 
i ulice w Domaniewicach. Jego zda

niem konieczne jestteż ułożenie wielu chod
ników. Inne ważne inwestycje, które chciał
by w znacznej części finansować pieniędz
mi pozyskanymi z zewnątrz, to kanalizacja 
i wymiana starych azbesto-cementowych 
wodociągów, których na terenie gminy jest 
jeszcze kilka kilometrów. - Na wodociągi 
i kanalizacje można szukać pieniędzy w Wo
·ewódzkim Funduszu Ochrony Środowi.ska 
i Gospodarki Wodney w Łodzi. Myślę. że zna
lazłyby się na to pieniądze bez większego pro
blemu - uważa kandydat Stajuda. 

stwa Sportu. - To powinno się udać - mówi 
krótko. Korzystając z pieniędzy pozyska
nych z zewnątrz, zamierza odciążyć skrom
ny budżet Domaniewic. 

Od razu w pierwszym roku czteroletniej 
kadencji chciałby doposażyć istniejące 
w gminie jednostki Ochotniczej Straży Po
żarnej. - Potrzeba im sprzętu i trzeba też po
prawić stan budynków strażackich - mówi. 
Dużym problemem są według niego za

niedbane rowy melioracyjne w gminie Do
maniewice. Tutaj chciałby wykorzystać pie
niądze z Urzędu Marszałkowskiego. - Moż
na by też zacząć poYUJ!lkować rol-ry. zatrud
niając bezrobotnych na prace publiczne 
- uważa. Palącym problemem, który należy 
zacząć szybko rozwiązywać, jest brak wy
sypiska na terenie gminy. Jeśli wstanie wój
tem, będzie starał się ściśle współpracować 
ze Stowarzyszeniem Powiatów i Gmin Do
rzecza Bzury i wspólnie z nimi organiw
wać zakład przerobu odpadów w okolicach 
Piasków Bankowych w gminie Bielawy. 
- Trzeba zapobiegać temu, że w lasach jest 
coraz więcej śmieci - uważa. 

Wf:(Zcl autostrady A-2 w Strykowie jest 
dla samych Domaniewic utrapieniem, dlate
go też zamierza starać się o zainstalowanie 
w Domaniewicach sygnalizacji świetlnej oraz 
ekranów dżwiękochłonnych -przynajmniej 
w samym centrum. -Jak pokaże11ry. że moż-

Andrzej Stajuda 

na u nas, to inni może za nami pójdą i roz
poczną starania - powiedział „Nowemu 
Łowiczaninowi". 

Zamierza też dążyć do zmiany planu za
gospodarowania gminy i szukać terenów pod 
budownictwo jednorodzinne oraz terenów 
inwestycyjnych. - Potem trzeba by je »)po
saiyć w podstawową uifrastmkturę i można 
szukać poważnego inwestora, który by stwo
rzył w gminie nowe miefsca pracy - mówi. 

Ma świadomość, że stawia sobie ambit
ne zadania. Jest jednak zdania, że przy 
udziale mądrych radnych i chcących su
miennie pracować urzędnikach gminy cele 
tesąmożliwedozrealiwwania (mak) 

Kolejną istotną sprawąjest dla niego bo
isko gminne, które, jego zdaniem, należy jak 
najszybciej zmodemiwwać i wybudować 
w jego bezpośrednim sąsiedztwie szatnie 
dla zawodników, pomieszczenia gospodar
cze oraz natryski. - Niech osoby, które k ~------------------------------' 

1zystają z boiska mają mieysce, w któl} 
prze6lorą się, zostawią bezpie=iie ubra 
nia, a po treningu wezwą prysznic - mó 
Stajuda. Na modernizację boiska chciałb 
pozyskać pieniądze z funduszu, który tw 
rzy Totalizator Sportowy oraz z Minister 

m --
BRAMY • OGRODZENIA 

FPHU WIŚNIOWSKI 
www.wisniowski.pl 

ŁOWICZ, ul. BROWARNA 1 OA 
!od strony Al. Sienkiewicza, zielony budynek, lokal pod tarasem 

tel./fax (0-46) 837-82-71 
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CZEKAJĄC AZ SI~ ZAWALI 

i kanalizacyjną. - Właścicielki w ogóle się 
nami nie przejmują - mówi pani Wiesława. 
- W momencie przejęcia bud) nku pietwsze, 
co zrobił;: to podniosły czynsz o 300% Zbun
towaliśmy się i nie płacimy tyle. 

Czynsze wpływają od dłuższego czasu 
na konto komomika,jego jednak też niewie
le obchodzą lokatorzy. Przejmował całość 
kwot, choć powinien płacić z tych sum za 
lokatorów za zużywaną wodę Z.akładowi 
Usług Komunalnych. Doszło do tego, 
że zaległości były tak d~, u ZUK chciał 
już ją odcinać. W końcu lokatorzy dogadali 
sięjednak z dyrektorem Z.akładu i podpisali 
oddzielne, indywidualne umowy. Teraz jest 
wszystko w porz.ądku, wodę na razie mają. 

- Nie możemy dostarczyć wła
ścicielkom decyzji o konieczno
ści podjęcia remontu budynku, 
nasza korespondencja nie jest od
bierana - powiedziała nam pra
cowni ca delegatury Wydziału 
Ochrony Zabytków w Skierniewi
cach o siedemnastowiecznej ka
mie nicy przy Nowym Rynku 3 
w Łowiczu. Tymczasem stan ka
mienicy jest katastrofalny. 

P rzy większych opadach deszczu dach 
przecieka - dowodem są ogromne za

cieki na suficie. Belki tworzące konstrukcję 
dachu są przegniłe, a dach niebezpiecznie się 
wygiął. Można dać wiarę mieszkańcom, 

~ tej zimy nie wytrzyma obciążenia grubą 
warstwą śniegu. Już ubiegłej zimy wezwani 
po pomoc strażacy mieli ogromne proble
my, by zachować bezpieczeństwo i usu
nąć z dachu śnieg. - Gdy =aczęły się rozto
p)~ mieliśmy w pokojach prawdziwą po
wódź. Pełniliśmy w nocy warty, by ::.mie
niać miski na k01ytarzu, gdzie zaczął od
padać tynk z tr::.cinowym podbiciem. To 
było straszne i 1UJ to wszystko nie b;fo żadne
go ::.a interesowania właścicielek-mówi nam 
lokatorka domu Wiesława Żółtak. - W kmi
cu wszystko to spadnie nam na głowę i taki 
będzie koniec. 

Mieszkanie na dziko 
Właścicielki jednak nic zadbały o podpi

sanie umowy najmu mieszkań i lokatorzy 
nie mają żadnego dokumentu na to, choć 
płacą czynsz. Umów tych jednak nie było 
od lat. Pani Wiesława pokazała nam doku
ment z 1964 roku, będący decyzją o za
meldowaniu tymczasowym w kamie
nicy. Starała się w ratuszu o lokale zastępcze 
dla rodziny, jednak bezskutecznie, 
bo - w myśl prawa - to właścicielki powin
ny dla niej te lokale zabezpieczyć. Dopiero 
teraz, w momencie wydania decyzji o ko
nieczności remontu lokatorzy mogą się sta
rać o lokale miejskie. 

Pod młotek? 

Katastrofalny stan dachu kamienicy to 
jednak nie wszystko. Pracownicy Wydzia
łu Ochrony Z.abytków, którzy byli na kon
troli w kamienicy w połowie paź.dziemika 
stwierdzili wiele innych mankamentów, 
jak np. postępujące zawilgocenie, pęknięcia 
ścian, zniszczone i niebezpieczne schody. 
- Remont kamienicy będzie kosztowa/ kilka
set tysięcy złotych. Muszą zostać wykonane 
kosztm1ne ekspertyz; jego stanu techni=ze
go, potem mogą nastąpić prace. W grę 14'Cho
dzi całkowita ·wymiana dachu, stropu, ry
nien, tynków wewnątrz budynku - powie
dziano nam w skierniewickim WOZ. 

W tej oficynie zameldowana jest jedna z właścicielek kamienicy Nigdy w niej jednak nie mieszkała. 

Pracownicy WQZ w Skierniewicach nie 
są w stanie przewidzieć, co dalej będzie 
z kamienicą. Jedna z nieruchomości w Skier
niewicach, której właścicielkami były wspól
niczki firmy, została zlicytowana przez ko
mornika. Być mou kamienica przy Nowym 
Rynku w Łowiczu podzieli ten sam los. Nie 
wiadomo tego jednak, gdyż kontaktu z nimi 
nie ma, nam ~ nie udało się skontakto
wać z żadną z nich. Decyzja z Wydziału 
Ochrony Z.abytków nakazująca remont nie 
jest pierwszą Wcześniej dwukrotnie, w2003 
i 2004 roku, nakazy remontów wydawał 
Powiatowy ·Inspektor Nadzoru Budowla
nego w Łowiczu, motywując to konieczno
ścią zlikwidowania zagro~nia. Nie spowo
dowało to jednak żadnej reakcji - oprócz 
odwołań od wydanej decyzji i zaskarżenia 
jej do Sądu Administracyjnego w Łodzi 
przez właścicielki, które twierdziły, że jest 
dla nich krzywdząca z powodu braku środ
ków na przeprowadzenie prac. 

W rękach bankruta 

koją. Właścicielki w ogóle nie interesują się 
kamienicą, a nam nikt nie chce pomóc- skar
fy się jedna z lokatorek. 

Pracownicy Ochrony Z.abytków nie są 
więc zdziwieni, że dwie właścicielki kamie
nicy, mieszkanki Skierniewic Barbara R. 
i Alicja S., robią wszystko, by uniknąć kon
taktu z ich służbą. Co ciekawe, ta pierwsza 
jest zameldowana w kamienicy pod nume
rem 4. Nigdy tam jednak nie mieszkała, bo 
nr 4 to zapuszczona oficyna, w której od lat 
nikt nie mieszka. Lokatorzy uważają, 
~ meldunek w tym miejscu miał na celu 
zmylenie wierzycieli. 

Obie właścicielki kilka lat temu prowa
dziły dobrze prosperującą skierniewicką fir
mę handlową. W 2000 roku zakupiły 
w Łowiczu kamienicę. Finna popadła jed
nak w kłopoty i na konta „wszedf' komor
nik. - To banhutki. mająpotężne długi. Był 
czas, że komomik pukał do naszych drzwi 
co kilka dni, szukając jednęj z nich Poja
wiają się u nas wierzyciele, wszysą1 ich szu-

Nawet patrząc z zewnątrz, widać, że jest to jedna z najbardziej zaniedba
nych kamienic przy Nowym Rynku. 

Pani Wiesława Żółtak mówi, ze oprócz 
problemów ze stropem są i inne. Np. komi
ny są pozapychane sadzami, a okna znisz
czone i nieszczelne. Dochodzi do tego, że 
w lokalach gniją podłogi. W jednym lokalu 
sedes i wanna mogą niedługo znaleźć się na 
parterze. Są problemy z siecią wodociągową 

Później przepisy prawa budowlanego 
uległy zmianie i PINB stracił kompetencje 
nadzoru dotyczące obiektów zabytkowych. 
Przejął je całkowicie WOZ, który - jak nas 
zapewniono w Skierniewicach -dalej będzie 
kontynuować w tej sprawie postępowanie. 

(tb) 
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OFERUJEMY: 

• WĘGIEL • MIAŁ 
• EKOGROSZEK ~~~:any 
• NAWOZY :s~~fu~ncie 
CENY PROMOCYJNE 
oszczędzamy Twój czas i pieniądze 

UWAGA ROLNICY 
~~&©JJ~ 
~~ 

WIELOLETNIE UMOWY 
Tel. 046/838-21-68, 046/838-21-28 ~ 
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ZAKLAD -==liO!fBICA
0 

WULICANIZACY JNY ~Kormoran 
~ Tomasz Kolos ~ 
" Łowicz, ul. Napoleońska 6 Kleber 
(przy stacji CPN), tel. (0-46) 837-37-40 {ijntinental• 

OKAZJA! PEWNA INWESTYCJA! 
Istniejąca działalność gospodarcza 

o charakterze usługowym na terenie Łowicza 

PILNIE SPRZEDA 
Zapewniamy: brak konkurencji, działalność całoroczna, stałe 
miesięczne wr*fwy finansowe, nie wymagane doświadczenie 
zawodowe, płeć niezależna, praca z przyszłością, 
tajniki pracy udostępnione. Wkład około 25 tys. Euro 

Poważne oferty, tel. 0601-825-908 ~ 

NOWO 
OTWARTY • • • 

SKŁAD PHU LIDER 
KIERNOZIA ul. KOŚCIUSZKI 5 
(po byłym GS), tel. (0-24) 277-90-53 
OFERUJEMY • MATERIAŁY 
•WĘGIEL BUDOWLANE 
• PASZE • WYROBY 
•NAWOZY HYDRO HUTNICZE 

• ogrodnicze • PIECE C.O. 
• rolnicze • SKUP ŻYWCA! 

Zapraszamy od pn. do sob. od 7 do 16 

• usługi transportowe 
• dostawy betonu 
• produkcję betonów specjalistycznych 
• elementy prefabrykowane: 

bloczki, pustaki keramzytowe, 
kręgi, nadproża 

• stropy TERIVA 
• płyty stropowe (do 7,20 m) 
• sprzedaż piasku sianego 

i cementu c~~ 

R-1437 ()() l-.it:ł3()CJ~CJI 
Sprzedamy agregat do produkcji rur betonowych 

lmJNAWOZY OLEJ OPMOWY 
łiil HYDRO KN ORLEN @©IB~ 
• rolnicze • ogrodnicze ~ O ZIMIE WARTO~~ 

POMYŚLEĆ JUŻ TERAZ 
ŁOWICZ, ul. Łęczycka 114, 

tel. (046) 837·11·72 
KIERNOZIA, ul. Kościuszki 5 (po byłym GS) 

tel. (024) 277-90-53 Tel. 0461837-55-41, 0461830-24-93, 
0608-600-481 w godz. 9.00-17.00 
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IERZBA ID 
Gmina Bielawy 
po zapoznaniu się z opiniami 
środowisk naukowych 
na temat wyników produkcji 
wierzby krzewiastej, jako 
materiału energetycznego, 
zrezygnowała 

z wprowadzania systemu 
grzewczego budynków 
gminnych wierzbą krzewiastą. 

ynikiniesąjednoznaczne,alejużsama 

ich kontrowersY.irość - przy ogrom
nych kosztach modernizacji sieci cieplnej 
w samych Bielawach (ponad 3 mln zł) 

oraz wykonania samego projektu (100 tys. 
zł) - spowodowała, że zrezygnowano z in
nowacji. 

Przypomnijmy, że pomysł ogrzewa
nia budynków gminnych biomasą, czyli 
wierzbą krzewiastą, powstał w ubiegłym 
roku w związku z wysokimi kosztami 
ogrzewania kompleksu szkół oraz Urzę
du Gminy w Bielawach. Przedszkole, 
szkoła podstawowa oraz gimnazjum 
w Bielawach ogrzewane są olejem. Co roku 
jest to wydatek rzędu 120 tys. zł. Do 
tego dochodzi budynek Urząd Gminy, 
który ma jeszcze stare kotłownie węglo
we. Tutaj jeden sezon grzewczy koszto
wał około 60 tys. zł. Wstępne szacunki 
mówiły o oszcżędnościach do 50"/o kosz-

Wirydarz już prawie 

w 
tów ogrzewania rocznie: zamiast 180 tys. zł 
gmina wydawałaby 90 tys. zł, dzięki czemu 
w miarę szybko zwrócić miałyby się kosz
ty inwestycji. Do tego typu zmian nama
wiała gminę Bielawy publiczno-prywatna 
spółka ,,Bioenergia" z siedzibą w Parzęcze
wie pod patronatem Ministerstwa Rolnic
twa i Rozwoju Wsi oraz Urzędu Marszał
kowskiego w Łodzi. Zachęcano wów
czas rolników c4i zakładania plantacji 
wierzby krzewiastej. Chęć produkcji 
wierzby zgłosiło 5 rolników, którzy 
chcieli obsiać łącznie około 5 ha gruntu. 
Na potrzeby grzewcze gminy Bielawy 
niezbędne byłyby zbiory z około 60 ha 
ziemi. W Stadninie Koni w Walewicach 
na powierzchni 20 ha założona została 

otowy 
rwa remont budynku Kolegium 
Nauczycielskiego w Łowiczu. - Prace 
przebiegają sprawnie. Wirydarz jest już 

obok wewnętrznego wirydarza, cała wschodnia 
część obiektu. 

niemal skończony - mówi, nie bez dumy, dyrektor 
uczelni Bogdan Talarowski. Remont elewacji 
zabytkowego budynku rozpoczął się 
już w ubiegłym roku akademickim i kontynuowany 
jest obecnie. Nowe tynki zyskać ma, 

w czę ci eh lub w c ło 

OBIEKT 
PO BYŁEJ WYTWÓRNI PASZ 

w Łowiczu, ul. Gen. Klickiego 110/112 
przygotowany wstępny projekt podziału 

możliwość negocjacji 
POLECAMY MAGAZYN 1800 M2 

A DZIAŁCE 6000 M2 
Tel. 022-570-21-21, kom. 0667-676-676. 

W minionym roku akademickim Urząd 
Marszałkowski przeznaczył na remont 1 OO tysięcy 
złotych. Oprócz części nowej elewacji, wokół obiektu 
założono też wtedy nowe ogrodzenie. W tym roku 
Urząd przekazał kolejne 200 tysięcy złotych. 
(wcz) 

około 3 lat temu plantacja. Spółka dała 
sadzonki, a stadnina ziemię, na której je 
posadzono. Wyniki hodowli potwier
dzają opinie, z którymi zapoznawała się 
gmina Bielawy, że przyrost 3 - 4 metry 
rocznie wierzba osiąga tylko na bardzo 
podmokłym terenie. Na normalnych gle
bach przyrost wynosi 0,5 - I m rocznie. 
- To dla nas za mało - mówi wójt gminy 
Bielawy Sylwester Kubiński. 

W przeświadczeniu władz ·i patronów 
spółki plantacja wierzby krzewiastej 

może spełniać rolę przydomowej oczysz
czalni ścieków. Z drugiej strony wierzba 
działa jak pompa - wysysa wodę z gruntu 
i osusza go, ale niekiedy te osuszenie powo
duje degradację środowiska 

9 .11.2006 r. 

- W chwili obef:nej rezygnujemy z ogrze
wania biomasą, ale nie mówimy definityw
nie „ nie". Być może zamiast wierzby krze
wiastfj uda nam się pozyskać inne źródło 
biomasy - deklaruje jednak wójt Kubiński. 
Jedno z przedsiębiorstw w gminie Biela
wy, firma Eko-Win, planuje w przy
szłym roku uruchomić produkcję pali
wa ekologicznego z rzepaku - ekodiesla. 
Gmina Bielawy będzie sprawdzała moż
liwości wykorzystania do celów grzew
czych produktu ubocznego tej produk
cji tzw. słomy rzepakowej. Obecnie fir
ma Eko-Win prowadzi kontraktacje pro
ducentów rzepaku o łącznej powierzch
ni kilkuset hektarów. Obok rolników in
dywidualnych wśród kontrahentów znala
zła się Stadnina Koni w Walewicach 
oraz RSP w Sobocie. Obecnie wójt Kubiń
ski postawił, jak większość gminnych in
stytucji w okolicy, na ekogroszek. 

(eb) 

Spektakl o ogresii przyczynkiem do dyskusii 
( 

zy każdy człowiek może stać się 
oprawcą? Od jakich czynników to za
leży? Czy powodem może być do

rastanie w środowiskach patologicz
nych? Czy raczej jest to cicha społecz
na wymówka, która często rozmija się 
z prawdą, bo przecież ostatnio opraw
cami coraz częściej są młodzi ludzie 
z „dobrych", nierzadko bogatych do
mów? Na takie pytania wspólnie szu
kali odpowiedzi krakowscy aktorzy 
w czasie wystawianej przez nich sztuki 
pt „Odbicia" oraz młodzież z Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Zduńskiej 
Dąbrowie, która spektakl oglądała. 

Temat okazał się bardzo a'ktualny. 
W dniu, gdy odbyło się przedstawienie, 
kraj obiegła informacja o samobójstwie 
14-letnirj uczennicy gdańskiego gimnazjum 

Gmina Kocierzew 

Przyczyną tragedii było upokorzenie jej 
przez kolegów przed całą klasą. 

Krakowscy aktorzy Henryk Wiciarz 
i Tomasz Gielas wystawili sztukę wyre
żyserowaną przez pierwszego z nich 
w ramach szkolnego programu wycho
wawczego i programu profilaktyki. 
Przedstawienie, w którym widz ogląda 
upokarzanie jednostki w grupie rówie
śników, przemoc i jej akceptację, miało 
wywołać dyskusję nad zjawiskiem agre
sji. Dyskusja odbyła się zaraz po przed
stawieniu. Analizowano zachowania, 
zastanawiano się, jak zastąpić negatyw
ne postawy z przedstawienia relacjami 
pozytywnymi. Dalsze rozmowy każda 
z klas prowadziła w ramach lekcji wy
chowawczych. 

(tb) 

Cewokan przeimuie wodociągi na 3 lata 
Umowę na 3 lata na eksploata

cję gminnej sieci wodociągowej 
zawarł z łowicką firmą Cewokan 
wójt gminy Kocierzew. 

D o końca października wodociągi w tej 
gminie były pod opieką Wojewódz
kiego Zakładu Urządzeń i Melioracji 

Wodnych w Łowiczu, który wstał zlikwi
dowany, a jego wbowiązania przejął Urząd 
Marszałkowski w Łodzi. W październiku 
do Urzędu Gminy w Kocierzewie wpłynę
ło 26 tys. zł, które zakład zalegał z tytułu 

opłat za gospodarcze korzystanie ze środo
wiska. Umowa z Cewokanemjest o kilka
naście tysięcy złotych korzystniejsza dla 
gminy, niż dotychczasowa z WWiMW. 
Gmina nie będzie płacić za ochronę obiek
tów dwóch hydroforni (około 6,5 tys. zł 
rocznie), za zezwolenia wodno-prawne 
(około 5,5 tys. zł rocznie) oraz badania wody. 

Taryfy opłat za wodę pozostaną bez 
zmian. Nie zmieni się też sposób zarządzania 
hydrofornią i siecią wodociągową w Kocie
rzewie, której podnajemcąjest miejscowa 
Spółdzielnia Kółek Rolniczych. (mwk) 
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Most . w Strugienicach 
będzie n· eco przesunięty 
Nawet 2 mln złotych 
może kosztować 

gminę Zduny 
przebudowa mostu 
na rzece Bzurze 
w Strugienicach. 

N a ostatnich posiedz.eniach ko
misji działających przy Radzie 

Gminy z.ostała wybrana koncepcja, 
zgodnie z którą wykonany zostanie 
zupełnie nowy most i to w nowej 
lokalizacji. Ostateczna decyzja 
o tym wyborze została potwier
dzona na spotkaniu z projektan
tem 24 października. Planuje się 
odsunąć tę budowlę_ względem 

obecnej o ok. 30 metrów na 
wschód. Drogi dojazdowe otocz.ą 
szerokim łukiem zabudowania po 
dawnym młynie na południowym 
brzegu rzeki, znajdujące się przy 
obecnym moście. Dotychczasowa 
droga wiedzie pomiędzy tymi za
budow~i. 

Za przyjęciem nowtj lokalizacji 
przemawiają także względy tech
niczne. Z badań wykonanych przez 
hydrologów wynika, że nowy 

' most musi mieć podniesioną pły
tę jezdną o 150 centymetrów 
w stosunku do obecnego stanu. 
Taka zmiana spowodowana jest 
wyliczeniem tzw. „wody stulet
niej" na tym obszarze dla rzeki Bzu
ry. Podniesienie płyty do tego po
ziomu spowoduje, że most będzie 
bezpieczny nawet w przypadku 
największego możliwego stanu 
wody w rzece. 

Drewniany most w Strugienicach. Z prawej widać ściany prywatnego młyna, w przyszłości ma 
w nim powstać elektrownia wodna. 

Gdyby spełnić ten warunek 
w przypadku zachowania dotych
czasowych dróg dojazdowych, mu
siałyby one zostać podniesione 
o 150 cm, co niekorzystnie wpłynę
łoby na sposób użytkowania terenu 
przez właścicieli. 

Nowa lokalizacja mostu jest zda
niem wójta dobrym rozwiązaniem, 
choć na pewno przyniesie sporo 
problemów, w tym zwiększenie 
kosztów o wykup gruntów od 

Gmina Kocierzew 

trzech właścicieli, poprowadzenie 
nasypu pod drogę do mostu, wyko
nanie dłuższych odcinków dróg do
jazdowych. Most też będzie nieco 
dłuższy niż planowano, ale inne 
założenia dotyczące jego konstruk
cji nie zmieniają się. Będzie posiadał 
asfaltową płytę jezdną, a wykona
ny z.ostanie z żelbetonu. 2 milio
ny złotych, jakie może kosztować 
most w Strugienicach, to dla gmi
ny poważna kwota. Wójt nie ukry-

wa, że realizacja tego zadania bę
dzie możliwa tylko i wyłącznie 
przy możliwości pozyskania do
tacji z Unii Europejskiej. A takie 
możliwości hędąjuz w nowej tran
szy w latach 2007 -.2013. 

(tb) 

Plan inwestycyiny przyięty 
Radni gminy Kocierzew na 

ostatniej sesji, która odbyła 
się 26 października, przyjęli 
szczegółowy plan inwesty
cyjny na lata 2007 - 2009. 

P Ian nie jest wiążący dla samo
rząjti kolejnej kadencj~ ale może 

być w jego pracy pomocny. Jest też 
niezbędny przy ubieganiu się o do
tacje krajowe lub z funduszy struk
turalnych Unii Europejskiej. 

W przyszłym roku zaplanowa
no modernizację dróg gminnych 
w Różycach Żurawieńcu (550 m) 
i w Ostrowcu (600 m), która kosz
tować ma około 120 tys. zł. Moder
nizacja drogi Wicie - Karnków 
(400 m) oraz Kocierzew Póhiocny 

-Różyce (750 m) kosztować ma ko
lejne I OO tys. zł. Ponadto planowa
na jest budowa drogi z Wejsc w kie
runku gminy Rów, która kosztować 
ma 160 tys. zł. 

Planowane jest też otynkowanie 
i wykonanie podbitki w Zespole 
Szkół w Kocierzewie. Prace kosz
tować mają 180 tys. zł i gmina bę
dzie się starać o dofinansowanie 
z budżetu państwa. 

R emont elewacji, wykonanie 
ogrodzenia i chodnika plano

wane jest też w siedzibie gminnej bi
blioteki i w GCI. Prace planowane są 
w 2007 roku, pochłonąć mogą 
70 tys. zł. 

Nakład 40 tys. zł planuje się wy
korzystać na kontynuację prac na 

Gmina Bielawy 

boisku szkoły w Kocierzewie. Ma 
tam powstać boisko do piłki nożnej, 
koszykówki i siatkówki oraz bież
ma. 

W latach 2008- 2009 realiz.owa
ny może być duży projekt 

modernizacjidróggminnychwmiej
scowościach: Osiek (4.500 m), Gą
golin Póhiocny (I.OOO m), Gągolin 
Zachodni (1.875 m), Boczki Delcin 
(2.250 m), Kocierzew Południowy 
(3.750 m), Wejsce (1.250 m), Lipni
ce (500m). Wstępnykoszttychprac 
to 1 mln 300 tys. zł. 

W latach 2008 - 201 O konieczne 
będą także prace na drodze Kocie
rzew Północny - Konstantynów 
(3.000 m) i w Płaskocinie (800 m). 

(mwk) 

Zimno tylko p~1e1 tydzień 
Od 2 listopada przez ty

dzień miał nie działać piec 
w kotłowni przy Urzędzie 
Gminy w Bielawach. 

W ciągu 7· dni ma go zastąpić 
nowy piec z certyfikatem 

ekologiczności. W tym okresie lo
katorzy musieli dogrzewać się 
sami, główne elektrycznie. - Za
stosujemy ulgę w opłatach za li
stopad z tytułu wyłączenia pieca 
na tydzień - zapowiada jednak wójt 
gminy Bielawy Sylwester Kubiń
ski. 

Gminie udało się pozyskać dota
cję z Powiatowego Funduszu 

Ochrony Środowiska w wysokości 
20 tys. zł na jego zakup. Pocz.ątko
wo piec miał kosztować 55 tysięcy 
złotych wraz z montażem. Po oglę
dzinach na miejscu okazało się, 
że cena wzrośnie do 77 tysięcy zło
tych. Sprzedawca pieca na ekogro
szek - finna z Pleszewa - wyliczył 
pierwotnie cenę 7 % VAT, uważa
jąc, że piec ogrzewać będzie tylko 
budynki samorz.ądowe, ale gdy zo
rientował się, że oprócz urzędu gmi
ny piec służyć też będzie położo
nym niedaleko ośrodkowi zdrowia 
i posterunkowi policji, stwierdził, 
że zgodnie z przepisami naliczyć 
musi 22 % VAT. 

Istniejący dotychczas w gmin
nej kotłowni piec węglowy nie 
nadaje sięjuż do użycia. W ubie
głym sezonie grzewczym był kil
kakrotnie spawany. W jego miej
sce gmina zdecydowała się za
montować 250-kilowatowy piec 
na ekogroszek. Przyniesie to duże 
oszczędności - tona węgla to koszt 
500 złotych, a tona ekogroszku: 
300 zł. Ponadto do obsługi nowe
go pieca potrzebny będzie jeden 
palacz, a nie czterech, jak dotych
czas. - W sezonie zaoszczędzimy 
około J(} tys. zł - przewiduje wójt 
Kubiński. 

(eb) 
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Zaproszenie no szkolenie 
Około 160 rolników z po

wiatu łowickiego zostało 
imiennie zaproszonych przez 
Ośrodek Doradztwa Rolni
czego w Łowiczu na szkole
nie dotyczące Programu 
Rozwoju Obszarów Wiej
skich w latach 2007 - 2013. 

B ędzie mowa o rentach stru
kturalnych, dofinansowaniu go
spodarstw młodych rolników, 

pieniądzach na inwestycje i moderni
zacje w rolnictwie. ~e się ono 
8 listopada o godzinie 9.00 w sali 

Ośrodka Doradztwa i Doskonalenia 
Kadr przy ul. Kaliskiej w Łowiczu. 
Kaźdy z rolników, który otrzymał 
zaproszenie, powinien potwierdzić 
w ODR chęć wzięcia w nim udziału. 
Do dyspozycji jest 80 miejsc. W ra
mach całodniowego szkolenia jego 
uczestnicy mają zapewniony obiad. 

Ten sam temat porusz.ony wsta
nie na szkolertiu w świetlicy 
wTrzciancewgminieŁyszkowice. 

Odbędzie się ono 1 O listopada o go
dzinie 11.00. W tym wypadku 
wstęp jest wolny. 

(eb) 

Za dużo autobusów 

G mina Domaniewice usiłuje 
sprzedać jeden z czterech au
tobusów, które stanowią ta

bor maszyn dowożących dzieci do 
szkół. Kiedy w marcu tego roku za
kupiono nowszy pojazd marlci Pe
tra za 62,5 tys. zł, najstarszy Auto
san z 1989 roku stał się już niepo
trzebny. Codziennie uczniowie do
wożeni są do szkół dwoma autobu
sami. Zgodnie z wolą Rady Gminy 
gmina utrzymuje trzeci pojazd na 

Gmina Domaniewice 

wszelki wypadek, w razie awarii jed
nego z kursujących. 

Pierwszy przetarg ogłoszony 
w ubiegłym miesiącu nie z.ostał roz
strzygnięty z powodu braku ofe
rentów. Kolejny odbędzie się 16 li
stopada. Cena wywoławcza autobu
su wynosi 5,5 tys. zł. Pojazd będzie 
można oglądać 14 i 15 listopada przed 
szkołą w Domaniewicach. Dodatko
we informacje udzielane są pod nu
merem tel. 046'838-35-67. (eb) 

Pozbywaią się azbestu 

N a ten rok zaplanowano re- wSkaratkach, wstronęDomaniewic, 
mont wodociągu w Skarn- wrazzczęściąulicyKlonowejwDo

tl<ach w gminie Domaniewi- maniewicach,doprzejazdukolejowe
ce. Przetarg na wymianę rur azbe- go. W budżecie gminy zagwaranto
stowych na rury PCV odbędzie się wano na ten cel I OO tys. zł. Jest to już 
27 listopada. Nowe rury położone drugi etap wymiany szkodliwego 
zostaną na odcinku około 2 km azbestu. Pierwszy odcinek rur od sta
(łącznie z 54 przylączarni do gospo- cji uzdatniania wody w stronę Lisie
darstw): od stacji uzdatniania wody wie wymieniano 4 lata tem11 (eb) 

q(BankBGZ 
, ł<łk 
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Biało-czerwony /(:~;r'~ Mieszkańcy zadluieni 
· N' •obotę, "''''''~~~:~~~~':.~~. ~. n a po' li or a m ·11 ·1 o n·. a meteorologiczne nie są za do- pasuje ta maksyma do naszej obecnej 

bre, ate wiadomo, że w listopa- rzeczywistości politycznej, moim zdaniem 
dzie różnej spodziewać można się po- . nieproporcjonalnie wyolbrzymianej przez 
gody. W sobotę przypada nam Święto ciągle szukające sensacji media (na do
Narodowe, a poza tym to dzień jednego datek w znacznym stopniu należące do 
z bardziej popularnych świętych, św. nie-polskiego kapitału albo mające polskie 
Marcina, o którym to dniu (podobnie jak interesy na szarym końcu własnych pre
o czwartym grudnia, kiedy przypada św. ferencji). 
Barbary) lud mawiał, że .jak święty 
Marcin po wodzie, to Boże Narodzenie 
po lodzie". Ale też, i to już w siedemna
stym wieku, utarło się mówić, że .świę
ty Marcin na białym koniu jedzie". Można 
więc, rzecz trywializując, powiedzieć, 
że .na świętego Marcina jest zima albo 
jej nie ma". łJiezależnie od pogody 
i naszym osobistym udziale w obcho
dach niepodległościowych postarajmy 
się nie zapomnieć o wywieszeniu biało
czerwonych flag na swoich posesjach. 
Ta często spotykana niechęć do tak 
symbolicznego przecież zademonstro
wania polskości w dniach świąt naro
dowych (a· może zwykłe niechlujstwo) 
co najmniej dziwi, jeśli porównać nasze 
pod tym względem zachowania z tym, 
co można obserwować szczególnie 
w młodych, historycznie rzecz ujmując, 
społeczeństwach: USA, Kanadzie czy 
Australii. Olbrzymie, niezmierzone tere
ny, obcych prawie nie uświadczysz, 
wojny u siebie nigdy nie mieli, a przed 
prawie każdym domem przez cały rok, 
nie tylko od święta, powiewają narodo
we flagi. Przenosimy na nasz grunt roz
maite .halloweeny" i .walentynki", histo
rycznie i kulturowo całkowicie nam 
obce, przenieśmy więc i owe utożsa
mianie się z własnym krajem. Niezależ
nie od tego, która partia jest aktualnie 
przy władzy. 

Z apewne nie tylko ja odnoszę wra
żenie, że z naszą dumą naro
dową i poczuciem patriotyzmu 

jest trochę .od ściany do ściany". Napi
sano zresztą na ten temat wiele roz
praw i esejów. Bo wiadomo, że jak przy
chodzi poczucie zagrożenia, to wtedy 
potrafimy się zjednoczyć i być solidar
ni. Na co dzień zaś bywa z tym rozma
icie. Na ogół gorzej niż lepiej. Ale to nie 
tylko nasza przywara. Już w świecie 
starożytnym mawiało się, że .Opinio 
multiplex, patria una" czyli ,,Zdania róż-

O siemdziesiąt osiem lat temu Pol
ska odzyskiwała niepodległość 
po stu dwudziestu trżech latach 

niewoli. Pomiędzy 1795 a 1918 rokiem 
żyło kilka pokoleń, które w ogóle nie za
znały smaku wolności. Tysiące patriotów 
zginęło w powstarńach, tysiące emigro
wały na Zachód, tysiące carat zesłał za 
Sybir. Opatrzność zrekompensowała nam 
te lata niewoli wieloma wybitnymi Pola
kami, którzy pod zaborami się urodzili 
i pod zaborami umierali. Nasi wieszczo
wie: Adam Mickiewicz, Juliusz Słowacki, 
Zygmunt Krasiński, a po nich Cyprian 
Norwid, Henryk Sienkiewicz, Bolesław 
Prus, Józef Ignacy Kraszewski czy by
wająca często na Ziemi Łowickiej Maria 
Konopnicka - żeby wymienić tylko sym
bolicznie największych mistrzów słowa. 
Fryderyk Chopin, Henryk Wieniawski czy 
Stanisław Moniuszko, Jan Matejko czy 
tak nam bliski Józef Chełmoński. Galeria 
najwybitniejszych Polaków, którym nie 
dany był choćby jeden dzień życia 
w prawdziwie niepodległej Ojczyźnie. 

N
ajbliższy weekend to także wy 
bory samorządowe, choć w Nie 
borowie i Zdunach na dobrą spra

wę znamy już nazwiska nowych (sta
rych) wójtów. Wyborczych emocji w tych 
dwóch gminach będzie więc nieco mniej 
niż gdzie indziej, ale w końcu jeśli do
tychczasowi wójtowie znakomicie się do 
tej pory sprawdzają i sprawują, to za
brakło, i pewnie słusznie, odważnych, któ
rzy chcieli by się z nimi zmierzyć. Z tego, oo 
słychać, emocji za to nie braknie w Łowi
czu, podobnie jak w Warszawie, gdzie star
tują prawdziwe tuzy wielkiej polityki. A wy
grać, jak w sporcie, może tytko jeden Ged
na?). Naszą zaś powinnością jest udać 
się do lokalu wyborczego. Bo to też ozna
ka patriotyzmu i przywilej, którego Pola
cy przez tak wiele lat byli pozbawieni. 
Albo dostawali ledwie namiastkę, a wy
bierał za nich całkiem ktoś inny. 

FIAT Bravo 1,216V, lapicola......,ABSABK . .IBP.kooPrpollada<y. 2000 
iJslelkaeiekkµle.lilleilapodgrzewaneele!lrycme,~~. 
-!)ff-.Sljty-.SEP!ełekb)<zne---""""'1q. 

FIAT Punto 1, 2Dynamik,1apce11a-..a,ABS.ABK.ABP,kool'J\!f . 
2003 lllste<kas-eleklrjr.zne,luste<kapodgrzewane~.re!eklo!ypaec;;.mgielne. 

siedzril)'l<dziakMe,SZ)Ó)'-.sr/Jfetellr)tziiesle<owane"'fl'llliaganikiew.micy 
wiśniowy metalik 91700 

Zadłużenie w opłatach 
czynszowych, 
które są wnoszone 
przez mieszkańców blok_ów 
należących do Łowickiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej, 
wynosi wobec tejże 
spółdzielni 1 milion 
i 496 tysięcy złotych. 

W porównaniu do analogicznego o~ 
su poptzedniego roku prawie nie 

wzrosło, a pu.ecież w tym czasie były pod
wyżki czynszów, wody i opłat za centralne 
ogrzewanie. 

Najwięcej zadłużonych rodzin mieszka 
na największym w Łowiczu osiedlu Brat
kowice - na 1.386 mieszkań zadłużonych 
jest 527 na łączną kwotę blisko 570 tysięcy 
złotych. Na osiedlu Dąbrowskiego na 770 
mieszkań zadłużonych jest 270 na kwotę 
257 tysięcy złotych. Na osiedlu Starzyń
skiego na 800 mieśzkań mużone są 322 na 
łączną kwotę 247 tysięcy złotych. 

Najwięcej dłużników zalega z opłatami 
w wysokości od O do 500 złotych - 1.118 
rodzin. Kwoty od 500 do 1 tysiąca złotych 
jest winnych spółdzielni 279 członków i od
powiednio mniej w kolejnych 500-złoto
wych przedziałach. W ostatnim przedziale, 
z długiem wobec spółdzielni powyżej 4 ty
sięcy złotych, są 72 osoby. Czę,5ć z nich ma 
już wyroki eksmisyjne, od innych komor
nik przynosi niewielkie kwoty - z uwagi na 
zła sytuację materialną. 

Co spółdzielnia robi, żeby zadłużenie lo
katorówniewmstało? - Od dwóch lat mamy 
powołaną dwuosobową komó~ do spraw 
windykacji i panie tam zatrudnione stale 
monitornją osoby zalegające z płatnościami 
- powiedział nam prezes Annand Ruta. 
Pierwsze ponaglenia trafiają do mieszkań-

Prezes ŁSM Armand Ruta 

ców spółdzielni już po dwóch miesiącach 
niezapłaconego czynszu. Spółdzielnia infor
muje w nich o stwierdzeniu niepokojącej 
sytuacji braku wpłat. -Dłużn.ikpowinien czuć 
presję, musi wiedzieć, że o nim nie zapo
mnieliśmy. Tego się trzymamy i są efekty 
- mówi twardo prezes. W stosunku do roku 
2003 :zadłużenie lokatorów wobec spółdzielni 
spadło o około milion złotych. 

Gdy do spółdzielni nie wpłynie kolejny 
czynsz, za tIZeci miesiąc, dłużnik jest za
praszany na spotkanie do bima i proszony 
jest o pilne wyjaśnienie braku wpłat. 

Jeśli nie reaguje w ciągu kolejnych dwóch. 
trzech tygodni, wysyłane jest do niego przed
sądowe wezwanie do zapłaty. Jeśli nadal nie 
ma reakcji, spółdzielnia występuje do Sądu 
Rejonowego z pozwem o wydanie nakazu 
zapłaty długu i zaraz po uprawomocnieniu 
się takiego wezwania kieruje sprawę do ko
mornika o wszczęcie egzekucji. 

- Wcześniej staramy się w;jaśniać, o ile 
lokatorzy się z nami kontaktują i przychodzą 
na nasze zaproszenia, że lepiej jest zacząć 
w spółdzielni spłacać dług, zanim sprawa tra
fi do komomika, bo ten pobierze sobie dodat
kową opłatę na koszty postępowania komor
niczego - powiedział nam prezes Ruta 

Efektem notorycznego uchylania się od 
płacenia czynszu jest wystąpienie zarządu 
spółdzielni do R!!dy Nadzorczej o wyklu
czenie z grona członków spółdzielni, co po
tem może skutkować eksmisją z mieszkania 
do lokalu socjalnego o znacznie gorszym stan
dardzie. W tym roku wykluczonych z grona 
członków ŁSM zostało 9 osób: pięć z Brat
kowic, dwie ze Starzyńskiego i po jednej 
z Reymonta i 11 Listopada. W stosunku wo
bec 9 innych członków spółdzielni Rada Nad
zorcza była łagodniejsza i dała dodatkowe, 
ostateczne terminy spłaty zadłużenia (mak) 

Nie będzie nowych licencii 
Radni miejscy w Łowiczu nie 

przyjęli 26 października uchwały, 
przewidującej możliwość wydania 
w przyszłym roku 6 nowych licen
cji na prowadzenie taksówki. 

R adnyDańuszMroczek,powołującsię 
na to, że Regionalne Zrzeszenie Tra
nsportu było zdania, iż nie powinno 

się wydawać żadnej nowej licencji, pytał, 
czy zasięgnięto opinii także innych ZIZe

szeń taksówkarskich - i zaproponował, 
by ilość nowych licencji przewidzianych do 

wydania zmniejszyć do 3. Ten wniosek 
w głosowaniu został przyjęty. Gdy jednak 
tak zmodyfikowaną treść uchwały głoso
wano, okazało się, że tylu samo radnych 
było ,;za" co ,,przeciw". Uchwała więc nie 
weszła w życie. 

Jeśli nowa Rada Miejska chciałaby do 
tematu wrócić, będzie na to miała czas do 
końca listopada. W Łowiczu są w tej chwili 
24 taksówki, w Unii Europejskiej przyjmu
je się za standard I taksówkęnatysiącmiesz
kańców, ale nie jest to wiążące. ł..oWicz ma 
niecałe 31 tysięcy mieszkańców. (wal) 
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~ Mirbud Sp. z o. o. w Skierniewicach 
mirbud · 1 

5 25 ooo 

FIAT Seicento 1, 1 1999 bia~ 87 560 3 9 OOO 
-- -~ 

FIAT Siena 1,6 HL 1998 czerwony 100 410 4 10 500 
BMW 525 TD 1998 czarny 189 OOO 4 34 500 

FORD Escort 1,3 1998 stalowy metalik 148 ooo 5 9 900 
Opel Corsa 1,2 --- - -- -- - 1995 +-czarny 101 OOO 3 8 500 

POLONEZ Atu 1,6 1996 zielony metalik 96 OOO 4 3 500 

TOYOTA Yaris 1,0 2004 stalowy metalik 25 OOO 5 29 OOO 

./ Przyjmujemy samochody używane w rozliczeniu, przy wymianie na samochód 
nowy lub uż}twany . ./Przyjmujemy samochody używane do komisu 

./Odkupujemy samochody używane 

azotowe, potasowe, fosforowe, 
wieloskładnikowe, specjalne 

Najlepsze ce~y 
Możliwość dowozu 
99-400 Łowicz, Jastrzębia 95 

(0-46) 837-15-89, (0-46) 837-14-10 ! 

ZAMÓWIENIA 
PRIYJMUJEMY 
poci numerami 
tel. 0608-600-481 a..:.~i..r..f":"f" 
(046) 837-57-50 
(046) 830-24-93 

praca 
dla Ciebie 

ooszukujemy osób na stanowiska: 
• Pomocnik linii produkcyjnej 

(wymagana książeczka SANEPIDU) 
• Pakowacz/ka 

(wymagana książeczka SANEPIDU) 
• Operator wózka widłowego 

(wymagana książeczka SANEPIDU) 
•Ślusarz 
•Spawacz 

· • Operator walca drogowego 
(wymagane doświadczenie) 

Miejsce zatrudnienia Łowicz, Elżbietów, Mszczonów 

OFERUJEMY UMOWĘ O PRACĘ!!! 
Jesteś zainteresowany/a zgłoś się do nas 

osobiście lub zadzwoń! 

11 randstad 
ul. Gen. Wł. Sikorskiego 5, 99-400 Łowicz 
(budynek Agros Nova, pok. nr 16) od 9.00 do 15.30 
+48 46 830 28 35 T, +48 46 830 28 35 F 

dekoder na własność 
i ~.a 9)• ŁOWICZ, Kurkowa 6 
6f ~~-.i tel. (G-46) 837-06-41 

SALETRA 
SALETRZAK 
MOCZNIK 
• nawozy inne ~ 
• węgiel "~~~o 
•miał "~" "" 
•koks s'"i.~:11 
•groszek EKO "t.fł 
Klimkiewicz, Kaźmierski 
Łowicz, ul. Łęczycka 114 
Tel. (0-46) 837-11-72 



.Znam pana Kalińskiego od dłuższego 
czasu. Jego doświadczenie, wiedza 
i dotychczasowe dokonania przekonały 
mnie, że będzie bardzo dobrym 
burmistrzem.' 
-Tadeusz Woźniak 
poseł na Sejm RP 

lfanrlr_dał na burmistrza 
.Znam K. Kalińskiego od 5 lat. W tym 
czasie uczestniczyliśmy w różnych 
przedsięwzięciach, podejmowaliśmy 
prezydenta Lecha Wałęsę w Łowiczu. 
Jeżeli Łowicz ma się szybko rozwijać, 
w oparciu o tradycyjne wartości, to 
pan profesor jest najlepszym kan
dydatem na burmistrza Gdybym był 
mieszkańcem Łowicza to głosowałbym 
na Krzysztofa Kalińskiego.' 

DRODZY ŁOWICZANIE 
-Cezary Grabarczyk 
poseł na Sejm RP 

.Głosuję na Krzysztofa Kalińskiego jako 
człowieka sukcesu, który osiągnął 
poprzez pracę w liceum. Głosuję 
również na osobowość nauczyciela tak 
uwielbianego przez mlodzież, ale leż 
akceptowanego przez wszystkich ludzi. 
Potrzeba nam takiego stylu, charak
terystycznego dla K. Kalińskiego, na 
stanowisku burmistrza." 

W wyborach do Rady Miejskiej głosujcie proszę na kandydatów z mojego Komitetu 
Wyborczego. Ręczę za ich wielkie oddanie sprawom naszego miasta, za ich gotowość 
do ponoszenia odpowiedzialności, pracowitość, uczciwość, solidność i otwartość na 
potrzeby ludzi. Razem zrobimy więcej. 

- Jan Dąbrowski - prezes Okręgowej 
Spółdzielni Mleczarskiej w Łowiczu. 

Serdecznie dziękuję komitetom wyborczym, które mnie poparły: Komitetowi. 

.Burmistrz powinien być otwarty na 
współpracę i kontakty z radnymi, z inny
mi samorządowcami , z przedsta
wicielami różnych podmiotów i śro
dowisk. Powinien umieć wysłuchać 
pojedynczego człowieka i nie stracić 
z pola widzenia jego problemów. Pan 
przewodniczący Kaliński Io potrafi 
i dlatego popieram jego kandydaturę." 
-WaldemarOsica 

Koalicja Ziemi Łowickiej, Komitetowi Platformy Obywatelskiej, Komitetowi Prawa 
i Sprawiedliwości, Komitetowi Łowickiej Wspólnoty Samorządowej, Komitetowi 
Samoobrona oraz mojemu Komitetowi Wyborczemu. 

-ekonomista, nauczyciel akademicki 

Dziękuję za udzielone m1 poparcie przez znanego działacza „Solidarności" 

Pana Wojciecha Gędka. 

Agnieszka Anyszka - pracownik kancelaryjny, Arkadiusz Anyszka - nauczyciel, Agnieszka 
Anyszewska - prawnik, pracownik więziennictwa, Michał Anyszewski - przewodniczący 
Forum Młodych Łowiczan , Teresa Baczyńska - marketing sieciowy, Jarosław Baczyński -
lekarz weterynarii, Jakub Baczyński-architekt, Dariusz Balcerzak- nauczyciel, Aitur Balik -
dyrektor Szkol)' Podstawowej nr 4, radny Rady Powiatu. Renata Balik • nauczycielka, radna 
Rady Miejskiej, Teresa Banaszkiewicz - dyrektor handlowy Poligrafii. Anna i Tomasz 
Bańakow1e-właściciele firmy branży internetowej, Andrzej Bajda-nauczyciel. Janusz Białas 
- prezes KS .Pelikan", M~orzata Białas - pracownik Kolegium Nauc:zycielskiEllJO, Irena 
Białek - lekarz pediatra, S iraczka, Anna Bieguszewska - radna Rad Miejskiej, Izabela 
Bieguszewska- lekarz oku ista, Halina Bielecka -pracownik obsługi w I Lb, Dariusz Bielecki 
- prezes Stowarzyszenia Taksówkarzy w Łowiczu, Marian Bielecki - lekarz weteiynarii, Wiktor 
Bieniek - koordynator transportu, Andrzej Biernacki - artysta malarz, właściciel Galerii 
Browarna, ~rezes Mazowieckiej Fundacji Społeczno-Kulturafnej, Jan Bilczewski - prezes 
Ochotniczej Straży Pożarnej - Ratownicy Wodni, Robert Błaszczyk - student prawa, Piotr 
Błaszczyk - zastępca komendanta Powiatowej St~ Pożarnej , Daniel Bogusz - prezes 
Łowickiego Klubu Karate - Do ,Tsunami", Anna Bonczak - krawcowa, Beata Bończak -
nauczycielka, Halina Bończak - emerytka, Bogusław Bończak - handlowiec, dziennikarz, 
społecznik, przewodniczący Komitetu Wyborczego K. J. Kalińskiego, Edyta Borecka -Czubak 

, - nauczycielka, Jośanna Borecka - Młoda Łowiczanka Roku 2004, przez 1 O lat organizowała 
Wielką Orkiestrę wiątecznej Pomocy w Łowiczu, Jerzy Borecki - artysta fotografik, Paweł 
Borowski - lekarz łowickiego szpitala, Arkadiusz Brodecki - menadżer Carey Agri 
International Poland, Dariusz Brochocki - pracownik Agros Nova, Dorota Bryla -
przedsiębiorca , Sławomir Bryła - przedsiębiorca , Karolina Bryszewska - pracownik firmy 
Gumitex, Aneta Brzozowska - pielęgniarka, Michał Brzózka -P.ilkarz KS .Pelikan", Tomasz 
Brzózka - student - stosunki międzynarodowe, Tomasz Charązka - pracown1k firmy Baumit, 
Małgorzata Charucka - referent księgowy, Alicja Chojecka - ekonomista, wieloletni dyrektor, 
właściciel Polskiego Biura Podróży, Feliks Chojecki - adwokat, Zofia Chojecka - emerytka, 
mistrz kelnerski, Elżbieta Chojnacka - nauczycielka, Zofia Ciesielska - laborantka, Wiesław 
Ciesielski - przedsiębiorca, Andrzej Ciurzyński - inżynier budownictwa, Michał Ciurzyński -
doktor nauk medycznych, Wiesława Ciurzyńska- nauczycielka, Zbigniew Czerbniak- pHkarz 
KS .Pelikan", Piotr Czerwiński - przedsiębiorca, wlaścicief sklepów sportowych, Marcin 
Dańczak - tenisista, działacz sportowy, Jan Dąbrowski - prezes Okręgowej Spółdzielni 
Mleczarskiej w Łowiczu, Wiesław Dąbrowski - przedsiębiorca , spo,lecznik, przewodniczący 
Rady Powiatu w I. 2002 - 2005, Małgorzata Deka - ekonomistka, Mal~orzala Deka -
nauczycielka, Zbigniew Deka - lekarz medycyny, Maria Dębska - nauczycielka, Krystyna 
Dolińska - emerytowany pracownik państwowy, Małgorzata Dolińska - nauczycielka, 
Paweł Doliński - dziennikarz, nauczyciel, Tomasz Duda - doradca finansowy, Daniel 
Duranowski - elektiyk, Grzegorz Durka - przedsiębiorca - firma AGRAM, Andrzej Dymek -
przedsiębiorca, Marta Dymek - Tałaj - adwokat, Dorota Dziekanowska - nauczycielka, 
Dariusz Dzik -pracownik magazynowy Ag ros Nova, Stefania Fabijańska· żołnierz Batalionów 
Chłopskich i Ludowego Związku Kobiet, Grzegorz Fabjański - pracownik ZUS, Krzysztof 
Fafinski - nauczyciel , przewodniczący Solidarności Łowickiej w I. 1989-1990, 
wiceprzewodniczący Komitetu Obywatelskiego w 1.1989-1990, Iwona Gajda - ekonomistka, 
doradca padatkowy, Krzysztof Gajda - przeasiębiorca , Mieczysław Gałaj - emeryt, prezes 
Związku l.ołnierzy Batalionów Chłopskich w Łowiczu. Jerzy Garczarczyk - agrozoctechnik, 
wiceprezes Zarządu Polskiego Związku Pszczelarskiego, przewodniczący Klubu Katolickiego 
Diecezji Łowickiej, Anna Gawrońska - wychowawca świetlicy, Emil Gawroński -
handlowiec, Lucyna Gładka - agent ubezpieczeniowy, Jolanta Głowacka - kierownik Biura 
PCK w Łowiczu, Iwona Gołaszewska - Pochwała - nauczycie/ka, Jacek Gołaszewski -
pracownik więziennictwa , Piotr Gołaszewski -pracownik ZOZ, Andrzej Gomoła -nauczyciel, 
Renata Goszczycka - sprzedawca, Teresa Grabowicz - nauczycielka, przewodnicząca 
NSZZ .Solidarność" Pracowników Oświaty i Wychowania, Waldemar Grabowski - dr nauk 
medycznych, ordynator szpitala w Łowiczu , Bożena Gradek - emerytka. Dariusz Gradek -
emerytowany nauczyciel, Magdalena Gradek - nauczycielka j. polskiego, Mariusz Gradek -
agent ubezpieczeniowy, Małgorzata Grzegorczyk - położna ZOZ, Barbara Grzeszczak -
pracownik MKZP, Jacek Haczykowski - przedsiębiorca, wiceprezes KS .Pelikan", 
Krzysztof Haczykowski - przedsiębiorca, Bolesław Heichman - przedsiębiorca, członek-
Zarządu PO, Władysława Hermyt-emerytowany pracownik OSM w Łowiczu , Renata Jagoda 
- magister farmacji, Jakub Jagoda - sprzedawca, Seweryn Jagoda - pracownik OSM Łowicz, 
Alina Janicka - pracownik umysłowy, Paweł Janikowski - przedsiębiorca , Elżbieta 
Jankowska - sprzedawca, Andrzej Wojciech Jankowski - inżynier włókiennictwa , 
współtwórca NSZZ ,Solidarność" w .Syntexie" i Łowiczu w 1980 r„ Anna Jarosz -
nauczycielka, Piotr Jarosz - radny Rady Miejskiej, Waldemar Jędrzejczak - nauczyciel, 
działacz związkowy Solidarności Nauczycielskiej, Wiesław Kacprzak - przedsiębiorca, 
Ewelina Kapusta - nauczycielka, Hen!).'ka Kapusia - księgowa , Władysław Kardialik -
kierownik KS .Pelikan", Halina Karmelita - emerytka, Sławomir Karmelita - nauczyciel, 

o nasz 
Mirosława Kasprzyk - wizytator kuraforium, Włodzimierz Kasztalski - emeryt, prezes Kola 
Polskiego Związku W~dkarskiego w Łowiczu, Elżbieta Katarzyńska - nauczycielka. 
lukasz Kazlowski - fizy1<automatyk, burmistrz Łowicza w I. 1990-1991 , Ewa Kaźmierczak -
przedsiębiorca, właścicielka aptek, Andrzej Kaźmierczak - lekarz, dyrektor ds. lecznictwa 
ZOZ w Łowiczu , Jolanta Kępka - nauczycielka, dyrektorka przedszkola .Wiosenka", 
społecznik, radna Rady Powiatu, Artur Kleczyński - lekarz ginekolog położnik , Jadwiga 
Kleczyńska - emerytka, Monika Kleczyńska - nauczycielka, Stefan Klimkiewicz - emeryt, 
prezes Związku Kombatantów Rzeczypospolltej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych, 
Agata i Jacek Kłos-właściciele firmy ,,Agata" i ,,Agatel", Magdalena Kłosińska- nauczycielka, 
Romuald Kłosiński - kierownik w departamencie informatyki w banku, Wojciech Kolka -
pełnomocnik Łowickiej Wspólnoty Samorządowej, Marek l<oper - przedsiębiorca, Michał 
Kordecki - rolnik, zastępca komendanta Hufca ZHP Łowicz, Andrzej Kosiorek - mechanik, 
Leokadia Kosiorek- emerytka, technik ekonomista, Regina Kosiorek - pielęgniarka Oddziału 
Dziecięcego, Marcin Kosiorek - nauczyciel, pełnomocnik PiS na powiat łowicki , społecznik, 
Zbijjnlew Kostrzewa - lekarz laiyngolog, pisarz, członek Unii Polskich Pisarzy Lekarzy, Jan 
Kosmider - ślusarz, Jadwiga Kowalczyk - bibliotekarz w Pijarskich Szkołach Królowej Matki 
Pokoju w Łowiczu, Teresa Kowalska- przewodnicząca Oddziału Solidarności Łowickiej, Marta 
Kroc - wykładowca Nauczycielskiego Kolegium Języków Obcych, liona Kucharek -
nauczycielka, Zbigniew Kuczyński -dyrektor OSiR, Iwona Kunicka- nauczycielka, Krzysztof 
Kurkowski - przedsiębiorca , Małgorzata Kutkowska - nauczycielka, Aleksandra 
Kwiatkowska - pracownik biura ZPW Budowa, Cezary Kwiatkowski - architekt, Joanna 
Laskowska - nauczycielka, Mariusz Latoszewski - pracownik firmy Hazbi, Małgorzata 
Lewandowska - nauczycielka. Artur Lewandowski - handlowiec, Małgorzata Lindorf 
- lekarz stomatolog, Diana Luty - pracownik administracji państwowej , Agnieszka i Zbigniew 
Łazińscy - nauczyciele, Małgorzata lompieś - nauczycielka, Eryk lon - dr nauk 
ekonom1cznych, wykładowca, Stanisława Maciejewska - emerytka, Arkadiusz Majer -
przedsiębiorca , Katarzyna Majtczak-studentka, Leonard Majtczak -posadzkarz, Agnieszka 
Malejka-Urbańska - nauczycielka, Wojciech Marjański - inżynier, emeryt, prezes Związku 
Żołnierzy Armii Krajowej w Łowiczu , Anna Marzec - nauczycielka, Marcin Marzec - student 
prawa, Krystyna Maślarz - pracownik obsługi w I LO, Małgorzata Matyjas - kierownik BRE 
Bank, Robert Matyjas - handlowiec, Zbigniew Miazek - rolnik, Danuta Mielczarska -
ekonomista emeryt, Sybiraczka, Artur Michalak - pracownik samorządowy, społecznik, 
pierwszy przewodniczący Forum Młodych Łowiczan, Dorota Michalak - lekarz stomatolog, 
Grzegorz Michalak-przedsiębiorca, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, burmistrz w 1.1997-
1998, Janusz Michalak - dyrektor ZUK, radny Rady Powiatu, Mirosława Michalak -
pielęgniarka ZOZ, Władysław Michalak-pracowmkZUK, Janina Mierzejewska- Majcherek -
nauczyciel, doradca metodyczny, Andrzej Milczarek-właściciel fermy drobiu, Michał Miziołek 
- przedsiębiorca , Elżbieta Mloczkowska - lekarz pediatra, Tadeusz Modrak -prezes Związku 
Światowego Żołnierzy Armii Krajowej w Łowiczu, Dariusz Mroczek - radny Rady Miejskiej, 
Teresa Mroczek - emerytka, pracownica OSM Łowicz, Monika Mucha - nauczycielka, 
Wiesław Mucha - rencista, Stanisław Mucha - emeryt, Jacek Nezdropa - informatyk PUP, 
Zbigniew Niebudek - lekarz weterynarii , prezes l<ola Wychowanków Szkół Srednich 
w Łowiczu, Anna Niekraś - nauczycielka, Mana Nierobisz - emer. prac. Zakładów Zbożowo -
-~arskich w Szymanowie, Iwona Nierobisz - nauczycielka, Helena Nowicka - emerytka, 
Elzbieta i Grzegorz Nowiccy- przedsiębiorcy, Daniel Nowo9órski - kierownik Geant, Michał 
Oblicki - przedsiębiorca, Paweł Oblicki - pracownik administracyjny, Halina Obrębska -
nauczycielka, Michał Okraska - restaurator, Dominik Olejnik - student prawa, Anna Olko -
nauczycielka, Julian Olko - rencista, lekarz medycyny, Krzysztof Olko - radny Rady Miejskiej, 
pracownik samorządowy, Robert Olko - nauczyciel. Katarzyna Olszewska - Kordecka -
komendant Hufca ZHP Łowicz, Mariusz Oniszk - pracownik KS .Pelikan", Waldemar Osica -
ekonomista, nauczyciel akademicki, Krystyna Ostrowska - nauczyciel, bylv dyrektor 
Przedszkola nr 1 O, Alina Owczarek - Cichowska - była dyrektor Miejskiej Bibhofeki 1 Stacji 
Naukowej MOBN, Katarzyna Owczuk - Portasz - nauczycielka, Bogdan Pach - pracownik 
firmy Partners, Kazimiera Pakulska - rencistka, Jolanta Papuga - członek Zarządu 
KS .Pelikan', dyrektor ds. produkcji w firmie kosmetycznej, Izabela Pawluk - nauczyciel 
konsultant, Elżbieta Pągowska - nauczycielka, Zofia Pelelewicz - nauczycielka, Tomasz 
Piasecki - nauczyciel, Jan Piech - rencista. Marianna Piech - emerytka, Helena Pietrucha -
nauczycielka, Waldemar Pietrzak - cieśla-stolarz, Andrzej I Waldemar Piętowie -
w$pólwlaściciele firmy AUTOP, Piotr Pikulski - dyrektor Rejonu Energetycznego w Łowiczu, 
Tymoteusz Pikulski - informatyk, handlowiec, Agnieszka Piorun - nauczycielka, Wojciech 
Piorun - finansista, Zofia Pisarfdewicz - emerytka. Ryszard Piskun - prezes Kola Sybiraków 
w Łowiczu, Paweł Pisula - kontroler finansowy Altana - Pharma, Leszek Plichta - pracownik 
Agros. wiceprezes MUKS ,Pelikan", działacz .Solidarności", Dariusz Płacheta - kierowca, 
Paulina Płacheta - sprzedawca, Piotr Pochwala - lekarz chirurg, Małgorzata Podleśna -
nauczycielka, Jacek Podleśny - inż. mechanik, Jolanta Pokorska - nauczyciel bibliotekarz, 
Przemysław Popławski - nauczyciel, Emilia Pudłowska - twórczyni ludowa, Teresa 

Pudłowska - pielęgniarka ZOZ, Jacek Pytkowski - przedsiębiorca, Anna Rogiecka -
przedstawiciel handlowy, lukasz Rogiecki - przedsiębiorca, Zofia Rogowska - Tylman -
magister farmacji, Adam Rogowski - Tylman - doktor nauk medycznych, ordynator oddziału 
chirurgii w Łowiczu, Marzena Rokicka - radna Rady Miejskiej, Tadeusz i Elżbieta 
Rutkowscy - nauczyciele, Ryszard Rutkowski - starszy Cechu Rzemiosł i Małej 
Przedsiębiorczości, Jolanta Rybus - nauczycielka, Janina Rychlewska - emerytka, 
Sybiraczka, Helena Rześna - emerytka, Marzena Rześna - ekonomistka, Piotr Rzesny -
informatyk w firmie Hortpak. Roman Rześny - oficer pożarnictwa, Konrad Sałuda - student 
prawa, Beata Sawicka - kierownik Biblioteki Pedagogicznej w Łowiczu, Tadeusz Sękalski -
honorowy prezes Cechu Rzemiosł i Małej Przedsiębiorczości , Marianna Sierota - pracownik 
administracji szkolnej, działacz związkowy, Jan Sieczkowski - nauczyciel, wychowawca 
K. Kalińskiego, Barbara Sikora - nauczyciel akademicki Uniwersytetu Łódzkiego i Zespołu 
Szkół Medycznych w Łowiczu , Jacek Sikora - prezes Łowickiej Wspólnoty Samorządowej, 
były przewodnicząc:\'. NSZZ .Solidarność" Ziemi Łowickiej , Robert Sikorski - prezes Cukrowni 
Leśmierz S.A., wójt gminy Kocierzew w I. 1992-2004, Jan Skomial - przedsiębiorca, 
Elżbieta Skoneczna -nauczycielka, Adam Skoneczny- lekarz specjalista ginekolog położnik, 
przewodniczący ,Solidarności" Ziemi Łowickiej w I. 90-tych. Joanna Skoneczna • Sałuda -
nauczycielka, Bogusław Smela - przedsiębiorca , przewodniczącY. Zarz~du Powiatow~o 
PO w Łowiczu , Teresa Sokalska - Lebioda - pedagog, społecznik. Marian Sosnowski -
mechanik samochodowy, Renata Stajuda - nauc:zycielka, Ryszard Staszewski - agent 
ubezpieczeniowy, Bogusława Stawicka - przedsiębiorca, Adam Stawicki - przedsiębiorca, 
Jacek Stelmaszewskl - dyrektor SP w D~bkowicach , Dorota Sierpińska - handlowiec, 
liona Sierpińska - studentka, Irena Sterpinska - nauczyciel, emeryt, Marek Sierpiński -
informatyk, Radosław Sierpiński -murarz, Janina i Arnold Straszyńscy - emeiyci, Sybiracy, 
Roman Styczyński- nauczyciel, Tomasz Styszko-pHkarz KS .Pelikan", Zdzisław Surmacz
lekarz medycyny, ordynator oddziału fizjoterapii i rehabilitacji w Stanisławowie, Aleksandra Sut 
- studentka NKJO w Łowiczu , Arkadiusz Szczepanik - student prawa, Małgorzata 
Szczypińska - ważna w I LO, Irena Szwarocka - nauczycielka, Jacek i Halina Szwaroccy -
nauczyciele, Aniela Szymańska .• - rencistka, Grzegorz Szymański - lekarz medycyny, " 
Piotr Szymczak - student, firma koncertowa, Sławomir Szymczak - rencista, pracownik 
obsługi w I LO, Mariusz Szymelfenig - pracownik Awos Nova, Adam Śliwiński - kierowca, 
Jarosław Śmigiera - architekt, Bogdan Talarowski - dyrektor Kolegium NauczycielskiEllJO, 
radny Rady Miejskiej, Maria i Tadeusz Tałajowie - nauczyciele, Grzegorz Tałaj -
przedsiębiorca , Stanisław Teleman - przewodniczący Stowarzyszenia Szare Szeregi 
w Łowiczu, Franciszek Trzaska - restaurator, Michał Trzaska - student, pierwszy 
przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej, Krystyna Uczciwek - nauczycielka, Rafał 
Ulanowski - lekarz weteiynani, Wojciech Urbanek - przedsiębiorca , prezes Fundacji .Czyń 
Dobro", Jacek Urbanek - przedsiębiorca , Jarosław Urbański - pracownik firmy 
telekomunikacyjnej, Bogdan Walczak - rolnik, Mirosława Walczak-dyrektor Gimnazjum nr 2, 
Teresa Wasilewska - doradca podatkowy, Jolanta Wilk - przedsiębiorca , Robert Wilk- trener 
i piłkarz KS .Pelikan", Leszek Wielemborek-nauczyciel , uczył K. Kalińskiego w liceum, Iwona 
Więcek - pracownik firmy MCHiRZ, Krzysztof Więcek - przedsiębiorca, Sławomir Więcek -
pracownik więziennictwa, Maria Ewa Wilkoszewska - pracownik Oddziału Solidarności 
Łowickiej, Piotr Wilkoszewski - prawnik, Joanna Wisławska - sprzedawca, Krzysztof 
Wiśniewski - przewodnik PTTK, histoiyk z zamiłowania , Michał Wiśniewski - elektrotechnik, 
Paweł Wizgier- student, sportowiec motocrossowy, Maria Wizgier -pracownik obsługi w I LO, 
Anna Włodarczyk • Olko - przedsi1biorca, Aleksandra Wojciechowska - Gasik -
nauczycielka, Grzegorz Wojciechowski - przedsiębiorca, prezes (JMKS .Księżak", Tomasz 
Wojciechowski - lekarz weterynarii, Jerzy Wojda - nauczyciel, wiceprezes Stowarzyszenia 
Szare Szeregi w Łowiczu , Teresa Wojda· handlowiec, członek Zarządu Komitetu Osiedlowego 
,Korabka", Wiesława i Stanisław Wojdowie - bezrobotni, Marek Wojtylak - kierownik 
Archiwum Państwowego, histoiyk regionalista, społeq:nik , radny Rady Miejskiej, Jarosław 
Wożniak - nauczyciel, Krzysztof Woźniak - oficer Panstwowej Straży Pożarnej w Łowiczu , 
Andrzej Wójcik - technik, Izabela Wójcik - Urbańska - pedagog, Zbigniew Wójcik -
mgr pozamictwa, emerytowany zastępca Komendanta Powiatowego PSP, Janusz Wrobel -
dr inżynier, wicedyrekfor ZSP nr 2, Barbara Wróbel - nauczycielka, Jan Wróblewski 
- lekarz medycyny, Jan Wysocki - emeryt, Wiesław Jan Wysocki - prof. dr hab„ dziekan 
Wydziału Naull Histoiycznych i Społecznych UKSW, społecznik, Krzysztof Wysocki -
pracownik Zakładu Energetycznego, Maciej Wyszogrodzki - piłkarz KS .Pelikan", Anna 
Zakrzewska - sprzedawca, Anna Zalewska - nauczycielka j. polskiego, Hanna 
Zalewska - emerytka - nauczycielka, Krzysztof Zalewski - PKP Energetyka "Zakł. Maz„ 
Michał Zalewski - sekretarz Forum Młodych Łowiczan , Mirosława Zasępa - nauczycielka, 
Henryk Zasępa - dr nauk humanistycznych, dyrektor I LO, Krzysztof Zieliński - radny 
Rady Miejskiej, Marzepa Zwierz - Kozanecka - histoiyk sztuki, Bożena Żuchniewicz -
nauczyciel , Marek Zuchniewicz - prezes Regionalnego Zrzeszenia Transportu 
w Skierniewicach, Martyna Żuchniewicz -studentka. 

W wyboracb do Sejmiku Wojew6dzklego popieram kandydaturę GRZEGORZA MICHALAKA - lista 4, pozycja 2. 
Pan Grzego Michalak to sprawdzony samorządowiec Jako radny sejmiku będzie najlepiej dbał o interesy miasta 1 powiatu." 

K J. Kaliński 
OGŁOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMITET WYBORClY WYBORCÓW KRZYSZTOFA JN>IA KALIŃSKIEGO 



KOMITET WYBORCZV 
PRAWO I SPRAWIEDLIWOSC 

~ 
PiS , 

KANDYDACI DO RADY POWIATU KANDYDACI NA WOJTA 
· OKR~G nr 3 

4. MARIAN BABICKI 
1.55, wykształcenie średnie 
rolnicze, od 1978 r. kierownik 
produkcji w Rolniczej Spółdzielni 
Produkującej w Sobocre, 
bezpartyjny 

OKR~G nr 4 
1. TADEUSZ KURCZAK 
lat 50, mąż, ojciec dwójki 
studiujących dzieci, rolnik, 
gospodarz. Od początku 
związany z Solidarnością 
Rolników Indywidualnych. 
Staż samorządowy: radny Gminy 
Łowicz li Kadencji (w latach 
1994-1998), przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej. W życiu 
najbardziej ceni sobie rodzinę, 
uczciwość i szacunek dla drugiego 
człowieka oraz otaczającego 
go świata, niezależnosć 
materialną i własność. 

3. MIECZYSŁAW SZVMAJDA 
lat 50, wykształcenie wyższe, 
mgr wychowania fizycznego. 
trener, nauczyciel Publicznego 
Gimnazjum w Domaniewicach. 
Zaangażowany w rozwój oświaty, 
sportu, kultury i turystyki. 
Współautor świetnych 
osiągnięć sportowych młodzieży 
z naszego powiatu w kraju 
i poza jego granicami. 

4. MARIAN SŁOMA 
lat 52, mieszkaniec wsi Popów, 
żonaty, bezpartyjny. 
Posiada własne 
gospodarstwo rolne. 
W latach 1990 - 2006 
radny Gminy Łowicz. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Przestrzegania Prawa, 
Gospodarki Przestrzennej 
i Ochrony Środowiska 
ostatniej kadencji. 

5. MARIOLA'ZAGAJEWSKA 
lat 36, mężatka, dwie córki. 
Pracownik OPS BoróweK. 
Członek NSZZ ,Solidarność'. 
Wcześniej przewodnicząca, 
obecnie Wiceprzewodnicząca 
Komisji Zakładowej i Delegat 
na Walny Zjazd Delegatów 

'------'--=-'-----__, Regionu Mazowsze. 

6. ANDRZEJ DŁUGOSZ 
lat 48, żonaty, dwójka dzieci, 
emeryt służby więziennej, 
radny Gminy Łowicz 
w latach 1990 - 1994 
pracował w Komisji Oświaty, 
Ochrony Środowiska. 
Gospodarz Domu Ludowego 
w Zielkowicach, 
aktualnie prowadzi prywatną 
działalność - wideofilmowanie. 

OKR~G nr S 

1. KRZYSZTOF DĄBROWSKI 
rolnik-wykształcenie średnie, 
Jego motto to: 
,SPRAWDZONY CZŁOWIEK 

\___....------~ DO CIĘŻKIEJ ROBOTY' 

2. HALINA GAWRYSIAK 
lat 44, mieszkanka Kiernozi, 
mąż Zygmunt jest rolnikiem, 
ma trzech synów: 
Huberta (21 lat), 
Cezarego (20 lat) 
oraz Piotra (13 lat). 
Pracownik NZOZ w Kiernozi. 

3. STANISŁAW GŁADKI 
I. 53, rolnik, zam. Sierżniki 

4. KRZYSZTOF URBAŃSKI 
42 lata, żona Elżbieta, 
dwoje dzieci, rolnik, 
długoletni działacz społeczny, 
strażak - ochotnik. 

5. PAWEŁ KOBIERECKI 
lat 35, rolnik, zam. Teresew 

6, IZABELA PLICHTA 
lat 41, zam. Łowicz ul. Mickiewicza, 
mężatka, troje dzieci, nauezyciel 
dyplomowany w Zespole Szkół 
Publicznych w Kocierzewie 
Południowym. Skarbnik 
Powiatowej Komisji 
Międzyzakładowej NSZZ 
.Sofldamość" pracowników 
. Oświaty i Wychowania w Łowiczu, 
członek zarządu NSZZ 
,Solidarność' Oddziału Ziemi 
Łowickiej, przewodni~ca 
koła NSZZ ,Solidarność 
w Gminie Kocierzew Płd. 

gminy Kocierzew Południowy 
Piotr Sękalski 
27 lat, żonaty, zam. Strzebieszew gm. Domaniewice, 
informatyk, aktualnie asystent Posła Tadeusza Wożniaka, 
kierownik Biura Poselskiego w Łowiczu. 
Prezes OSP w Domaniewicach. 

Kandydaci do Rady Gminy w Kocierzewie Południowym 

Sławomira Brzozowska 
z Kocierzewa 

Południowego, okręg nr 3 

Wioletta Buczek 
z Kocierzewa 

Północnego, okręg nr 4 

Adela Dąbrowska 
z Kocierzewa 

Południowego, okręg nr 5 

Jacek Nowiński 
z Różyc, 
okręg nr7 

Maria Woźniak 
z Wicia, 

okręg nr9 

Marcin Madanowski 
z Boczek, 
Okręg nr 12 

gminy Bielawy 
Paweł Janikowski 

Beata Gładka 
z Płaskocina, 
Okręg nr 14 

lat 44, żonaty, troje wspaniałych dzieci, wykształcenie średnie, 
technik technolog produktów rolno· spożywczych, 
sportowiec od zawsze, działacz i trener LZS „Wiktoria" Bielawy, 
obecnie prowadzi działalność gospodarczą. 

Najwyższy czas, aby w Naszej Gminie: 
• zacząć pilne prace nad powstaniem dużego zbiornika wody, jako 

miejsca rekreacji i wypoczynku oraz nowych miejsc pracy; 
• promować i pomagać w zakładaniu i prowadzeniu małych, rodzinnych 

firm jako forma walki z bezrobociem; 
•wybudować oczyszczalnię ścieków w Bielawach i Sopocie; 
• reaktywować działalność ośrodka kultury, jako instytucji zaspoka
jającej potrzeby kulturalne mieszkańców; 

Sławomir Soleniec 
z Osieka, 
okręg nr 6 

Arkadiusz Sałek 
z laguszewa, 
okręg nr 15 

•zadbać o bazę sportową w każdym zakątku gminy, np.: przy szkołach podstawowych oraz rozszerzyć 
działalność Stowarzyszenia Kultury Fizycznej; 

• poprawić wyposażenie szkół w pomoce dydaktyczne, np. dostęp do Internetu, w celu zwiększania 
poziomu nauczania; 

• zorganizować pomoc rolnikom z gminy w korzystaniu z funduszy europejskich, np. poprzez utwo
rzenie filii AR i MR przy Urzędzie Gminy; 

• zwiększyć działania na rzecz pozyskiwania środków z funduszy europejskich 
(koniecznie!Aby podnieść estety gmin i poziom życia mieszkańców) 

JEŻELI OBDARZYCIE MNIE ZAUFANIEM 
TO BĘDĘ CHCIAŁ ZROBIĆ!!! 

, 

Paweł Janikowski 

NASZ KANDYDAT DO SEJMIKU WOJEWODZKIEGO 
listo nr 4 
pozycia 2 GRZEGORZ MICHALAK 



MACIEJ JANUSZ ŁAPSKI 
poz. 7 

·eiskiej z mojego Komitetu Wyborczego. 
omici kandydac órzy nas nie zawiodą. 

szlakowanej op łedzą, co jest potrz-ebne naszemu miastu. 
pa nich głos na peWJłł nie będzie zmarnowany. 

HENRYK KAZIMIERZZASĘPA 
1>9z. nr3 

DOROTA MARłA TYMOTEUSZ PIOTR 
DZIEKANOWSKA pe>z. nr 8 PIKULSKI poz. nr 9 

· Krzysztof Jan Kaliński 
kandydat na burmistrza 

ILONA HELENA KUCHAREK JOANNA MAGDALENA 
po%. 5 SKONECZNA-SAŁUDA poz,& 

WIKTOR BARTŁOMłEJ 
BIENIEK poz. 9 

' 
JOLANTA TERESA PAPUGA ROMUALD KŁOSIŃSKł 
poz. 11 poz. 12 

ZAPRASZAMY DO URN WYBORCZYCH 12 LISTOPADA 2006 ROKU 
PROSIMY O GŁOS NA LIST Nr 25 Ą 

OGŁOSZENIE ZLECONE I OPIACONE PRZEZ KOMITET WYBORCZV WYBORG KRZYSZTOFA JANA KALINSKIEGO 



llKOALICJA ZIEMI ŁOWICKIEJ 
Kandydaci do Rady Miejskiej w Łowiczu Lista 29 Okręg 1 

Jacek Haczykowski 
Lat 39. !onaty,2 dbeci 

Absolwent Szkoły Głównej Gospodarstwa W11!JSkklgo. 
Mgr int. ogrodnik-ge~lyk. 

Słoctmco: podyplomOWfXJO slt.JdJUfTI Muned!crów Turystylti 
SzkOly Gló'Hnej Haocllow&J 

PtzedSIQbiOtca Wiceptotes: K $ "PEUl<Nf 
Aktywny dzia!aci. sportowy. 

Lał 29. zam. Poznal'lska 94. wykształcenie wyższe. 
od 5 lat menedżer firmy finansowej. 

Pozytj•S 
nałiSc:ie 

Władysław Michalak 
Wyksztalcenie wytsze zaw - prac. ZUK w Łowiczu. 

żonaty, troje dzieci. 
1ona Miroslawa, pielęgniarka Szpitala Miejskiego. 

C6f1<a Ewa. studenlka psychologii 
Syn Manusz - pracuje i slud1u.ie w Warszawie 

Syn Paweł uaeń VI klasy szkoły podstaWOWei 
Przewodniczący Rady os Dąbrówka i zaslępea 

przewodnic2ącego Zarządu os. Zatoae 

Jan Kośmider 
Lat 69, tonaty. córka i syn. 

Prowadzi działalność gospodarczą Zakład Ślusarski. 
Aktywny działacz społeczny. 

Pozycja 6 
nafokle 

~. ~=-~-~-~ --, 
Michał Wiśniewski 

Bogdan Walczak 

Lat 35, dwóch synów. 
Z zawodu technik elektronik. 

Studiuje zaocznie na Politechnice Warszawskiej. 

I 
Pozycjag I 
naliś(.ie: ~ 

Lat 41 , żonaty, dwóch synów, I 
lukasz uczeń Ul klasy 

LO im. J. Chełmońskiego w Łowiczu. 
Tomasz uczeń Ilf kłasy Gimnazjum nr 3. 

RodoWlty Łowiczanin. 

Kandydaci do Rady Miejskiej w Łowiczu 

R-1555 

Pozycja1 
na Uście ' 

Jacek Chołuj 
38 lat, studia wyższe- Politechnika Łódzka, 

żonaty. 2 dzieci. Sprawny organizator. 
doświadczony w promocji oraz dynamiczny 

w działaniu. 

Pozycj•4 
na liście 

Marcin Dańczak 
Lal 29. tonaty, dwoje dzieci. wyksztalcenie średnie. 

Mistrzostwo Polski amatorów w tenłsie Ziemnym 
w singlu i deblu w roku 1999. 

V-ce mistrzost"NO polski w deblu rodzinnym 
wraz z lalą Stanłslawem w roku 1997. 

Obecrne zajmuje się trenowanłem dzieci i młodziei.y 
w swojej ukodlanej dyscyplinie. 

Pozycjag 
na liście 

Pozytja1 
na liście 

Małgorzata Foks 
Lal 34, mężatka, jedno dziecko. 

Magister pedagogiki. 
Obecnie nauczyciel 

"Wchowania przedszkolnego. 

Zofia Chojecka 
Od kilkunastu lat na emeryturze. Zawodowo 
związana była z usługami gastronomicznymi, 
pracując w charakterze mistrza kelnerskiego. 

Z jej inicjatywy powstał pierwszy na terenie 
naszego miasla Klub Abstynenta, 

a następnie Łowickie Stowarzyszenie 
Abstynenckie .Pasiaczek". 

Pozycj•2 
n1łlścłt 

Tomasz Białek 
Lal 33 - ŁOW1CZamn, kawaler, 

absolwent MWSH i P Działacz społeczny. 
Czlonek Zarządu Osiedla 

im. Stefana Starzyńskiego. 
Wieloletni kierownik drufyn 

piłki nożnej halowej .,KS Stefan· 

Pozycja5 
nafoicie -- ----- --- ----- --- - _............; 

·-··-----· -··· -----··--- ---- - ··- ......., 
Henryk Plichta ; 

Lat 60, trener p.n. - 30 lat - wcześniej zawodnik 
KS "PELIKAN" w latach 1963-1978. 

Praca w sporcie od 1979 r. - 87 r. w KS "PELIKAN", 
Trener koordynal0< OZPN sk-ce 1991-2003 r. . 

i dalej czlonek wydziału szkolenia ŁZPN 
i trener OZPN sk-ce kadry młodzieżowej. I : 

______ ;~1~~!_1 Q_; I 

Pozycja2 
na liście 

Paweł Wizgier 
Lat 28, Łowiczanin, 

absolwent Politechniki Łódzkiej. 
pracownik MGT 

10-cio krotny mistrz 
Polski centralnej w Motocrossie. 

. ~~~~~. -) ----~=~ 
Krzysztof Sabatow;J(1· rt1-Roma~ Styczyński I 

Lat 30, żonao/, żona Iwona - handlowiec Lat 50, jestem nauczycielem 
wykształcenie wyższe, mgr pedagogiki. wychowania fizycznego. 

Pracownik ZUK Łowicz Pracuję w Nauczycielskim Kolegium 

l
f Języków Obcych 

Pozycj•9 
na liście 

i Kolegium Nauczycielskim. 
Posiadam uprawnienia trenerskie 

• ! z lekkoatletyki. 

Pozyc~;; 1 
na iiłcie 

ElŻBIETA MAŁGORZATA KOŁACZEK'. ! 

Mężatka, dwoje studiujących dzieci, 
nauczycielka matemafyki i informatyki 

Szczególnie leżą mi na sercu sprawy młodych ludzi. 
Łowicz może i musi być miastem. 

które będ21e się rozwijać. 
w którym będą mogli znależć pracę 1 mieszkanie. 

Pozycja3 
oa lł~cle 

Renata Ledzion-Pytkowska 

35 lat Łowiczanka, mężatka, dwoje dzieci, 
agent ubezpieczeniowy, kierownik skJepu 

z odzieżą. Interesuje się niekonwentjonalnym1 
metodamr leczenia. 

Anna Brzozowska 
wykształcenie średnie ekonomiczne 

mężatka, dwoje dzieci 
prowadzi sklep wędliniarski ·u ANI" 

Pozycja3 
na liście 

Piotr Dałek 
Łowiczanin, lat 38, dwo1e dzieci: 

• Mikota) lat 6, Aleksandra lal 8. 
żona Elżbieta mgr mhabihlaq1 

PozycJ•6 
na litcle 

11 

Danuta Urszula Napióra: 
Ur. 28.10.1953 w Miełcu, zam_ wt.owk:zo 

os. Noakowskiego 2/43, 
wykszlak:enie ekonomiczne, 

specjalność finanse I rachunkowośt 
Prowadzi wtasną działalność gospodarczą: 

współwłaściciel Biura Radlunkowego 

.1 Pozycja 4 
oa ll!cltt 

-~il 

Lal 28, ~!!~e ~~~w~~kultefy: : l 
historia j wychowanie fizyczno-zdrowotne, 1 

nauczyciel histoni w Centrum Nauki i Bizoe. su .żak~; 
w Warszawie. 

Konsultant Towarzystwa Upowszechniania · 
Wie<lzy .Wektor" i j 

, :1 Pozycja 8 
na liście 

ti 

Zygmunt Zajdlewicz \J 

52 lala - troje dzieci 
Własna działalność gospodarcza. 

Posiada sprawność w działaniu na rzecz 
dobra mieszkańców osiedli. 

Nawrocki Piotr Mariusz Pozycja7 
nałlścte 

Anna Gawrońska 

11
1 

1 

I 

Lat .a. dwąe dzleo. wy!<sz1alC8nte hurnanatyane. ·! 
Kierown• $wiet>c:y Ś<odow!skOWtl! 

Za-..owania. Wrystyka 

Pozycja& J 
na liście ____ .... - -
----~ 

Łowicz • czas ruszyć 
\____ z miejsca. 

Pozycja11 
oa łlścle I Jarosz Piotr Jan ~~~~: 12 i 

Pozycja3 
na liście 

Marek Krawczyk 
Lat 39, żonaty, dwoje dzieci 

wyksztalcenie średnie (licencjat) 

Grzegorz Wojciechowski l 
lat 37, ŻOOSfy, ~e dzieci. r lj 

Wykształcenie średnie. Działacz społeczny \ 
związany zs środowiskiem sportowym. 

Prezes Klubu .UMKS" Ksieżak, f J 
członek Zarządu Klubu KS PELIKAN, I 

właściciel Agencji Ochrony GLADIATOR. i 
1 

Pozycja4 I J 
na tacie :.,.__j ' 

Krzysztof Zieliński 
Lat 52. żona Małgorzata, córka Patrycja. 

Wykszlalcenie średnie. 
Radny Miejski Łowicza li. Ili i IV kadencji. 

Sportowiec, wychowanek łowickiego Pelikana; 
dzialacz społeczny związany i 
ze środowiskiem sportowym. 

Pozycj•12 
Mli$Ci<! 

• 
OGLOSZENIE ZLECONE I OPlACONE PRzEz KCJMITET WYBoRCzYWvBORcOw KOOICJA ZlEMI LOMCKJEJ 
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Wspólnie budujemy 
naszą małą ojczyznę 

Bogdan Talarowski 
ur. w 1946r. żonaty, troje dzieci, 

dyrektor Kolegium Nauczycielskiego 
w Łowiczu, 

doktor nauk humanistycznych, 
nauczyciel dyplomowany. 

Poiycja4 
na.Uście 

Łowiczanka, dwoje dzieci, 
technik budowlany. 

Od 1987 roku pracownik w Łowickich 
Przedsiębiorstwach i Zakładach Budowlanych„ 

Obecnie kierownik techniczny 
w firmie budowlanej. 

Wieloletnie doświadczenie zwiaząne 

Pozycja 
na liście 

z budownictwem mieszkaniowym& 

LW....._....,....._....,-L_ _______ ·---·- --

Kanąydaci do R 
J Nowicki R~~an Pozycja1 

nalikie 
L --~~~~--" 

,/-

/ Bądźmy dumni 
\ z Łowicza. / 
'~-~~~~~~~~~~~~---' 

Zbigniew Kuczyński ! 
at 52, żonaty, dwie córki. Absolwent Akademii! 

Wychowania Fizycznego w Poznaniu, · 
Menadżer Sportu. Dyrektor OSiR Łowicz. 

Radny do Rady Miejskiej li kadencji, 
członek Zarządu Miasta. 

Radny do Powiatu I kadencji, 
v-ce prezes ŁSZS woj. lódzkiego. 

irosława Anna Walczak! 
Ukończyła studia historyczne ! 

na Uniwersytecie Warszawskim. 1 
Pracowała jako nauczyciel przedszkoła, szkoły ~ 

podstawowej. śtednłej i \IJYŻSZ.ej na terenie Łowicza. ~ 
W 1999 r. od podstaw organizowała Gimnazjum nr 2 t 

im. Jana Wegnera w Łowiczu obecnie ' 
jest dyrektOfem tej szkoły. 

PorJ<:i•S 
na liście 

Jan Skomiał 
Lat 53, zam. os. Dąbrowskiego, żonaty. 

dwoje dzieci. Przedsiębiorca. 
Własna działalność gospodarcza 

w zakresie instalatorstwo C.0. 
Działacz samorządowy, czlonek K.S. Pelikan. 

Katarzyna Szkup 
Lal 27, mężall<a, jedno dziecko, 

zamieszkała w Arkadil 
Wyks2talcenie wyźN.e ekonomiczne. 

Zainteresowania: rysunek, film. 

Jolanta Irena Kępka 
z domu Janicka 

Lat46. wykształcenie wyższe. 
Dyrektor Przedszkola nr 7 .. Wiosenka". 
Aktywny działacz społeczny, umiejący 

integrować lokalne środowisko_ 
Radna Rady Miasta Łowicza 

w latach 1994-1998. 
Radna Rady Powiatu Łowickiego : 
w latach 1998-2002; 2002-2006. 2 i 

Pozycja ! 
--·-------····„·-----------------·-··········--··~~-!~~?~~-············1 

Piotr Szymczak 
Jestem studentem. 
Jestem przedsiębiorcą z ambicjami. 
Jestem człowiekiem z wieloma pomysłami 
na lepsze jutro. 

Pozycj.I}! 
naUśei:U 

Dariusz Paweł Mroczek 
Łowiczanin z urodzenia i zamiłowania. 

adny Miejski li.Ili. i IV kadencji, w Ili kadencji 
członek Zarządu Miasta Łowicza 

Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych 
i MiesZkaniowych. W1Ceprezes Zarządu 

Rejonowego PCK - honorowy klWiodawca 
Przewodniczący Zarządu 

Osiedla im. Stefana Starzyńskiego 

Lat 42. wyki;ztałcenie wyższe. 
zam. Atkadia 51 , troje dzieci. 

Pracownica obsługi S2l<oły Podstawowej 
w Mysiakowie. Interesuje się problemami 

dzieci i młodzieży„ 

Pozycja3 
nalltltlo 
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l'

r ____ -----~~x~i!~!."~~ ~~!~! 
wychowany w Trabach, 

Znający dobrze środowisko wiejskie, 
j chcący stużyc ludziom. 

Pozycj•1 
na liScl& 

. Kandyqaci d~o R 
1 

l Sta1'uda Arkadiusz Bolesław , Pozv~1-ll J na ł!!ct~ 
t~~ 
T""· 

.! Stel maszewski Jacek ::z~:3 
1 
=~~~" 

Eugeniusz Pieszak 
Lat 44 µm. Walewice, 

wyształcenie techniczne--rolne. 
Były kierownik Herbapolu Łódź - zaklady 

-Mroga i Kutno. 
Obecnie prowadzi 40 ha specjalistyczne 

gospodarstwo rolne - produkcja ziół. 
Hobby- myślistwo i wędkarstwo. 

Pozy;:2 
natlś · 

y Powia 
Joanna Walczak 

Lat 40, dwóch synów, 
Łukasz 18 lat, Tomasz 15 lat. 

Rodowita Łowiczanka, 
z zawodu Ginekolog-Położnik. 

// ___ .„_„„·-;r-·-·--„-·---·-···-------~--------··~~ 

I Łowicz stać ' 
\ na więcej. 

I Dałek Michał Piotr Pozycja3 
~- _ ~A- -· _ ualiśck 

43 lata, żonaty, żona Dorota z domu Szkup 
pochodzi z Bobrownik, syn Kacper lat19 
student I roku Polftechniki Warszawskiej 

Wydział Inżynierii Chemicznej i Procesowej 
córka Aleksandra lat.18 uczennica Ili klasy LO 
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Robert Sikorski 

41 lat. żonaty, dwóch synów. 
Absolwent SGGW w Warszawie. 
W latach 1992-2004 Wójt gminy ! .

1 
Kocierzew Południowy, Radny ! 

Rady Powiatu Łowickiego I kadencji.i ! 

1'01ycja1 
na liście 

! I 

·--------··------1 

Stanisław Bisiorek 
Urodziłem się 6 listopada 1955 r. 
w Jackowicach. Cale swoje życie 
spędziłem na Ziemi Łowickiej. 

Tu się wychowałem, tu pobieralem naukę, 
w tym regionie pracuję od ponad 30-tu lat. 

Pozycja4fł 
nałi~ci~ 

Jadwiga Zabost 
Lat 37, rolnik, wykształcenie 

średnie techniczne, 
mężatka. dwoje dzieci - córka i syn. 

PoRieramy kandy~ata na Bur.mistrza K 

i: 
i i 
! ' 

r~-r---~------~-------·---- -·- -----~-----. 

Artur Balik 

/',.------

Magister pedagogiki, i 
trener I klasy pHki nożnej. ! 

Dyrektor Szkoły Podstawowej ! 
nr 4 w Łowiczu. : 

Trener drużyn młodzieżowych ! 
w KS „Pelikan" Łowicz. 

Pozycj•3 . 
nall~Cie 

Janusz Białas 
Lat 46 - długoletni działacz k!ubu 

K.S. Pelikan Łowicz 
a obecnie Prezes tego klubu. 

Człowiek związany ze sportem łowickim, 
który chce zintegrować ludzi działających 

na rzecz czynnego uczestnictwa 
w sporcie dzieci i młodzieży. 

Pozycj•7 
nałiście 

Agata Kosiorek , 
Mężatka, 2 dzieci. ! 

Jestem rodowitą Łowiczanką. ! 
Wykształcenie wyższe w zakresie ! 

administracji publicznej wykorzystuje! 
w pracy zawodowej jako koordynator! 

filii jednego z wiodących banków. ' 

Pozycja11 
na flicie 

Pkr,ęg 2 

\ 
; r z tradycją 

\ . w przyszłość„ J ""' . .' . _/ 

----·--.---·-------i 

Aleksander Frankiewicz i 
Lat 33. żonaty, zamieszkaly w Bąkowie Górnym. l 

Magister teologii na Uniwersytecie Kardynała j 
Stefana Wyszyńskiego w Warszawie; j 

absolwenl Technikum Elektronicznego w Żychlinie. j 
Nauczyciel i wychowawca młodzieży w ZSP . 

w Zduńskiej Dąbrowie i ZSL w Zdunach. 

Pozycjll4 
na Uście 

Dariusz Szymanik t 
Urodzony w roku 1962. Mieszkaniec wsi Płacencja. t 
Żonaty- żona Małgorzata, dzjeci - Monika i MarcinJ;"' 

Wykształcenie wyższe rolniaze 
- absolwent SGGW w Warszawie. 

Zawodowo poprzez pracę związany z koleją 
i jednocześnie prowadzi własne gospodarstwo r 

Radny Rady Gminy Łowicz obecnej kadencji oraz 
kadencji 1994 ·- 1998. 

Czapnik Jan 

Pozycja6 
na !lScłe 

Pozycja4 
na llś<:.it 

Wincenty Buczek 
Lat 48, zamieszkały Wejsce 36, 
żonaty, tona Alina, syn Tomasz. 

Wykształcenia średnie - technik rolnik. i 
Prowadzi gospodarstwo rolne o pow. 20 hą. 

Członek OSP w Wejscach, · 
odznaczony brązowym 
I srebrnym medalem 
za zaslugi dla Pożarnictwa. 

Pozycja5 
na liście 

···---·--··-....; 
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Taka. mała mieiscowość, 
a takie wielkie dzieie 
Ukazał się „ Wędrownik" o gminie Bolimów 

Kwartalnik Krajoznawczy 
„ Wędrownik", traktujący 
o gminie Bolimów, jest do 
nabycia w GOK w Bolimowie. 
Pismo wydaje PTTK w Łodzi. 
Nakład wyniósł 1 OOO 
egzemplarzy. 

P romotja najnowszego „Wędrownika" odbyła się 
z udziałem autorów artykułów w bolimowskim 

GOK 24 pażdziemika. Po tej dacie do końca miesiąca 
w placówce trwała wystawa zdjęć Bolimowa, wyko
nywanych specjalnie z myślą o „Wędrowniku". 

Okładkę wydawnictwa zdobi fotografia drewniane
go okna domu przy ulicy Farnej w Bolimowie. W środ
ku pisma majdziemy artykuły napisane przez osoby 
zwiąrane z gminą. Obecny kandydat na burmistrza 
Łowicza, historyk Krzysztof Jan Kaliński, przywołu
je historię miejscowości w artykule „Taka mała miejsco
wość, a takie wielkie dzieje!„. Charakterystykę gminy 
przedstawia Wioletta Grebelska, Józefina Sikorska na
pisała artykuł pod tytułem „Ołtarz główny w kościele 
filialnym św. Anny w Bolimowie", Jerzy Murgrabia Okładkę "Wędrownika" o gminie Bolimów zdobi 
przedstawił ,,Dzieje wojskowe Bolimowa". Magdalena fotografia okna z domu przy ul. Farnej. W środku 
Szymańska napisała tekst ,,Żydzi bolimowscy". Inne pisma jest wiele innych fotografii i artykułów. 
artykuły to: Irena Śmigiera - Milewska - ,,Sztuka boli-
mowska" i ,,znajdziecie nas na www.Polska.pl", Izabe- Pytliński - ,,XX lat Bolimowskiego Parku Krajobra
la Nowakowska- ,,Kufer pełen zdjęć", Marta Wasilew- zowego", Jan Konopczyński - „Wspólnota grunto
ska - ,,zbiornik Joachimów - Ziemiary'', Stanisław wa osady Bolimów'', Ryszard Bronisławski - „Wy-

cieczka z Nieborowa do Bolimowa". W piśmie znaj
dziemy też opracowany przez Bolimowski Park 
Krajobrazowy opis wybranych szlaków turystycz
nych na terenie tegoż parku i jego okolic, a także 
prace nagrodzone i wyróżnione w organizowanym 
przez GOK w latach 2003 - 2004 konkursie literac
kim „Opowiem ci..." na napisanie legendy o swojej 
miejscowości. PfZeczytać możemy pracę Tomasza 
Dmochowskiego, w roku 2004 ucznia klasy IV SP 
Bolimów, pt. ,,Legenda o Woli Szydłowieckiej'', oraz 
dziesięcioletniej w 2002 roku Katarzyny Rybakow
skiej z SP Bolimów: „Legenda o Rawce i Bolimo-
wie". 

P ismo jest czarno-białe, ma 64 strony oraz ko
lorową wkładkę w której znajdują się fotografie 

m.in. dworu w Krasnowie i Kolonii Wola Szydło
wiecka, dzwonnicy przy kościele św. Trójcy, frag
mentu ambony w kościele św. Anny, ławeczki przy 
dworze w Halinie, kwiatów z bibuły; kapliczki 
w Tomaszewie, czy co bardziej urokliwych zakąt
ków Bolimowskiego Parku Krajobrazowego. 
We wkładce znajduje się też kolorowa turystyczna 
mapa parku i gminy. 

W ostatnim czasie jest to już trzeci „Wędrownik" 
opisujący walory turystyC21le gmin położonych nieda
leko Łowicza. Nie tak dawno wyszły bowiem numery 
poświęcone gminie Bielawy i gminie Nieborów, wciaż 
dostępne w siedzibie redakcji pisma przy ulicy Wigury 
12a w Łodzi. Tam też kupić można ostatni, bolimowski 
numer, który dostępny będzie również w księgarniach 
Nike przy ul Struga 3, w Ossolineum przy ul. Piotr
kowskiej 181 oraz w Centrum Informacji TurystyC21lej 
przy ul. Piotlicowskiej 87. (wcz) 

------------------------------------------OGŁOSZENIEPŁATNE -

Grzegorz 
MICHALAK 
42 lata, socjolog, 
żona Dorota, dwoje dzieci: 
syn Maciej i córka Marta, 
rodowity Łowiczanin, 
12 lat związany 
z samorządem lokalnym, 
od tego roku zarządca 
PRID w Łowiczu. 

. t:7 
~ 

Pi S 

9. I 1.2006 r. 

Te. twatze są już znane, wkrótce w szeregach 
zespołu pojawią się nowi tancetze. 

Masovia szuka tancerzy 
Z nowym choreografem 
i nowymi perspektywami 

T rwa nabór do zespołu folklorystyC21lego Masovia 
działaj~go przy Mazowieckiej Wyższej Szkole 
HumanistyC21lo-Pedagogicznej w Łowiczu. Mło

dzież w wieku szkoły średniej i absolwenci szkół śraj
nich zgłaszać się mogą do siedziby samorządu studenc
kiego ucz.elni, w bloku C w Alejach Sienkiewie?.a. -Obec
nie ~u nas osiem par, jednak chcemy zachęcić do 
folldoro nowe, młode osoby- mówi szef zespołu Stani
sław Wielec. 

W maju grupa straciła swoją długoletnią choreograf 
Paulinę Okraskę - dziewczyna wyszła za mąż i pu.e
prowadziła się do Warszawy. - Obecnie mamy już no
wego choreografa Jacka Lewandowskiego z Łodzi, 
współpracującego też z Koderkami - mówi Wielec. 
- Mieliśmy już dwie pró'7y i zespół go poluhil fJ)lbór 
okazał się trafny. 

W ostatnią niedzielę pażdziemika Masovia witała 
powracającego z kajakowej wyprawy wokół Włoch 
Kamila Sobola Ostatnio grupa poproszona też zosta
ła przez Polonię amerykańską o przesłanie materia
łów promocyjnych, z myślą o ewentualnych wy
stępach za oceanem. Na razie zespół wysłał zdjęcia 
i ulotki, jeśli będzie tizeba, przesłany zostanie również 
materiał video. (wcz) 

Telewizor dla pogorzelców 

Ł 
owicki oddział Polskiego Cz.erwonego Krzyża ro
:qxx:zyna 2'hiótkę pieniędzy na zakup telewizora 
dla rodziny pogorzelców z Mysłakowa, która 

w wynikupażaru straciła dwoje małych dzieci. 
Zbiórka będzie odbywać się w dwóch łowickich szko

łach: Gimnazjum nr 1 oraz I Liceum Ogólookształcącym. 
Młodzież będzie mogla wrrucić da1ki do puszki, która 
zostmie wystawiona na korytmzach. PCK 7.achęca inne 
szkoły dowlączeniasię do akcj~ mile widziane będą także 
datki od osób indywidualnych, które można wpłacać 
bezpośrednio w biurze PCK przy ul. Starościńskiej 3 tel 
046 837 21 38. Akcja ma potrwać do końca listopada, 
telewizor ma trafić do rodziny w grudniu. (tb) 

Wielkie. malowanie 
w SP Bobrowniki 

D otychczasowy wizerunek pomieszczenia klasy 
V Szkoły Podstawowej w Bobrownikach bu
dził, delikatnie mówiąc, wiele :zastr.zeżeń. Nic więc 

dziwnego, że rodzice uczniów wraz z wychowawczy
nią Anetą Domińczak postanowili własnymi silami za
dbać o komfort i estetykę wnętrza. 

Właśnie ukończone zostało „wielkie malowanie" 
pomieszczenia. Pieniądze na ten cel zapewniła rada 
rodziców. Jak mówi wychowawczyni, obecnie ko
lorystyka ścian sprzyja skupieniu, jest słoneczna 
i ciepła. Dodaje, iż w pracach porządkowych po 
malowaniu rodziców wspierały panie woźne. - Oka
zało się, że inicjatywa czynu społecznego żyje, inte
gruje, a prude wszystkim gwarantuje sukces - powie
działa nauczycielka. (wcz) 

Łowicki Klub Katolicki 

Z Krzysztof em Wiśniewskim 
o Podgrodziu 

D zisiaj, tj. w czwartek 10 listopada, w ŁKK. przy 
starym Rynku nr 18 odbędzie się spotkanie z 
Krzysztofem Markiem Wiśniewskim. Gość klu

bu jest przewodnikiem Polskiego Towarzystwa Tury
styC211o-Krajomawcz.ego i pasjonatem historii Łowi
Cza. Spotkanie poświęcone będzie wydanej przez Łowic
ki Ośrodek Kultury książce jego autorstwa, zatytuło
wanej ,,Podgrodzie w Łowiczu". Początek spotkania o 
godz. 18.00, wstęp w-0lny. (mwk) 
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ZOSTANĄ W PAMIĘCI NIE TYLKO NAJBLIŻSZYCH 

HONORATA HETMANOWSKA (1924·2006) 
Honorata Hetmanowska docze

kała 82 lat. Odeszła tak jak żyła, oto
czona opieką najbliższych, cicho 
i spokojnie. Całe swoje życie po
święciła samotnemu wychowaniu 
córek, a kiedy dorosły, zawsze słu
żyła im pomocą. 

O statnio była już schorowana, słaba, 
a jednak samą swoją obecnością da

wała mi spokój, wiedziałam, że wszystko się 
uda, że nic mi nie grozi -mówi córka Halina. 
- Teraz, kiedy odeszła, czuję si{ taka bez
bronna i samotna. 

Honorata Hetmanowska, z domu Szy
mańska, urodziła sfę 5 lutego 1924 roku 
w Pieczyskach Łowickich, obecnie w gmi
nie Rów. Była jednym z sześciorga dzieci 
Katarzyny i Teofila Szymańskich. Najstar
szy syn miał na imię Czesław, kolejne dzieci 
to Tadeusz, Jan, Lucyna, Honorata i naj
młodszy - Stanisław. 

Szymańscy gospodarzyli w Pieczyskach 
na sześciu hektarach słabaj ziemi -piąta, szó
sta klasa. Aby utrzymać liczną rodzinę Teo
fil Szymański sprz.edawał ryby złowione 
w przepływającej niedaleko gospodarstwa 
Wiśle.Rodzinauprawiałateżtruskawki,trud
niła się wyplataniem koszyków, kopała 
i sprz.edawała żwir. 

Honorata ukollczyła cztery klasy szkoły 
powszechnej w Pieczyskach. Spośród jej 
rodz.eństwa, jedynie najmłodszy, Stanisław, • 
jak: o najzdolniejszy, kształcił się dal tj. Po
czątkowo miał być weterynarzem. Podjął 
jużnawetnaukę,jednak:.nie bardzo garnął się 
dotego zawodu i koniec końców został kraw
cem Przez jakiś czas mieszkał i prowadził 
zakład krawiecki w Sochaczewje. 

Kiedy wybuchła wojna, Honorata miała 
15 lat Piz.ez okres okupatji służyla u Niem
ców w pobliskiej Woli ł..adowskitj. Jtj go
spodyni była krawcową, więc nauczyła 
dziewczynę szyć. Honorata pracowala w 
polu, zajmowała się bydłem itd Jak wspomi
nała po latach, u Niemców nie było źle, jed
nak dostawała naprawdę mało jedzenia By
wało, ft. dziewczyna zlikradała się rankiem 
do kurnika i wypijała zniesione pm:z kmy 
jajka. Potem mogła pm:z cały dzień ciężko 
pracować w polu 

Wojna roZIZUciła jej rodzinę po świecie. 
Brat Tadeusz, który był wojskowym pilo
tem, po klęsce wrz.eśniowtj przedostał się do 
Wielkiej Brytanii, gdzie walczył w powietrz
ntj Bitwie o Anglię. Po wojnie jak se1ki in
riych polskich lotników nie wrócił już do kra
ju Najpierw :znalazł się w Australii, a potem 
w Stanach z;jednoczonych. gdzie mieszka 
do dziś. Do Stanów ściągnął go mieszkający 

- tam od dawna brat ojca Miał własne ranczo, 
jednak nie dochował się dzieci. Z czasem 

- Tadeusz, teraz nazywany Samem, przejął 
całe gospodarstwo. W komunistycznych 
czasach rodzina w Polsce z.e zdumieniem 

· oglądała przysyłane zza oceanu zdjęcia, na 
których Sam stoi w oborze mieszczącej kil
kaset sztuk bydła, wyposażonej w elek
tryczne dojarki i inne spa.ęty o których na
szym rolnikom nawet się wtedy nie śniło. 
Podobnie jak o posiadaniu areału ziemi p!7.e
wyższającego wielkościąpolskie PGR-y. 

P o wojnie Honorata wróciła do domu 
rodzinnego, do Pieczysk Reszta ro

dzeństwa już się poż.eniła i jak to się mówi, 
„poszła na swoje". Z rodzicami mieszkał tyl
ko najmłodszy Stanislaw. Wtedy też poznała 

t ODESZLI OD NAS 
(30.10-5.11.2006 r.) 

30 października: Kazimierz 
Kwiatkowski, 1.56, Głowno; Hen
ryk Romanowicz, 1.85, Głowno; 
1 listopada: Barbara Rolewska, 
1.63, 4 listopada: Jerzy -Saba
towski, 1.63; Krystyna Kosiorek, 
1.62; 5 listopada: Edward 
Żaczek, 1.69; 1 listopada: Stani
sława Jagodzińska, 1.92, Głowno; 
5 listopada: Marianna Mikołaje 
czyk, 1.92, Głowno; 

swojegoprzyszłegomężaJóz.efu Hetmanow
skiego. Młodziepiec pochodził z Rybitwy, 
obecnie w gininieLeoncinwpowiecienowo
dworskim. Był sierotą wychowywanym 
pm:z starsz.e rodzeństwo: ma1ka zmarła, gdy 
miał cztery lata, ojciec -kiedy chłopiec skoń
czył 9 lat W czasie okupacji chłopak walczył 
wszeregachAnniiKrajowtj.Partyzancidzia
łali na terenie Puszczy Kampinoskiej, która 
łączy się z iłowskimi lasami. Po wojnie jego 
rodzeństwo wyemigrowało za pracą do 
Szczecina, on został w okolicach llowa. 
W Woli ł..adowskitj najął się jako parobek 
w gospodarstwie Fryziaków - tamtejszych 
gospodarzy. Potrafił grać na akordeonie, więc 
przygrywał na wiejskich potańcówkach- ,,na 
muzyce'.', jak to się wtedy mówiło. 

Wlaśnienajedntj ztakichpotańcówekpo
:znał starszą od siebie o osiem lat Honoratę. 

Pobrali się w maju 1954 roku. Honorata ku 
ogólnej zazdrości poszła do ślubu w sukni 
pizysłantjjtj p=chrzestnąze Stanów Zjed
noczonych- Wszyscy mówili im wtedy: „ślub 
majawy-pogr?.eb gotowy" -WSJ?Olllinają cór
ki. - Pastanowili się jednak nie przejmować 
jakimiS wbobonami. Dopiero po śmierci ojca, 
mama zaczęła rozpamiętywać tamte~
nia, mówić, źe kiedy oni z orszakiem wes~ 
wchodzili do kościoła, minęli się 
z~z niego konduktemi.alobnym. 

N ai;aziejednakniktotragediiniemyślał. Młodzi małżonkowie przeprowadzili 
się do Szczecina, gdzie mieszkało już ro
dzeństwo Józefa Wynajmowali mieszka
nie, mę7.czyzna zaczął pracować w Hucie 
Szcz.ecin. Córka Halina urodzila im się w roku 
1955. Przyjechali akurat na święta Wielka
nocne do Rowa i wtedy nastąpiło rozwiąza
nie. Już w tamtym czasie małżonkowie pod
jęli zresztą decyzję o powrocie. - Mięjskie 
życie nie do końca im odpowiadało- opowia
da córka Halina Kuźmińska. - Ciągnęło ich 
w rodzinne strony. Po prostu chcieli mieć swój 
kawałek ziemi, fJyć wreszcie zjlć na swoim. 

Od jakiegoś cza51lsldadalipieniądze na kup
no ttzyhektarowego gospodarstwa w Woli 
ł..adowskitj. -Ojciec byłbardz.opr=wity. lnni 
gospodarze wycinali drzewa i zostawiali pień
ki, kto by tam się zajmował pieńkami. Ojciec 
l-1yrywał te pieńki, rozbijał je na drobne=
py i sprzedawał uzyskane w ten sposób drze
wo. Kaźdy pieniądzszedłnakup~ abywkoń
cu uskładai: na whm}> kawalekziemi 

G ospodarstwo kupili od ,,komodziny", 
jak się mówiło na wsi, starsz.ej kobiety, 

którą syn zabrał do Białegostoku. JózefHet-

manowski jednak już w tym gospodarstwie 
nie zamieszkał. Na pocz.ątku 1957 roku po
czuł się źle. Trafił do S?.CZ.eCińskiego szpitala 
Po jakimś czasie lekarz.epoinfonnowaliżonę, 
ż.e wszystko jest dobrze, ż.e mąż moż.e wró
cić do domu - Kiedy mama przyszła po ojca 
na drngi dzień, było z nim naprawdę źle. Jak 
mówiła, był prawie nieprzytomny, Yl)llnioto
wał czam;ym Dłotem. Lekarz polecił szukać 
rodzinie w aptekach jakichś zagranicznych 
lekrustw. Szymańscy szybko napisali do Sta
nów Zjednoczonych Ocz,ekiwane lekrustwa 
przyszły 23 lutego, kró1ko po tym jak Józef 
oddał swoje ostatnie tchnienie. Lekarz po
wiedział pro&tj kobiecie, ż.e było to zatrucie 
całego organizm.u Do dziś córl<i nie wiedzą, 
na co tak naprawdę umarł ich ojciec. 

Józ.efHetmanowski w chwili śmierci miał 
ledwie 27 lat Pochowano go na cmentarzu 
w Sz:cz.ecinie. Zostawił roczną córkę i żonę, 
która byla w siódmym miesiącu ciąfy. Córl<a 
Zofia, która miała być upragnionym synem, 
pizyszła na świat już jako pogrobowiec. 

H onorata z dziećmi zdecydowała sięje
dnak osią,5ć na nowo zakupionym go

spodarstwie. Wraz z nią zamieszkali w Woli 
ł..adowskitj ma1ka i brat Stanisław. Z po
mocą reszty rodziny pobudowano dom, 
oborę, stodołę. Mieszkali razem do 1967, 
po tej dacie brat i ma1ka wrócili do Pieczysk, 
a Honorata została sama z córkami. 

Nie było im lekko. Miały co prawda trzY 
hektary, ale był to głównie las, łąka i ledwie 
hektar ziemi piątej klasy. Hodowały krowę 
i kury. Honorata sprz.edawała jajka i masło. 
Jak: wspominała po latach. jakoś dało się 
z tego utrzymać rodzinę. 

Siostry wspominają, ż.e z czasem trzeba 
było sprn:dać akordeon ojca. -Bardz,o płaka
łam, kiedy przyszedł kupiec, bo faterałod akor
deonuslużyl mi jako kołyska dla lalek-wspo
mina tant.e wydarzenia córka, Zofia Czubat
ka. Sprzerlane zostały też buty ojca, piękne, 
prz.edwojenne oficerki z prawidłami, które 
partyzancką modą Józ.efnosił do bufiastych. 
sznurowanych poniżaj kolan wojskowych 
spodni Honorata nigdy nie wyszła powtór
nie za mąż, choć była jeszcz.e kobietą młodą 
i co jakiś czas pojawiali się kandydaci do jej 
ręki. -Powtarzałazawsze,źemężadlasiebie 
to by znalazła, ale nie ojca dla córek - opo
wiada Halina Kuźmińska. - Jak mówiła, 
z czasem pojawiłyby się nowe dzieci, byłyby 
bardziej knchane, a my zostalybyśmy odtrą
cone. Po prostu poświęciła si{ dla nas. 

O bydwie córl<i skończyły szkołę gastro
nomicmą. Z czasem wyszły za mąż. 

Starsza Halina została w Woli ł..adowskitj, 
młodsza Zofia zamieszkała w Kiernozi. Ho
norata pomagała w wychowaniu wnucząt, 
adoczekałasięichośmiorgaijedntjprawnucz:
ki. Czę;to też przebywała u córki w Kiernozi, 
które to wizyty stały się z czasem najmilszą 
jej rozrywką. - Na kilka dni przed śmiercią, 
powiedziała do mnie, że ma jeszcze jedno 
marzenie - opowiada córka. - żeby zanim 
odejdzie, chociaż dwa dni mogła jeszcze spę
dzić w Kiernozi - dodaje, tłumiąc łzy. 

Honorata Hetrnanowska zmarła we śnie, 
4 paź.dziernika 2006 roku. Pochowana zo
stała 7 paź.dziemika na cmentarzu parafial
nym w Rowie. Cała rodzina wspomina ją 
prz.ede wszys1kim jako osobę głęboko wie
u.ącą, uczynną, cichą, skrorrmą, bardzo pra
cowitą i rodzinną, która całe swoje życie 
poświęciła dla córek i wnucząt. 

Wojciech Czubatka 

H. SKRlYDLEWSKA 
IH #ł ;i ;•a i i :ti •t;i !ł.f'1H I E"i•l!l11'il 

GŁOWNO, ul. Łowicka 7111 tel. (0-42) 710-71-90, 719-30-24 (czynne całą dobę) 
ZGIERZ, uJ. Parzęczewska 6, tel. (0-42) 717-00-00 (czynny całą dobę) 

ŁÓDZ, tel. (0-42) 672-33-33, 672-30·27 (czynne całą dobę) 

• ZAŁATWIAMY FORMALNOŚCI W ZUS 
• WYPŁACAMY ZASIŁEK ZUS 
•KREMACJE 
• przewóz osób zmarłych do chłodni 
• przewozy międzynarodowe 
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Dr AGACIE BURSKIEJ 
wyrazy głębokiego i szczerego współczucia 

z powodu śmierci 

OJCA 

21 

składają: -
pracownicy oddziału noworodkowego 

i położniczo-ginekologicznego 
wraz z Siostrą przełożoną Szpitala w Głownie 

9{.ie umiera ten - {\jo żyje w pamięci 

Z żalem żegnamy Naszą Drogą Koleżankę 

„ 
S.P. KRYSTYN~ 
KOSIOREK 

Pracownicy Urzędu Gminy 
' ' oraz Radni Rady Gminy Kocierzew Południowy 

Koledze PAWŁOWI KAWECKIEMU 
wyrazy serdecznego współczucia z powodu śmierci 

, 

MAMY 
składa 

.Solidarność" z Agros Nova 

Wyrazy współczucia dla Rodziny 
z powodu śmierci 

Ś.P. 
JOZEFY KAWECKIEJ 

składają 
Dyrektor i Pracownicy Zakładu Obsługi Przedszkoli Miejskich w Łowiczu 

R-m1 oraz Dyrektorzy i Pracownicy Przedszkoli 

dok ze str. 7 

Kubiński kondyduie po raz trzeci 

W kolejnej kadencji postawi również wę estetyki głównych mitjscowości. Podtj
na budowx dróg asfaltowych"! Bie mie ponadto starania w sprawie wybudowa
lawach. Woli Gosławskiej, Zdż.a- na na terenie gminy dwóch zbiorników reten

rach. Borówku,Piotrowicach. Sobocie Woj- cyjnych L'.aznacza, ż.ejest to co prawda :zada
dówce, Piaskach Bankowych. Brzozowie nie województwa, ale on sam czynił starania o 
oraz Leśniczówce. Poprawę jakości wody to, aby inwestytje te !1JStały wpisane do stra
chce uzyskać pop= budowę nowej stud- tegii województwa łódzkiego i takteż sięmało. 
ni głębinowtj w Walisz.ewie. Kontynuowa- Jeden tego typu zbiornik miałby powstać w 
na będzie budowa rowów melioracyjnych. Sobocie, drugi w Borowie. Zapewnia ponad
planowana jest ponadto kompleksowa mo- to,ż.e nadal będziewspomagałfinansowojed
demizacjaboiskagmińnego w Bielawach. Syl- nostki OSP, kluby LZS oraz Kola Gospo
wester Kubiński dbał będzie nadal o popra- · dyń Witjskich. Eliza Błaszczyk 

1 łlstqpada: Q godz. 14.45 w Wiciu w gminie 
Koder.zaw23-letniSlawomir S.jechal rowerem(0,30 
mg/dll-Y alkoholu), 

o godz. "fS.40 na ulicyleqiopów 
5().letni Tadeusz P. je<;bat~ 

rem (1, 1 . alkoholu), 
l~: o godz. 16.00nadrodze:numer14 

w Jamnie wg minie Łowicz; 32-lełnl Mańusz F. jechał 
Forrlern Fiesta (1,42 n11}1drn' alkOhołu). Samochód 
zabezpieczono na policyjnym parkingU na poczet 
przyszłej kmy. 

4 łistopaja: o godz. 20.20 w Serigowie w gmf.. 
nie Łyszkowice 27-letni Paweł P. jechał samocho
dem marki Renault (0,36 1"119/d~ alkoholu}, 
ogodzini&22.30 w Brzozowie w gminie Bielawy 40. 
letni Sławomir o. jechał samochodem ósobowyrTl 
marki FJat 1.2tlp (0,81 mg/dm" alkoholu). PojaZd 
zab6Zpieczono na poczet przyszłej kary. 

Oni zagraiaię 
• • naszemu 1yc1u 

5 llStopada: o godz. 23.50 na ulicy Topolowej 
w Łowiczu 28-letnl PtzemysłaW B. jechał samo
<:hAdemroarki BMW (1,1-0 mg/dw alkohóluJ. Po
jązd zabezpieczono na poczet pr.zyszłej karY". 

-7 ll$topada: o godz. 9.40 na 
Łowi(:ru ~i Wiesław K, . 
mgld!li3 alkoholu). <> godz. 1 
w: gminie Łyszj(owice 39-letnl Stanisla\Y K. j,ę,: 
chał rowerem (1,23 mg/dm3 alkoholu), o godz. 
18.15 w Płaskocinie w gminie Kocierzew 44-
letni Krzysztof K. jechał rowerem (0,38 mg!d!W 
alkoholu), o godz. 19.00 w Bobrownikach v,igmi
nie Nlelxlrów 4 7-letni Matek K. jechał rowerem 
{1 , 17 mg/dm3 alkoholu), o godz. 19.05 w Gągo,. 
liftie Pohidnlowym 55-łetni CzesłaW B. jechaf ro
werem (0,74 mgldm3 alkoholu}, na ul. Kataraynów 
wł:.oWićz07CHelniWresławO. jechalrowerern(0,74 
n11}1dm' alk'ohofu). 

r; 



Stanisław Felczyilski 
lat 55, poz. 1 

Zbigniew Salamon 
lat 54, poz. 2 

Piotr Klimkiewicz 
lat 24, poz. 3 

Witold Jaworski 
lat 64, poz. 3 

Jolanta Dudzinska 
lat 42, poz.11 

Hanna Rutkowska 
lat49, poz. 3 

Adam Kalinowski 
lat 31, poz. 3 

Andrzej Borek 
lat 54, poz. 4 

Grażyna Sobieszek 
lat 34, poz. 4 

Jacek Latoszewski 
lat 48, poz. 12 

Cezary Znyk 
lat 35, poz. 4 

Bożena Rogala 
lat 42, poz. 4 

Wlod:zimierz Traut 
lat 48; poz. 5 

Mirosław Józef Cieslak 
lat 52, poz. 5 

Wojciech Mika 
lat41, poz. 13 

Krzysztof Jaros 
lat 21, poz. 5 

Ryszard Rybarczyk 
lat 53, poz. 5 

Wiesław Sierota 
lat 68, poz. 1 

_dEDNOŚĆ 
':J!JowICKA 
PRACA BEZPIECZEŃSTWO ROZWÓJ 

Tadeusz Miksa 
lat 55, poz. 6 

Zdzislaw Gołębiowski 
lat 58, poz. 14 

Teresa Kowalczyk 
lat 47, poz. 6 

Jacek Romanowski 
lat 42, poz. 6 

Witold Kosiilski 
lat 43, poz. 7 

Grzegorz Sosnowski 
lat 25, poz. 7 

Wojciech Szulc 
lat 25, poz. 7 

T rzoska Franciszek 
lat 45, poz. 8 

Benedykt Kaszyilski 
lat 52, poz. 8 
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Rywalizacia w gminach: Sanniki 
Kobieca ręka pani wóif 

Maria Fudała jest absol
wentką Wydziału Prawa 
i Administracji na Uniwersy
tecie Warszawskim oraz Za
rządzania, również na UW. 
Z Sannikami związana jest 
od1973roku,gdyrozpoczę
ła pracę w Urzędzie Gminy. 

B yłam.in. kierownikiem Urzę
du Stanu Cywilnego i sekre
tarzem urzędu. Pracowała 

w Uizędzie Wojewódzkim w Płoc
ku. W 1994 roku została radną 
Rady Gminy Sanniki, cztery Iata 
później wójtem. W swojej pracy 
przywiązuje duż,ą wagę do konso
lidacji środowiska gminy np. po
przez Wigilię dla mieszkańców, spo
tkania oświatowe, uroczystości 
rocznicowe z okazji wyzwolenia 
Sannik, dni 3 Maja i 11 Listopada. 

Sanniki współpracują z Chalon
nes we Francji, Horst w Niemczech, 
Reimerswaal w Holandii Gmina 
należy do ogólnopolskiego Związ
ku Gmin Wiejskich i Stowaizysze
nia Gmin Turystycznych Pojezie
rza Gostynińskiego, a Maria Fuda
ła jest członkiem zarządu tegoż sto
warzyszen ia. Ponadto pracuje 
w Komisji Rewizyjnej Towaizy
stwa im. Chopina w Warszawie, 
w zarządzie Fundacji ,,Aktywni 
Razem" i w zarządzie Mazowiec
kiego Towaizystwa Kultury. 

Gdzie budowano 
i remontowano 

Współpracę z radą IV kadencji 
Maria Fudała ocenia dobrze. W gmi
nie Sanniki wybudowano niemal 
3,5 km dróg asfaltowych, a wyre
montowano niemal 5 km. We 
współpracy z Mazowieckim Za
rządem Dróg Wojewódzkich po-

Maria Fudała 

wstała ścieżka rowerowa z Sannik 
do Czyżewa, a współpraca ze Sta
rostwem Powiatowym w Gostyni
nie zaowocowała budową chodnika 
na ul. Witosa w Sannikach. Pizy dro
gach na terenie gminy założono 
74 lampy. Rozbudowana została sta
tja hydroforowa w Lubikowie, mo
dernizacja przeprowadzona została na 
stacji uzdatniania wody w Sannikach. 
Gmina sieć wodociągowa powiększyła 
się o 16 km sieci, na której powstało 
76 nowych przyłączy. 

Prace remontowe pizeprowadzo
no we wszystkich szkołach na terenie 
gminy. Remont elewacji zewnęlmlej 
i remont wewnątrz pizeprowadzono 
w Ul7J(dzie Gminy. Upoiządkowa
no teren wokół wzędu i wybudo\\-a
no nowy parlcing. Po poża!Ze buclyn
ku komunalnego przy ul Fabrycznej 
2 wybUIZOno czJ#, spaloną budyn
ku, a także wyłączony został z użyt
kowania budynek sąsiadujący z nim 
Przeprowadzono remont w ocalałej 
części budynku. Rozpoczęto budo
węnowego bloku komunalnego. 

Rozpoczęto budowępizedszkola. 

Prace prowadzone są w zespole 
parkowo-pałacowym w Sannikach. 
PIZygotowana została już dokumen
tacja na remont pałacu, trwają prace 
rewaloryzacji parku. 

Gmina Sanniki promowała się 
np. poprzez udział z plebiscycie 
Radia dla Ciebie, którego w 2004 
roku była zwycięzcą. W ubiegłym 
roku wójt Maria Fudała została lau
reatką plebiscytu ,,Życia Gostyni
na" na najbardziej uczciwego i sku
tecznego samorządowca w powie
cie gostynińskim. 

Nie wszystko zrobiliśmy 
W minionej kadencji nie udało się 

wykonać ul. Wiejskiej w Sannikach. 
Nie podłączono szkoły w Sanni
kach do kanalizacji, a było to plano
wane. - 'Zabrakło też. środków i cza
su na ustmi•ienie tzw. witaCZ)' (tablic 
z nazwą gminy - przyp. red.) na 
granicy gmin;: a bardzo chciałabym 
to zrealizować. 

Pozostałe plany Maria Fudała 
zdawała w priorytetach inwesty
cyjnych, które w charakterze 
uchwały pizedstawiła Radzie Gmi
ny pized ostatnią sesją. Zostały one 
zaakceptowane, a są to: rozbudo
wa szkoły w Sannikach, remont 
pałacu, budowa ścieżek rowero
wych, budowa wodociągów 

w Bizezi, Lasku i Sielcach, moder
nizacja dróg gminnych i kontynu
atja zakładania i modemizatji oświe
tlenia ulicznego. 

Gmina Sanniki różni się od gmin 
powiatu łowickiego nie tylko wiel
kościągospodarstw i odrębnym folk
lorem. Od pierwszych wizyt w San
nikach reporterzy „Nowego Łowi
czanina" zauważyli aktywność ko
biet Blisko połowę radnych minio
nej kadencji stanowiły kobiety, nie 
inaczej jest z sołtysami. Skarbnikiem 
gminy była kobieta, sekretaIZgminy 
i wójt - to również kobiety. Czy po 
tegorocmych wyborach zmniejszy 
się rola kobiet w Sannikach - o tym 
zdecydują wyborcy. (mwk} 

Pamiętać o sporcie i budować gimnazium 
- Cztery lata temu w dru

giej turze przegrałem o 2 glo
sy z Marią Fudalą. To by/chy
ba ewenement w skali kraju 
- wspomina Henryk Podsia
dły, Ma 63 lata, jest więc naj
starszym z kandydatów ubie
gających się o stanowisko. -
Czuję się, jakbym miał 40 lat 
- mówi o sobie. Jego zdaniem 
to dzięki temu, że działa spo
łecznie i aktywnie uprawia 
sport. 

Z Sannikami związany jest od 
1978 roku. Przyjechał wtedy 
do pracy w Państwowym 

Gospodarstwie Rolnym. Pocho
dzi z Kieleckiego, jest absolwen
tem Wyższej Szkoły Rolniczej 
w Olsztynie. W latach 1980-1985 
była naczelnikiem gminy Sanniki. 
- To były ciężkie czasy stanu wo
jennego, ale udało się wiele zrobić 
dla gminy. Zostawiłem gminę 
z rozwiązanymi największymi pro
blemami - ocenia dziś. 

Wymienia założenie spółdziel
ni mieszkaniowej, rozbudowę 
ośrodka zdrowia, wykup grun
tów i przygotowanie infrastruk
tury pod os. Wincentego Witosa. 
Pobudowano na nim około I OO 
domów, jednak nowych miejsc pod 
zabudowęjednorodzinną w Sanni
kach nie ma. 

Henryk Podsiadły 

Kadencję oceniam-krytycznie 
Podsiadły nie ocenia dobrze 

kończącej się IV kadencji samo
rządu. Najbardziej mu żal, że nie 
pobudowano w Sannikach gimna
zjum, zastrzeżenia ma też dobra
ku działalności sportowej. W San
nikach nie ma żadnej drużyny pił
ki nożnej, ani wśród juniorów, ani 
wśród seniorów. - Nie ma nic prócz 
IV ligi tenimstolowego, w klórfj gram 
- mówi. Jest też założycielem i ak
tywnym działaczem Uczniowskie
go Klubu Sportowego, który działa 
w szkole w Sannikach. 

Nie najlepiej Podsiadły ocenia 
współpracę władz gminy z Ochot
niczymi Strażami Pożarnymi. 
Prezesem zarządu gminnego OSP 
jest od 1980 roku. 

Zrobić to, co plonowano 
4 loto temu 

- Bud;mek gimnazjwn z salągim
nastycznąjest konieczny - podkreśla 

Podsiadły. Przypomina, że był to je
den z punktów, który deklarowali 
w kampanii wyborczej przed 4 laty 
wszyscy kandydaci na wójta Kaden
cjasięskończyła,agimnazjumniema. 

Druga konieczna inwestycja to pla
nowane od latzwoOOciągowanieBJZe
zi, jednej~ większych wsi w gminie, 
w której są dobre, towarowe gospo
darstwa. Kolejne inwestytje to dopro
wadzenie kanalizacji do szkoły i na 
os. Witosa, remont ulicy Wiejskiej. 

Podsiadły deklaruje chęć organi
zowania dożynek gminnych, bo tego 
typu imprezy jei:lnoczą ludzi. Obie
cuje, że jako wójt będzie brał udział 
w zebraniach wiejskich. Mówi też 
o konieczności podjęcia starań 
o pieniądze na remont pałacu. Jego 
zdaniem wobec tego obiektu po
pełniono „grzech zaniechania". 
Gdyby pobudowano wcześniej 
gimnazjum, pizedszkolei bibliote
kę moźna by pizenieść do szkoły 
podstawowej, a pałac już remon
tować. Dziwi go, że trzeba z tym 
remontem czekać jeszcze 2-3 lata 
i że nie zna jego kosztów. Na pew
no gmina musi szukać pieniędzy 
na ten cel poza jej granicami. 

(mwk) 

Był przewodniczącym, startuie na wóita 
Tadeusz Sobieraj startu

je w wyborach samorządo
wych z listy Komitetu Wy
borczego Wyborców Gosty
nińska Wspólnota Samo
rządowa. Ubiega się o sta
nowisko wójta gminy San
niki oraz o mandat do Rady 
Powiatu Gostynińskiego. 

Z Sannikami związany jest już 
55 lat, przyjechał tutaj 
z matką i bratem mając 5 lat. 

Matka podjęła pracęjako księgowa 
w Państwowym Gospodarstwie 
Rolnym, dziecko zapisała do przed
szkola. Tadeusz Sobieraj ukończył 
Wydział Rolny Szkoły Głównej 
Gospodarstwa Wiejskiego w War
szawie i przez 39 lat pracował 
w instytucjach związanych z rol
nictwem, m.in. w PGR i Spółdziel
ni Kółek Rolniczych, która prze
kształciła się w firmę Sanrol. Był 
prezesem Sanrolu, a następnie likwi
datorem. 

Nie wszystko oceniam 
pozytywnie 

Sobieraj dobize ocenia minioną 
kadencję. - Zrobiono może nie 
wszystko. co chciano, ale współpra
ca z rad1~vmi była dobra. W samo
rządzie gminnym pracował pierw
szy raz. 

Nie wszystko ocenia dobrze. 
- Nie było wniosków o pieniądze 
na duże inwestycje. Nie pozyska
liśmy nic z Unii, jako Rada Gmi
ny nie umieliśmy do tego zmusić 
wójta. Pozyskano sporo od mar
szałka, nawet wyglądało to nie
źle. - Mamy dobry• potencjał, lu
dzi z pomysłami i musimy to do
brze v.ykorzystać. 

Tadeusz Sobieraj 

Uważa też, że wójt Maria Fudała 
powtórzyła błąd swojego poprzed
nika, rozpoczynając moc inwesty
cji pod koniec kadencji. - Dla na
stępcyjest duże pole do popisu w szu
kaniu środków - mówi Sobieraj. 

oraz od planu inwęstycji na kaden
cję. -Mieszkańcy przyjmą nawet dal
sz,ąperspektywę wykonania jakiegoś 
zadania, a denerwuje ich i przeraża 
brak perspektywy lub niedotrzyma
nie obietnic. Tak było np. z ul. Wiej
ską w Sannikach, dokończeniem 
oświetlenia Lubikowa, oświetleniem 
ul. Parkowej w Sannikach. 

Konieczne będzie zabezpiecze
nie budynku po szkole w Lwów
ku, w którym mieszkają 2 rodziny 
ze spalonego domu w Sannikach. 

Wnioski mieszkańców, które 
zgłaszane są na zebraniach wiejskich 
powinny zostać uporządkowane 
i zaplanowane do realizacji. 

Zakład Usług Komunalnych 
i inne plony 

Krytykuje też późne rozpoczę- PomysłemSobierajajestpowsta-
cie budowy komunalnego bloku SO- nie w Sannikach Zakładu Usług Ko
cjalnego przy ul. Fabrycznej. Uwa- munalnych, który zajmowałby się 
ża, że b~dynek powinien być odda- sprzątaniem gminy, konserwacją 
ny do użytku late~ tego roku. • i naprawami sieci wodociągowych 

Przede_ wszystkjm me ":'.Ykona- i kanalizacyjnych, prowadzeniem 
no na1wazn1e1sze1 mwestyq1 plano- remontów w szkołach strażnicach 
~ej w tej kadencji - budo~ gim- czy innych miejscach. J~go zdaniem 
n'.IZJum. Jednak dobrze ocerua S~ miałby ten zakład rację bytu, bo na 
b1era1 pod3ęc1e zagospodarowania usługi tego typu gmina wydaje oko
budynku, który stał przez 16 lat ło 250 tys. zł rocznie. 
w stanie surowym. Początkowo - Chcę sh1chać tego, co mówią 
miało tam być pizedszkole, potem ludzie. Nie robić obietnic bez pohy
gimnazjum, obecnie jest dostosowy- cia. LzllL"'ie źle reagziją, gdy zmienia 
wany dla potrzeb pizedszkola i in- sięp/(]J~Y- Sobierajjakowójtgminy 
nych gminnych instytutji. Z zapla- Sanniki chciałby co roku informo
nowanych inwestycji nie zrobiono wać mieszkańców o tym, co zosta
ul. Wiejskiej w Sannikach. ło zrobione i jakie są kolejne plany. 

Forma może być różna, np. zebra
Sprowdzić, co trzeba zrobić - nia wiejskie, sprawozdanie o obję

tości 1-2 stron, internet. 
Tadeusz Sobieraj uważa, że sa

morząd V kadencji powinien rozpo
cząć pracę od inwentaryzacji istnie
jących dokumentacji na inwestycje 

- Wiem, że ja też nie wiem 
o wszystkim, dlatego p1zyświeca mi 
myśl: Wielu wie dużo - nikt nie wie 
wszystkiego. {mwk} 

Z Urzędu Marszałkowskiego do Urzędu GminY? 
- Najbardziej żal, że gmina 

nie złożyła ani jednego wnio
sku o środki europejskie, 
choć o to prosiłem - mówi 
Gabriel Wieczorek, 32-letni 
kandydat na stanowisko 
wójta gminy Sanniki, popie
rany przez PSL i należący do 
tej partii. 

B ył radnym w minionej kaden
cji, przewodniczącym Komi
sji Finansów i Mienia Komu

nalnego. Jest absolwentem ekono
mii w Szkole Głównej Handlowej 
w Warszawie. 

Pracuje w Departamencie Stra
tegii i Rozwoju Regionalnego 
w Urzędzie Marszałkowskim 
w Warszawie. W swojej pracy za
wodowej zajmował się m. in. oceną 
wniosków o dotacje unijne. Gdyby 
gmina taki wniosek składała, ocena 
jego mogłaby być dla niego co naj
mniej kłopotliwa. 

- W Uniijesteśmy ponad 2 lata. 
Czy to dobre, CZJ' złe - niech społe
czeństwo ocenia. Ten fakt trzeba 
maksymalnie wykorzystać - mówi 
Wieczorek. - Ze Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego można otrzymać pie
niądze na około 80% inwestycji po
trzebnych takiej gminie jak nasza. 
Oceniając ostatnią kadencję Wie-

Gabriel Wieczorek 

czorek mówi: - Rada była dość 
zgodna. Nie wyniknę/o jednak 
z tego nic dobrego dla gminy. Kry
tykuje to, że od początku kaden
cji priorytety często się zmienia
ły. Nie podoba się również to, 
że większość inwestycji robio
nych jest z udziałem kredytów. 
- Bazując na środkach własnych, 
można co najwyżej stać w miej
scu. 

W Sannikach jestem u siebie 
Gabriel Wieczorek w rozmowie 

porusza temat remontu ul. War
szawskiej. Mówi, że wiele osób 
pyta go, dlaczego ta ulica będzie 
węższa niż była. Przyznaje, że 
z racji swojej pracy w Urzędzie 
Marszałkowskim wiedział, jak 

wygląda projekt, ale nie miał na 
niego wpływu i nie wiedział, kie
dy będzie robiona. -Była możliwość 
Y>prowad::eniazmiannaetapieprzy
gotowyw(]J1ia dokumentacji. Powin
no się wówcza~ odbyć spotkania 
mieszka1iców tej ulicy z przedsta
wicielami Sejmila1. Zrobienie tego 
spotkania było zadaniem wójta. I 

W swoim programie wybor
czym Wieczorek popiera priory
tety inwestycyjne, które wypra
cowali radni IV kadencji. Mówi, 
że są tam ujęte wszystkie pro
blemy gminy Sanniki, jak rozbu
dowa szkoły w Sannikach, dokoń
czenie budowy przedszkola, re
mont pałacu, budowa dróg, wo
dociągów i ścieżek rowerowych, 
modernizacja oświetlenia uliczne
go. - Bezwzględną podstawą 

wszystkich inwestycji powinny być 
pieniądze z Unii - podkreśla po
nownie. 

Bardzo ważne jest reaktywo
wanie drużyn piłki nożnej 

w szkole lub w ramach Ludo
wych Zespołów Sportowych. 
- Urząd Gminy w tym kienmku 
nie zrobił nic. Ja jako wójt zrobię 
tona pewno. 

To, czy Gabriel Wieczorek 
otrzyma mandat zaufania i będzie 
miał okazję spełnić swoje obiet
nice, zależeć będzie od mieszkań
ców gminy. (mwk) 
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Kościelne księgi odzyskane 
na int·ernetowei aukcii 

1 OO lat Łowicza 
na f otografia_ch 
,,Łowicz w XX wieku" 
to tytuł książki autorstwa łowiczanina 
Jacka Rutkowskiego, której promocja 
odbędzie się dzisiaj, 

Dziennik prowadzony w latach 
1858 • 1880 przez księdza Jana 
Nepomucena Wolskiego • probosz· 
cza grabowskiego Urzędu Stanu 
Cywilnego gminy Grabów w Depar· 
tamencie Wa~wskim powiatu łę· 
czyckiego ·oraz księgę aktów cywil· 
nych zmarłych w latach 1809 • 181 O 
odzyskała łowieka policja od miesz· 
kańca Warszawy za pośrednictwem 
serwisu aukcyjnego Allegro.pl. 

w czwartek 
9 listopada, o godz. 16.30 
w sali kinowej Łowickiego Ośrodka 
Kultury. 
Jacek Rutkowski jest założycielem 
działającego od kilku lat w Łowiczu 
Muzeum Guzików, a oprócz 
tego grafikiem i pasjonatem historii 
naszego maista. Książka, która 
zostanie dzisiaj zaprezentowana, 
jest wydawnictwem szczególnym 
- opisuje ona dzieje miasta 
w XX wieku, nie słowem, 
ale fotografią. 

rarytasach dla kolekcjonerów, które 
nie powinny się znajdować w Pl)'Wat

nych rękach, ale archiwach kościelnych, po
informował łowicką policję jeden z księfy 
z Łowicza. Na aukcję trafił przypadkowo, 
przeglądając kategorię ,,$1roeie". Cena wy
woławćza dziennika prowadzonego przez 
księdza Jana Nepomucena Wolskiego była 
ustalona na 350 złotych. Osoba, która wy
stawiła księgę na aukcję zachwalała w opisie, 
że jest to ,,niesamowity rarytas" dla kolekcjo
nerów. Była już osoba chętna do kupienia 
księgi za tę kwotę. Policjanci z Łowicza za
częli negocjować z osobą, która wystawiła 

Księgi odzyskane przez policję powinny znajdować się w archiwach kościelnych, a nie na aukcjach internetowych. 

Pod tym względem stanowi unikat, 
warty uwagi miłośników historii 
Łowicza. Rutkowski rozpoczął 
przygotowania do wydania 

DKF „Bez Nazwy" 

księgę na aukcji. Od razu też zasięgnęli infor
macji o użytkowniku serwisu i poprosili 
o sprawdzenie go przez warszawską poli
cję. Ustalono również, że w ostatnim czasie 
nie było żadnego włamania do archiwum, 
w którym powinna znajdować się wysta
wiona w Allegro.pl księga. Podczas kolejne
go kontaktu postanowili ujawnić, że są 

Ruszaiq r.egularne 
spotkania 1 filmem 

• • 

I 
Od czwartku 9 listopada ruszyły 

regularne spotkania z ambitnym fil· 
mem w ramach Dyskusyjnego Klu
bu Filmowego „Bez Nazwy". 

P ierwszym filmem był ,,Last Days" 
w reżyserii Gusa Van Santa. Poniżej 

podajemy terminy kolejnych czwartko
wych spotkań klubu filmowego: 

• 16 listopada, godzina 18.59: cykl ,,Kla
sycy kina" - wyświetlony zostanie jeden 
z filmów Stanleya Kubricka, 

• 23 listopada, godzina 18.59: cykl „Wie
czór z komedią" - wyświetlony będzie film 
z Charlie Chaplinem, 

• 30 listopada, godzina 18.59: cykl ,,Fil
mowy alfabet" - wyświetlony zostanie film 
Federico Felliniego. 

Nie jest pomyłką, że seanse rozpoczyna
ją się o „18.59". Takągodzinę, zdaniem ko
ordynującego spotkania klubu Zbigniewa 
Stelrnaszewskiego, łatwiej jest zapamiętać. 

Tytuły filmów nie są podawane z uwagi na 
fakt, że zwykle do ostatniej chwili nie jest 
wiadomo, którą z kopii filmowych klub bę
dzie mógł zdobyć u dystrybutorów. Jeśli 
będą filmy do wyboru, o tym który zosta
nie wyświetlony, będzie współdecydować 
publiczność. 

Bilet na seanse w ramach Dyskusyjnego 
Klubu Filmowego ,,Bez Nazwy" jest tań
szy niż bilet na nonnalny seans w kinie Fenix, 
jednak droższy niż w ubiegłym sezonie filmo
wym DKF i kosztuje 8 złotych (do tej pory 
kosztował 6 zł). Bilety na ,,zwykłe" seanse 
kooztują 1 O złotych (zniżka dla uczniów i stu
dentów) i 12 złotych. - 'biacznie lepsze mamy 
terazwanmkiwkinie,sąnowevvygodnefotele, 
~ ekran perełkowy, nagłośnienie Dolby 
Surround, ~projektor, jest tei. dui.o 
lepszy filmowy klimat, stąd niewielka podwyż
ka - mówi Stelma.szewski. W nieodległych 
Skierniewicach seanse w ramach DKF są 
o złotówkę droższe. (mak) 

z policji i zażądali wyjaśnienia, skąd męż
czyzna ma księgę. Warszawiak zgodził się 
oddać księgę policji i zgodził się też odpo
wiadać na wszelkie pytania dotyczące jej 
losów. Oprócz tego, następnego dnia po roz
mowie z policjantami z Łowicza, zatelefo
nował na komendę i powiedział, że dyspo
nuje jeszcze jedną starą księgą, której nie 

Pierwszy seans iui był 

P ierwsze wrażenie było mocne, zatkało 
mnie i nie mogłem się odnaleźć - po
wiedział nam Jacek Łukawski, jeden 

z widzów pierwszego po zakończonej mo
dernizacji sali kinowej seansu dla dorosłych, 
który odbył się w piątek 3 listopada. - To 
zupełnie nowa jakość - potwierdzał Jacek 
Kujawa. Pierwsza projekcja była bez za
rzutu, tak jak i system dźwiękowy, nie 
mówiąc o nowych fotelach, w których 
siedzi się wygodnie. 

Dyrektor Łowickiego Ośrodka Kultu
ry Maciej Malangiewicz, zabierając głos 
przed seansem, podkreślił, że kino prze
trwało dzięki determinacji pracowników 
LOK. - To oni nie chcieli rezygnować 
z kina i postanowili przenieść tu, na Po
drzecznq, ekran i zamontować projektor 
- powiedział. 

Kino, które otrzymało nazwę Fenix, 
zaprasza na seanse: w tygodniu o godz. 
17 i 19, w weekend o 15, 16.30, 19 i 21. 
Pierwsze seanse będą dla dzieci, ostatnie 
dla dorosłych. Czwartkowy wieczór za
rezerwowany jest tradycyjnie dla DKF. 

(tb) 

wystawiał na aukcji. Tę księgę również od
dał. W jaki sposób mieszkaniec Warszawy 
wszedł w posiadanie ksiąg kościelnych 
zGrabowa?Otóżpozyskałjeodznajomego, 
któryniewiedział,coznirnizrobić. Ten nato
miast miał je otrzymać od wuja, który :zmarł 
blisko 15 lat temu. Tutaj ślad, jak na razie, 
urywa się. Prawdopodobne jest, że księgi 
zaginęły podczas II wojny światowej i po
tem były przechowywane na prywatnych 
strychach. -Będziemy przesłuchiwać mężczy
znę, który wystawił księgę na aukcji oraz oso
by, od których ją przeją! - powiedział nam 
prowadzący sprawę oficer operacyjny łowic
kiej Komendy Powiatowej Policji.. (mak) 

książki w 2005 roku. 
Zbierał stare fotografie, 
zarówno te wykonane przez 
profesjonalistów, jak i amatorów 
(w sumie udało mu się zgromadzić ich 
kilka tysięcy). Pozyskiwanie kolejnych 
fotografii układa się w ciekawą historię, 
której znaczną r:n:,ść poznamy na pewno 
dzisiejszego wieczoru. Dodać wypada, 
że niektóre z nich pochodzą od osób 
mieszkających poza granicami Polski 
i zdobycie ich wiązało się z dużymi 
trudnościami. 

(tb) 

-------------------OGŁOSZENIE PŁATNE -

r--:J Platfonna 
~ Obywatelska 

SEJMIK WOJEWÓDZTWA 
ŁÓDZKIEGO 

KANDYDAT NIEZALEŻNY 

Jerzy Wojciech 
Olejniczak 
Wykształcenie wyższe, żona Iwona,' lekarz, 
córki: Patrycja i Irmina, studentki UŁ. 
Doświadczony w kierowaniu podmiotami gospodarczymi 
oraz w pracy w administracji państwowej i samorządowej . 
Prowadził prywatną firmę, zarządzał (kontrakt menadżerski) 
przedsiębiorstwem .Agrarna" Kutno. 
Byt wojewodą skierniewickim, 
radnym I kadencji Sejmiku Województwa Łódzkiego. 

Swa/q działa/n/IŚĆ traktlJ/e Jako mis/, 
aa rzecz lllZW0/11 województwa 

przyjaznego dla inwestoniw i mieszkańców 

,'l.zEcz/o1murA ~ 
\_;r-~uiC1P f0 

Andrzej Grab ki 
KANDYDAT DO RADY POWIATU ŁOWICKIEGO 

LISTA NR 23 POZVCJA NR 3 
AndrmJ Grabow8kl, lat 53 
Lekarz specjalista pediatra, neonatolog I laryngolog. 
Ukończył studia w zakresie zarządzania 
w Szkole Gl6wnej Handlowej w Warszawie. 
Uzyskał Dyplom Ministra Skalbu Państwa, 
uprawniający do zasiadania w radach nadzorczych. 
Posiada dum doświadczenie 
w pracy spoleczneJ I samorządowej. 
Radny Rady Miejskiej 11111 kadencji, 
Przewodniczący Komisji Spraw Spolecznych. 
Członek Zar7ąlu Miasta. 



9.11.2006 r. 25 

, , 
. Pl~C LAT WSPOLNEGO GRANIA 

młodszą instrumentalistką. - Or
kiestra to prawdziwe 11'.)'ZWanie. 
Obecnie Weronika ma 14 lat i jest 
uczennicąpijar_skiego gimnazjum. 
- Prób nie mamy dużo. Aby grać 
na instrumencie, 1'\YStarczy chcieć, 
wtedy wszystko można pogodzić 
- deklaruje . . - Orkiestra jest 

amatorska, ale 
wymaga się od niej 
profesjonalizmu. 
Gramy trudny 
i ambitny repertuar 

, - powiedział nam 
Eugeniusz Strycharski, 
kierownik Łowickiej 
Orkiestry Kameralnej 
już po zakończeniu 
koncertu na jej 
5-lecie. 

J ubileuszowy koncert 10 muzy
ków zagrało w niedzielę 5 listo

pada z okazji oficjalnego otwarcia 
kina Fenix w Łowickim Ośrodku 
Kultury przy ul. Podrzecznej. 
W programie znalazło się 15 utwo
rów o różnym charakterze - od wal
ca z :fihnu „Mężczyzna i kobieta" 
i walca z filmu „Trędowata", po Hu
moreskę Dworzaka, Tańce Niemiec
kie Beethovena, walce, serenady, 
rumby aż po tango i czardasza. Kil
kakrotnie prowadz.ący koncert Ro
bert Stępniewski zapowiadał występ 
z udziałem sopranistki Sylwii Stru
gińskiej, pochodz.ącej z Domaniewic 
studentki Wydziału Piosenkarsko
Aktorskiego Akademii Muzycznej 
w Łodzi. Na bis orkiestra zagrała te
mat przewodni z filmu ,,Most na 
rzece Kwai". 

1 O muzyków, 16 utworów, bardzo sympatyczna atmosfera - tak 
wyglądał jubileuszowy kóncert Łowickiej Orkiestry Kameralnej. 

Orkiestra powstała z inicjatywy 
Eugeniusza Strycharskiego i ów=
snego wiceburmistrza Eugeniusza 
Furmana. Przykre, li; na jubileuszo
wej uroczystości nikt nazwiska Fur
mana nie wymienił. Pomysłnastwo
rzenie czegoś, co wpisze się w mu
zyczne życie miasta, ale nie będzie 
związane z folklorem, dojrzewał 
dłuższy czas. 

- Bardzo się cieszę, że orkiestra 
powstała, że są w niej muzycy z Łowi
cza i okolic - powiedział nam Euge
niusz Furman. - Cieszę się, że są 
to osoby autentycznie zaangażo
wane, a to widać. Cieszę się też 
z tego, że jest społeczna akcepta
cja dla tego pomysłu, co widać po 
fi"ekwenqji na koncertach. Były wi
ceburmistrz spodziewał się jed
nak, że orkiestra szybciej będzte 
się rozrastać, że będzie mieć szer
szy repertuar i że będzie na nią 
więcej pieniędzy. - Nie chodzi 
o ::aspokojenie swoich ambicji, 
ale o prestiż miasta, o pokazanie, 
że mamy coś, co możemy pokazać 
i czym możemy się pochwalić. 

W 200 l roku udało się zebrać 
muzyków na pierwsze próby 
w budynku ŁOK. Pierwszy kon
cert orkiestra zagrała w auli Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 przy 
ul. Podrzecznej. Była to uroczystość 

Kilkudziesięciu druhów i druhen z łowickiego hufca ZHP bawi/o się 
w weekend 27 - 29 października na corocznym jesiennym biwaku, 
w Szkole Podstawowej w Jamnie. Było duźo biegania po lesie 
w ramach gier sprawnościowych i orientacyjnych w terenie. Nie za- . 
brakło takż.e atrakcji w postaci pływania łodzią po po/oźonej nieda
leko źwirowni. Dzień kończyły świeczowiska. Komendantem te
gorocznego biwaku była pwd. Kasia Warzyńczak. (tb) 

Oboi o własne zdrowie 
Po raz szósty już łowickie 

oddziały Polskiego Czerwo
nego Krzyża i Powiatowej 
Stacji Sanitarno-Epidemiolo
gicznej organizują konferen
cję prozdrowotną „Dbamy 
o własne zdrowie". 

O dbędzie się ona dzisiaj, 9 li
stopada o godz.10.00 w res
tauracji Szkiełka. Weźmie 

w niej udziałok. l50osóbzewszyst
kich placówek edukacxjnych nasze
go terenu. W programie referaty: pro-

filaktyka chorób zakażnych, zapo
bieganie HIV i AIDS w szkole (pro
gram „Bez ryzyka"), stres szkolny, 
narkomania w szkole. Oprócz tego 
uczniowie z ZSP nr 3 Łowiczu 
ugoszczą biorących udział w spo
tkaniu zdrową żywnością. Konfe
rencja rozpocznie sięjednak od v.rę
czenia odznaczeń PCK dla najak
tywniejszych członków. Osoby 
chcące wziąć udział w spotkaniu 
mogą zgłaszać sięjeszczena miejscu 
do organizatorów. 

.(tb) 

z okazji Święta Niepodległości, 
a odbyła się 9 listopada. 

Pierwszy koncert grali: Eugeniusz 
Strycharski - klarnet, Joanna Kru
czyk - skrzypce, Anna Ignaczak 
- skrzypce, Adam Wojciechowski 
- skrzypce, Małgorzata Kubisiak 
- flet poprzeczny, Włodzimierz 
Sieczkowski - fortepian, Bogdan 
Fudała - kontrabas, Radosław An
tosik - wiolonczela 

O d tego czasu w składzie oso
bowym zaszło kilka zmian. Do 

orkiestry przyjęte zostały skrzy
paczki: Marzena Rogowiecka i We
ronika Mońka. W 2005 roku odcho
dzi skrzypaczka Marzena Rogo
wiecka i pianista Włodzimierz Siecz
kowski. Propozycję gry na fortepia
nie przxjmuje Dorota Mazurkiewicz. 

Jubileszowy koncert zagrali per 
nadto Edyta Moskwa - wiolonczela 
- oraz debiutująca sla:zypaczka Do
minika Papuga 

Odnaleźć swoiq drogę 
w piiarzy pro onuią 
Kim być w życiu? Co robić? 
Jak odnaleźć szczęście? 
Jak odkryć swoje
powołanie? Młodym 
ludziom stawiającym sobie 
te pytania chce pomóc 
Duszpasterstwo Młodzieży 
zakonu pijarów. Zaprasza 
ono na Jesiennne Dni 
Skupienia, 1-3 grudnia w 
Łowiczu. 

Jak mówi organizujący je 
o. Robert Kalbarczyk, będzie to 
czas umacniania wiary, refleksji 
nad życiem i modlitwy, czas 
rozpoznawania woli Bożej. 
- Dajemy Ci szansę, 
abyś w atmosferze skupienia 
i dialogu z innymi oddawał 
przestrzenie życia dla Jezusa 
- zachęca o. Kalbarczyk. 
- Im więcej Mu ofiar!Jjesz, tym 
więcej otrzymasz. W.ówczas 
w Twoim sercu zagości pokój 
i radość. Najbliższe Dni 
Skupienia skoncentrowane będą 
wokół tematu trudnej miłości do 
siebie i nieprzyjaciół. Uczestnicy 
zastanawiać się będą też nad 
tym, jaką rolę w odkrywaniu 
powołania pełnią wydarzenia 
i znaki z życia.Rozpoczęcie 
rekolekcji w piątek wieczorem, 
zakończenie w niedzielę 
w południe. Możliwy jest też 
późniejszy przyjazd i 
cześniejszy wyjazd. Koszt 
uczestnictwa: ofiara dowolna. 
Pijarzy zapraszają młodzież 
męską trzecich klas gimnazjów, 
szkół ponadgimnazjalnych 
i starszą Zgłoszenia i informacje: 
o. Robert Kalbarczyk SP, 
ul. Pijarska 2, tel. 046 837 33 55 
w. 22, e-mail: kalbarczyk@vp.pl 

Muzykom daie 
satysfakclf, 

odbiorcom radość 
Joanna Kruczyk mieszka 

w Sochaczewie. Z orkiestrą zwią
zana jest od 5 lat, gra też w orkie
strze sochaczewskiej i pracuje 
w dwóch szkołach muzycznych. 
- Czasu brakuje, bo doby nie da 
się rozciągnąć - mówi. -Ale robię 
to, bo mam nadzieję, że nasza prar 
ca podoba się innym. 

W łowickiej orkiestrze gra też 
Bogdan Fudała, dziennikarz Go
ścia Niedzielnego, wcześniej 

Dziennika Łódzkiego, jeszcze 
wcześniej Nowego Łowiczanina. 
- Mam tylko jedną pracę, 

więc nie jestem rekordzistą . 

W naszym gronie są osoby, które 
pracują w 3 miejscach, a czasem 
też studiują. Wracając do począt
ków orkiestry, Fudała wspomina, 
że nie bronił się przed propozycją 
grania w niej. -Ta myśl dojrzewała 
od wielu lat, ale wreszcie się uda
ło. Gra w orkiestrze daje mu sa
tysfakcj~. Gdyby nie orkiestra, 
pewnie nie miałby okazji do mu
zykowania. 

Weronika Mońka choć gra w or
kiestrze od 3 lat, wciąż jest naj-

E ugeniusz Strycharski nie wie, 
ile razy koncertowała Łowic

ka Orkiestra Kameralna. Naj
większą bolączką orkiestry jest 
brak osób, które wzmocniłyby jej 
skład. - Wciąż brak nam większej 
ilości instrumentów, zwłaszcza 
smyczkowych. Orkiestra nasza 
powinna liczyć 14 muzyków. Nic 
nie mówi o klarneciście, ale z roz
mowy wynika, że byłby w orkie
strze mile widziany. 

Kierownikowi i jego muzykom 
życzymy wielu koncertów, 
z pełną obsadą publiczności, i sa
tysfakcji z tego, co robią. (mwk) 

WALDEMAR OSICA 
lat 53, żona Barbara, 

dwóch synów: Michał, lekarz stomatolog 
i Piotr, student' Uniwersytetu Medycznego w lodzi 

Wykształcenie wyższe ekonomiczne. Absolwent Szkoły Głównej Planowania i Statystyki 
w Warszawie, obecnie Szkoła Główna Handlowa. Pracę zawodową rozpoczął w Zakładzie Przemysłu 
Pończoszniczego "Syntex" w Łowiczu. W latach 1989-2002 prezes zarządu Spółdzielni Pracy 
Zakładów Przemysłu Drzewnego w Łowiczu dawniej „Sprzęt". 

Wychowawca młodzieży i nauczyciel akademicki. Uczył w szkole przyzakładowej przy „Syntexie", 
w szkołach policealnych, a obecnie prowadzi zajęcia ze studentami w Mazowieckiej Wyższej Szkole 
Humanistyczno-Pedagogicznej w Łowiczu. Kontynuuje badania naukowe związane z doktoratem 
z ekonomii. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Łowiczu li kadencji samorządu w latach 1994-1998. Członek Rady 

Powiatu Łowickiego i członek zarządu Powiatu. Członek Stowarzyszenia Miłośników Ziemi Łowickiej. 

Pragnie kontynuować działania na rzecz rozwoju naszego regionu i dążyć do poprawy życia 
mieszkańców Łowicza poprzez utrzymanie dotychczasowych miejsc pracy i tworzenie nowych; 
zwiększenie bezpieczeństwa oraz wykorzystanie potencjału powiatu i jego walorów kulturowo
oświatowych jako centrum rozwoju usług turystycznych i edukacyjnych. 

Kandydat do Rady Powiatu Łowickiego z listy nr 24 pozycja nr 2 
R-1460 

KRZYSZTOF 
BANDOS 

Kandydat 
do Rady Miejskiej w Łowiczu 

Lat 45, żonaty, jedna córka, magister pedagogikC bezpartyjny. Właściciel Ośrodka 
Szkolenia Kierowców „Rondo" w Łowiczu przy ul. Słowackiego 44 i ul. Jana 
Pawła II 120. Wiceprezes Stowarzyszenia Właścicieli i Instruktorów OSK 
w Skierniewicach, członek Komisji Rewizyjnej Polskiej Federacji Stowarzyszeń 
Szkół Kierowców w Warszawie. 

Współzałożyciel Polskiej Izby Gospodarczej OSK w Warszawie, w której jest 
Przewodniczącym Komisji Finansowej. 

Społecznik, m.in. inicjator akcji „Bezpieczny krok naprzód" w łowickich przedszko
lach (nowość w województwie), a zarazem sponsor „autochodzika" wspierającego 
ten program. 

Doświadczenie, wiedza i realna wizja potrzeb naszego miasta 
to warto§ci, które chcę ofiarowa~ Łowiczowi. 

Z wyrazami szacunku 
Krnysztof Bandos 

OKRĘGnr3 LISTA26 POZYCJA2 ~ 
OGŁOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMITET WYBORClY JEDNOSC LOWICKA 
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Inauguracja roku akademickiego w SGGW na Blichu Szkoła w Bobrownikach 
czeka na dawnych uczniów Po co praktycy studiuiq rolnictwo 

Z najstarszymi absolwen
tami pragnie spotkać się spo
łeczność Szkoły Podstawo
wej w Bobrownikach z oka
zji Święta Patrona, 18 listo
pada o godzinie 11.00. 

stość przybyli nauczyciele uczący 
w szkole na przestrzeni ostatnich 
·so lat Obecnie społeczność SP Bo
browniki chce spotkać się· z naj
starszymi absolwentami placówki, 
urodzonymi w latach 1920 - 1940. 
Ponieważ nie do wszystkich takich 
osób udało się dotrzeć, za naszym 
pośrednictwem prosi ona o kontakt 
wszystkich absolwentów urodzo
nych w tych latach - tel. (046) 838 
- 67 - 10. Uroczystość ma zapo
czątkować cykl spotkań z absolwen
tami kolejn~ch roczników. 

Absolwenci, już inżyniero
wie, odbierali indeksy, a ich 
następcy, studenci I roku, skła-

- dali ślubowanie. Prof. Stani
sław Gawroński wygłosił wy
kład inauguracyjny. 

W szystko to działo się 4 listo
pada podczas inauguracji roku 

akademickiego w łowickim Ośrod
ku Zamiejscowym Szkoły Głównej 
Gospodarstwa Wiejskiego na Bli
chu. 

Wydział Rolnictwa i Biologii 
SGGW w Warszawie obchodzi 
w tym roku I OO-lecie istnienia, 
co podkreślał jego dziekan prof Jan 
Łabętowicz. Studia cieszą się bar
dzo dużym zainteresowaniem, choć 
30% zajęć studenci łowickiego 
ośrodka odbywają w Warszawie. 

_ Oprócz rolnictwa studenci w Łowi
czu mają do wyboru międzywydzia
łowe studia w kierunku Ochrona Śro
dowiska. 

Dlaczego warto studiować na 
SGGW na przykładzie swojego 
młodszego brata mówiła prorektor 
do spraw nauki prof. Katarzyna 
Niemirowicz-Szczytt. Jej brat po
szedł na studia po ukończeniu tech
nikum, więc zawód rolnika znał. 
Wcale nie był przekonany, czy stu
dia lx(dą mu do czegoś potrzebne. 
- Dopiero I O lat po ukończeniu stu
diów docenił to, że skończył SGGW. 

Dzięki studiom łatwiej mu modyfi
kować gospodarstwo, szybciej znaj
duje nowe rozwiązania. 

Zamiejscowy ośrodek w Łowiczu 
powstał w 1997 roku. Zanim 
w łowickiej szkole rolniczej powstała 
możliwość studiowania, szkoła do
bu.e wspólpracowala z uczelnią. Se
nat uczelni docenił to, podejmując de
cyzję o uhonorowaniu Zygmunta 

Czego się nie ·robi dlo dzieci 
R odzice uczniów klas I pijarskiego gimnazjum 

odnawiali podczas weekendu ściany w klasach 
swoich dzieci. W sali m 32, w której uczy się 

klasa la, prace rozpocz.ęły się w piątek o godz. 16.30, 
a skończyły około 20. Po wyniesieniu wszystkiego 
z klasy położono pierwszą warstwę fiuty. Malowa
nia pódjęło się 5 ojców, w pracy pomagało im 11 pań 
-mam gimnazjalistów. 

W sobotę praca szła równie sprawnie, a rozpocz.ęla 
się o godz. 9.30. Gdy o godz. 13 odwiedziliśmy szko
łę, malowanie drugiej warstwy było z.ajcończone. Kla
sa zyskała ż.ólto-zielone kolory. Rodzice powiesili już 
tablicę, kończyli myć podłogę. - Czego się nie robi dla 

Mamy uczniów kończą sprzątanie klasy, w któ- dzieci - powiedziała jedna ze zmęczonych, ale zado
rej kilka godzin dziennie spędzają ich pociechy. wolonych z efektu pań. (mwk) 

------------------------- REKLAMA -

NACZELNIK URZĘDU SKARBOWEGO w Łowiczu 
podaje do publicznej wiadomości, że w dniu 14 listopada 2006 r. o godz. 10.30 

w lokalu zna'duj cym się w Łowiczu, ul. Włókiennicza 47. 

ilość wartość szacunkowa 
1. GUMA TKANA 50mm 32.000 m 11.584,00 zł 
2. GUMA ZE SZNURKIEM 40mm 5.000 m 1.900,80 zł 
3. GUMA ŻVŁKOWA 19mm K 5.000 m 1.134,50zł 

4. TAŚMA WYPUSTOWA 5.500 m 925,00 zł 
5. GUMA TKANA 3511 5.000 m 1.011,00 zł 
6. GUMA TKANA 4011 9.000 m 3.110,40zł 

7. GUMA ŻVŁKA 32mm 740m 125,13zł 

•Cena wywołania wynosi 1/2 wartości szacunkowej. 
• Jeżeli wartość szacunkowa przedmiotu zajęcia przekracza kwotę 4.500,00 zł, warunkiem udziału w licytacji 

jest wniesienie do organu egzekucyjnego wadium w wysokości 1/10 kwoty oszacowania. 
•Dodatkowe informacje można uzyskać w Urzędzie Skarbowym, pokój 10, tel. (046) 837-65-59 wew. 318.R_1542 

Informujemy, że 
SKLEP Z FIRANAMI 

I ZASŁONAMI 
z ul. Bielawskiej 5 

·· ZOSTAŁ PRZENIESIONY 
na ul. św. Roriana 1 (budynek OSP) 

ZAPRASZAMY 
pn.· pt. w godz. 10.00-17.30 

sb. w godz.10.00-14.00 

BURMISTRZ GŁOWNA INFORMUJE, 
że na tablicy ogłoszeń w siedzibie 

Urzędu Miejskiego w Głownie przy ul. Młynarskiej 15 

publikowany jest do dnia 29 listopada 2006 r. 
wykaz lokalu mieszkalnego nr 11 

znajdującego się w budynku wielorodzinnym 
przy ul. Skokowskiego 10A w m. Głownie, 

przeznaczonego do sprzedaży 
w trybie bezprzetargowym 

z prawem pieiwszeństwa wykupu 
przysługującego najemcy tego lokalu. 

Bliższych informacji udziela Referat Geodezji 
i Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miejskiego~ 
w Głownie, ul. Młynarska 15, tel. (0-42) 719-11-42. ~ 

O d roku 1897, a więc już 109 
lat funkcjonuje w Bobrowni
kach szkoła, która na prze

strzeni czasu mieściła się w różnych 
rniejscachnatereniewsi. W ubiegłym 
roku szkolnym po raz pierv.•szy 
obchodzono Święto Patrona Szko
ły Leokadii Ostrowskiej. Na uroczy- (wcz) 

SP Dzierzgówek 

Na węgiel dla pogorzelców 

Dziekan Wydziału Rolnictwa 
dekoruje Zygmunta Kabę od
znaczeniem nza zasługi dla 
SGGW'. 

K wotę 545 złotych dla pogo
rzelców z Mysłakowa zebrali 
uczniowie Szkoły Podsta\YO

wej w Dzierzgówku. Pieniądze prze
znaczone zostaną na kupno węgla 
na zimę. Ponadto uczniowie przy
nieśli także dziecięce ubranka 
oraz środki czystości. - Solidaryzu
jemy się z rodziną dotkniętąprzez tę 
tragedię-mówi dyrektor szkoły Bo-

lesław Kowalski. - Cieszę się z duże
go oddźwięku na t,ę akcję, który po
kazuje, że w naszym środowisku nie 
ma znieczulicy. 

Ponadto, jak co roku, w szkole 
pu.eprowadzono zbiórkę makulatu
ry, gromadząc 880 kg surowca Uzy
skane w ten sposób pieniądze trafią 
do szkolnej biblioteki i posłużą do 
zakupu nowych książek. (wcz) 

Nowe wypoczynki skórzane oraz tkaninowe 
na dębowych stelażach 
./ 35 odcieni dębu, ponad 1 OO kolorów skór "'\\t. 
./ narożniki skórzane c,~\)!'11..'\\\ 
./ meble dębowe: ~ \ 01 ~ ~~ 

komody, kredensy, witryny '\~c:,.ł\\~ 
./zegary ~""' 
./ stoły+ krzesia ~ 

SKLEP: Kożuszki Parcel 59 
(4 km od centrum Sochaczewa w kierunku 
na Warszawę przy stacji tankowania gazu/. 

tel. kom. 0606-618-904, 0604-442-235 
CZYNNE: PON-PT 10-18; SOB 10-14 

DACHY 
• blachodachówka • PROMOCJA 

• ceramika • bitumika • płyty faliste „EUROFALA" 
• płyty profilowe PCV • trapezowe i faliste 

• podbitki • systemy rynnowe (metal, plastik} 
• okna i wyłazy dachowe • schody strychowe 

• inne akcesoria dachowe 

Firma 
Ad-DACH 

Łowicz, ul. Bolimowska 57 
(dawna baza PKS) 
tel. (046) ~~-~~i 0600.()75-693 
czynne od ponl8CIZlalKu do soboty 

"11.1+,J 

MIALES WYPADEK 
• jako pieszy, pasażer, kierowca PORADY PRAWNE 
• ktoś bliski ci zmarl wskutek wypadku -BEZPŁATNE 
• nie otrzymałeś odszkodowania z OC sprawcy DOJAZD 

jako zadośćuczynienia, odszkodowania z tylu/u DO KUENTA 
utraconych zarobków i pogorszenia sytuacji rodzinnej, 
renty wyrównawczej z tytułu zwię1<szonych potrzeb 

• odszkodowanie było niewspółmierne do wyrządzonej szkody 

ZGlOS SIĘ Prowadzimy sprawy, 
które wydarzyły się do 1 O lat wstecz 

DO NAS (046) 357-70-94, kom. 0604-693-723 ; 

WOJr GMINY KOCIERZEW POŁUDNIOWY 
INFORMWE, IŻ 

na stronie www.kocierzewpoludniowy.bipst.pl . 
jest zamieszczone ogłoszenie o przetargu 

wraz ze specyfikacją istotnych warunków. 
zamówienia na-dostawę oleju opałowego 

lekkiego Ekoterm Plus do kotłowni 
znajdujących się w obiektach zarządzanych 

przez Gminę Kocierzew Południowy 
w okresie od 1.01.2007 r. do 31.12.2007 r. ~ 

w Domu LudoUIVlll 
w dniu 18.11.2006 r. godz. 20.00 

• 4 dania gorące • zimne przekąski •ciasto • owoce • napoje 
..f Gra zespól ,D1amenr <I' cena 140 zVpara 

-1407 Tel. (046) 837-47-48 

Państwo Anna i Tadeusz 
Uczciwkowie z Zielkowic ,..... 

PRZEPRASZAJĄ 
PANA WITOLDA HORNA 

ZA NIEUZASADNIONE POMÓWIENIE 

Bliższe infonnacje w biurze: lOWICZ, 
ul. Nadbzurzańska 1/311 p., tel. (046) 83741-63, 0608-467·711 

ZŁOMOWANIE 
POJAZDOW 
ZAŚWIADCZENIA OD RĘKI 

SKUP AUT możliwość odbior 
Stac· a Demontażu Po"azdów 

~--

Łowicz, Stary Rynek 18 
(wejście od ul. Pijarskiej) 

Tel. (046) 83004 49, 0608-088-513 

Głowno, ul. Sikorskiego 45/49 
Tel. (042) 719-2044 R-1366 

DKNA 
VEKA 
•najwvższa jakość 

•najniższa cena 
PHU „MARON" 

Łowicz, Nowy Rynek 8 (wejście od ulicy Ciemnej) 
Tel. (046) 837-90-69 R-1536 
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Były tylko drobne 
nieprawidłowości 

( ... ) Udzielony przeze mnie wywiad ( ... ) 
wydrukowany w Nowym Łowiczaninie 
w dniu 2 listopada 2006 r., nie odzwierciedla 
faktów przeze mnie podanych. 

W UI7.ędzie Gminy Łowicz pracowałem 
na stanowisku wójta od 19.06.1990 r. do 
12.05.1998 r. Nieprawdąjest, ż.e pracowa
łem do 08.05.1998 r. 

Jeśli chodzi o środki finansowe, odcho
dząc z Gminy pozostawiłem na dzień 
10.05.1998 r. 628.665 złotych jako lokaty 
i odsetki w bankach, 256.150 złotych- stan 
konta rachunku bieżącego. Ogółem pozo
stawiłem następcy 884.815 złotych, a nie 
jak podano 602.665 złotych. 

Dalej pisze się w gazecie, ż.e będę próbo
wał pozyskiwać środki finansowe z Unii 
Europejskiej. W moim programie wybor
czym zobowiązuję się pozyskać środki 
finansowe od 1-1,5 mln złotych z Unii Eu
ropejskiej rocznie. W następnej części opi
suje się moją przeszłość częściowo niepraw
dziwą, ponieważ - jak Pan dokładnie pisał 
w gazecie Nowy Łowiczanin w lutym 1998 
r. -próba odwołania mnie ze stanowiska wójta 
przez Radę Gminy była powodem nie wy
korzystania urlopu wypoczynkowego za 
okres 5 lat. Po odejściu z Gminy wypłacono 
mi ekwiwalent pieniężny za trzy ostatnie 
lata plus 1998 rok. Natomiast dwa lata nie
wykorzystanego urlopu mi przepadło, zgod
nie z kodeksem pracy. 

Natomiast do pozostałej części pańskiego 
wywiadu dorobiono ideologię. W 1998 r. ra
żących błędów nie było, były tylko drobne 
nieprawidłowości, a to jest wielka różnica. Za 
powyższe nieprawidłowości odpowiedzial
ny był również obecny wójt i kandydat na 
wójta, óweli'.Sny sekretarz U.G. Pan Andrzej 
Barylski. W załączeniu niniejszego sprosto
wania przedkładam („.) kserokopię artykułu 
z dnia 18.06.2004 r. napisanego w konkuren
cyjnej gazecie ITS przez Pana redaktora 

Klepczarl<a, na temat wyników kontroli RIO 
w gminie Łowicz, które dla wielu są tajem
nicą - ,)ak wójta przewodniczący bezprawnie 
nagrodzif'. W Nowym Łowiczanie na ten te
mat była wybiórcza informacja 

Z poważaniem 
Wojciech Szychowski 

Od redakcji. z.a pomyłkę w dacie odwo
łania przepr(]S7..amy, neczy1.1.1iście miało ona 
miejsce 12 a nie 8 maja 2005. Natomia~tjeśli 
chodzi o kwotę pieniędzy będącą w dyspozy
cji UG z chwilą Pańskiego odwołania, to 
Pan sam, 8 maja 1998, podawał kwotę 
602.665 zł - co przytoczyliśmy w NŁ. A od
wołany Pan został nie za drobne nieprawi
dłowości, lecz za zlecenie prac bez ">tymaga
nego przetargu. 

Rzadko pracuię 
8 godzin dziennie 

( .. . ) Próbuje Pan czytelnikom przekazać 
wrażenie nieprawidłowości w mojej pracy 
(dot. tekstu „Czym się zajmuje wicebur-

mistrz'' w NŁ 44/06 - przyp. red.). Podkre
ślam „wraż.enie", ponieważ w Clalszej części 
artykułu pisze Pan, ż.e mój czas pracy jest 
nien01mowany i mogę wykorzystywać go 
na pracę w różnych porach dnia. 

Panie Redaktorze, na tego typu stanowi
slrn, które obecnie zajmuję, bez wewnętrz
nego poczucia odpowiedzialności za reali
zację zadań, które do mnie należą, nie mam 
czego szukać. Rzadko się zdarza, ż.ebym 
pracował na rzecz miasta tylko przez 8 go
dzin dziennie. Często jest to o wiele dłużej, 
niestety kosztem czasu przeznaczonego dla 
rodziny. Wiele razy bywało, że spotykali
śmy się z burmistrzem i drugim wiceburmi
strzem również w dni wolne od pracy, ż.eby 
opracować ważne dla miasta dokumenty, 
czy dokonywać analizy budź.etu. Przy przy
gotowywaniu wniosków unijnych nierzad
ko trzeba było pracować do póżnych go
dzin nocnych. O tym jakoś Panu nikt ,;życz
liwy" nie doniósł. ( ... ) Przykro mi, ż.e tak 
nisko Pan ocenia moje poczucie odpowie
dzialności za przyjęte zadania, myślę, ż.e efek-

USTA nr 4 OKR G 1 
POZVCJA 12 (osiami na liścieJ 

Wiesław Andrzej 
DĄBROWSKI 
kandydat do Rady Powiatu Łowickiego 
lat 49, żonaty, czworo dzieci, społecznik, 
Radny i Przewodniczący 
Rady Powiatu Łowickiego 
w latach 2002-2005, 
Prezes Zarządu KS "Pelikan" 
w latach 1999-2005, 
Członek Zarządu KS „Pelikan" 

Szanowni Państwo 
Proszę o Wasz głos, jeśli chcecie, 
aby Wasze problemy 
były przedstawione na forum 
Rady Powiatu Łowickiego 

Andrzej · 
a·ernack· 

Menadżer kultury, społecznik 
twórca i właściciel Galerii Browarna 
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ty z ich realizacji zupełnie Pana do tego nie żować w ttybory. po prostu zrezygnował 
uprawniają W swojej naiwności sądziłem, ż.e z pracy. Ani ja, ani on nie mieliśmy złudzeń, 
na pieiwszej sfronie zamieści Pan dobrą wia- że to się da pogodzić. No i pomija Pan spra
domość dla mieszkańców Łowicza o podpisa- · wę najważniejszą: że w kampanię ttyborczą 
niuprzezburmistrzaumowyzwojewodąłódz- swego szefa angażuje Pan pracownika ra
kim na kolejne 5,5 mln zł pozyskane z fi.mdu- tusza, z ">1'.Vdziału , który ma się zajmować 
szy unijnych. Szkoda też, ż.e po raz kolejny promocją miasta Jak widać, zajmuje sięprd
zabrakło Panu tej podstawowej rzetelności mocją szefa. z.a nasze pieniądze. 
dziennikarskiej, aby zapytać o zdanie również Wojciech Waligórski. 
drugą stronę. 

Maciej Mońka, 
z-ca burmistna Łowic-ai 

Od redakcji: Pańska obecno.~ć w dru
kami była faktem. Rzetelność dziennikarska 
nie ">1'.Vniagapytania nauczyciela, czy aby na 
pewno 2+ 2 jest równe 4. I ma Pan rację, 
podkreślając, że dopatruję się w Pańskim 
postępowaniu nieprawidłowości. Bo nie wie
rzę, by bez szkody dla prac;; za którą wszy
scy Panu płacimy, mógł Pan pełnić jednocze
śnie .fi01kcję szefa sztabu ttyborczego swego 
przełożonego. Jeden z członków sztabu tty

borczego Krzysztofa Kalińskiego, pracują
cy niegdyś w naszejfinnie, chcącsięzaanga-

Dobrze oznakować 
to skrzyiowanie 

Witam. Mieszkam w pobliżu obwodni-
cy na ulicy Piaskowej. Bardzo często błądzą -
do nas kierowcy, którzy chcąjechać w kie
runku Skierniewic, Płocka, Poznania. Przy
czynąjest chyba brak lub niewłaściwe ozna
kowanie. Wypadałoby je zmienić lub usta
wić tak, aby kierowcy nie błądzili. Dotyczy 
to jadących od Łodzi i Bielaw. O innych 
kierunkach nie wiem. W mieście też jest nie
wiele lepiej. Dziękuję i pozdrawiam. 

(jzk) 

R-1554 

OGŁOSZENIE PŁATNE -

,dEDNOŚĆ 
':J!)ow1cKA 
PRACA BEZPIECZEŃSTWO ROZWÓJ 

Stanisław Olęcki 
Kandydat do Rady Powiatu Łowickiego 
Lat 56, żonaty, jedna córka, wyksztalcenie wyższe. 
Nauczyciel w ZSP nr 2 RCKU na Blichu. 
W kadencji 2002-2006 radny Powiatu Łowickiego. 
Przewodnicr.ący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
a następnie Przewodnicr.ący Rady Powiatu Łowickiego. 
Doskonale przygotowany i sprawdzony w pracy samorządowej. 

LISTA nr 24 POlYCJA nr 3 
OGLOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMITET WYBORCZV WYBORCÓW JEDNOŚĆ LOWJCKA 

OGLOSZENIE ZLECONE I OPlACONE PRZEZ KOMITET WYBORCZZ WYBORCÓW STRAżAK LOWICKI 

Jacek Kłos 
Od 15 lat przedsiębiorca łowicki, 
od niedawna właściciel i opiekun 
zabytkowego miejsca urodzenia 
Józefa Chełmońskiego w Boczkach. 
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SAMOCHODOWE 
Kupię osobowe (całe, rozbite, skorodowane). 
Tel. 0502-299-1 OO. 

Kupię osobowe. Gotówka. 
Tel. 0500-167-670. 

Auta bezwypadkowe cale, 
uszkodzone - kupię. 
Tel. 046183Hl5-71, 0501-581-906. 

• Kupię auta niemieckie, japońskie, 
inne. Teł. 0513-019-003. 

Kupię każde auto. Tel. 0500-167-670. 

Kupię osobowy, może być 
uszkodzony, Tel. 0605-948-751. 

Koncesjonowane złomowanie pojazdów. 
Zaświadczenie bez pośredników. Możliwość 
odebrania pojazdu od klienta Skup 
"'1mochodów. Tel. 0602-123-360. 

Kupię ka71ły samochód (m<T.!e być rozbity) 
lub w komis do spm.'llania, 
powyżej I 990 roku. Tel. 0605-695-882. 

Kupie wszystkie uszkodzone. Slarc. 
skorodowane. Tel. 0504-199-580. 

Skrzynia Poloneza po 1992- roku - kupię. 
Tel. 0504-199-580. 

Skup aut - gotówka Teł. 0513-019-003. 

Kupię osobowe, dostawcze - gotówka. 
Tel. 0509-791-220. 

Sprzedam części do Forda Mondeo, 
1993-2000 rok. Tel. 0509-791-220. 

Scat Ibiza 1.4. I 999 rok, cena do uzgodnienia 
- sprzedam. Tel. 046/837-23-62. 
0461830-24-45. 

Absolutnie kupię Daewoo, Fiat, Opel 
- w całości, uszkodzone. zniszczone, rozbite. 
Tel. 0606-899-489. 

Fiat I 25p. 1990 rok. stan dobry - sprzedam. 
Tel. 0461837-96-79. 

Sprzedam opony zimowe 13". 14", 15". 
Tel.0509-791-220. 

Kupię auta - gotówka. Tel. 0515-175-977. 

VW Pa.<;sat combi I .8, I 990 rok, benzyna, 
czarny. elektryczne szyby, elektryczny 
szyberdach. hak. 2 łata w kraju - sprzedam. 
Teł. 0609-207-779. 

Felgi: Opel Astra 13" komplet, Suzuki Swift 
I 3" komplet, Markiza nowa, rozm. 3,0x2,0 m 
- sprzedam. Tel. 046/838-56-12. 

Maluch, I 997 rok - spmxłam. 
Teł. 046/838-50-70 po 19.00. 

Mondro combi Gł llA, 200 I rok, pełne 
wyposażenie- sprzedam. Teł. 0607-144-264. 

Mercedes 12-l 2.5 diesel, 1991 rok 
- spm.'Clam. Teł. 0505-663-329. 

Fiat Brava 1.4, I 998 rok. granatowy, gaz 
-sprzedam. Tel. 0515-138-358. 

Opel Corsa 1.2 +gaz. I 996 rok, bordo metalik 
- sp17.cdam. Tel. 0601-204-034. 

Daewoo Espero 1.5 16V, 1998 rok, 7ielony 
metalik - spmxlam. Tel. 0607-273-734. 

Renault Laguna 1.8 + gaz. I 995 rok. zielony 
metalik - sprzedam. Tel. 0601-922-673. 

Ford KA I .3, XI I 997 rok. I właściciel, 
serwisowany, zielony metalik, 8700 zł 
-sprzedam. Teł. 0504-129-914. 

126 el, 1998 rok; dojarka Alfa Lava! jedno
konwiowa - sprzedam. Tel. 0607-930-258. 

Skoda Felicia combi 1.3. I 997 rok, granat 
IMCZ- sprLA-'llanl. Tel. 0602-430-299. 

Honda Civic. I 996 rok, salon, 5--0mviowy, 
gaz.alam1,c.zamck-sprzc'Clam. 
Tel. 0461837-72-98 po 18.00. 

Kupię wszystkie auta - ?aświadczenia. 
Płacimy za auta. Tel. 0889-539-501. 

Iveco. 1997 rok - spm.'Clam. 
Tel. 046,837-85-87. 

BMW, 11)9.l rok, po wypadku - sprLedam. 
Tel. 046/837-85-87. 

·Peugeot J5 dostawczy, 1991 rok - tanio 
sprzedam. Tel. 0602-437-905. 

Ford Escort combi 1.8 D. I 995 rok; 
VW Wento 1.6 benzyna, I 994 rok; 
Opel Corsa 1.7 TDS, I 997 rok - sprL.Cdam. 
Id 0889-990-384. 0461837-08-42. 

Opel Vectra I .8 + roczna instalacja gazowa. 
X Ił I 992 rok, błękitny metalik - sprnxlam. 
Td. 0508-701-086. 

Astra combi I. 7 D. 1995 rok - sprzedam. 
Tel. 0501-221-091. 

Opel Astra combi 1.6. I 992 rok. ben>yna 
rgaz-spr/.cdam. Tel.0602-362-910po 19.00. 

I 26p, 1995 rok - sprLCdam. 
Tel. 0603-569-970. 

Fiat I 26p, 1994 rok - spm'Clam. 
• Teł. 0513-184-091. 

Audi 80 1.8 gaz, I 990 rok, stan dol>ry 
- sprLedam. Tel. 046/838-09-48. 
0606-837-685. 

Peugeot Boxer 2.5 TD. I 994 rok, I 66 tys. km. 
beżowy, niski, krótki. sprowadzony . 
z Nicmic'C - sp!7.cdam. Tel. 06%-045-978. 

VW Golfll, 1985 rok -spr/.cdam. 
Tel. 0504-630-343. 

Audi 80 1.8 B3, 1990 rok - sprzedam. 
Tel. 0660-663-327. 

Żuk z gazem - sprzedam. Tel. 046/838-49-70. 

Daewoo Lanos I .5, I 999 rok - sprzedam. 
Teł. 0504-113-422. 

Fiat Ducato 2.8, I 999 rok - sprzedam. 
Tel. 0504-1 13-422. 

VW Golf IV I .4 benzyna. 2002 rt>k, 3d. 
48 tys. km - sprzedam. Tel. 0604-206- I 36. 

Seat Ibiza 1.7 D, 1991 rok. stan dobry 
- sprzedam. Tel. 0694- I 11-7 I 5. 

125p, 1985 rok. gaz- sprzedam. 
Tel. 046/837-24-02, 0663-613-190. 

Nissan Sunny 1.4 I 6V, I 994 rok, 
3-dl7wiowy - sprzedam. Tel. 0607-343-338. 

Polonez Caro I 600, I 994 rok - sprzedam. 
Tel. 0607-343-338. 

Peugeot 205, I 988 rok, benzyna + gaz. 
czerwony. WrLCCZko I 06, tel. 046/838-85-71. 

Peugeot I 06 I.Qi, I 995 rok, zielony 
metalik. stan dobry, I I 6 tys. km, radio, 
szyberdach, bezwypadkowy - sprzedam. 
Tel. 0505-406-307. 

Uno 1.4 gaz, 1996 rok, biały 
- sprzedam. Tel. 0607-122-199. 

Mercedes dostawczy MB I OO. I 995 rok 
- sprzedam. Teł. 0504-128-578, 
046/861-17-04. 

Polonez Truck I 998 rok - sprzedam. 
Tel. 046/837-33-08. 

VW Passat B5, I .8 20V, benzyna+ gaz 
- sprzedam. Tel. 046/838-83-53. 

VW Vento l.9TD, 1993 rok, stan bdb, 
centralny zamek, elektryczny szyberdach, 
immobilizer. Tel. 0604-152-756. 

Fiai 126p. I 997 rok - sprlCdam. 
Teł. 046/838-79-59. 

Komplet opon zimowych rocznych z felgami, 
155x70 - sprzedam. Tel. 0888-978-225. 

Uno I.O Fire. I 997 rok. 5-dmviowy, bordo 
- sprzedam. Tel. 046/838-46-44. 

Golfll, 199 I rok, benzyna + gaz. stan bdb 
- sprzedam. Tel. 046/838-51-94, 
0697-546-95 I. 

Ford Fiesta 1.8 I 6V benzyna+ gaz. I 992 rok 
- sprzedam. Tel. 0696-559-668. 

Żuk izotcnna. gaz. I 992 rok - sprzedam. 
Tel. 0603-430-332. 

Toyota Corolla I .9 D. 2000 rok, klimatyzacja, 
cl.szyby i lusterka. poduszki x 2 - sprzc"<lam. 
Tel. 0604-818-592, 0509-942-341. 

Seicento 900 +gaz, 2002 rok - sprzedam. 
Tel. 0604-657-109, 024'285-25-51. 

Ford Escort 1.3, 1996 rok. benzyna+ gaz 
- sprzedam. Tel. 0603-131-578. 

Seicento, 2000 rok, gaz - sprzedam. 
Teł. 0668-248-900. 

Opel Corsa. 200012004 rok, gaz - sprzedam. 
Teł. 0668-248-900. 

Sprzedam dmuchawę do siana. 
Tel. 046:838-02-90. 

Mitsubishi 2.3 D L300, 1996 rok - sprzedam. 
Tel. 0501-529-520. 

Fiat I 26p. I 9985 rok. sprawny - spr.redam. 
Tel. O-l61838-84-08. 

Scat Toledo 2.0-sprzcdam. Tel. 0502-906-384. 

126p, 1991 rok - sprzedam. 
Tel. <Wi/838-80-82 po I 9.00. 

Ford Mondeo combi I .8 TD. granatowy 
- sprzedam lub zamienię. Tel. 0607-244-343. 

VW Jetta ł.6D.1989rok.Tel.0661-134-125. 

BMW 3 I 6, gaz. I 992 rok, elektryka 
- sprzedam. Tel. 0604-413-669. 

Scat Ibiza 1.4. I 999 rok, garai..owany 
- spr/cdam. Tel. 0602-840-827. 

Laguna 1.8. I 998 rok. ABS, klimatyzacja 
- sp17c'Clam. Tel. 0602-840-827. 

Nissan Primera, po kolizji - spm:dam. 
Td. 0505-488-083. 

Fiat I 26 cl. 1997 rok - sprtedam. 
Tel. 0663-531-509. 

Polonez, 1996 rok - sp17edam. 
Tel. 0662-173-679. 

Polonez, I 998 rok - sprzedam. 
Tel. 0889-125-892. 

Polonez. I 992 rok, stan dobry. 700 zł 
- sprzedam. Tel. 046/839-42-05. 

Renault Clio I .2 +gaz. I 993 rok - sprlCdam. 
Teł. 046/837-78-31. 0887-060-149. 

Nysa T522. na chodzie - tanio. 
Tel. 046/830-24-68 po 17.00. 

Nissan Sunny 1.7 D. I 987 rok· sprt.cdam. 
Tel. 046i837-82-36, 0602-447-683. 

Opel Corsa 12, 2005 rok, 5-drzwiowy 
- sprzedam. Tel. 0601.a43435. 

Spm."'Clam tanio opony zimowe 13", stan bdb 
- sprzedam. Tel. 0668-445- I 78. 

Skoda Fabia I .4, 2001 rok, salon, 
serwisowana. Ił właściciel - sprlCdam. 
Tel. 0606-329-477. 

Alfa Romeo I 46 1.8 +gaz- sprlCdam. 
Tel. 0606-755-254. 

• OGLOSZENIA DROBNE 

Ford Mondeo 1.8 turbo diesel, I 995 rok, 
combi. srebrny metalik, el.szyby i lusterka, 
centralny zamek, 2 poduszki pow„ ABS, 
wspomaganie, relingi dachowe, zadbany. 
bezwypadkowy, 9000 zł - sprzedam. 
Teł. 050.J..220-757. 

Fiat Punto 1.9 ITD, 2001 rok, bogate 
wyposażenie, niebieski metalik, I 5000 
- sprzedam. Tel. 0602-123-0 I 5. 

Łada Samara. cena I 700 zł- sprzedam. 
Tel. 0500-287-713. 

Seicento 900, 1999 rok, I 25 tys. km. 
bezwypadkowy. Łowicz - sprzedam. 
Tel. 0694-750-724. 

Kupię kołpaki 15" i roletę bagażnika 
do Opla Zafiry. Teł. 0668-162-199. 

Opony używane - duży wybór. 
Teł. 046/837-01.aO, 0602-133-182. 

~cnauh Clio 1.2 I 6 V, 200 I rok. 3-<lrLWiowy, 
czarna perła. I 00"/o be?w'Ypadkowy, 
garażowany - sprzedam. Teł. 046/838-17-76, 
0501-541-206. 

Kupię opony zimowe komplet 
175165-R14, mogą być z felgami. 
Tel. 0502-901.a68. 

Fiat Marea Weekend. I 997 rok, I 0500 zł 
(do uzgodnienia) - sprzedam. 
Teł. 0602-424-246. 

Seicento, 1999 rok - sprL.Cdam. 
Teł. 0600-820-374. 

Seicento. 1999 rok. lekko uszkodzone 
- sprLedam. Teł. 0669-346-292. 

Instalację gazową - sprLCdam. 
Tel. 0508-8 I 9-982. 

Mercedes C200 D. I 994 rok, po wypadku, 
jeżdżący - sprzedam. Teł. 0604-336-678. 

Matiz JOY, I 999 rok, I właściciel, czerwony, 
8500 zł - sprzedam. Teł. 0606-768-837. 

Opel Corsa 1.2, I 997 rok, sprowadzony 
- sprL.Cdam. Teł. 0606-354-191. 

Nissan Primiera 1.6. I 995 rok. bogate 
wyposa;cnie - tanio sprzedam. 
Teł. 0668-180-957. 

Peugeot 406. I 996 rok. gaz - sprzedam. 
Tel. 0889-860-876. 

Vectra combi I .6, 2000 rok. bordowy metalik 
- sprzedam. Teł. 0608-059-817. 

Mercedes E 2.7 CDI, 2000 rok. zielony 
metalik - sprzedam. Teł. 0608-059-8 I 7. 

Sprzedam opony zimowe 185/6011 SC - 2 szt. 
Teł. 0880-472-006. 

Fiesta I.I, I 995 rok - pilnie sprLedam. 
Teł. 0508-174-505. 

Fiat I 26p. I 990 rok - sprzedam. 
Teł. 0669-346-301. 

Opony używane zimowe I 55, 13 - sprLedam. 
Teł. 0604-781-866. 

Fiat Punto 75 t gaz. I 997 rok, I właśc1c1cł, 
5 drzwi - sprzedam. Teł. 0503-168-408. 

Daewoo Leb'UlJza 2.0 + g:v. I 998 rok. pełna 
opcja - sprzedam. Teł. 0668-421-165. 

Renault Mcgane I .4 I 6V, 200 I rok, 
salonowy - sp17.cdam. Teł. 0503-168-408. 

Opel Vectra combi 1.6 16V +gaz, 1998 rok, 
Ił właściciel. kupiony w salonie, serwiSOIN'a
ny. bogate wyposażenie, I 2500 zł - sprzedam. 
Teł. 0607-273-734. 

Opel Corsa 1.2 +gaz. 1996 rok, Ił właściciel, 
bordowy metalik, alarm. kupiony 
w salonie, 8200 zł - sprzedam. 
Tel. 0601-204-034. 

Fiat Tempra 1.6 16V, 1993 rok. Ił właściciel, 
bordowy metalik. kupiony w salonie, 
4200 zł - spm.'<lam. Tel. 0504-129-814. 

Renault 1.4 benzyna. 19. I 995 rok, 4900 zł, 
stan bdb - sprLCdam. Teł. 0502-599-338. 

I 26 BIS - 7.amicnię na Żuka lub sp17.cdam. 
Teł. 0507-318-575. 

Skoda Fabia - sprzedam. Tel. 0601-157-603. 

Tico. I 998 rok - sprzedam. Grudze Nowe I 3. 

Mały samochód terenowy 4x4 Suzuki U 80, 
800. benzyna+ gaz, I 98 I rok - sprzedam. 
Tel. 0663-691-147. 

Ford Escort 1.8 D, 1991 rok - sprzedam. 
Dąbkowice Dolne 48. 

Fiat Punto 1.2, 2000 rok. 71 tys.km. granat 
metalik. 3-0rzwiowy, elektryczne sryby. 
centralny zJU11ek, wspomaganie kierownicy. 
Teł. 0604-607-06 I. 

Uno I.O. I 994 rok, 5 drzwi - sprzedam. 
Tel. 0604-542-009. 

Opel Corsa 1.2, benzyna+ gaz. 1995 lok. 
czarny, rok w kraju - sprLedam. 
Teł. 0604-607-06 I. 

Audi combi 2.0 benzyna + gaz. 1994 rok, 
boga1e wyposażenie, alufelgi, chromy, granat 
- sprzedam. Teł. 0604-607-06 I. 

Fiat I 26p, I 994 rok; dmuchawa do siana, 
duża - sprzedam. Teł. 0516-6 I 2-200. 

Fiat Seicento .900. I 999 rok, stan bdb 
- sprzedam. Teł. 0506-561-361. 

Kupię każdego Poloneza powyżej I 994 roku. 
Tel. 0885-554-284. 

Sprzedam ez<,'Ści blachar.;kic. mcchanic-LJ1c 
do Poloneza i Fiata CC. Teł. 0885-554-2~. 

Spm:dam skrzyni~ biegów automat 
do Omegi A. Tel. 0885-554-284. 

Kia Clanos I 998 rok. I właściciel, 
klimaty-.aicja, gaz - sprzedam. 
Teł. 0500-167-670. 

Nissan Primera, I 9971I998 rok, 
kłimatyn1cja - sprzedam. Tel. 0513-019-003. 

BMW 318, 1996 rok, klimatyzacja 
- sprzedam. Teł. 0500-167-670. 

Ciągnik siodłowy Man 414, 1999 rok 
+chłodnia. Teł. 0500-167-670. 

Skup aut-gotówka. Tel. 0513-019-003. 

Tani kredyt na każde auto. 
Tel. 0500407-206. 

Escort I .8 I 6V + gaz. I 992 rok, stan dobry 
- sprzedam. Teł. 0602-579-154. 

Renault Clio 1.2, 2001 rok, granatowy, 
2 x poduszka powietrzna, wspomaganie 
kierownicy, centralny zamek. alarm, radio, 
salonowy, I 3000 zł - sprzedam. 
Teł. 0608-041-970. 

Ford Mondeo 2.5 V6. I 998 rok. zielony 
metalik, instalacja gazowa. pełne 
wyposażenie, 12500 zł - sprzedam. 
Teł. 0501-221-040. 

Nissan Primera 2.0, Xll 1999 rok. grafitowy 
metalik. pełne wyposażenie. model 2000 rok. 
19000 zł - sprzedam. Teł. 0608-042-472. 

VW Poło I .4, 2000 rok. granatowy metalik, 
I właściciel. salonowy, 5-<J17wiowy, 
I 8500 zł - sprzedam. Tel. 0886-0 I 5-996. 

Passat combi 1.8 +gaz. 1993 rok - sprzedam. 
Teł. 0501-043-137. 

Uno, 2002 rok. 8500 zł - sprzedam. 
Tel. 0602-649-396. 

Ford Mondro combi 1.8 TD, 1996 rok. 
bogate wypo<ażenie • komplet kół 
zimowych. I 0500 zł - sprzcdam. 
Teł. 0608-755-881. 

Star I 142 izoterma -sp17.cdam. 
Teł. 024285-51-%. 

BMW 3 I 6i. I 996 rok. klimatronik 
-sprzedam. Teł. 0505-031-491. 

Skoda Felicia I .3, 2000 rok. niebieski, gaz, 
I właściciel. c.zamck. stan dobry, 
be:zwypadko"'Y· I 0900 zł - sprzedam. 

• Teł. 0500-026-84 I. 

Daewoo Tico, 1996 rok, fioletowy metalik, 
bc-L śladów korozji. stan dobry. 3700 zł 
- sprzedam. Teł. 0500-026-841. 

Fiat Siena 1.2, I 999 rok. Q'LCrwony, 
I wła.~ieicl. rozbity przód, 3800 zł 
- sprzedam. Teł. 0608-409-744. 

Fiat CC 700, I 992 rok. zielony, bez śladów 
korozji. stan dol>ry. 2700 zł - sprzedam. 
Tel. 0608-409-744. 

Sprzedam koła zimowe 155n0113; opony 
I 45/801I3; felgi aluminiowe 14" 
6-ramiennc. Tel. 0608-409-744. 

Absolutnie kupię każdy modeł Fiata, 
Daewoo, Opla, Skody, Seata, Renault 
Teł. 0608409-744. 

Spl7.(:dam windę załadowczą do cię-'Larówki. 
Teł. 0888-648-935. 

1-łyundai Pony 1.5 gaz. I 993 rok. 
elcktryctnc szyby, wspomaganie, 
centralny zamek -sprLCdam. 
Tel. 0461837-47-47, 0604-628-107. 

Polonez Plus. 1997 rok. gaz. 
wspomaganie. c.zamek. 3300 zł - sprlCdam. 
Teł. 0603-741-485. 

Renault Laguna 2.0 benzyna, 
2003 rok - sprzedam. 
Teł. 0601-299-980. 

I vcco 2.8. 200 I rok - sprzedam. 
Teł. 0601-299-980. 

Iveco 2.8, 2001 rok -spm."'Clam. 
Teł. 0601-299-980. 

Części samochodowe: Polonez Caro 
- wszystko, Uno I.O, I 993 rok; Ma?..da 626. 
I 991 rok; Renault 5; Renault I I; Ford: 
Scorpio, I 990 rok; Sierra; Mondeo, I 994 rok 
- blacharskie. Teł. 0605-695-882. 

Opel Corsa, 1994 rok, sprowadzony 
z Niemiec, stan bdb - sprzedam. 
Teł. 0508.a78-372. 

Ford Escon 1.3. I 997 rok - sprzedam. 
Teł. 0691-753-419. 

Połonc-L. gaz. 1991 rok. stan bdb. 750 zł 
- sprzedam. Teł. 0600-421-548. 

Fiat Seicento. 2003 rok. benzyna + gaz_ 
niebieski, Ił właściciel. bC?wypadkowy, 
9300 zł - spr?cdam. Teł. 0692-639-555. 

Skoda Felicia, I 998 rok, 90 tys. km, 
=rwony. bcmypadkowy, I właściciel. 
6500zł - sprLcdam. Teł. 0501-419-497. 

Opel Astra, I 999 rok. gaz. bordo metalik, 
bezwypadkowy, I właściciel. I I 900 zł 
- sprzedam. Tel. 050 I -4 I 9-497. 

Opel Astra combi, I 999 rok. gaz. granat, 
bczwypadko"'Y· I wła.~icicł, I 0800 zł 
- sprzedam. Tel. 0501-419-497. 

Peugeot 307 XS, 1.4 +gaz, 2001/2002 rok, 
3-0mviowy. 90 tys. km. salon. pełne 
wyposażenie. I właściciel - sprzedam. 
Teł. 0604-235-078. 

Fiat Seicento 900. 2000 rok, czerwony, 
I właściciel. stan bdb, 8000 zł - sprlCdam. 
Teł. 0668-373-06 I. 

Volvo S40 1.8 16V: 185 tys. km, pełne 
wyposażenie oprócz skóry. czerwony. 
alufelgi - sprLCdam. Teł. 0501-940-229. 

Toyota Corolla 1.8 D. 1991 rok - tanio 
sprzedam. Teł. 0605-535-396. 

Opel Astra I .4. 2000 rok. zielony metalik, 
4-drzwiowy. autoalarm, mułtiłock. 
oznakowany, 2 poduszki, garażowany. 
bardzo ładny, I 3200 zł - sprzedam. 
Teł. 0694-036-487. 

Opel Astra 1.4. 1993 rok. sn:bmy metalik, 
radio, multiłock. zadbany. 6900 zł - spm."'Clam. 
Teł. 0694-036-487. 

Astra 1.4, 1995 rok. I właściciel. zielony 
metalik. 5-drzwio"y. bezwypadkowy 
- sprzedam. Teł. 0850-785-167. 

Daewoo Tico. I 996 rok. benzyna + gaz. 
Ił wła.~icicl. bordowy metalik, 
bczwypadko"'Y· gar.iżowany - sprzedam. 
Teł. 0692-693-555. 

9.11.2006 r. 

Koła zimowe do Opla Corsy, Opla Astra, 
Daewoo Matiz, Seata, Fiata Uno po jednym 
sezonie - tanio sprzedam. Teł. 0668-445-178. 

Daewoo Matiz. I 999 rok. gaz, ABS, wspoma
ganie. 8900 zł - sprL.Cdam. Teł. ()606.395-256. 

Renault Meganc. 1998 rok, 
wspomaganie, salon, I I 900 zł 
- sprzedam. Tel. 0668-445-178. 

Punto I .2 8V. 2000 rok, bezwypadkowy. 
czerwony, poduszka. immobilizer, alarm, 
alufelgi - sprzedam. Tel. 0600-140-719. 

Daewoo Mati7, 2000 rok, srebrny metalik, 
62 tys. km. 7300 zł - sprzedam. 
Tel. 0604-182-896, 0461863-06-29. 

Nissan Primera 2.4 B. gaz, I 993 rok. 
wyposażenie, czarny, 7800 zł - sprzedam. 
Tel. 0604-182-896. 046/863-06-29. 

Opel Astra 1.4 M Pl. I 995 rok, stan bdb 
- sprzedam. Tel. 0501-818-524. 

Uno I.O • I 998 rok, stan bdb - sp17c'Cfam. 
Tel. 0600-970-598. 

Daewoo Lanos Sedan 1.5 B, I 997 rok. 
zielony metalik, 6300 zł - sprl.C'!lam. 
Tel. 0888-596-487. 

Fiat CC 900 +gaz. I 994 rok, c.zamek, 
cl.szyby, szyberdach, ałann, srebrny metalik, 
4100 zł - sprzedam. Teł. 0888-596-487. 

Ford Scorpio benzyna + gaz, I 994 rok, pełna 
opcja be?. klimatyzacji, stan idealny, 7000 zł, 
2 łata w kraju - sprzedam. Tel. 0692-774-443. 

Opel Astra. 2000 rok, bezwypadko11'Y. 
salonowy. I 1400 zł - sprzedam. 
Teł. 0501-213-067. 

VW Poło I.O, I 998 rok, salonowy, 
zielony metalik, 5d. ekonomiczny. 13600 zł 
-sprzedam. Teł. 0606-586-484. 

Daewoo Matiz, 1999 rok, złoty metalik. stan 
bdb, 7600 zł - sprzedam. Teł. 0608-427-135. 

Opel Astra, I 99311994 rok. granatowy 
metalik. gaz, 6600 zł - sprzedam. 
Teł. 0608-427-046. 

Kupię każdy samochód. stan obojętny. 
Teł. 0608-427-135. 

Opel Vectra I. 7 D. I 991 rok, 205 tys. km, 
wspomaganie. c.zamek. cl. szyb.:rdach, 
bordo"Y· 4700 zł do uzgodnienia - spmxlam. 
Teł. 0668-390-418. 

VW Golf I .9D, I 996 rok - sprzedam. 
Tel. 0502-024-25 I. 

VW Golf Ili, combi, 1.8 benzyna. 1996 rok 
- sprzedam. Teł. 0608-416-291. 

Opel Astra Ił 1.6 16V. 1999 rok. bogate 
wyposażenie, 3-0rzwio\\y - sprt.cdam. 
Teł. 0602-489-3 I 7. 

Cirrocn XM, 1990 rok. bordówy, pełne Fiat 126p, 1993 rok, stan dobry - sprzedam. 
wyposażenie, garażowany. stan dobry Teł. 0788-349-287. 
-sprzedam. Teł. 0601-697-647. 0607-635-633. 

Nissan Sunny. 1991 rok. benzyna+ gaz 
( 1450 zł)- sprzedam. Tel. 0669-630-540. 

Opel A'iCona. I 987 rok, ben>yna + gaz 
(1400 zł)- spmxlam. Tel. 0669-630-540. 

Polonez Caro, 1993 rok. 1400 zł (gaz) 
- spm."'Clam. Tel. 0669-630-540. 

Renault Mcgano, 1999 rok. I właściciel. 
4 x airbag. ABS. el.szyby. 96 tys. km. 
serwisowany. kupiony w salonie, 15400 71 
- sprzedam. Tel. 0604-508-457. 

Opel Astra 1.6 I 6V. Sedan. I 999 rok, wer.;ja 
komfort, 2x airbag. klimaty'Lacja. ABS. el.szy
by, 90 tys. km. serwisowany. I właściciel, 
pełna dokumentacja, bezwypadkowy, 
19600 zł - sprzedam. Tel. 0604-508-457. 

Daewoo Espero. I 999 rok, benzyna + gaz, 
srebrny metalik. 6600 zł - sprzedam. 
Teł. 0511-487-994. 

Daewoo Espero. 1997 rok. benzyna + ga?. 
bordo"Y metalik. 4900 zł - sprzedam. 
Teł. 0692-823-591. 

Mitsubishi Carisma 1.9 D, 2002 rok, import 
z I łolandii opłacony, 28700 zł - sprlCdam. 
Tel. 0513-123-021. 0501-270-878. 

Opel Astra Ił 2.0 DTL combi, I 998 rok, 
import 7 I lołandii opłacony, 18700 zł 
-sprzedam. Tel. 05 I 3- I 23-02I,0501-270-878. 

Ford Mondeo I .8 TD. combi, I 998 rok, 
import z 1-łolandii opłacony. 14700 zł 
-spr1cdam. Tel. 05 I 3-123-02I.0501-270-878. 

Ford Mondeo I .6. gaz. combi, I 996 rok, 
import 7 lłolandii opłacony, I 0500 zł 
-sprzedam. Tel. 0513-123-02 I. 0501-270-878. 

VW Golf I .9 D. I 992 rok - sprLCdam. 
Teł. 0668-248-364. 

Audi A4 I .8, 1995 rok. gaz_ ciemna śliwka 
-sprzedam. Teł. 0502-534-407. 

Renault Laguna combi I .8. I rejestracja 
I 997 rok. cl.szyby, c.zamek - pilot. ABS. 
poduszki. halogeny, relingi dachowe. alarm. 
odcięcie zapłonu, stan techniczny bdb. 
zadbany. 7500 71 (do negocjacji) - sprnxlam. 
Teł. 0698-565-005. 

Tico, 1999 rok, 7icłony metalik, stan idealny 
- sprzedam. Teł. 0660-680-306. 

CC 700. zielony metalik, Ił właściciel 
- sprzedam. Teł. 0698-584-3 I 6. 

Opel Vectra, 1996 rok - sprzc"'Clam. 
Teł. 046/838-89- I 8. 

VW Wento I .9 D, 1995 rok, gr~natO\\y, 
bogate wyposażenie, I I 800 zł - sprzedam. 
Teł. 0500-262-867. 

Sprzedani agregat 4.2 m: rozrzutnik obornika 
4.5 t. Tel. 0502-553-569. 

C::C 700. 1994 rok, niebieski - sprzcdam.' 
Teł. 0607-728-653. 

Polonez Truck 1.9 D. 1996 rok - sprzc'<lam. 
Teł. 0692-563-460. 

Dwie opony zimowe Pirelli I 75170'13 
- sprrcdam. Tel. 0609-024-387. 

VW Polo I .O. I 998 rok - sp!7..cdam. 
Teł. 0513-744-666. 

Opel Astra combi 1.4, 2000 rok 
- sprzi.."'Clam. Tel. 0781-637-489. 

4 opony zimowe I 5" - sprzedam. 
Teł. 0604-n2-860. 

VW Passat, I 994 rok. 12500 71 - sprzedam. 
Teł. 0602-329-262. 

PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ DROBNYCH DO „NŁ":. KWIACIARNIA „IKEBANA" NA NAROŻNIKU NOWEGO RYNKU I UL.KOZIEJ; 
•KWIACIARNIA „EGZOTYCZNA" NA UL. STANISŁAWSKIEGO 6; 8 KIOSK OS. DĄBROWSKIEGO 24 - RAMPA; •KIOSK LOTTO NA OS. BRATKOWICE; • TARGO· 
WICA MIEJSKA W ŁOWICZU -PAWILON NR 4 - PUNKT SPRZEDAŻY PRASY (NAPRZECIWKO ALEI Z WARZYWAMI); •SKLEP P. KRYNICKIEGO NA UL. ŁĘCZYCKIEJ; 
8 SKLEP P. JANKOWSKIEJ W JACKOWICACH; 8 SKLEP P. PIECHOWSKIEJ W CHRUŚLINIE; • SKLEP P. PAPIERNIK W KOMPINIE, BEDNARACH I NIEBOROWIE; 
• SKLEP P. PACLER W BOBROWNIKACH; 8 SKLEP P. MOTYLSKIEJ W JAMNIE; • KIOSK P. WESOŁOWSKIEJ NA RYNKU KOPERNIKA W KIERNOZI; • SKLEP 
P. BEJDY W OSTROWIE; •SKLEP P. GOJ W PARMIE; • SKLEP P. MARCZAKA W KRĘPIE I W DOMANIEWICACH; •SKLEP P.KOWALCZYKA PRZY UL. GŁOWAC
KIEGO W ŁYSZKOWICACH; 8 SKLEP P. WODZYŃSKIEGO W ROGÓŹNIE; 8 SKLEP GS W ZŁAKOWIE· KOŚCIELNYM; 8 SKLEP P. FIGATA W NIEBOROWIE; 8 SKLEP 
P. SZALENIEC W ZABOSTOWIE; • SKLEP P. SOKALSKIEJ W ZAWADACH; 8 SKLEP P. TOMCZAK W BRODNYM JÓZEFÓW; • SKLEP P. FOKS W GRUDZACH 
STARYCH NR 60; 8 SKLEP P. GASIK W RYBNIE NA UL DŁUGIEJ 2; 8 SKLEP P. WIERZBICKIEJ W STACHLEWIE; 8 SKLEP P. TOPOLSKIEJ W KURABCE; 
• SKLEP P. GREFKOWICZ W HUMINIE; • SKLEP P. DRAGAŃSKIEJ W KOCIERZEWIE PŁN.; 8 SKLEP "KOS" W GĄGOLINIE PŁD.; 8 SKLEP 
„U MICHAŁA" P. WRZESIŃSKIEGO W OSMOLINIE. UL. RYNEK 1; • PPH .KARINA" P. LUCYNY SIEWIERA W BEDNARACH KOLONII;• SKLEP P. GŁOWACKIEGO 
W SOKOŁOWIE 19; 8 SKLEP .ABC .•. " P. GORTAT PRZY UL RYNEK KOŚCIUSZKI 17 W BOLIMOWIE; • SKLEP P. KLIMCZAK W TRZCIANCE 54; • SKLEP P. TOMASZA 
SKOPA W HUMINIE 44B; 8 SKLEP P. ZAJĄC W ZDUNACH 142; 8 PUNKT POCZTOWY P.URSZULI ORZESZEK W SOCHACZEWIE NA UL. PŁOCKIEJ 46/48; •SKLEP 
WIELOBRANŻOWY P. MAŁGORZATY SZAGA W SOBOCIE PRZY PLACU ZAWISZY CZARNEGO 12; • SKLEP WIELOBRANŻOWY P. KWIATKOWSKIEGO W ZDUNACH 25 

PUNKTY PRZYJMOWANIA OGŁOSZEŃ DROBNYCH DO "WIEŚCI": • SKLEP SPOŻYWCZO-MIĘSNY w GŁOWNIE, UL. SIKORSKIEGO 4;. SKLEP 
WIELOBRANŻOWY W GŁOWNIE, UL. HUTA JÓZEFÓW BL. 3; • KIOSK PRZEMYSŁOWY W STRYKOWIE PLAC ŁUKASIŃSKIEGO 2; •SKLEP Z ART. SPOŻYWCZO
PRZEMYSŁOWYMI W STRYKOWIE, STARY RYNEK. 
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Toyota Yaris Werso, 2001/2002 rok 
- sprzedam. Tel. 0885-191-885. 

Skoda Favorit, 1991 rok, gaz, hak - pilnie 
sprzedam. Tel. 0696-395-610. 

OGŁOSZENI.A DROBNE • OGŁOSZENIA DROBNE 

Sprzedam 1 ,25 ha ziemi, gmina Stryków. 
Tel. 0695-586-098. 

Sprzedam działkę 4 ha, Micbalówek. 
Tel. 0601-066-904. 
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Daichatsu Scharada I.O, 1993 rok, stan dobry 
- sprzedam. Tel. 0605-061-691. 

Opel Vectra 2.0 , 1991 rok, gaz, 2000 zł 
- sprzedam. Tel. 0886-822-480. 

Fiat 126p, 1998 rok, l wlaściciel, cz.erwony 
- sprzedam. Tel. 0889-818-693. 

Sprzedam opony zimowe 170/70 Rl3. 

Sprzedam atrakcY.iną dzialktt z nowym 
domkiem, ogródki działkowe ,,Dąbrówka". 
Tel. 046/837-74-48, 0608-298-837. 

Działki: trasa nr 2, Dachowa, Maurzyce. 
Tel. 0601-439-657. 

Spi=lam działki 2000 mkw„ 5000 mkw. 
przy ul. Poznańskiej. Tel. 0501-926-633, 
022/828-11-67, 022/863-42-55. 

Sprzedam lub wydzierżawię lokal bandlo~ 
12 mkw. Łowicz. Tel. 0607-345-852. 

Sprzedam I, 71 ·ha ziemi przy trasie A-2, 
gmina Dmosin. Tel. 0697-536-412. 

Sprzedam ziemię 1, 12 ha, blisko lasu, 
gmina Sbyków. Tel.0512-335-965. 

NIERUCHOMOSCł 
-KUPNO 

Mercedes MB 100 D, 1993 rok - tanio 
sprzedam. Tel. 0880-177-221. 

Peugeot 206 1.6 I 6V, 2003 rok, I właściciel, 
kupiony w salonie - sprzedam. _ 
Tel. 507-135-070. 

Cinquecento - kupię. 
Tel. 0500-420-702. 

Punto - kupię, Tel. 0500-420-702. 

Lanos - kupię. Tel. 0500-420-702. 

Matiz - kupię. Tel. 0500-420-702. 

Tico - kupię. Tel. 0500-420-702. 

Felicia - kupię. Tel. 0500-420-702. 

Corsa - kupię. Tel. 0500-420-702. 

Astra Sedan - kupię. Tel. 0500-420-702. 

Kupię każdy samochód cały i powf.. 
padkowy. Głowno. Tel. 0606-238-179. 

Kupię powypadkowe, uszkodzone 
i całe. Tel. 0601-161-030. 

Fiat I 26p, 1989 rok - sprzedam. 
Tel. 042/719-34-66. 

Opel Astra 1.6 combi, 1992 rok. 
powypadkowy - sprzedam. 
Tel. 042.17 l 0-87-65. 

VW Polo 1.4, 1997 rok, zadbany, 11300 
- sprzedam. Tel. 0504-399-363. 

Lublin izoterma, 1996 rok - sprzedam. 
Tel. 0693-441-557. 

Tel. 0421719-84-85. 

Fiat Siena 1.6 I 6V gaz, 1998 rok, 8200 zł, 
stan bdb - sprzedam. Tel 0513-208-622. 

Sprzedam silniki: Escort Bolero, 1998 rok, 
komplelny, Opel Astra 1.6, 1.998 rok 
Tel. 0513-208-622. 

MOTOROWE -

Motocykle - kupię. Tel. 0513-019-003. 

Sprzedam motorynkę. Tel. 0692-493--016. 

MZ ETZ-250, 1984 rok, stan dobry 
- pilnie sprzedam. Tel 0604-287-677. 

Sprzedam motocykl WFM. 
Tel. 0512-452-513. 

Sprzedam CZ-175. Tel. 0663-972-937. 

Sprzedam motorower Jawa 50, Ogar 200, 
stan ogólny dobry. Tel. 0788-170-406. 

Sprzedam skuter Honda Lead, 1990 rok. 
Tel. 0609-450-622. 

GARAZE 
GARAŻE BLASZAKI-NAJTANIEJ 
NA MAZOWSZU. TEL 0609-30-30-31. 

Sprzedam garaż. Tel. 0500-089-442 
(lub 046/837-86-46 po 17.00). 

Sprzedam garaż, ul. Kwiatowa 
Tel. 0695-406-092. 

Zamienię M-4 na domek, Łowicz. 
Tel. 0503-977-175. 

Sprzedam dom 150 mkw., działka 2300 mkw., 

Dmosin. Tel. o5oi-072--004, o5oI-I43-876· Głowno - działka rolno-budowlana Kupitt dzialktt budowlaną 

Dom z dzialką 60 arów, przy ul Łódzki tj 109. Sprzedam dzialktt 34 aiy, budowlana, Koźle, 1, 12 ha oraz sąsiadujące z sobą 
Wiadomość: ul. Łódzka 29 po 18.00. gm. Stryków. Tel. 0421719-60-10. budowlane 1184 mkw.+ 1130 mkw. 

w Łyszkowicach lub okolicy. 
Tel. 0503-065-795. 

Sprzedam las. Tel. 0503-58_2-916. ózialka budowlana w Głownie. 
Tel.~16-813. 

Tel. 042/719-35-79. 

Działki budowlane, media, okolice Głowna 
Tel. 0506-402-647. 

Kupię ziemię. 
Tel. 0600.s28-211. 

Sprzedam gospodarstwo rolne l O ha 
zbudjiDkami. Jamno 70, tel. 046/861-25-73. 

Pawilon handlowy, os. Dąbrowskiego, 
Łowicz. Tel. 0693-126-258. 

Zamienię mieszkanie 25mkw., balkon, 
I piętro, os. Broniewskiego 4 na więi5sze, 
również w centrum. Tel. 0693-080-584. 

Sprzedam działki w Borowinach 0,5 ha 
i większe. Tel. 046/832-72-38. 

Sprzedam mieszkanie 83 mkw„ 
ul Bolimowska Tel. 046/837-49-04 
po 18.00, 0660-783-017. 

Sprzedam dom w stanie surowym z działką 
w Łowiczu. Tel. 046/838-43-21 wieczorem 

Spółdzielnia Ogrodniczo.Pszczelar
ska „Pszczółka" w Łowiczu sprzeda 
nieruchomość w Sobocie gm. Biela
wy (grunt 5550 mkw., zabudowania 
460 mkw.). Tel. 046/837-65-63 
w godz. 8.00-15.00. -

Sprzedam mieszkanie46 mkw„ 
ul. Armii Krajowtj. Tel. 0609-810-805. 

Spizedam dom, Łowicz lub Łyszkowice. 
Tel. 046/837-08-16. 

Posiadłość 1,70 ha, dom o pow. mieszkani<r 
wej 75 mkw„ miejscowość Mysłaków. 

Uzbrojone działki budowlane 
przy ul. Sowińskiego i Ceberlowicza 
w Głownie. Tel. 0421719-10-55 po 20.00. 

Działka budowlana, Stryków, 7400 mkw. 
Tel. 0663-395-586. 

Działkę, ziemię. Tel. 0604-318-472. 

Kupię ziemię w Nieborowie. 
Tel. 046/830-39-45. 

------------------------------~ REKLAMA ~ 
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Tico, 1999 rok - spizedam. 
Tel. 0502-394-868, 042/719-10-84. 

Sprzedam garaż, os. Bratkowice, lrządmiedzy Tel. 046/837-31-80 wieczorem. 

lntennarcbeacmeotu=u Tel.0500-651-244. Sprzedam gospodarstwo 11,41 ha 

Bezpiecznie 
i bogato wyposażona: 

- ABS 

yjedziesz za 
445 złotych 

Passat Sedan, 1990 rok, gaz, hak, 6500 zł 
- sprzedam lub zamienię na Forda Transita. 
Tel. 0609-310-962. 

Mercedes 192L gaz, 1991 rok - sprzedam 
Tel. 0509-599-433. 

CC 700 gaz, Xll 1997 rok, niebieski, 
bezwypadkowy, stan bdb - sprzedam. 
Tel. 0421719-29-08. 

BMW 528, 1998/1999 rok, srebrny, bogate 
wyposażenie - sprzedam. Tel 0509-061-IDI. 

Audi IOO C4 2.4 D, 1991 rok - pilnie 
sprzedam. Tel 0501-579-477. 

Felicia combi 1.3 gaz, 1996 rok, Favorit 1.3 
gaz, 1994 rok, Passa! combi 1.8 gaz, 1993 rok, 
zarejestrowany, Ford Escort 1.3, 1996 rok, 
salon, Uno I .O Fire, 1999 rok, 5-<lrzwiowy, 
Brava l.9 TOI, 1998 rok, salon - sprzedam, 
możliwość zamiany. Głowno. 

Sprzedam garaż murowany, 
os. Szarych Szeregów. Tel. 0694-922-650. 

Garaż do wynajęcia. Tel. 046/837-53-67, 
0691-620-837. 

Do wynajęcia garaż, os. Sllłlzyńskiego, 
od grudnia Tel. 0601-239-804. 

NIERUCHOMOŚCI 
·SPRZEDAŻ 

Dtria posiadłość 1,70 ha, duży dom, 
okolice Domaniewic. Tel 0501-231-51(). 

Sprzedam 1 ,5 ha łąki nad Bzurą. 
Tel. 0604-582-243. 

Kurlcowa - kiosk. Tel. 0609-855-375. 

Sprzedam 3 ha ziemi, Janinów k. Bielaw. 
Tel. 0665-727-585. Tel. 0421719-20-77, 0604-392-876. 

www.auto-agro.gratkapl Budynek mieszkalno-gospodarczy 
Cinquecento, 1997 rok, stan bdb - sprzedam. z warsztatem wulkanizacyjnym, Łowicz. 
Tel. 0421710-73-56 po 15.00. Tel 0502-163-313. 

Corsa 1.2, 1995 rok, Ford Escort 1.6 J6V, 
1997 rok - sprzedam. Tel. 0665-739-053. 

Całe i uszkodzone - kupię. Głowno. 
Tel.0606-238-179. 

VW T4, 1995 rok, 15500 zł- sprzedam. 
Tel. 042/719-24-69. 

Skoda Fabia 1.4 MPI, 2001 rok, zielony, 
bezwypadkowy, stan bdb, 67000 km 
-sprzedam. Tel. 0421719-29-08, 0509-061-IDI. 

Dzialka 4600 mkw„ Łowicz. 
Tel. 0502-163-313. 

Sprzedam działkę budowlaną, 4200 mkw., 
Kalenice 15, media w ulicy. 
Tel. 046/838-33-44. 

Sprzedam dzialktt budowlaną, os. Mysłaków. 
Tel. 046/837-69-33. 

Sprzedam mieszkanie 2 pokoje z kuchnią 
53 mkw„ Łowicz. Tel. 0503-909-387. 

z budynkami - tanio. Tel. 0691-715-496. 

Sprz.edąm las. Tel. 0667-257-470 po 20.00. 

Spi=lam dom z działką. Tel. 0509-822-425. 

Sprzedam gospodarstwo rolne 7,75 ba, 
budynek mies7kalny i gospodarczy, 
Klotyldów, gm. Bedlno, pray trasie 
Poznań..Wars:zawa Tel. 022/631-81-55. 

Spizedam działkę budowlaną 30 arów. 
Teł. 0667-133-753. 

Zamienitt miesOOmie 36 mkw. na wic;I<= 
60 mkw„ os. Bratkowice. Tel 0600-820-563. 

Sprzedam mieszkanie 19 mkw„ os. Reymonta 
Tel 0662-019-283. 

Sprzedam mieszkanie 34 mkw„ 
os. Kos1ka. Tel. 046/837-04-25. 

83 mkw., cegła, ul. Bolimowska, II piętro 
-sprzedam. Tel. 0604-172-273. 

3 ba z zabudowaniami - sprzedam. 
Tel. 0665-072-555. 

Sprzedam dom 231 mkw. pow. calko
witej, stan surowy, na dzialce 1, 15 ha, 
5 km od centrum Łowicza. 
Tel. 0502.o93-199. 

Sprzedamdzialkęrekreacyjnąopow. 380mkw„ 
Dajki. Tel. 0889-093-966. 

Sprzedam ziemię orną. Świeiyż I, 
tel. 0696-565-452 wieczorem. 

Sprzedam ziemię 1 O ba w tym 0,5 ha ląki, 
gm. Bielawy. Tel. 0511-568-525. 

- 2 poduszki powietrzne 
- automatyczna klimatyzacja 
- radio z CD 
- szyby elektryczne z przodu 
- centrałny zamek zdatnie sterowany 
- elektrycznie sterowane lusterka, 

podgrzewane, z czujnikiem temperatury 
- światła przeciwmgielne 
- kolumna kierownicy i fotel kierowcy 

z regulacją wysokości 
- komputer pokładowy 
- skórzana kierownica 

Chronimy Ciebie. 

resztę spłacisz w kredycie 1%• 

a do tego 4 lata gwarancji*'! 

Chronimy Twoje pieniądze. 

• ••••••••••••• Szcz<09óly u Autory-nych P"'1Nr'ÓW Reuult. www.reAult.com.pl 

~==t::1~'!r:,/~:~~~~~:ik":e::~.1~~Zt~=ia·=f_·!·r~;~~~?ia=::J 
~!)9farni1 fqnmb Nm$Wp. W q.tiu~nymśredftil: !lpa.~ml!!~i od4,S do 7 ł/1M lm, ~CO.łcdlled::i I65g:'km. 

A do tego super niespodzianki ! 

Tylko u Nas !!! 

UWAGA! Tylko w Skierniewicach ! 
Do każdego zamówionego w dn. 12.10 -16.11.2.006 
modelu Renault bagażnik pełen niespodzianek 
z super wieżą CD-MP3 I!! 

Skierniewice, ul.Buczka 2 
tel. 046/ 833-26-90 

Łódź, ul.Brukowa 2 tel. 042/ 612-12-22 
Zgierz, ul.Łódzka 28 tel.0421 716-26-52 

;www.jaszpol:com.pl 
R·1373 •••••••••••••• 

NAJLEPSZY 
SALON W POLSC 

CENA TEŻ 
SIĘ SPODOBA 

PROFESJONALNE 
CZJSZCZEllE I FARBOWAllE 
WYROBÓW SKÓRZAIYCH, 
KURTEK I KOŻUCHÓW 

STRYKÓW 
ul. Ozorkowska 10 
Tel. 0606-238-181 

FAKTURY VAT 

JPGARAGE® 
Od 1981 roku robimy swoje. 

Profesjonalnie. 

lódi, ul. Strykowska 131 
(wyjazd z Łodzi na Łowicz) 

salon: (042) 617-07-20 pn.iJt. 9-1 8, sob. 9-14 
samocbody gżVwane: (042) 617-07-1 9 
serwis: (042) 617-0M7 pn.-pt. 7-1 8, sob. 8-14 
blacharnia lakiernia: (042) 653-35-39 

www .apgarage.peugeot.pl 
e-mail: apgarage@peugeot.com.pl 
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Kupię d1jałkę w okolicach Piłas/kowa, Lokal do wynajęcia. ul. Stanisławskiego 26. Nowe 1 używane komputery, monitory, 
laptopy. notebooki - po konkurencyjnych 
cenach. Gwarancja fim1owa i serwis. FVAT. 
Tel. 0601-946-286. 

w pobliżu Otołic. Tel. 0601-662-927. Tel. 046/837-05-84. 

Kupię M-4 na os. Tkaczew lub zamieni<; M-3 Szukam mieszkania 3-. 4-pokojowc'go 
na M-4 na os. TkaC?.cw. Tel. 0609-857-023. w Lowiczu. Tel. 0692-194-598. 

Kupię działkę lub dom do remontu 
w centrum Łowicza Tel. 0504-272-799. 

Kupię mieszkanie 2-pokojowe. 
os. Starzyńskiego. Tel. 0662-653-280. 

Kupię ziemię 5- I O ha okołioe Głowna. 
Dmosina. Tel. 0511-030-660. 

Kupię działkę łub dom do remontu 
przy głównej ulicy w Głownie. 
Tel. 0509-707-063. 

NIERUCHOMOŚCI 
-WYNAJEM 

Lokale biurowe do wynajęcia. 
Tel. 0602-192-463. 

Lokal 40 mkw., na ul. z.duńskiej 
- do wynajęcia. Teł. 046/837-68-42 
godz. 10.00.17.00. 

Wynajmę I OO, 200, 300, 600 mkw. 
powierzchni magazynowej, 
Łowicz. ul. Magazynowa I I . 
Tel. 046'837-69-33. 

Lokale na sklepy, biura, 
gabinety, Łowicz, ul. Podrzeczna. 
Tel. 0604-145-259. 

Stancja dla pani, Łowicz. 
os. Starzyńskiego 4143. Teł . 046/837-42-76. 

Do wynajęcia 70 mkw. (I pi<;tro ). ul. z.duńska 
- biura, gabinety. Teł. 0602-154-969. 

Do wynajQl:ia lokal 40 mkw„ e.o„ siła, we. 
Tel. 0600-741-174, 046/837-37-41. 

Wynajmę firmie mieszkania+ garaż 
w bloku w Łowiczu. Teł. 0600-365-799. 

Do wydzierżawienia 2 hale, c.o. 
Teł. 0600-608-150. 

Lokal do wynaN:ia, ccntnun Łowicza, c.o„ 
e.w„ telefon, 45 mkw. Teł. 0602-710-314. 

Do wynajęcia lokal 40 mkw. na działalność 
w Łowiczu. Teł. 046/837-10-69. 

Mies>l<anie do wynajęcia, os. Bratkowice. 
Tel. 0695-989-832. 

Wynajmę dom o pow. 35 ml.-w. w Łowicru. 
z wygodami. Teł. 042/670-64-28, 
0889-547-478. 

Lokal w centrum 15 mkw. - do wynajęcia 
Tel. 046183740-52. 

Wynajmę lokal, ul. Nowy Rynek 14, 
tel. 046/837-89-67. 

Poszukuję mieszkania do wynajęcia 
- 3 pokoje , kuchnia. łazienka, na terenie 
Głowna łub Łowicza. Tel. 0692-86 1-709. 

Lokale użytkowe na biura, gabinety 
i inną nieuciążliwą działalność. 
przy ul. Baczyńskiego 2. Tel. 046/837-49-22. 

Do wynajęcia M-4, os. Dąbrowskiego. 
Tel. 046/837-83-86. 

Do wynajęcia sklep spożywczy. 
Tel. 0660-4 I 0-660. 

Głowno Centrum - lokale do wynajęcia, 
wynajmę szwalnię z maszynami. 
Tel.0601-674-932. 

Umeblowane 3 pokoje z kuchnią w Głownie 
- do wynajęcia. Teł. 0608-203-288. 

Budynki, centrum Strykowa do wynajęcia 
- I 30 mkw„ 220 mkw. na działalność gospo
darczą. Tel. 0421719-81-92, 0511-428-240. 

Poszukuję mieszkania do wynajęcia 
- bloki łub dom. 3- lub 2-pokojowe, Głowno. 
Teł. 0507-599-784. 

KUPNO • RÓŻNE 
Kupię ziom Tel. 0504-35()..641. 

Kupię be!oniarkę. Teł. 0667-018-067. 

Kupię wiertarl<ę stołową kolumnową 

Drzwi z Niemiec. rulety, okna PCV lJŻ)".&'ane 
i nowe - duży wybór, dobre ceny - Piątek. 
Tel. 0602-617-895. 

Sprzedam nowy wysokiej klasy 
materac 160x200. Tel. 0660-934-887. 

Sp12edam drzewka do sadzenia (tuje, 
świerki, brzoza). Tel. 0600-215-589. 

Stemple budowlane. Tel. 0665-723-997. 

Spm:dam biurko Vox Safari; wersalkę 
+ 2 fotele, nowe. Tel. 0604-627-662. 

Telewizor panoramiczny I OO Hz, srebrny, 28". 
Tel. 0602-381-914. 

Sprzedam laptopa P2. Tel. 0508-191-221. 

Meble p='<lwoj.:"~· Tel. 0502-163-313. 

Sprzedam myjkęgorącowodną Kai.<;zcr, nowa, 
z gwarancją, faktura VAT. Teł. 0604-078-564. 

Agregat do wody lodowej 9 kW, 2900 Vrnin 
wraz z pompą na palecie. Tel. 0667-296-582. 

Komputer z monitorem - tanio. 
Tel. 0500.204-559. 

Sprzedam sukienkę ślubną - białą, 

rozm. 36 - tanio. Tel. 0502-982-594. 

Drewno opalowe od 150 zł/l 
Tel. 0693-120-206. ' 

Piec e.o„ stalowy, miałowy, 2,6 mkw. 
Teł. 046/839-63-46, 0601-946-325. 

Meble kuchenne drewniane (dąb). 
Teł. 046/839-63-46, 0601-946-325. 

Sprzedam lwlelc foliowe 8x30 m. 
Teł. 0693-321-530. 

Teł. 0502-370-026. Sprzedam grzejniki żeliwne. 

Kupię używany segment z szafą w dobiym Teł. 046/838-78-30. 

stanie. Tel. 0880-877-735. Sprzedam maszyn<; do szycia 2-iglówkę 

Kupię dizewo liściaste na opal. 
Teł. 0694430-704, 0501-180-185. 

Kupię Białoruś i betoniarkę używaną 150 L 
Teł. 042!719-92-35, 0888-727-302. 

SPRZEDAŻ • RÓŻNE 
Nowe drzwi PCV 80x.2. I i drzwi wcwnę1I2nc 
olcha 80 - 3 s:zi. Tel. 0602-370-470. 

Textima. Tel. 0694-695-006. 

Zbiornik na olej opalowy I I OO I. 
Tel. 0606-967-338. 

Podgrzewacz przepływowy do wody 
Siemens. Tel. 0516-142-417. 

Zamrażarka do lodów 250 I. 
Tel. 0461838-14-75, 0503-794-355. 

Wciągarka budowlana. 
Teł. 046/838-91-28. 

.JUi: OTWARTY NOWY 

SKUD 
NA Ul.ICY SKtADOWE.J 

Firmo AGRO-BUD oferuje Państwu 

+MATERIAŁY BUDOWLANE 
drewno, cegły, stoi, remenl, wapno, piasek do tynków, 
cement li od 295 zł Łódt 

+ W~GIEL kostko, orzech, miały 

Promo~łr~ 
~Be 

+ EKO·GROSZEK workowany 111 
+oraz NAWOlY •,: ~ 
a wszystko to w bardzo 
atrakcyinych cenach!!! Tel 046 830-22-SS 
Zapraszamy również do Dąbkowic Górnych 
Znajdą tam Państwo SZEROKI ASORTYMENT NAWOZOWY 

w konkurencyjnych cenach STRYKÓW, ul. Rolnicza 6A, tel. (042) 719-93-63 
GŁOWNO, ul. Kolejowa 5, tel. (042) 719-49-89 
www.wimax.com.pl biuro@wimax.com.pt; 

rACl~§!Q~~~~NIA ~I Budownictwa w Łowiczu 
OFERUJE PAŃSTWU 
•studnie kanalizacyjne: 

- szczelne łączone na uszczelkę 

= 
Q 

- łączone na zaprawę 
c:=::r==:::tJ • stropy terłva 
~ • kręgi, przepusty 
~ •kostkę brukową 
~ •bloczki betonowe 
IJ ___ j,I •pustaki zasypowe ,
0 

•nadproża 
• galanterię betonową 

99-400 Łowicz, ul. Kaliska 103, 
teł. (046) 837 32 79, 837 41 38, fax 837 47 98 

~ e-mail: SIB@wlnkhaus .com.pł; 

oraz MATERIAŁY BUDOWlANE, PASZE, OPAŁ 

NAJT!NSZR 

K 
IP~~ 
ROLETY, żALUZIB, MOSKITIERY, PARAPETY 
Łowicz, ul. Wojska Polskiego 1. 
tel./fax (0-46) 830-22-39, 0-607-343-336 ~ 

~ Internet: http://www.wlnkhaus.com.pUslb 

11r.YiiiiM AUT!v!:!! 
Wpisany na listę rzeczoznawców samochodowych oraz NAPRAWY 

~i~isterstwa !nfr~st~uktury Rs 001153 MECHANICZNE POJAZDÓW• 
mgr mz. Stefan W1em1ck1 - certyfikat CCR PZM • „, · . .. NAPRAWY • sprzęgieł • silnikó'łt'. 

• techniki samochodowej • jakości napraw • zawieszeń • hamulców • zbieżność kół itp. 
• ruchu drogowego • rekonstrukcji wypadków ;1 poleca: AUTO NAPRAWA inż. mech. MAREK STREMBSKI 
• wyceny wartości i kosztów napraw pojazdów ;;; 99-400 Łowicz, ul. Browarna 12 
tel. 0509-551-203 pn.-pt. 7-21, sb. 8-14 Tel.0-46830-30·55,0-46837-41·57(dom),0-509-555-369 

Agregat pr4dotwórczy 25 ~W i 44 kW. 
Tel. 0509-659-947. 

Spr,.cdmn ładę chłodniczą 120 x 90. Monitor do komputera - 100 zł. 
Tel. 0695-761-373. Tel. 0669--034-204. 

Oddam gruz. Tel. 046/837-49-27, 
0602-136-940. 

Spmxlam dwa fotele, mało używane; nowy Sprzedam ma'7)'1ly szwalni=. 
rożen elektryczny, mały. Teł. 0880-948-664. Tel. 0603-627-246. 

Nokia 6280. Tel. 0501-583-658. 

Pice żcłi\\11y Kamino 1,5. 
Tel. 046/837-90-16. 

Sprzedam akwarium 200 I + wyposażenie. 
Tel. 0660-826-628. 

Drewno kominkowe, opałowe, sezonowane. 
Teł. 050 I -658-26 I. 

Koks 8 t, olcha wyschnięta w balach na pniu. 
Teł. 046/833-22-95, 0880-536-235. 

Pustaki stropowe Teriva keramzytowe 
I I O szt. Tel. 0504-0 I 0-956. 

Spr.t.cdmn bale jesionowe 4 m\ deski 
olchowe 5 m3. Tel. 0504-128-578, 
046/861-17-04. 

Sprzedam szlifierkę liiłti 2100 W. 
Tel. 0606-370-704. 

Bielarka, wialnia Tel. 0692-101-989. 

Wełniaki. Tel. 0692-101-989. 

Telewizory: 20", 21 ". 29". 
Teł. M61837-14-56. 

Meble pokojowe - tanio. Tel. 0603--043-866. 

Pianino Bałthur, stan dobry. 
Tel. 0461837-51-31, 0667-2 13-776. 

Kmiapa narożiia duża+ 2 fotele, wersalka. 
tapc-zanikjcdnoosobowy Tel. 0887-488-592. 

Wiertarki stołowe 382 V, 220 V; spawarki 
220/380 V; komplet do spawania i cięcia 
gazowego. Tel. 0602-366-564. 

Sp17.cdam piece.o .. stalowy, 2 m. 
Tel. 0601-891-477. 

Suknię ślubną rozm. 36 (tren, boleti<o). 
Tel. 0500-204-557. 

Nokia <.103, nowa. Tel. 0516-087-525. 

Nowy piec olejowy De Dietrich + zbiornik 
na olej 20001. Teł. 0602-875-904. 

Dwa fotele i ława - używane. 
Sprzedam 2 szalki+ wi=ak do przedpokoju Teł. 0695-171-803. 
- tanio. Teł. 0507"105-120. 

Sprzedam regał + 2 tapc:zany młodzieżowe. 
Sprzedam palety l.Oxł,2. Tel.046/83~2. Teł. 0607-345-852. 

Sprzedam kanapę 2-0SObową, rozkładaną 
- tanio. Teł. 0609-810-777. 

Akordeon Wełtmeistcr 80 basów. 
Tel. 046/839-60-34. 

Sprzedam bramę wjazdową szer. 4 m. 
z blachy ocynkowanej. Tel. 0601-239-804. 

Stół do ping-ponga Tel. 0608-354-272. 

Tanio - segment młodzieżowy z biurkiem, 
lemm piętrowe, ławostół. Teł. 0600-820-563. 

Dywan 3x4 m, okap kuchenny, aparat 
fotografi=ty analogowy Olympus. 
Tel. 0887-321-0(i7. 

Kola zimowe, opooy 205/ł 5/60 z ałufelg;uni, 
4 szt Teł. 0602-381-914. 

Łóżka rehabilitacyjne, sterowane pilotem. 
Tel. 0607-819-150. 

Nowe głośniki basowe do subfora marki 
Magnat Tel. 0607-819-łj(). 

Stemple budowlane Teł. 0660-778-976. 

Telcwiz.or 25", 14" - tanio, radio samochoOO
we, kola do Fiata 126p, telefon kornórl<0wy, 
3 pralki Franie - bardzo tanio. 
Tel. 0669-630-540. 

Pralki, lodówki, zamrażarki, 
zmywarki, (gat. U). Tel. 0510-15M80. 

Vaiłlm1t - g.1ZO"Y podgl7ewaez wody, no" y, 
750 zł - sprn.xlmn. Tel. 0602-882-617. 

Kominek ozdobny wolnostojący norweski 
6 kW na dn.-wno. mal o używany. 
Teł. 046/874-64-42. 

Spr.axlam bec-Lkę asenizacyjną. wózek 
inwalidzki. Tel. 0509-707-063. 

Sprzedam I OOO szL pustaka keramzytowego. 
Bieł3\\y. Teł. 0669-882-734. 

Wersalka drzwi lazienkowe 2 szl., 
zlewozmywak stalowy. Teł. 0421719-19-83. 

Maszyny szwalnicze i krajarka krawiecka 
I łoffinan. Teł. 0888-388-794. 

Buderus grzejniki nowe. Tel. 00888-388-794. 

PRACA 

~wrot podatku z pracy - Niemcy, Europa 
Zachodnia. Tel. 071/385-20-18. 

Zatrudnic, szwaczki. Teł. 0606-958-480. 

Zatrudnię szwaczki. Tel. 0665-202-1 OO. 

Zatrudnię szwaczki. Teł. 0601-635-056. 

Zatrudnię operatora koparki, 
koparko-ładowarki. Tel. 0502-124-098. 

Zatrudnię szwaczki na overlock i stebnówkę• 
z okolic Glowna i Łowicza, stała praca. 
Tel. 0602-241-867, 06()4..500-826. 

Firma samochodowa zatrudni blacharzy, 
lakierników, pomocnika lakiernika, mecha
nika, elektronika, składacza, taicie uczniów. 
Skierniewice, tel. 0602-528-235. 

Przyjmę pomoc do gospodarstwa agrotwy
stycznego z umiejętnością gotowania. 
Teł. 0502-255-043. 

Overlock dwuiglówka i stebnówka. 
Teł. 0608-592-389. 

Sprzedam kompletną spn;żarkę do T-25. 
Tel. 0608-171-821.. 

Zatrudnimy sprzedawcę AGD-RTV. 
Sprzedam tralki schodowe. Teł.0788-349-287. Tel. 0691-991-000. 

Sprzedam suporex - polówka 2.5 zł/szt 
Tel. 0600-076-247. 

Sprzedam zbiorniki plastikowe 1000 I 
na palecie. Tel 0697-677-530. 

Sprzedam wózek widłowy, elektryczny 
produkcji bułgarskiej. Teł. 0608-394-728. 

Sprzedam agregat prądotwórczy o mocy 
1,2 kW. Tel. 046/838-59-05. 

Sprzedam pioeyk gazowy. 
Teł. 046/837-10-69. 

Wón:A<. widłowy 3,5 t. 1992 rok. 
Tel. 0600-820-374. 

Spraedmi1 szatkownik do kapusty. 
Teł. 046/838-36-55 po 20.00. 

Sprzedam pioe węglowo-miałowy IO kW 
oraz termę ełcktryc-mą 80. 
Tel. 046/837-49-27 po I 6.00. 

Tanio sprlCdain tapczan młodzieżowy. 
Teł. 046/837-56-64. 

Sprzedam sprężarkę WJ>.53, 1989 rok. 
Teł. 0607-172-782. 

Używany zestaw komputerowy. 
Teł. 0608-263-951. 

Drzewica śliw, odnniana Ancrs. ze szkółki; 
lodówka; śrutownik na kamienie. 
Teł. 046/838-20-29. 

Dwa tunele foliowe o wym. 32x7; skrzynki 
uniwersalne około 500 s:zi.; iwtcnna na Żuka, 
starszy typ. Teł. 0606418-623. 

Drewno kominkowe, opalowe. 
Teł. 0886427-375 . 

Puste ule, ramki, ceowniki 5.5 m. tregry 3,5 m, 
rynny, wygniatarka blachy, sicwni=k ręcz
ny, gizalki do lutownicy 400 V, wełniaki 
z fartuchami. Teł. 0604-628-204. 

Kolo do Tarpana; 126p; stare obrazy; kółko 
do lnu; cyntcńug<;; maszynę do szycia 
Teł. ~28-20-t. 

EncyklC>p<.'<lia powszechna Gutcnbc...-ga 
- 26 tomów. Tel. ()461837-11-75. 

Nowa kuchnia wc;glowa z wi;żownicą. 
termoelektryczna. Teł. 0600-934-964. 

Wózek widłowy. elektryczny. 
Tel. 046/839-13-32, 0508-160-198. 

•!•glazurę, terakotę, kleje, fugi 
•!• sanitarne: 

wanny, zlewy, baterie itp. 

Zatrudnię przedstawiciela handlowego 
z praktyką w branży spożyw=j. prawo 
jazdy kat B. Tel. 0667-286-582. 

Byłaś w Avoo-ic,już. nie jesteś - możesz 
spróbować raz jeszcze. Teł. 0509-671-342. 

Poszukujemy pracowników do pakowania 
art. spożywczych (wymag;ma ks. sanepidu) 
oraz art. przcmyslowych i kosmetyków. 
Zapewniamy dojazd. Tel. 042/632-31-51, 
0509-402-382. 

Zatrudnię operatora koparki kołowej 
oraz spawaczy gazowych i pracowników 
do prac r izycznych. Praca na terenie całego 
kraju. Tel. 0506-188-438, 0504-236-155, 
046/831-27-87. 

Hurtownia Wiclobrańi.owa zatrudni 
spr,.cdawcę i przedstawiciela handlowego 
- pawilon drewniany nr 16 (fargowica 
Miejska, Łowicz). Tel. 0888-114-180 

Zatrudnię ze znajOlllOŚCią branży 
hydraulicznej. Tel. 0691-991-000. 

Poszukujemy osoby do prac: gospodarcro
porządko\\yeh. Preferujemy osoby z grupą 
inwalidzką. Tel. 0600-365-799. 

REKLAMA --

•!• płyty gipsowe, profile, gipsy, gladzje 
•!• system dociepleń 

Atlas, Ceresit, Kreisel 
•!• styropian, wełny, folie 
•!• cement, wapno 
•!• farby, tynki • gotowe i z mieszalnika IAUTIC:HNIK 

Zapraszamy w godz. 7.00·18.00, soboty 7.00·16.00 ~ 
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Zatrudnię chałupniczki i zespoły 
do szycia spodni, spódnic. 
Tel. 0788-769-318. 

Emerytowana rusycystka podejmie każdą 
pracę. Td. 046/838-74-40. 050448(>-859. 

Polomstka - poszukuje pracy. 
Tel. 046,838-74-40, 0504486-859. 

Zatn1dnię sprzedawcę do 35· lal 
Tel. 0693-126-258. 

Zaopiekuje si' starszą osobą. 
Tel. 0668-263-203. 

Finna budowlana wykonująca zbior
niki na gnojowicę podejmie współ
pracę z wykonawcami płyt oborniko
wych. Tel. 0601-303-235. 

Avon - zostail konsultantką a otrzymasz 
w prezencie kosmetyki. biżuterię, zegarek 
i torb<;. Tel. 046/838-6(k)O, 0663-766-602. 

Sprzedaż peńi.1111, oryginalne zapachy. super 
zarobek. Tel. 0461838-60-60, 0663-766-602. 

Zatrudni.; szwaczki do szycia kostiumów 
kąpidowych. 5 km od Łowicza mo'lłiwość 
dowozu Tel. 0609-837-130. 

Zatrudnię do wykańczania wnętrz 
zdolnych, samodzielnych. 
Tel. 0693-543-657. 

Direct Dystrybucja - Firma Handlo
wo-Usługowa z siedzibą w Łowiczu, 
ul. Krakowska 21 nawiąże współpra
cę z wykonawcami z branży remonto
wo-Oudowlanej z terenu Łowicz i oko
lic. Gwarantujemy atrakcyjne warun
ki współpracy. Tel. 0691-961-1n. 

Zatrudnię kierowcę kat. C Tel. 0604-237-423. 

Zatrudni.; magistrn farmacji. 
Tel. 0693-106-166. 

Osoba z grupą inwalidzką podejmie pracę. 
Tel. 060<>-281-240. 

Zespól muzyczny poszukuje wokalistki 
(również \\Okal amatorski). Tel. 0606-508-538. 

Zatrudmę osoby do zbiom kapusty. 
Bl~w 23. Tel. 0503-681-61". 

Zatrudnię kierowcę kat. C. Tel. 0600-878-065. 

Zatmdnię kierowcę na ciągnik siodłowy 
z naczepą. Tel. 0609-506-601. 

Zatrudnię specjalistę do spraw handlu 
i marketingu, angielski bdb. Tel. 0696477-071 

Zatrudnię kierowcę - lir. międzynarudowy. 
Tel. 06%477-071. 

Z grupą inwalidzką poszukuje pracy stróża 
nocnego. Tel. 0669-960-721. 

Commercial Union zatrudni 
kierownika sprzedaży OFE. 
Tel. 0601-345-336, 046/833-2~9. 

Zatrudnię wykwalifikowanego pracownika 
do produkcji mebli, korzystne 
wynagrodzenie. Tel. 0602-471-279. 

Przyjm<; do zbiom kapusty (głowiasta, 
pekińska). Tel. 046/1!38-17-84, 0606-198-445. 

Zatrudni<; kierowcę, kat E-IC, Sochacz.ew. 
Tel. 0602-741-036. 

Zatrudnię kierowcę kat. C, doświadczenie. 
wiek do 45 lal Tel. 0608-059-817. 

Zatrudni<; kierowcę kal C +E, doświadczroie, 
wiek do 45 lat Tel. 0608-059-817. 

Kierowca kat. B - poszukuje pracy. 
Tel. 0663-941-281. 

Kierowca z praktyką - poszukuje pracy 
na saniochód dostawczy do 3,5 t 
lub jako portier. Tel. 0605-302486. 

Zatrudnię pon10Cnika przy budowie. 
Tel. 046/839-63-72. 

Zaopiekuję się dzieckiem. Tel.0660-318-692. 

Zatrudnię panią z doświadczeniem 
do pracy w sklepie spożywczym 
w Łowiczu. Tel. 0607-090-260. 

Sklep podejmie współpracę z osobą z samo
chodem dostawczym. Tel. 0605-190-758. 

Masażystka (masaż leczniczy, relaksacyjny) 
- podejmie pracę. Tel. Q.l6/839-10-24, 
0694-803-013. 

Prajmę młodą, inteligentną i energiczną ko
bietę do pracy w biurze. Rozmowa 
kwalifikacyjna w j. angielskim Mile 
widziana znajomość innych języków. 
Wykształcenie wyżsu lub w toku studiów. 
Bielawy, woj. lód7.kie, tel. 0600-331-733. 

Zatnidnię szwaczki. Możliwość przyuczenia 
Tel. 0602-637-060. 

NOWE I UZYWANE 
SPRZEDAŻ, ZAMIANA 

• do;.; rk1 konwio w e 
1 przewodowe 
1.vygrodzc. nia 
T ty kgowiskow 
łiydr u 1 zne zg "'lłacz~ 

ob rn k<> 

Zatrudni<; młode-go kierowe.; z samochodem 
do rotwai.cnia pizzy. T cl. 0660-733-348. 

Zatmdnii; młodą osob<; do plac} \\ pincrii. 
Tel. 06660-733-348. 

l.atrudnię młodą uc:rciwą w sklepie spożyw
czym w I.O\\ iczu w charakterze sprzedawcy. 
Tel. 0502-110-726. 

Manikmrzystkę zatrudni<; lub przyu.,:Lę. 
Tel. 0600-247-423. 

Wirbud meble z Osmolina działająca w bran
ży meblowej zatmdni pracow11ika na stano
wisko: pracownik ksi~owoSci. magazynier, 
technolog dre"'""- pomoc stolarza. 
pomoc lakiemika. Tel. 024/277-62-44. 
024 277-63-90. 

,zatrudnię szwaczki, bielizna, 
Głowno. Tel. 0602-551-060. 

Zlecę przeszycia dzianiny szwalniom, 
zespołom chałupników. Głowno. 
Tel. 0602.a69-719. 

Osoby do przeprowadzenia kan1panii 
reklamowej i pron10Cyjncj zatrudnię. 
Tel. 0502-761-502. 

Zatmdni<; szwaczki. Tel. 0607-443-788. 

Przyjmę do pracy na stanowisko wulkaniza
tora w Bratoszewicach. Tel. 042/719-63-08. 

Finna Handlowa zatrudni sprzedaw
c~gazyniera. Tel. 0604-254-205. 

Finna Handlowa zatrudni księgową. 
Tel. 0604-254-205. 

Zatrudnię do pracy operatora sprzętu 
budowlanego, pracowników monter 
instalacji. Tel. 0606-939-170. 

Zatrudnię młodą, dyspozycyjna osobę 
bez doświadczenia. Głowno. 
Tel. 0509-852-909. 

Lakiernika samochodowego - przyjmę. 

Głowno. Tel. 0606-238-179. 

Zatrudnię technologa produkcji 
i szwaczki do szycia kostiumów 
kąpielowych. Głowno. 
Tel. 0601-204-540, 0603-091-4n. 

USŁUGI WIDEO 

\Vidoofilmowanic. Tel. 0607-916-001. 

Cyfrowe wideofilmowanie, fotografo
wanie, pełna obróbka komputerowa, 
DVD. Tel. 0461837-S4.a5, 0608484-079. 

Wideofilmowanie cyfrowe. obróbka 
komputerowa - tanio. Tel. 0606-852-557. 

Studio • .Kroton" - nagrania cyfrowe. DVD. 
montaż. Tel. 046/837-47-48, 0606-870-767. 

Wesela - profesjonalnie, tanio, DVD. 
Tel. 0461837-52-23. 0606-312-048. 

Wideofilmowanie, nowe animacje kompute
rowe. DVD, foto - profesjonalnie, tanio. 
Tel. 046/837-79-81. 0606-302-466. 

Usługi wideofilmowanie. Tel. 0600-608-150. 

Wideofilmowanie - profesjonalnie, tanio. 
Tel. 0600-447-843. 

Usługi fotograficzne w zakresie fotografii 
ślubnej. ixzyjęć okazjonalnych oraz reklamy. 
Tel. 0604-101-516. 

Wideofilmowanie - tanio. Tel. 0603451-221. 

USŁUGI 
INSTAL.-BUD.·REM. 

Układanie kostki brukowej. 
Tel. 0508-286-519. 

Usługi remontowo-budowlane. docieplanie 
budynków, wykańc2anie wnętrz od A do Z. 
Wycena gratis. Faktury VAT. 
Tel. 0461830-24-65 po 20.00, 0510-158-877. 

Układanie glazury, terakoty, panele, gładż 
i inne wykończenia. Tel. 046/838-20-56, 
0600-626-760. 

Tynki gipsowe agregatem - solidnie. 
Tel. 046/862-84-00, 0502-370-226. 

Instalacje elektryczne, przyłącza, naprawy. 
Tel. 046/837-30-52, 0600-764-110. 

Panele podłogowe i ścienne, elektryka 
- profesjonalnie, tanio. Tel. 0696-381-880. 

Balustrady ze stali nicrdz.ewnej, daszki 
lukowe. Tel. 0504-065-376. 

Spawanie aluminium. 
Tel. 0504-065-376. 
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Hydrauliczne usługi c.o„ wod.-kan. 
- tanio, krótkie tenniny, z gwarancją. 
Tel. 046/837-19-29, 0506-064-122. 

Remonty kompleksowe mic:iZkni'i. 
Tel. 0668-262-745. 

Instalacje elektryczne w pełnym 
zakresie. Tel. 046/838-68-08, 
0602461-341. 

Usługi koparko-ładowarką Catcrpillar. 
Tel. 0608-627-977. 

Panele podłogowe. ścienne, boazeria. 
malowanie, schody z paneli. 
lci. 0461837-10-33. 0609-541-373. 

Elektryk - montaż, naprawa. 
Tel. 0697-725-830. 

Układanie kostki bctonow~j. grnnitowcj 
oraz inne usługi bmkarskic. 
Tel. 0604-208-087, 046/837-57-28. 

Cyklinowanie. układanie parkietów, 
mo-zaiki. Tel. 046/83742-55, 0501-180-959. 

Piece c.o. „Kotlospaw", ŁowiC7, os. Górki, 
ul. J'ilaukowskiej 4. 

Profesjonalne instalacje sygnalizacji włama
nia. pożaru. kontroli dostg>u. nadzoru 
wizyjnego (monitoring). Tel. 0601-207-689. 

Instalacje i centralki telefoniczne, domofony. 
bramofony. Montaż, naprawy. konserwacja. 
Tel. 0601-207-689. 

Wynajem zag<;szczarki. Tel. 0601-303-279. 

Vertal - 7.alu7je poziome. pionowe. Rolety 
materiałowe i antywłamaniowe. Siatki 
prL.CCiw owadom. Produkcja i montaż. 
Tel. 0602-736-692, 0602-297-257. 

PrzyląC?.a, elektroinstalacje. pomiary, wideo
domofony. RTV-Sa~ bramonapędy. systemy 
alannowe (monitoring). Remonty. hydrauli
ka. glazura. tenlkota. gipsy. pandc. stolarka. 
upra"11ienia. VAT. Tel. 046/837-50-84. 
0601-303-858. 

Usługi remontowe, adaptacje wnętrz, 
elewacje zewnętrzne - profesjonalnie. 
Tel. 0601.a12-262, 0691-979-310, 
~. 

Usługi hydraulic-mc - pdcn zakres. 
Tel. 0504-877-307. 0508-862-015. 

.Fachman" - usługi hydrauliczne. 
Tel. 0889419-137. 

Cyklinowanie. układanie parkietu. 
Tel. 0668-750-437. 

Glazura terakota. gipsowanie, panele itp. 
Tel. 0508-313-799. 

Wykończenia wn<;trz, terakota. glazura, gladż, 
malowanie, docieplanie budynków. 
Tel. 0886-370-335. 

Dach-Lux, Grzegorz Kosmowski oferuje 
sprzedaż blachodachówek - nowość blacho
dachówki szwedzkie Plannja. dachówek ce
ramicznych, blach trapezowych, rynien re
nomowanych firm, podbitk<; i inne akcesoria 
dachowe. Dobra jakość, konkurencyjne ceny. 
Świadczymy usługi blacharsko-dekarskie. 
krycie dachów. Łowicz, ul. Jana Pawia li 23. 
TclJfax 046/837-51-31. 0509-729-619, 
0513-019-0 I O. 

l)yREkcjA NiEpubliCZNEj Szkoły MuzyCZNEj I i li sropNiA w Łowiczu 
PRAqNiE wyRAZić qlĘbolu\ wdziĘCZNOŚĆ i podziĘkowANiE 
ZA TAk liCZNĄ obECNOŚĆ i GOR.l\CE pRZyjĘciE koNCERTU, króRy odbył siĘ 
w SAii bAROkowe:j MuZEuM ŁowickiEqo z okAzji X..IEciA dziAłAINości szkoły. 
SERdECZNiE dziĘkujEMy ZA pRZ}'byciE i ciEplE slowA 
• Staroście powiatu Łowickiego - p. Cezaremu Dzierżkowi • Burmistrzowi Miasta Łowicza - p. Ryszardowi Budzałkowi 
• Przewodniczącemu Rady Miasta Łowicza - p. Krzysztofowi Kalińskiemu • Zastępcy Burmistrza Miasta Łowicza 
- p. Maciejowi Mońce • Dyrektorom łowickich szkół i placówek artystycznych • Gazecie Nowy Łowiczanin 
• Radiu Viktoria • Uczniom, Rodzicom i Nauczycielom • Wszystkim Przyjaciołom i Znajomym 

W szCZEG61No5ci lAŚ oqROMNiE dziĘiwjEM)' wyj.\Tłc.owEj, wspANiAłEj i TAk MUzykAINEj 
łowickiej publiC2N05ci, krÓRA slWORZ)łA NiEpOWTARZAINĄ ATMOS~ TEGO koNcamJ. 
R-1521 

Docieplenia podda.'ly, remonty mieszkań. 
Tel. 0605-233-844. 

Finna prowadzi rozbiórki budynków, 
wywóz gmzu i utylizację materiału. 
Tel. 0603-591-544. 

Układanie glazury. terakoty, paneli podłogo
wych, remonty łazienek. Gwarancja jakości. 
Tel. 0602-648497. 

Gipsy, malowanie, adaptacja 
strychów, docieplanie budynków. 
Tel. OS03.a3J.&O. 

Ren10nty - solidnie. Tel. 0888-978-225. 

Glazura. terakota. Tel. 0606-746-286. 

Gipsy, panele. glazura. terakota. itp. 
Tel. 0508-313-799. 

Cyklinowanie profesjonalne, 
układanie, lakierowanie - „EFEKT''. 
Tel. 0600-984-398. 

Drobne usługi elektryczne - szybko. tanio. 
Tel. 0788-823-578. 

Kompleksowe usługi remontowe. 
Tel. 046/830-99-83. 

Bezpyłowe gładzie gipsowe. ocieplanie 
poddaszy. Tel. 046/830-99-83. 

Solidne układanie glazury, terakoty. murowa
nie, tynki. posadzki, docieplanie, panele, 
klinkic'f. Tel. 0461837-13-91. 0885-638-636. 

Cyklinowanie, montaż parkietów. schodów, 
możliwość zakupu towaru. faktury VAT. 
Tel. 0461830-22-54, 0502-321-194. 

Gipsy. płyty k/g, remonty - tanio. 
Tel. 0888-280-792. 

Zabudowy płytą k/g, sufity podwieszane. 
gipsowanie, malowanie, panele ścienne, 
podłogowe. Tel. 0605-936-987, 
0502-981-199. 

Glazura. terakota, malowanie, panele ścienne 
i podłogowe, płyty k/g, szpachlowanie. 
Tel. 0663-567-062. 0692-187-754. 

Parkiety, mozaiki - pomiary, montaż, 
cyklinowanie. Tel. 0600-984-398. 

Malowanie, tapetowanie, gładź, płyty gik. 
panele podłogowe. Tel. 0608-685-867, 
046/837-3241 po 18.00. 

Z wyrazami wdzięczności Dyrekcja Szkoły Joanna Kruczyk, Artur Komorowski 

Śluby limuzyną. Tel. 0604-344-609. 

Usługi transportowe Lublin kontener 12 m'. 
FVAT na żyC7cnic. Tel. 0601-297-794. 

Krajowy przewóz osób, busy, 
18 miejsc, 8 miejsc. Tel. 0602-681-541, 
046/838-70-32. 

Rolety, żaluzje, moskitiery - nowocze
sne systemy do każdego typu okien, 
także bez wiercenia. Łowicz, 
ul. Ikara 10. Tel. 046/83744-25. 

Odzie-i: skórzaną, kożuchowa, futrzaną 
- naprawimy, prt.erobimy na modne fasony, 
czyszcz~nic renowacja itp. Łowicz, 
róg ul. Bolimowskiej, Bac-L}'l1skiego. 
Środy 11.00-17 .OO 

Naprawa i modernizacja komputerów. 
Tel. 0512-271-275, 046.'837.S2-56 po 18.00. 

Zespól muzyczny. Tel. 0607-777-30. 
0509-766-163. 

DJ - profesjonalnie poprowadzi każdą 
imprez<; - wesela. bankiety. imp=>: 
okolic-znośc1owe. Td. 0604-281-361. 

Projekty graficzne, przygotowanie do druku. 
banery. szyldy. Tel. 046/837-09-37 
od IO.OO do 18.00. 0694-646-915. 

Wesela - muzyka I 00'% na żywo. 
Tel. 0691-979-287. 

Zespół muzyczny, wesela. 
Tel 0461838-39-23. 0601-854-670. 

Do wypożyc-=ia dekoracja sali weselnej. 
Tel. 0698-398-871. 

Śluby - biały Volkswagen Classic. 
Tel. 0506-064-122. 

Odnawianie wanien. Tel. 0600-979-826. 

Szycie chałupni=. Tel. 0601-817-962. 

Prawnik: porady, pozwy, odszkodo
wania - bez opłat wstępnych. 
Tel.0512~96,046/837-70-96. 

MAX - dekorncjc sal weselnych, 
saniochodów, kościołów oraz imprez 
okolicznościowych. Ceny konkurencyjne. 
Tel. 0609-880-041. 0602-657-624. 

Śluby - czarne BMW 3 (2003 rok). 
Tel. 0508-909-732. 

Dekoracje sal weselnych - cmy prqstępnc. 
Tel. 046/837-95-67. 0512-250-166. 

Masz problem z komputerem - zadzwoil. 
Tel. 0504-070-837. Facl10wo, tanio, szybko. 

Naprawa sprzętu AGD. 
Tel. 0510-158-880. 

Zcspół na wesela z wokalistką. 
Tel. 0693-754-349. 

Prt.eprowadz.ki. Tel. 0605-303-836. 

Śluby- WV Passat, 2004 rok, srebrny- tanio. 
Tel. 0604-838-050. 

. Bus 6-osobowy, 1,5 t - przewozy. 
Tel. 0601-990-368. 

Śluby, wesela. oprawa artystyc-LJia 
- profesjonalni muzycy. Tel. 0885-126-665. 

KOMPUTERO 
-PISANIE 

Komputcrop1sanic, rystmki, wykresy - tanio 
i szybko. Łowit7. Tel. 0461837-78-71, 
0602-277-013. 

Komputcropisanie. Tel. 046/837-46-85, 
0668-430-447. 

NAUKA 

Matematyka. Tel. 046/837.SS-96. 

Biologia - rozszerzony. Tel. 046/837-61-22. 

Chemia Tel. 0508-186-335. 

Matematyka, student V roku UŁ, 
90 min/15 zł. Tel. 0606-647491. 

Prace z języka polskiego i historii. 
Tel. 0602-490-715, 046/837-31-83. 

Pracezali=riiowe, licencjackie, magisterskie 
i inne. Tel. 046/837-31-81, 0693-398-715. 

Język rosyjski. Tel. 046/837-31-83, 
0693-398-514. 

Tłurna=nia przysięgłe, zwykle - język 
niemiecki, język bułgarski. 
Tel. 046/837-78-15, 0507-194-820. 

Mgr matematyki. Korepetycje. Doświadcze
nie. Przystępna cena. Tel. 046/1!37-53-15. Hurtownia hydrauliczna 

Najtańsze docieplenia domów zatrudni sprzedawczynię. 
i stropodachów granulatem styropia- Łowicz, ul. Klickiego 7. 
nu - 7zl/1 mkw. Tel. 044/714-27-94. 

Zespół. Tel. 0501-149-093. 

Lincolny. 9 metrów. kilka sztuk - śluby, 
inne uroczystości. Tel. 0605-305-579. 
0697-146-411. 

Angielski dla dziec~ młodzieży 

Glazura. terakota. płyty gik, panele 
ścienne, podłogowe - szybko, solidnie. 
Tel. 0663-975-509. 

Wideodomofony, elektroinstalacje, 
automatyka. Tel. 0506-293-053. 

Hydraulik. Tel. 0506-293-053. 

Remonty i usługi budowlane. 
Tel. 0608-158-951. 

Kominki - projek10wanic, budowa. 
ogrzewanie domów. Tel. 0606-746-286. 

Kominki. Budowa, montaż, ogrzewa
nie domów. Tel. 046/83744-35, 
0600-294-318. 

Docieplanie budynków, wykończenia 

wnętrz, malowanie, gipsy, panele podłogo
we, adaptacja strychów. Tel. 0505-024-964. 

Tynkowanie, murowanie. Tel. 051&-634-404. 

Gładzic gipsowe, malowanie, tapetowanie, 
panele podłogowe. Tel. 0608-537-670. 

Instalacje elektryczne - montaż, naprawa. 
modernizacja. Tel. 0668-195-124. 

Konstrukcje i więżby dachowe. 
Tel. 046/861-13-25. 

Usługi hydrauliczne. Tel. 0608-263-951. 

Dachy, pokrycia dachowe, konstrukcje, 
ołltóbki. Tel. 0609-846-316. 

Panele podłogowe, zapewniamy transport. 
Tel. 0515-466-326. 

Malowanie. Tel. 0515-466-326. 

Ślusarstwo - usługi, stal czarna i kwa
soodporna, modernizacja ubojni. 
Tel. 0510-189-648. 

Gładzic gipsowe bezpyłowe. 
Tel. 0500-037-006. 

INNE USŁUGI 

Meble pod wymiar - kuchenne. biurowe, 
szafy z drzwiami przesuwnymi. Solidnie. 
Tel. 0501-707-657. 

Usługi transportowe - Renault Master, 
faktury VAT. Tel. 0607-406-024. 

Cięcie drzew niebezpiecznych. 
Rodzina Szychowscy. 
Tel. 0604-891-092. 

Anteny - montaż. instalacje. 
Tel. 0601-306-566. 

MAIDNY fABRYaNI, NOWI 
•talerzówki 2600 zł• tury 4150 zł• mieszalniki 3100 zł 
•śrutowniki 3600 zł •pługi 900 zł łÓ,,,kO 
•opryskiwacze 1780 zł •kosiarki 3000 zł GO ""! 
•rozsiewacze 710 zł• kabiny 1950 zł fCI• J 

• brony 780 zł • agregaty 2200 zł • rozrzutniki 7 400 zł • inne 

Teł. (044) 756-40-35, 0697-210-260 

Pranie dywanów, tapicerki meblowej, 
san10Chodowej w zakładzie i u klienta. 
Tel. 0501431-978. 

Organizuję wesela. Tel. 0503-977-175. 

Wóz wiejski na wesela Tel. 051 ł-218-568. 

,.SCART' SC1Wis RlV - naprawa sprzętu 
radiowo-telewizyjnego - gwarnncje. 
Łowicz, ul. l.ódzka 47. Tel. 0604-774-760, 
046/83 7-06-02. 

Zcspół muzyczny. Tel. 0607-768-477. 

Zespół muzyczny - bale. wesela, imprezy 
okolicznościowe. Tel. 0605-695-882. 

Dezynsekcja, deratyzacja 
w HACCP. Tel. 0504-171-191, 
044/725-02-95. 

Zespół - wesela. Tel. 0461838-66-46. 

Śluby - VW Passa~ nowy - 500 zł; 
Chrysler 300C - 700 zł. Tel. 0669-555-301. 

Zcspół. Tel. 0604-318472. 

Naprawa pralek automatycznych, 
lodówek, urządzeń chłodniczych, 
automatyka chłodnicza. Dojazd 
gratis, gwarancja. Tel. 0512-348-137. 

Saksofonista - wolny. Tel. 0692-101-989. 

Szafy wn«kowe, garderoby, meble na wymiar. 
zabudowy - tanio. Tel. 0888-978-225. 

Zespól muzyc-my ofcnuc swoje usługi: 
wesela i inne ul'OC'lystości okol ic--1J1ościowc. 
Tel. 0693-543-(104, 0461837-10-09 po 18.00. 

Tanio, szybko, dokładnie - meble na wymiar 
(szafy przesuwne, kuchnie, komody. itp.). 
Montai gratis. Tel. 0889-474-502. 

Szybka pożyC7.ka bez BIG. 
Tel. 0516-518-740. 

Tartak obwozny. spalino\\y. 
Tel. 0510-988-l'i4, 046'837-10-03. 

Bal Andrzejkowy: 25 'istopada 
- Restauracja „Szkiełka". Łowicz, 
tel. 0602-574.a91. 

- profesjonalnie. Możliwość dojazdu. 
Tel. 0461837-53-15. 

Wypracowania - polski. 
Tel. OOOOQ6-712. 

Język angielski - profesjonalnie. 
Tel. 046/837-05-41, 0603-704-267. 

Niemiecki - tłumaczenia. korepetycje. 
Tel. 0503-524-981. 

Student 1natcmatyki udzieli korepetycji. 
Tel. 046/837-54-33. 

Chemia, biologia. Tel. 0601-613-9fi3. 

Matematyka - tanio. Tel. 0601-303-279. 

Chemia - profesjonalnie (gimnazjum, liceum. 
matura). Tel. 0693-441-691. 

Nauczyciel - korepetycje z matematyki. 
Tel. 0696-695-20 I. 

Matematyka (SP/gim.). Tel. 0697-604-537. 

Angielski - studentka NKJO. 
Tel. 0511-162-276. 

Język polski - korepetycje w domu ucznia. 
Nauczyciel - wszystkie poziomy. 
Tel. 0509-766-108. 

Prezentacje maturalne - tanio, solidnie. 
Tel. 0509-766-108. 

Język polski - korepetycje, 
nauczycielka, wszystkie poziomy 
edukacyjne, matura, studenci. 
Tel. 0516-199-685, 0600-720-383. 

Student matematyki udzieli korepetycji. 
Tel. 046/837-8042, 0509-065-748. 

Nauczyciel języka niemieckiego - udzieli 
korepetycji, prqgotttie do niatury. Tanio. 
profesjonalnie. Tel 0691-715-557. 

Pos1Ukuj~ korcpctytorn j<;zyka 
angielskiego dla dzieci w wicku 9. 12, 14 lat. 
Tel 046 838-63-96. 

Studentka - anuiclski dla dzieci. 
Tel. 0691-940-°284. 

Pisank- pmi.: licencjackich. dyplomowan)Ch. 
1.alic:1cniowych. rÓ\\ nicż pr/cpisywanic 
- tanio. kl. 0661-683-04 I 

... 
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Fizyka Tel. 0503-529-953. 

Fizyka. Tel. 0885-405-285. 

Niemiecki. rosY.iski - tlwnaczenia, 
korepetycje, matura Tel. 0693-833--062. 

Angielski - korepetycje, student NKJO. 
Tel. 0692-790-345. 

Korepetycje - matematyka 
Tel. 0500-252-167. 

Język angielski, nauczyciel, ptyWatne lekcje. 
Tel. 0501-475-100. 

Matematyka - korepetycje, nauczyciel 
dyplomowany, egzaminator OKE. 
Tel. 0506-178472. 

Prace zaliczeniowe licencjackie, magisterskie. 
Tel. 0507--002-368. 

ROLNICZE 

Dojarki przewodowe, hale udojowe, 
wygrodzenia, zgarniacze obornika, 
świetliki kalenicowe, drzwi 
skrzydłowe przesuwne - sprzedam. 
Tel. 046/838-17-19, 0609-788-373. 

Wysłodki buraczane, granulowane 
- sprzedam. Tel. 046/837-37-53 
(od pon.'i>l w godz. 8.00-16.00). 

Firma Woźniak świadczy usługi 
zbioru kukurydzy na ziarno nowym 
kombajnem New Holand TC-56. 
Tel. 0602-709-962. 

Schładzalniki do mleka, wszystkie 
pojemności - remonty, gwarancja. 
Tel. 046/833-07-27, 0505-03~. 

Spr=lam Zetor 3320. 1996 rok. 
Tel. 0663-505-438. 

Sprzedaż - wysłodki buraczane brykietowa
ne, młóto browarniane brykietowane, susz 
lucerny brykietowany Ilości hurtowe. 
63-760 Zdwiy k. Krotoszyna 
Tel. 0606-645-858. 

Deszczownie. Tel. 0506-140-584. 

Opryskiwacze, kosiarki rotacyjne, 
agregaty. Rol - lnwest, Bielawy, 
tel. 0506-140-584. 

Silniki; C-330; C-360; MF; Leyland 
- kompleksowy remont, 12 miesięcy 
gwarancji. Tel. 0506-140-584. 

Sprzedam wszelkie maszyny 
rolnicze importowane z zachodu. 
Tel. 0241277~5-77, 0602-798-304, 
0880-855--578. 

Spr.oc:dam prasy rolujące Cłaas i Welgcr. 
Tel. 0607-168-196. -

Kombajn do zbioru porz.ccz.ek, agrc>1u, 
aronii, calorn;dowy - sp17..cdarn. 
Tel. 0604-463-486. 

Spr,..cdarn kwotę mleczną. 
Tel. <Wi/861-ó2-75 po 20.00. 

Spr=lam kwotę mlecmą 5500 kg. 
Tel. 0605--077-964. 

Sprzedam kosiarko-nmlrabniaez do gałęzi, 
sadowniczy; przyczepki jednoosiowe. 
rolnicze. Tel. 0668-2%-582. 

Sprzedam jałówki hodowlane 
(obora pod oceną użytkowości mlecznej) . 

._ Tel. 0697-416-819. 

SprLedam kiszonkę kukurydzy, ps7.cnżyto 
ozime do siewu, pszenicę, sadzonki 
porzeczek czarnych. Tel. 0602-ó73-181. 

Sprzedam siano i zamienię słomę na obomik. 
Tel. 046/838-30-<>6. 

Sprzedam zbiomik na mleko 420 I. 
Tel. 024/282-23-46, 0889-861--043. 

Siano, słomę owsianą w kostkach - sprzedam. 
Tel. 0505-928-735. 

Sprzedam ziemniaki Vmcta, Satina, 
sadzeniaki również. Tel. 0501-ól3--045. 

Sprzedam krowę na ocieleniu. Kompina 36. 
teł. 046/838-ó3-16. 

Sprzedam Ursus 16-34, 1998 rok, prasa 
zwijająca Sipma Z-279/1. 
Tel. 0501-504-723. 

MTZ 82TS, 2000 rok, beczka asenizacyjna 
-, 4,5 tys„ 2000 rok, Zetor 77-11, 1989 rok. 

cena 29000 zł, prasa Z-224/1. 
Tel. 0501-504-723. 

Sprzedam ciągnik Ursus C-360 3p, 1984 rok, 
Zetor 52111, 1985 rok, kombajn Z--056, 
1987 rok z sieczkarnią Tel. 501-504-723. 

Sprzedam kwotę mleczną 36000 kg. 
Tel. 0500-222-737, 046/838-90-06. 

Sprzedam sadzonki truskawek Honcoye, 
Elkat. Tel. 0667-115-451. 

Sprzedam wyciąg linowy, kompletny. 
Tel. 046/838-40-73. 

Siewnik 25 rurek - sprzedam. 
Tel. 0689-334-437. 

Kupię zboże. Tel. 0691-961-165. 

Tartak obwoźny do.9 m. 
Tel. 046.l838-14-75, 0503-794-355. 

Sprzedam 2 jałówki na wycieleniu, termin: 
I O. I 1.2006 i pierwsza połowa grudnia. 
Tel. 0608-714-441. 

Sprzedam skrzynię + zwojnicę 
do Rekorda 58 i heblarko-pilarkę. 
Tel. 0501-581-484. 

Widlak akumulatorowy. 
Tel. 046/838-91-28. 

Sp17.cdam jałówkę wysokociclną, 
. 

termin: 23 listopada Tel. 0607-930-258. 

Prosiaki. warchlaki - w ciągłej sprzedaży. 
Tel. 0600-421-548. 

T-25. Tel. 0241285-27-86. 

Sprzedam siano. Tel. 0605-ó79-209. 

Sprzedam burak pastewny. 
Tel. 0461837-23-88. 

Rozr~utnik dwuosiowy, obornik bydh;cy. 
Tel. 0600-822--089. 

Marchew na paszę oraz miał do pieca 
- tanio sprzedam. Tel. 0695-756-<>30. 

SprL.Cdam kwotę mleczną, 5300 kg. 
Tel. 046/838-45-85. , 

Sprzedam śrutownik bijakowy 7 ,5 kW 
i dmuchawę do zbo'4 Tel. 0503-ó39- I O I . 

SprL.edam siano belowane. 
Tel. 046/838-83-54. 

Dm:wka owocowe, materiał kwalifikowany 
Tel. 046/838-89--05, 0607-517-768. 

Sprzedam ciągnik T-25. 
Tel. 024/277-ó 1--04. 

Sprzedam burak pastewny. 
Tel. 046/838-22.00. 

SprLCdam obornik. Tel. 046/838--06-71. 

SprLCdam krowę na ocieleniu. 
Tel. 0661-218--043. 

Sprzedam dwa siewniki zbożowe 2,5 i 3 m. 
flassia, plug obrotowy 3-skibowy Lemken. 
agregat 3.5 m hydrauliczny. 
Tel. 0880-855-911. 

SprlCdam schładzalnik do mleka Wcdholms 
600 I. Tel. 0502-269-733. 

Sprz.edrumnaszyn do cebul~ śmigłową, 
silnik 10 kW. Tel. 0696--045-978. 

Kupię śrutownik Bąk. 

Tel. 0461838-45-49. 

SprLCdam Ursus C-360. Tel. 046/838-77-76, 
0601-523-572. 

Malowanie obór, odkażanie, odmtl'iZ.'lllie. 
Tel. 0504-171-191, 044/725--02-95. 

Sprzedam buhajki 120-150 kg. 
Teł. 046/838-2~7, 0889-911Mi53„ 

Sprzedam truskawki. Tel. 0461837-86-85 
wicczorcm. 

Schładzalnik do mleka Frigornilk 550 I, 
1998 rok -sprzedam. Tel. 0609-788-364. 

Rozrzutnik dwuosiowy, nowy - spr=lam. 
Tel. 0.~88-298-16~. 

Sprzedam sadzonki truskawek. 
Tel. OSOS.S18-543. 

Spr.oc:dam przyczepę Autosan 3,5 " 
wywro" stan dobry, talcrmwkę „ 16". 
Tel. 0601--067-<>37. 

Sprzedam 3 t jęczmienia. 
Szymanowice 36. 

3512, powyżej 1997 roku - kupię. 
Tel. 0692-$1-319. 

Sprzedam kwotę mleczną do 12500 kg. 
Tel. 0516-315-360 wieczorem. 

SprlCdam siano i jęczmień. 
Tel. 046/838-50-86. 

Pług obrotowy 4-skibowy Kwerneland; 
plug 41gonowy 3-skibowy, zabezpieczenia 
olejowe. Tel 0601-272-521. 

Wycinak do kiszonek mieczowy; siewka 
do nawozu dwutałcrzowa Amazone. 
Tel. 0601-272-521. 

Walce posiewne Kambclla, 
przetrząsarko-zgrabiarka karw.clowa 
niemiecka. Tel. 024/356-20-88. 

SprlCdam przyczepę samoi.bicrającą 
do sianokiszonek z ooż.ami tnącymi, 
woj. łóclz.kic. Tel. 0660-170-746. 

Świadczę usługi w zalcrcsie wykopów bura
ków cukrowych ogławiaczem 6-rl.ędowym 
+kombajn KC6. Tel. 0241285-39-73, 
0600-623-430. 

SprL.Cdam przycr.cpc; HL 8 t + 4 t; wywrotki, 
stan bdb. Tel. 0604-890-164, 0604-427--055 
po 16.00. 

Około I O t pszenżyta. 5 t jęczrni<.'llia 
- sprzedam. Zebrane przed deszczami. 
Tel. 046/838-80-82 po 19.00. 

SprLCdam siekacz elektryczny do buraku 
i plug 3-skibowy grudziądzki. 
Tel. 0512-452-513. 

Sprzedam jałówkę na wycieleniu. 
Tel. 0603-975-424. 046/838-63-28. 

Kupię cebulę. ziemniaki, bura=--k. 
Tel. 0695--027-515. 

Kupię cebule obieraną na biało. 
Tel. 0602-709-962. 

Sprzedam pszenżyto. 
Tel. 0500-152-959. 

Kupię każdy ciągnik, również do remontu, 
oraz pr.isy Z-224. Tel. 0608-354-272. 

Sprzedam siano pas:zowc„zicrnniaki 
paszowe. Tel. 046/838--04-73. 

Spr,.roam jałówki cielne. Chruślc 43. 
gm. Kiernozia. 

Sprzedam 2 jałówki cielne. 
Tel. 0693-752-498. 

Sprzedam ronzutnik dwuosiowy 
bez ospr.<ętu jako przyc-Lepę. 
Tel. 0669-690-371. 

Sprzedam krowę na ocieleniu. 
Tel. 0888-749--054. 

Spm:dam sadninki agrestu 
Tel. 0604-782-360. 

SprL.edam Ursus C-360, prryczcpę 4,5" 
3-stronny wywrot. Tel. 0698-ó5 l-205, 
0660-476-143. 

----~----------- OGŁOSZENIE PŁATNE -

dr Bogdan Talarowski 
ur. w 1946 r. 

DYREKTOR KOLEGIUM NAUCZYCIELSKIEGO W ŁOWICZU 

żona Janina - nauczycielka, 
dzieci: 
Monika - psycholog, absolwentka UŁ, 

doktorantka Uniwersytetu Medycznego w Łodzi, 
Katarzyna - anglistka, absolwentka Uniwersytetu Łódzkiego, 
Jarosław - prawnik, absolwent Uniwersytetu Warszawskiego. 

Z poważaniem 
Bogdan Talarowski 
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OGŁOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMIID WYBORClY WYBORC KOALICJA ZIEMI LOWICKIEJ 

_dEDNOŚĆ 
~OWICKA 
PRACA BEZPIECZEŃSTWO ROZWÓJ 

Paweł Bejda 
Kandydat do Rady Powiatu Łowickiego 

44 lata. żona Beata. synowie: Piotr i Michał. 
rodowity łowiczanin. wykształcenie wyższe 

W kadencji 2002-2006 wiceburmistrz Lowicza. 
współautor projektów dotyczących pozyskania 
funduszy unijnych dla naszego miasta. 

Doskona le przygotowany i sprawdzony 
w pracy samorządowej. 

LISTA nr 24 POZYCJA nr 1 
OGŁOSZENIE Zl.ECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMIID WYBORCZY Wl&JRC(N/ JEDNOśC LOWICKA 

lłll KOALICJA ZIEMI ŁOWICKIEJ 

JACEK PIOTR HACZVKOWSKI 
9{?1.SZ '1J ŁO'WICZ 

Lista nr 29 
okręg 

1 
Pozycja 
na liście 

1 

KANDYDAT DO RADY MIEJ KIEJ 
lat 39, żonaty, 2 dzieci, przedsiębiorca, · 
absolwent Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego 
mgr inż. ogrodnik-genetyk, słuchacz podyplomowego 
studium menedżerów turystyki Szkoły Głównej 
Handlowej, wiceprezes KS Pelikan 

BOGATY ŁOWICZ 
• wykorzystanie potencjału gospodarczego, 
turystycznego oraz wyjątkowo korzystnej 
lokalizacji naszego miasta 

TROSKLIWY ŁOWICZ 
• inicjatywy i akcje wspierające potrzebujących 
i biednych 

• rezygnacja z diety radnego i przekazanie jej 
na cele charytatywne 

SPORTOWY ŁOWICZ 
• uczynienie Łowicza sportową stolicą regionu 
• inwestycje w łowicki sport 

OGŁOSZENIE Zl.ECONE I OPW:ONE PRZEZ KOMIID WYBORClY KOALICJA ZIEMI LOWICKIEJ 
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Sprzedam kwotę mleczną 5000 kg. 
Tel. 0608-338-302. 

Sprzedam kwotę mlccmą. 
Tel. 0693-988-704. 

Sprzedam C-330. składak. tył od Zetora. 
Tel. (}.16.'837-10-0-l wieczorem. 

Sprzedam pszenicę paszową. 
Tel. 046/838-21-49. 

Sprzedam jałówkę na ocieleniu. 
Tel. 046/838-81-34. 

Sprzedam ziemniaki jadalne około 3 l 
Tel. 0696-951-591. 

Sprzedam pług 3-skibowy, brony 5. 
sadzarkę łańcuchową. obsypiarkę 3. 
Tel. 0461838-77-75. 

Sprzedam obornik bydlęcy 
lub 7.amienię na słomę. Tel. 0-16/838-M-83 
wieczorem. 

Sprzedam drobną cebulę. 
Tel. 0692-292-969. 

Sprzedam pszenżyto. Tel. 0698-221-774. 

Sieczkarnia do kukurydzy Forschnit. 
I 989 rok + 3 chedery. stan bardzo dobry. 
Tel. 0698-417-557. 

Sprzedam agregat uprawowy 5, I O, 
Unia Grudziądz_ stan bardzo dobry. 
Tel. 0698-417-557. 

Sprzedam Cyklop. rozm1hlik I-osiowy. 
agn.-gat 5.1 O Grudziądz, siewnik Poznaniak. 
pług Atlas 3-skibowy. zgłębosz. rozsiewacz 
1000 I Brzeg. Tel. 0605-780-957. 

Ziemniaki pastc'WTIC - spr1cdam. 
Tel. 046'838-89-34 

Spra.'Clam obomik bydlęcy. 
Tel. 0508-192-016. 

Spr1cdam kwotę mkczną 21500 kg. 
zbiornik na mleko 550 I. 
Tel. 0508-192-016. 

SprLcdam siewniki 1boi.owe. orkan 
do zielonek. śrutownik bijakowy. przycze[l<; 
6 t, zgmb1ark~ do siana J,:!O 111, 

pr1etr1.ąsaC7 dn siana karuzelowy (pajączek). 
Tel. 0509-293-050. 

Sprl'edam Srutownik bijakO\'-)' z mics1alni
kiem -100 kg. 7rnijk<;. ag11:gat pm.'dsiewny 
5 m. 3 m, 2.20 m. ~ie\\ ki do nawozu. 
p;qc7c'Pk<; do pr1eWOZU koni. 
rei 0509-293-oso. 

Sprzedam jalów k' wysokociclną. 
rei. <M6·839--ł2-IO, 0665-130-039. 

Sprzedam zbiomik na mleko 6001. stanowi
sko do krów 16 sztuk. kompletne. kwotę 
mleczną 20000 kg. porodówki dla macior. 
Tel ()46 838-48-44 wieczorem. 

Spr1cdam podcinacz do czarnej por1cc1ki. 
mało UŻ)'\"my. 50" o limici - lub zamieni<; 
na przyczepę 3,5 l na niskich kołach. 
Tel. 0500-385-907. 

Kupię używaną kabinę do ciągnika C-330. 
Tel. 046/838-23-55. 

Sprzedam kwotę mleczną 5353 kg. 
Tel. 046.839-66-39. 

Zgrabiarak 7; obsypnik do kopcy. duży 
- spmxlam. Tel. ().j(y838-23-25 wieczorem. 

Sp;zcdam ciągnik rołnic"Y Ursus C-360 JP 
z kabiną, 1987 rok. stan dob1y. Kupie; 
do remontu C-330. Tel. 024·277-86-63. 

Sprzedam Esa 231. Tel. 0461839--03-55 
w godz. 16.00-20.00. 

Sprzedam żyto. słomę. Tel. 0-16/838-99-25. 

Sprzedam pług K 'cmeland 3-skibowy, 
obrotowy; kosiarkę rotacyjną czeską. 
Tel. 046/838-24-67, 0661-584-272. 

Sprzedam ps7.cnżyto wysokiej jakości. 
Tel. 0662-203-770. 

Ursus 914, kombajn Bizon. rozsiewacz 
wapna Piast - sprzedam Tel. 0600-820-374. 

Kupię ziemniaki. sp<LC'dam brukiew. 
Tel. 508-819-982. 

Sp<Lcdam jałówkc;. kmwc;, wysokociclne. 
Tel. 046:838-13-62. 

Sprzedam 1"7cnicę. pszenżyto. jęczmień. 
Tel. 046t837-66-52. 

Sprzeda? kabin ciągnikowych. 
roazutników T and cm i novvych. 
Tel. 046/837-53-86 

Spr1.cdam jałówkę na wycieleniu. 
Nieborów 72. 

Spr1c-dam mzdrabniac-1, typu Bąk. slim bdb. 
Rozdrabniac-, Jemioł du buraku. stan bdb; 
siewnik zbożowy Ha-;ja 25 m, s~11i bdb. 
Tel. 0600-933-771. 

Kultywator ciągnikowy, pług 2-skihtm y. 
"ózek ciągniko"}. kosiarka rotacyjna. 
siewnik ci'l!,'flikm•y.. Tel. 0691-705-321 
po 20.00. 

Sprzedani Jałó\\k<; na \\)etcłcn1u. 
Nicspusw 35. tel. ()46 838-13-82. 

SpoA-dam Jałówk<; wy.sokocidną. 
Tel. 046,838-66-70. 0692-516-139. 
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Spra."'Cłrun pt7yc1cpę 4 .5 t; agrc1,>at 
przedsiewny. Tel. 0503--039-101. 

Sp17edatn simio w dużych belach. Stary 
~aliszcw 7. Tel. 046'839-23-14 wiec-LOrcm. 

Sp1zedmn k\\otę rnlcw1ią 8300 kg, 
ret. 0-16'838-26-49. 

Sprzcdmn burak pastewny. 
Tel. 0461838-26-49. 

Sprzedam kapustę w główkach - 2 t. 
Tel. 0668-708-591. 069-1-317-459. 

Sprzedam C-360. 1982/ 1983 rok. stan bdb; 
T-25. 1977 1978 rok, oryginał, stan bdb. 
prasaSipmaZ224 l.1994 1995rok.stanbdb. 
Tel. 0608-128-670. 

Sprzedam kwotę mleczną. 
Tel. 0513-170-560. 

Sprzc'ClamZetor 5340, 1998 rok; Tur do 5340 
i Tur do Ursusa 5314. Tel. 0501-504-723. 
0500-222-737. 

Sprzedam siano - okrągłe belki. 
Tel. 0604-457-742. 

Spmxłam kwot<; mleczną. Tel. 0606-223-059. 

Sprzedani pszenżyto. siano belkowane. 
Strugienice, tel. 0604-973-885. 

Sprzedam krom; i jałówkę tydzień 
po wycieleniu. Tel. -04&838-14-61. 

Sprzedam ziemniaki jadalne Gracja. 
Tel. 0693-025-952. 0461838.-72-27. 

Sprzedam tanio sadzonki 
truskawek odmiany Hanoyoe. 
Tel. 0600-978-590. 

Sprzedam 2 t micswnki, 480 1.l;L 
T cl. (M6, 838-99-36. 

Spt7cdam ciągnik C-360, 1984 rok, prasę 
Z-224 1994 rok. Wygoda 8. 

Sprzedam pr.cyczcpę4.5 t W)~m>tkę. stan bdb. 
Tel. 046:837-89-73. 

SieY.niki zbożowe 2.5 m. 3 111 - IO szt. 
Am„12onc. Fiona. l?.aria. Nortstcn - spr7.cdam 
Tel. 024 356-27-60. 0512-444-919. 

Siewniki do kukurydzy pneumatyczne 
&-ck1..--r. Rau z dozownikiem nawozu 
- spr1cdam. Tel. 024 3'\6-27-60, 
0512-444-919. 

Pługi obrotowe ·1-, .:I-skibowe Rabcwcr. 
Lemken. Frost Lmnncrk; agrq;aty 
upmwowe 2.3 m. 3 m. 3.6 m hydraulicme; 
dc'Szczow-nia 320 m Banlich. średnica 
3.90 m - sp12c'<lam. Tel. 02.J '.356-27-60. 
05 I 2-444-919. 

--- OGŁOSZENIE PŁATNE 

Beczki aseni7.acyjne ocynkowane 4000 I, 
5000 I, 6000 I - Spt7c'Clam. 
Tel. 0241356-27-60, 0512-444-919. 

Kombajny zboiowe Claas Prolc-ctor 3 m 
z sieczkarnią; New I łolland 5080 3.30 m 
z sic-czkamią - 'prz<Xlam Tel. 024 ;356-27-60. 
0512-4-14-919. 

Cią&'flik MF 1014 108 kM; ciągnik Fendt 
108 z turem - sp1zedam. Tel. 024/356-27--00. 
0512-444-919. 

Wycinaki do kisLOnc~ - rómc typy. I 5szt. 
- sprA'Clam. Teł. 024'356-27--00. 
0512-444-919. 

Sprzedam prL}CZl.'JJ<; 3,5 ~ wywrotkę. 
Tel. 0461838-23-12. 

Sprzedam kwotę mkczną 6500 I. 
Tel. 046/838-43-36. 

Spr1c'Clam sieczkami~ samojezdną 
do kukurydzy Z-350/3 + 4 chedery. 
Tel. 024285-51-96. 

Spr1~1111 marchew. Tel. 046/838-17-76 
w godz. 6.00-8.00 i po 20.00. 

Przywioz~ na miejsce wysłodki z buraka 
cukrowego. Tel. 0888-648-935. 

Ek,port jabłek oraz kapusty pekińskiej. 
Tel. 0888-648-935. 

SpOledam orkan li łub zamienię na rozrzuhlik 
2-osiowy. Tel. 0697-634-232. 

Spr7edam ziemie; I O ha w tym 0.5 ha ląki, 
!,'fli. Bielawy.. Tel. 0511-568-525. 

C -360 3 P. 1986 rok - spr1.cdam. 
Tel. 046'838-49-33. 

Sprzc-'Clam odpady marchewki. 
Tel. 0461838-70-88. 

Spr1cdam rozrzutnik obornika jedno 
i dwuosiowy. Teł. 0697-346-682. 

Sprzedam jałówki na ocieleniu. 
Maurzyce 26. 

Sprzedam koło od ciągnika 360, 
cegłę poj. czerwoną, wózek 
samochodowy, opryskiwacz. 
Urzecze 54. Teł. 0667-198-194. 

Sp,..,cdam burak pastewny. 
Tel. 0241282-23-27. 

Sprzc'Clam burak pastewny. 
Tel. 0241285-05-88. 

Sprzedam C-360. 1984 rok. Zetor 6211, 
1989 rok. Tel. 0691-517-865. 

Owies ok. 2 t - sp;,cdam. 
Tel. 0605-<195-882. 

Konstrukcja wiaty, blacha 6mm (jako złom 
użytkowy) - spm.'Clmii. Tel. 0605--095-882. 

Sprzcdmn simio, klac7 7-letnią na ożrcbieniu. 
Tel. 0600--121-548. 

Sprzedam sadzonki truskawek 
Hanoyoe, Kent, Salut, Camaroza. 
Teł. 0600-978-590. 

„ , 
EDNOSC 

~OWICKA 
PRACA BEZPIECZEŃSTWO ROZWÓJ 

Mirosław Cieślak 
Kandydat do Rady Miejskiej w Łowiczu 

Wiek 52 lata, żonaty, dwoje dzieci 
Wykształcenie średnie zawodowe 

Szanowni Pwistwo 

Zwracam się do Pa1istwa z uprzejmą prośbą 
o poparcie mojej ka11dydat111y 
w wyborach samorządowych 

Z powaia11ie111 
Mirosław Cieślak 

OKRĘG nr I LISTA nr 26 pQzyCJA nr 5 
R-1543 

----oGlciSzENIE ZLECONE I OPlACONE PRZEZ KOMITET wvBORCZV WYBOR-C0-W-JEON_ośC_l_OWICKA 

KANDYDACI DO RADY MIEJSKIEJ • OKR~G nr 3 
Komitet Wyborczy Prawo i Sprawiedliwość 

~ 
PiS 

1. PIOTR M. GOŁASZEWSKI 
31 lat, szczęśliwy mąż i ojciec, 
rehabilitant. Trener odnowy 
biologicznej w KS "Pelikan". 
Współzałożyciel Organizacji 
Społeczno - Wychowawczej 
,Strzelec" w Łowiczu. 
Były Wiceprzewodniczący 
Społecznego Zarządu 
Osiedla Bratkowice, 
członek Stowarzyszenia 
Młodzi Konserwatyści. 
Jego motto to: Łowicz -pora 
na rzetelność i gospodarność. 

5. STANISŁAWA 
MACIEJEWSKA 
65 lat, emerytka, człowiek pracy, 
pracowała już jako nastolatka, 
od stopnia sprzedawczyni, 
po funkcje kierownicze 
w GS Łowicz, OSM Łowicz, 
PSS Społem. 
Obecnie zajmuje się domem, 
dba o bezpieczeństwo rodziny. 

9. CEZARY STANISŁAW 
KRYSIAK 
37 lat, zam. Łowicz -
os. Bratkowice 40/2, 
dwoje dzieci. 
Wykształcenie wyższe, 
oficer Państwowej Straży 
Pożarnej w Łowiczu. 

2. JACEK POLAK 
31 lat, żonaty. Absolwent Wydziału 
Biologii i Nauk o Ziemi UMK 
w Toruniu. Obecnie pracuje w Dziale 
Kontroli Jakości ZF Altana Pharma 
w Łyszkowicach. Działa społecznie 
w radzie nadzorczej MSM ,,Młodość" 
w Łowiczu. Jest czlónkiem 
Chrześcijańskiego Ruchu 
Samorządowego. W pracy 
samorządowej chciałbym 
inicjować i wspierać działania 
sluzące zrównoważonemu 
rozwojowi miasta oraz ochronie 
jego walorów architektoniczno
krajobrazowych i przyrodniczych. 

iil 6. REGINA KOSIOREK 
' J 1at 47, jest mężatką, 

ma dwójkę dzieci, bezpartyjna, 
od lat osiemdziesiątych 
członek NSZZ "Solidarność'. 
Jest pielęgniarką na oddziale 
dziecięcym łowickiego szpitala. 
W ZOZ pracuje od 26 lat. 
Od 3 lat pracuje również 
w Centrum Rehabilitacji 
wŁowiczu. · 

11. MICHAŁ TRZOSKA 
lat 19 Główne hasie: 
O obietnic, 100% działania 
,Michał Trzoska jest ro/odym 
człowiekiem o wyrazistych 
poglądach, traktującym swoją 
pracę spolecznąjako służbę. 
Rekomendują tę kandydaturę, bo 
Io człowiek dobrze przygotowany 
do pracy w Radzie Miejskiej. 
Środowisko Młodych KonseFWa
tystów, z którego się wywodzi 
przygotowało go do te1 pracy.• 
Marszałek Sejmu RP 
Marek Jurek 

3. TADEUSZ RZEŚNY 
lat 49, żonaty, dwoje dŻieci, 
wykształcenie wyższe, 
inż. ds. łączności i infonnatyki. 
Radny Rady Miejskiej Ili kadencji. 

7. AGNIESZKA SEKUŁA 
lat 27, mężatka, 
magister ekonomii, absolwent 
Uniwersytetu Łódzkiego, 
specjalizacja zatrudnienie 
i rynek pracy. 
Pracownik Zajazdu Łowickiego. 

4. RAFAŁ ULANOWSKI 
37 lat, lekarz weterynarii, 
urodzony łowiczanin, 
żona Joanna, syn Kajetan. 
Cale życie związany z miastem 
i regionem łowickim. 

8. KRZYSZTOF WIŚNIEWSKI 
I. 60, nauczyciel i były pracownik 
Zakładu Karnego, emeryt, 
przewodnik PTIK, 
Czlonek Zarządu Oddziału PTIK. 
Publicysta, autor książek 
i publikacji o Łowiczu 
(m.in .• Kaplica w muzeum 
łowickim .. ." oraz w tym roku 
,Podgrodzie w Łowiczu'). 

POPIERAMY KANDYDATA ~--"-~ 
NA BURMISTRZA 

KRZYSZTOFA JANA 
KALIŃSKIEGO 

„ 

-

• 
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Sprzedam pszenicę. Tel. 046/838-75-88. 

Sprzedam jałówkę cielną. 
Tel. 0697-298-966. 

Sprzedam buhajki. waga 150-250 kg. 
Tel. 0697-298-966. 

Sprzedam jałówkę na wycieleniu. 
Tel. 0693-064-349. 

Sprl.Cdam krowę na wycieleniu + kwotę 
mleczną. Tel. 0501-228-152. 

- Sprzedam jałówkę. wycielenie 6 XI I. 
Tel. 046/835-22-36. 

Sprzedam krowę na wycieleniu, 
wycielenie: 15 XI. Tel. 0602-517-%1. 

Sprzedam ziemniaki paswwe. 
Tel. 0504-010-949, 046/838-87-51. 

C-360 3P lub MF255, od I właściciela 
w oryginale - kupie. Tel. 0885-303-544. 

Rozrzutnik jednoosiowy, stan dobry: 
wóz przerobiony na przyczepę - sprzedam. 
Tel. 0513-478-300. 

Naprawy ciągników rolniczych. 
Tel. 0606-418-632. 

Kupię C-360, stan idealny, najchętniej 
z kabiną. Tel. 0886-427-375. 

Sprzedam pszenżyto. 
Tel. 0885-191-885. 

Sprzedam śrutowniki walcowe. 
• Tel. 0880-511-791 po 15.00. 

Sprz.edam siano. Tel. 046/838-30-66. 

Sprzedam słomę lub zamienię na obornik. 
Tel. 046/838-30-66. 

MF274. 1983 rok, 4 WD, odpowiednik 
Ursusa 4514, 25000 zł - sprzedam. 
Tel. 0507-301-339, 0241285-83-64. 

Prasa Z-224, z podajnikiem, 1997 rok. 
Kiernozia. Tel. 0241277-91-80. 

Sprzedam marchew na paszę. 
Tel. 0241277-96-29. 

Sprzedam czosnek. Tel. 046/839-10-18. 
0691-620-986. 

Sprzedani burak pastewny. Zduny, 
tel. 0516-142-945. 

Burak pastewny, sprzedam. 
Tel. 0421719-55-42 po 20.00. 

Ciągnik S-320 z podnośnikiem sprzedam. 
Tel. 0502-981-959. 

Budy dla psów. 
Tel. 0502-981-959. 

Szanowni Państwo! 

Zbiornik na mleko 300 1 - sprzedam. Kupię kopaczkę ciągnikową, przyczepę 
Tel. 0421719-55-58, 0608-553-101. 6 t wywrot. Tel. 0508-36-48-49. 

Sprzedam C-360, 1982 rok. Tel. 0604-844-505. Orkana kupię. Tel. 0503-49-15-75. 

Sprzedam kwotę mleczną. Tel. 0607-385-895. 

Sprzedam ładowacz Troll. Tel. 0509-599-433. 

Sprzedam C-'IO I I, rozrzub1ik obornika. 
kopaczkę, sortownik. Tel. 0421719-71-39. 

Sprzedam dwie beczki po tysiąc litrów. pająk 
zawieszany, spręi.arka. ślimak 4 m długości, 
piec I kW. Tel. 0421719-56-77. 

Pszenicę - sprzedam. Tel. 0421710-72-97. 

Sprzedam ciągnik Renault 12054, 1991 rok. 
8800 Mh, 11 O KM, napęd 4x4. 
Tel. 0503-598-460, 0502-556-050. 

Sprzedam agregat 4,2 m; rozrmtnik obornika 
4,5 t. Tel. 0502-553-569. 

Sprzedam kombajn zbożowy MF, 1984 rok, 
kabina. klimatyzacja. 4,2 m cheder, 
sieczkarnia, silnik 6 Perkins Turbo. 
Tel. 0503-598-460, 0502-556-050. 

Sprzedam pług obrotowy G.Bcsson 
5 korpusów, stan tech. bdb. 
Tel. 0503-598-460, 0502-556-050. 

Sprzedam prasę kostkującą Rivicra 
Casalis, stan tech. bdb. Tel. 0503-598-460, 
0502-556-050. 

Sprzedam prasę kostkującą z podajnikiem 
Forschnit, stan tech. bdb. Tel. 0503-598-460, 
0502-556-050. 

Kombajn ziemniaczany Anna - sprzedam. 
Tel. 0693-066-536. 

Psz.cnica paswwa, pszenżyto, petkus gigant, 
rwy 4 m śr. I OO, kamienic duż.e, ceownik 
5 m 120. Tel. 0512-522-648. 

Sprzedam śrutownik Bąk 7,5 kW, 5,5 kW, 
rozdrabniacz Jemioł. Tel. 0880-353-819. 

Rozdrabniacz do buraku, warzyw 3 kW 
(tnie drobno) - sprzedam. 
Tel. 0880-353-819. 

Młode krowy wysokomleczne - sprzedam. 
Tel. 0421719-97-01. 

C-360-3P - okazxjnie sprzedam. 
Tel. 0509-260-732. 

Sprzedam Orkan. 
Tel. 0607-613-259. 

Basen do mleka 550 I - sprzedam tanio. 
Tel. 0693-631-663. 

Sprzedam chłodziarkę do mleka. 
Tel. 0421719-62-85. 

Sprzedam ziemniaki drobne jadalne 
i odpady. Tel. 0421719-71-66 po 16.00. 

Sprzedam dynie jadalne 1,5 L 
Tel. 0421719-63-45. 

Sprzedam kultywator 13. 
Tel. 0605-169-610. 

ZWIERZĘTA 

Szczeniaki bemardyna - tanio sprzedam. 
Tel. 0888-280-792. 

Sprzedam suczkę Amstafa 3-miesięczną. 
Tel. 0507-771-233. 

Sprzedam młode pawie; oz.dobnc kaczki; 
"bażanty. Tel. 0603-226-494. 

Sprzedam jamniki czame miniaturki. 
Tel. 0509-610-252. 

Oddam szczenięta, mieszańce. 
Tel. 046/839-11-62. 

Oddam w dobre ręce ?-tygodniową suczkę. 
Tel. 0516-197-270. 

Sprzedam 8-tygodniowe szczeniaki 
bernardyna. Tel. 0504-010-956. 

Sprzedam tanio pawie królewskie. 
bażanty, kaczki, kury ozdobne. 
Tel. 046/837-85-84. 

Oddam owczarka niemieckiego w dobre ręce. 
Tel. 0885-303-544. 

Cocker spaniel - szczenięta - sprzedam. 
Tel. 046/839-69-44, 0660-704-940. 

Sprzedam S2Jlauccra miniaturkę - szczenięta. 
Tel. 046/839-69-44. 0660-704-940. 

Sprzedam kwotę mleczną 15900 kg. Sprzedam pekińczyki. 
Tel. 0886-226475. Tel. 0241252-19-95. 

Sprzedam kombajn ziemniaczany 1 Cyklopa. Sprzedam Pit Bull Red Nose. 
Tel. 0508-36-48-49. Tel. 046/837-24-16. 

Pras<; Z-224. rozsiewacz RCW 3 - sprzedam. York i Yorka 2-letnic. Buldożki ffancuskie. 
Tel. 0503-49-15-75. Tel. 0662-093-975. 

Przyszłość swoją i swojej rodziny wiążę z naszą Ojczyzną i regionem - Ziemią Łódzką. Tu chcę żyć, 
wychowywać swojego syna; pracować, spędzać wolny czas. Jako radny Sejmiku Wojewódzkiego 
będę dbał o właściwą strategię rozwoju naszego województwa, którego centralne położenie w Polsce 
i Europie daje duże możliwości. Będąc reprezentantem w Radzie Sejmiku Powiatów zgierskiego, 
łęczyckiego, kutnowskiego i łowickiego, zamierzam w szczególny sposób dbać o ich rozkwit i 
znaczenie w regionie przez: 
-zagwarantowanie jak największych środków finansowych w budżecie województwa dla naszego 
regionu, 
- promocja naszych powiatów, miast i gmin w zjednoczonej Europie i poza nią 
- wspieranie inicjatyw władz samorządów lokalnych naszego okręgu, 
- rozwój i modernizacja infrastruktury lokalnej. 
Wierzę, że Państwo chcecie żyć w nowoczesnym i bogatym regionie centralnej Europy. 
Dlatego proszę o Wasz głos. 

R-1494 
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Sprzedam dwie kozy mleczne. 
Tel. 0661-709-052. 

Oddam kotki w dobre ręce. 
Tel. 046/837-63-72. 

Kupię młodą czarną suczkę - owczarek 
niemiecki. Tel. 0500-222-737. 

„Salon Psa" - pielęgnacja. Łowicz, 
ul. Browarna 1 Oa. Umawianie wizyt 
-tel. 0600-180-859. 

Amstaf7-miesięczny - tanio. 
Tel. 046/838-45-73. 

Sprzedam szczenięta goldcny i bagle. 
Tel. 0606-752-762. 

Sprzedam szczeniaki rasy bernardyn. 
Tel. 0500-388-198 po 16.00. 

Oddam w dobre ręce miesięcznego owczarka 
niemieckiego - mieszańca. 
Tel. 0608-703-036. 

Sprt.edam ko-Aa rocznego. Tel. 046/837-11-75. 

Sprzedam S2Jlaucerl<i miniaturki, kolor: 
pieprz i sól, 2 suczki. Tel. 0691-452-207. 

K.annadla µ;ów-niedrogo. Te'-.0421719-56-78. 

Szczenięta CoUie Lessi zaszczepione - tanio. 
Tel. 0501-579-477. 

Sprzedam owczarki Collie 11-tygodniowe. 
Tel. 0421719-89-08. 

Szanowni Państwo ! 
W wyborach samorządowych. 

wyznaczonych na dzień 
12 listopada 2006 r. kandyduję do 

Sejmiku 
Województwa Łódzkiego 

z listy nr 6 poz. nr 2 

Po ukończeniu studiów prawniczych oraz 
uzyskaniu tytułu Radcy Prawnego swoje życie 
zawodowe związałam z administracją publiczną 
pełniąc w niej wiele funkcji: Zastępcy Wójta 
Gminy Ozorków, Wicestarosty Powiatu 

Zgierskiego, Dyrektora Łódzkiego Oddziału Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa. Obecnie prowadzę własną Kancelarię Radcy Prawnego. 

Jako Radna, chciałabym wykorzystać posiadaną wiedzę i doświadczenie 
na forum Sejmiku Województwa Łódzkiego w rozwiązywaniu problemów na 
obszarze Powiatów: Kutnowskiego, Łęczyckiego, Łowickiego, Zgierskiego. 

Podstawowym celem mojej pracy będzie realizacja inicjatyw na rzecz rozwoju 
powiatów przy pełnym wykorzystaniu dostępnych środków unijnych i możliwie 
najmniejszym obciążeniu budżetu Gmin i Powiatów. 

• lat 27, wykształcenie wyższe, 

OGLOSZENIE ZLECONE 1 OPLACONE PRZEZ KOALICYJNY KOMITET WYBORCZY SLD+SOPL•PD+UP LEWICA I DEMOKRACI 

,dEDNOŚĆ 
~OWICKA 
PRACA BEZPIECZEŃSTWO ROZWÓJ 

Tadeusz Żaczek 
Kandydat do Rady Miejskiej w Lowiczu 

lat 52. żonaty, dwoje dzieci. 
doktor nauk humanistycznych. 
Chciałby. aby Lowicz rozwijał się bardziej 
dynamicznie. Radny Rady \liejskiej ostatnich 
trzech kadencji. Członek Sto1rarzyszenia 
t>.liłośników Ziemi Lowickiej. 

OKRĘG nr3 LISTA nr 26 POZYCJA nr 1 

OGLOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMITET WYBORCZV WYBORCÓW JEDNOŚĆ lOWlCKA 

• w listopadzie br. mija 10 lat mojej pracy społecznej m.in. na rzecz młodzieży, studentów 
oraz mieszkańców Łowicza. Przez ostanie lata aktywnej dZiałalności spolecznej zajmowałem 
odpowiedzialne stanowiska, które pozwoliły zdobyć mi niezbędną wiedzę i doświadczenie. 
Chciałbym teraz to móc wykorzystać, zasiadając w Radzie Miejskiej. 

JAKO RADNY BĘDĘ: 
• słuchać Państwa cennych uwag i propozycji, aby pracować na rzecz naszej dZielnicy a 

i godnie Państwa reprezentować w Radzie Miejskiej, . /„11e,a.m ..r„„d,11~-t'f' 
• popierał inicjatywy promujące miasto w kraju i za granicą, ~ <:l ', . 
•pracować na rzecz przygotowania kompleksowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta, /{:cl.:i '"' .2~1~sR 
• wspierał działania w zakresie pozyskiwania inwestorów, aby tworzyć nowe miejsca pracy dła Łowiczan, """ , 
• aktywnie włączał się w dalsze pozyskiwanie środków z Unii Europejskiej, 
• wspiera! dZiałania w zakresie organizacji imprez kulturalnych, sportowych dla mlodziezy, s ...... ~ """" 
• zabiegał o rozwój bazy turysłycznej i poprawy infrastruktury sportowej w Łowiczu , cfZ,~ 4ł_ 1:/1::.ą;. 

Obiecuję, że jeśli zostanę obdarzony przez Państwa zaufaniem I poparciem, to jako pn.yszty radny ;:7' • 
zrezygnuję z otrzymywania diety i przeznaczę ją na cele charytatywne oraz na dofinansowanie zdolnej młCiOzleiy 

mającej trudne warunki materialne, ale wysokie osiągnięcia w nauce, w formie stypendium. 

A[SIWA DECVZJI ZALEŻV PRZVSZŁOŚĆ NASZEJ „MAŁEJ OJCMNV" 
DLA"FEGO PROSZĘ O PAŃSTWA GŁOS 
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Słonko witało jesień 
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BOG ZAPtAC ZA JUBILEUSZ 

- Dziękujemy za wszystko, 
a zwłaszcza za to, że uroczystość 
rozpoczęła się od mszy św. - mó
wił na uroczystości Złotych Godów 
w Kocierzewie.jeden z jubilatów, 
Józef Kupiec. - Wszystkim, którzy 
o nas pamiętali, zaprosili i uhono
rowali, wszystkim zaangażowa
nym w przygotowanie uroczysto
ści mówię staropolskie „Bóg za
płać". P onad dvvadzicścia osob. dzieci i mło

dzież ZJ: Św~etlicy Słonko dziala1ąccj 
przy parafii Swiętego Ducha w Lowt

czu. bawiło się pod koniec pażdziemika na w niedzielne połudrnc v. m1cjsco\\ym 
ognisku zorganizowanym nad Pzurą na kościele parafialnym odpra\\iona 
łowickichBłoniach.NaJwiększąatrakcjąogni- została msz.a św. w intencji par obchodz.ą
ska okazał się pieczony ziemniak, którego cych 50-lecic małżeństwa. Dalsza część w-o
- jak się okazało - "'~ększość podopiecz- czystości odbyła się w sali ginmastyczncj 
nych świetlicy jeszcze nigdy nic jadła. Nie Zespołu Szkół. Wchodzących do budynku 
zabrakło także pieczonych kiełbasek i chle- gości kapela witała marszem. Uroczystość 
ba. Młodzt ludzie śpiewali piosenki oraz wręczenia medali za wieloletnie pożycie 
uczestniczyli w grach i zabawach. Popro- małżeńskie przyznawanych przez prezy
wadzili je wolontariuśze skupieni wokółświe- denta Polski prowadził wójt Grzegorz Ste
tlicy - w większości klerycy z łowickiego fański. 

Wójt gratulował jubilatom. 

wefę i Wiesława Gołębiewskich, Mmiannę 
i Bolesława Grzywacz, Aleksandrę i Zdzi
sława Kołodziejskich, Janinę i Władysława 
Koncewicz, Mmiannę i Edwarda Kotlar
skich, Stanisławę i Józefa Kupiec, Zofię 
i Jana Kowalik, Zofię i Józefa Łukawskich, 
Leokadię i Jmm Nowaków, Stanisławę i Hen
ryka Plichtów, Mariannę i Władysława Pod
wójci, Mariannę i Stanisława Siekierę, Zofię 
i Stanisława Sierotę. Helenę i Stanisława Sko-

Tort był duży; pyszny i bardzo podzielny. 

miał, Janinę i Jana Skomiał, Mariannę i Alek
sandra Włodarczyk, Helenę i Mieczysława 
Woźniaków. Nieobecne na uroczystości 
były tylko dwie pary: Adela i Jan Sierota 
oraz Władysław i Julian Zakościelni. 

przewieziony na blacie od stołu. Inaczej by 
si(( nie dalo, bo tort był bardzo okazały. Wy
konany został z 6 biszkoptów upieczonych ..,. 
na dużych blachach. Ciasto przełożone było 
6 litrlllni śmietany. Danuta Blus pracowała Wyższego Seminarium Duchownego. I Do dekoracji poproszono pary małżeń-

(tb) skie: Mmiannę i Edwarda Gładkich, Geno- D la gości przygotowano szampana i tort, 
którym poczęstowano małżeńskie 

pary i ich rodziny. T01t wykonała Danuta 
Blus z Wejsc, szefowa tan1tejszego Koła Go
spodyń Wiejskich. Do Kocierzewa został 

nad nim do godz. 4 nad ranem. 
Po odśpiewaniu „Sto lat" rozpoczął się 

występ Zespołu Regionalnego Boczki Cheł
mońskie, który wystawił 40-minutowy frag
ment programu „Wesele łowickie". (lnwk) 

: Chorzy na cukrzycę chcą być razem 
I Spotykają się w drugą środę nych. specjalistów od spraw żywienia. In- nie problem dotyczy dwukrotnie większej 
miesiąca o godz. 17 w sali ślubów. formację o swojej działalności przygotowali liczby osób, ponieważ tak wygląda to 
Urzędu.Stanu Cywilnego przy ul. na piśmie, aby poprzez lekarzy dotarła do w skali kraju. Od momentu zachorowania 
Podrzecznej w Łowiczu. Łączy ich wszystkich diabetyków. W informacji tej na cukrzycę do ujawnienia sięjej mija prze
choroba, która ma jedną wspólną czytamy m.in.: Cdo11J.iem naszego kola jest ciętnie 7 lat. 
nazwę, ale wiele postaci, bo jest 81-letnia pani, clwmiąca 11a cula-::ycęod 25 Największym problemem łowickich dia-

l to cukrzyca. lat. Od I 5 lat biorąca inmlinę. w pełni ak- betyków jest brak poradni leczenia chorób 

M iejsko-Powiatowe Koło Diabety
ków w Ło\\iczu istnieje od 3 lat. 
Prezesem jest Eugeniusz Mosiński, 

I 
wiceprezesem Bożena Górczyńska, skarb
nikiem Hanna Kurczak, sekretlll-zem - Hen
ryka Kubica. 

~'ltna, będąca pr::ykładem dla po:::ostałych cukrzycy, o powstanie której zabiega koło. 
c::lonkó11: że:: tą chombą można .fyć, pod Mająnadzieję,źenakolejnyświatowyDzień 
wamnkiem pr:::e5/Jzegania pewnych okre- Walki z Cukrzycą, który obchodzony jest 
.~!onych :c.asad. 8 listopada, będą mogli już poszczycić się 

W powiecie łowickim cukrzycę zdiagno- taką poradnią. 
zowano u ponad 2000 osób. Prawdopodob- (mwk) 

Dariusz Mroczek (z lewej) i Anna Bieguszewska (z prawej) wręczają na- ?5?by ~~ne w nim .wymieniają się J 

grodę Janowi Dorobie. dosw1adczerum111, zapraszaJą na spotkania 
lekarzy, przedstawicieli firm farmaceutycz-

Zabawa i biesiada Łyszkowice 

W Gimnazjum nr 1 odbyło się co
roczne, integracyjne spotkanie 
mieszkańców osiedla Starzyń
skiego, zorganizowane 4 listopa
da przez osiedlowy samorząd. 
- Zawsze impreza odbywała się na 
bocznym boisku Pelikana, teraz 
Pelikan nie ma takiego baiska 
- mówi Dariusz Mroczek. 

M imo to, me zabrało koru..·urencji spor
- towych. W 1zucie piłką do kosza naj

lepszą koszykarką była Zofia Chojecka. 
W konkursie strzałów do bramki kijem do 
unihokeja wśród kobiet zwyciężyła Mmian
na Łopatka, wśród mężczyzn - Jan Doroba. 
Największą frajdę organizatorzy zapewnili 
inną sportową konkurencją - przeci"ąganiem 

liny, w której konkw-owały najpierw same Działka naprzeciwko 
panie, a potem panie z panlll11i (płeć piękna d d d 
niestetyniewygrałatejkonkurencji). urzę u o sprze ania 

Nagrodami z konkmsach były koszulki I 
i kubki z wycinanką łowicką oraz książki. w czwartek 16 listopada odbędzie sit; 

Potem wszystkich zaproszono na szkol- drugi p12ctarg ustny nieograniczo-
ną świetlicę, na słodkości i herbatę oraz pic- ny na sprzedaż działki położonej 
czonc (w szkolnej kuchni, ale też smaczne) w Łyszkowicach na przeciwko tamtejsze
kasz.anki i kiełbaski. Przy stołach była oka- go urzędu gminy. Nieruchomość ma po
zja do pogawędek i śpiewu. wierzchnię0,376ha.cena\\ywoławcza-15 

-Jesttoje<(rne mieisce, 11· J..1órym mies-::- tys. zł + 22% VAT. Zgodnie z decyzją 
kwicy naszego osiedla mogą się spotkać. o warwikach zabudowy i zagospodarowa
Pani dyref..1orjest bani:.o życ=lill'a i chętnie nia terenu, p12eznaczona jest pod zabudo- j 
::jej upr:::iefmości kor:::ystamy- mówi Anna wę usługową z dopuszczeniem lokalizacji 
Bieguszewska. Zapowiada, że kolejne spo- budynków mieszkalnych. 
tkanie 7.aplanowll!1e jest jak zawsze w kar- Wmunk1em przystąpienia do przetargu Panowie w środku, panie na zewnątrz - zabawa związkowców z Agrosu 
nawale I było wpłaceme wadium naJpóźrneJ do I O i z Morfin. 

(mwk) listopada. (lnak) ... 

W odpowiedzi na,, Test wyborczy" I "~~ ~~ ~ó~ ?..~~~ośc~ ~ .,~ ~~~~j~~ !k rego--
z łowickich zakładów Agros Nova niego ustalono dopiero po rzutach klll11ych. 
orazzzaprzyjaźnionejfinny Animex W rzutach do kosza zwyciężył Jakub Pie
Morliny spotkało się 21 październi- trych z Agros Nova, miejsce ID zajął Jaro
ka w Łowiczu na integracyjnym sław Marszałek. Wśród kobiet triumfowały 
spotkaniu w hali OSiR. zawodniczki z Łowicza: I miejsce zajęła Beata 

Oświadczenie 

kandydata na burmistrza 
K. J. Kalińskiego 

G dy zdecydowałem się kandydo
wać na urząd burmistrza miasta 
postanowiłem prowadzić kampa

nię czystą i w żaden sposób nie atakować 
konkurentów. Konkurent jest jeden - pan 
Ryszard Budzałek. 

Na żadnym ze spotkań z mieszkai1can1i 
Łowicza i w fadn"j wypowiedzi do me

- diów nigdy nie atakowałem pana Budzałka. 
On natomiast w swoim wyborczym biule
tynie kilk.akrotnie i dość nieprzyzwoicie ata-

kowal nmie. Cóż, taki styl rządzenia poka
zywał burmistrz przez całą kadencję. 

Nic mogę nie zareagować wobec jedn1..-go 
z tekstów, którym obrażono mnie i wszyst
kich nauczycieli. 

W tzw. „teście wyborczym" nieznany 
autor pyta czy „ l OOO złotych ... powierzył
byś nauczycielowi historii teoretykowi czy 
inżynierowi praJ..-tykowi ... ". 

Jestem przedstawicielem pięknego za
wodu. Nam, nauczycielom, ludzie powie
rzają dużo więcej niż tylko 1 OOO złotych. 
Powierzają nam swój największy skarb, 
którym są ich dzieci. My je wychowuje
my i uczymy. Wskazujemy im drogę, jak 
dobrze żyć. 

Autor tekstu zapomniał, iż inżynier 
R. Budzałek wybrał sobie zastępców: Eu
geniusza Furmana i Macieja Mońkę - czyli 
swoich najbliższych współpracowników 
- właśnie spośród nauczycieli. o kazją do kolejnego spotkania była 26 

Z przykrością stwierdzam taki.e, że in- rocznica powstania NSZZ Solidar-
żynier praktyk, który chwali się doświad- ność, którą wcześniej obchodzono oficjal
czeniem w zarządzaniu publicznyn1i pic- nie. Tym razem zorganizowano konkuren
niędzmi, zostawia swojemu następcy karę cje sportowe, a po ich zakończeniu - zaba
w wysokości 50 tysi~)' złotych - za odda- wę taneczną. 
nie do użytku muszli koncertowej bez ze- I Uczestnicy spotkania rywalizowali 
zwolenia inspeJ...iora nadzoru budowlanego. ze sobą w meczu piłki nożnej, piłki siatko
Prawdopodobnie zostawi też drugą karę za wej, przeciąganiu liny, rzucie lotką i rzucie 
samowolę budowlaną prq budowie bloku I do kosza. Łowicka ekipa byłą gościnna, bo 
ko1mmalnego(parkingna Czajkach). pozwoliła wygrać gościom w przeciąganiu 

Krzys::tojJan Kaliński liny. Morliny wygrały 3 :2 w piłce siatkowej 

Szkup, II - Katarzyna Durmanowska, ID 
- Anna Dziedzic. W rzucie lotką i miejsce 
zajęła Beata Szkup, ID - Anna Dziedzic. 

Po rozgrywkach sportowych impreza 
zmieniła charakter za sprawą zespołu Fe- • 
niks, który grał do tańca. - W zespole grai 
i śpiewał nasz kolega Andr:::lj Gawrmiski, 
za co d=ięf..11je11~1~ Dzięlai)emy też Teresie Bo
czek ::a pys:c.ny tort. który szybko znila1ął, 
ora:. sponsomm - mówi Teresa Kowalska, 
przewodnicząca NSZZ Solidarność Ziemi 
Łowickiej. 

(mwk) 
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Nagrody 
za „Moje Wakacje" 

W Łowickim Ośrodku Kultury od
było się , 24 paź.dziemika, rozstrzy 
gnięcie konkursu plastycznego pt 

,,Moje Wakatje". Spośród autorów ponad 
~ 70 nadesłanych prac nagrody przyznano 

autorom w trzech kategoriach wiekowych. 
W kategorii do lat IO pierwszą nagrodę otrzy
mała Patrycja Mitek z SP w Łyszkowicach, 
drugą-Damian Śmigielski z SP nr J w Łowi
czu, trzecią-Aleksandra Pokora z SP w Łysz
kowicach, a wyróżnienie otrzymala Oliwia 
Bednarek z kl. „O'' SP nr J w Łowiczu. 

W kategorii wiekowej 11 - J 5 lat pierw
sze miejsce zajęła Joanna KJuk ze Specjalne
go Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 
w Łowiczu, drugie - Izabela Różycka z SP 
w Pszczonowie, trzecie - Marta Maciejak 
z Gimnajzum w Łyszkowicach. Wyróżnie
nie otrzymała Klaudia Kamińska z SP nr I 
w Łowiczu. 

W trzeciej grupie wiekowej obejmującej 
.,,. osoby powyżej 16 lat pierwsze miejsce za

jęła Magda Boczek z ZSP nr 3 w Łowiczu, 
drugie -Dagmara Dobosz z Gimnazjum nr 3 
w Łowiczu, trzecie - Renata Tonecka z SOS
W w Łowiczu. 

• 

I ""' 

Laureaci odebrali dyplomy i nagrody 
w postaci materiałów plastycznych i ksią
żek. ~b) 

Domaniewice 
dla seniorów 

T radycyjnie już Gminny Ośrodek Ku
ltury oraz Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Domaniewicach przygo

towują Dzień Seniora. Uroczystość zapla
nowano na 19 listopada, godz.15. w GOK. 
Do około 130 najstarszych mieszkańców 
gminy rozesłane zostały zaproszenia. Im
preza cieszy się popularnością, uczestniczy 
w niej około I OO seniorów. W tym roku 
będą mogli oni obejrzeć występ Zespołu 
Pieśni i Tańca ,,Łódź". Nie zabraknie rów
nież słodkiego poczęstunku. Seniorzy nie 
muszą kłopotać się dojazdem do ośrodka 
kultury, bo transport zorganizuje GOPS. 

Orkiestro z Montoire 
zagra no jarmarku 

(eb) 

( 

hoć najbliższy Jarmark Łowicki odbę
dzie się za 8 miesięcy już wiadomo, 
że będziemy mogli w ramach tej im

prezy wysłuchać koncertu czterdziestooso
bowej orkiestry dętej z Montoire-sur-Loir 
we Francji. 21 paź.dziemika w Łowiczu go
ściła kilkunastoosobowa delegacja z tego za
przyjaźnionego z Łowiczem miasteczka. 
Wśród gości byłm. in. prezes orkiestry Clau
de Zuccarell. (tb) 

Domaniewice 

Znowu o l OOO 
ksiqiek więcej · p odobniejakwrokuubiegłym,Gminna 

Biblioteka Publiczna w Domaniewi
cach zamierza do końca roku wzboga

cić swój księgozbiór o kolejnych tysiąc po-
zycji. Obecnie katalogowane są książki ku
pione za dotację przyznaną z ministerstwa 
kultury w wysokości 10°500 zł. Tę pulę 
pieniędzy wykorzystano na zakup pozycji 
popularnonaukowych, głównie słowników, 
encyklopedii, albumów. Już za miesiąc bę
dzie można skorzystać z podręczników stu
denckich z psychologii, socjologii, pedago
gik.i oraz prawa. 

Z budżetu gminy na wzbogacenie księgo
zbioru przeznaczono 16 tys. zł. Wykorzy
stano już I O tys. zł. Z tej puli kupowana 
była beletrystyka, głównie książki sensacyj
ne, kryminały, romanse, lektury szkolne 
i bajki dla dzieci. Łącznie w tym roku kupio
no już 900 nowych książek, a lista zakupów 
111c· jest jeszcze zamknięta. (eb) 

I 

R·1498 

KOALICJA 
ZIEMI 

ŁOWICKIEJ 

Lista nr 21 Okręg 1 
Pozycja 
na liście 

Jolanta Irena Kępka 
z domu Janicka 

Kandydatka do Rady Powiatu Łowickiego· 

Lat 46, wykształcenie wyższe. 
Dyrektor Przedszkola nr 7 "Wiosenka" w Łowiczu. 
Aktywny działacz społeczny, umiejący integrować 

lokalne środowisko. 
Radna Rady Miasta Łowicza w latach 1994-1998. 

2 

Radna Rady Powiatu Łowickiego w latach 1998-2002; 2002-2006. 
Swym działaniem pragnę przyczynić się do: 

rozwoju regionu łowickiego, poprawy bezpieczeństwa publicznego. 

Szanowni Wyborcy 
Zwracam się z uprzejmą prośbą do wszystkich Państwa 
o oddanie głosów na mnie w wyborach samorządowych. 

Z poważaniem 
Jolanta Kępka 

OGŁOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMITETY WYBORCZV KOALICJA ZIEMI LOWlCKIEJ 

Koalicyjny Komitet Wyborczy • 

Lewica i 
SLD+SDPL+PD+UP 

li LISTA 
li NR 6 

MICHAl 1RZOSKA 
IAIDYDAT 

DO RADY MIEJS EJ W~CZU 
LISTA NR 4, OKRĘG 3 

POZ.11 (ostatnia) 

OGŁOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMITET WYBORCZV PRAWO I SPRAWIEOl.IWOŚĆ 

9 .11.2006 r. 

KOALICJA 
ZIEMI ŁOWICKIEJ 

Mirosława Anna Walczak 
KANDYDAT DO RADY POWIATU ŁOWICKIEGO 
Mirosława Anna Walczak, lista nr 21 . pozycja nr 5 
Dyrektor Gimnazjum nr 2 im. Jana Wegnera 
Ukończyła studia historyczne na Uniwersytecie Warszawskim. 
Nauczyciel przedszkola, szkoły podstawowej, 
średniej i wyższej na terenie Łowicza. 
Absolwentka studiów zarządzania oświatą 
i nadzoru pedagogicznego, organizowała 
od podstaw gimnazjum, którym kieruje. 
Członek NSZZ ,Solidarność". 
Jej priorytety w pracach Samorządu Powiatowego to: 
• Powołanie Ośrodka Wspierania Dzieci 

i Mlodzieży Uzdolnionej. 
• Kompleksowa opieka nad niepełnosprawnymi, 
• Aktywność edukacyjna wśród ludzi starszych 

- ,Uniwersytet Ili wieku", 
• Stworzenie form współpracy dyrektorów szkól 

gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych w zakresie 
lepszego przygotowania uczniów do podjęcia 
nauki w szkołach wyższego szczebla, 

• Skuteczna promocja Ziemi Łowickiej 
w turystyce krajowej i zagranicznej. 

OGŁOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOMITET WYBORCZV KOALICJA ZIEMI LOWICKIEJ 

Lewica i Demokraci 11 11 
SLD+ SDPL + PD+ UP fi li 

Szanowni Wyborcy! 
Zachęcamy do wzięcia udziału w wyborach samorządowych 12 listopada 2006 r„ 
gdyż zadecydują one o tym, jak będzie wyglądała nasza przyszłość. Chcemy, aby 
Łowicz był nowoczesnym i dynamicznie rozwijającym się miastem. Jesteśmy 
dobrze przygotowani do pełnienia funkcji radnego i dlatego stawiamy się do 
Państwa dyspozycji. 

Okręg nr 1 
1 miejsce 

Okręg nr 2 
2 miejsce 

Ryszard Szmajdziński 

Okręg nr 3 
1 miejsce 
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. 
W trosce o seniorów 

T radycyjnie już GOK oraz GOPS w Do- cieszy się popularnością- uczestniczy w nim 
maniewicach przygotowują Dzień Se- około lOOseniorów. W1ytnroku~mogliooi 
niora. Uroczystość zaplanowano na obejrzećwystępllspołuPieśniiTańca,,Łódź''. 

19 listopada w GOK Jej ro:zpocz.ęcie zapla-· Nie zabraknie również słodkiego pocz.ęstunku. 
nowanonagodz.15. Tużpo WszysdcichśWi~ SeniOizy nie musząldqJotać się dojaz.dem do 
tych do około 130 najstarszych mieszkań:ów ośrodka kultury, gdyż transport zorganizują 
gminy rozesłane za>1allą zaproszenia. Imprez.a im pracownicy GOPS. (eb) 

ZHP iui o finale Orkiestry Owsiaka 

-------------------~OGŁOSZENIE PŁATNE -

.KGALICdA. 
ZIEMI 

ŁOWICKIEJ 

Okręg 3 
Pozycja 
na liście 

4 

Grzegorz Wojciechowski 
Kandydat do Rady Miejskiej 

Łowicki Hufiec Związku Harcer
stwa Polskiego rozpoczął już przy
gotowania do XV finału Wielkiej Or
kiestry Świątecznej Pomocy. 

K omendantkahufcahm.KatarzynaKor
decka powiedziała nam, że łowicki 

sztab jako jeden z pierwszych w Polsce 
został już zarejestrowany w billl7.e Orkie
stry. Hufiec otrzymał także ponad 1 OO an
kiet, służących do wyrobienia identyfikato
rów dla wolontariuszy, którzy będą zbierać 
w czasie finału, 14 stycznia, pieniądze na 

GOK Kiernozia 

Dzieci pokożq, co potraf iq 

R egu1amin II Gminnego fueglądu Dzie
cięcej i Młodzieżowej Twórczości Pla
stycznej ogłosił Gminny Ośrodek 

Kultury w Kiernozi. Zorganizowany 
w ubiegłym roku pierwszy tego typu 
przegląd spotkał się z bardzo dużym za
interesowaniem. Dyrektor ośrodka Bo
żena Olczak liczy, że w tym roku nie bę
dzie gorzej. 

ulicach Łowicza. Harcerze chcąjak najszyb
ciej dokonać rejestracji większości wolonta
riuszy i na ostatnią chwilę pozostawić kilka 
rezerwowych ankiet. - Na tę chwilę więk
szość osób, która wyraziła chęć kweYtowa
nia na ulicach to harcerze, ale zapraszamy 
do naszego biura także i pozostałe osoby, 
chcąpe wziąć w niej udział - mówi nam ko
mendantka Kordecka. 

B iuro hufca mieści się na piętrze budy
nku przy ul. Mostowej 4 (wejście od 

strony osiedla Tkaczew), jest czynne 
w środy i w piątki w godzinach od 16.00 

do 18.00. Zainteresowani powinni posiadać 
ze sobą: swoje z.c!jęcie, dowód osobisty lub Nr 
Pese~ dokładny adres zamieszkania, dokładny 
adres i nazwę szkoły lub miejsca pracy. 

J est także już znany zarys programu 
łowickiego finału, który hufiec będzie or

ganizował wspólnie z ŁOK i OSiR Przewi
duje on: projekcję filmu w łowickim kinie 
Fenix, koncert w klubie Tipes Topes, kon
cert finałowy na Starym Rynku, w trakcie 
jego bwania tradycyjne „światełko do nie
ba" oraz mecz piłki nożnej z udziałem 
VIP-ównahaliOSiR (tb) 

Lat 37, żonaty, dwoje dzieci. Wykształcenie średnie . 
Działacz społeczny związany ze środowiskiem sportowym. 

Prezes Klubu ,UMKS' Księżak, członek Zarządu Klubu KS PELIKAN, 
właściciel Agencji Ochrony GLADIATOR. 

Swój czas poświęcam na rzecz rozwoju sportu masowego 
wśród dzieci i młodzieży. Chciałbym jako radny 

poprawić stan bazy sportowo-rekreacyjnej w mieście . 

Szanowni Wyborcy 
Zwracam się z uprzejmą prośbą do wszystkich Państwa 
o oddanie głosów na mnie w wyborach samorządowych. 

Z poważaniem 
Grzegorz Wojciechowski 

W przeglądzie mogą brać udział dzieci 
począwszy od uczniów oddziałów „O'' miej
scowego przedszkola aż po najstarszych 
gimnazjalistów i młodzież z ośrodka sotjo
terapii. Tematyka pracy oraz technika jest 
dowolna, bo głównym celem konkursu jest 
pokazanie możliwości twórczych jego 
uczestników. 

Prace do przeglądu muszą być dostar
czone do GOK do 20 listopada. Jurorzy 
oceniać je będą w 5 kategoriach wiekowych. 
Prace będą eksponowane w świetlicy GOK, 
a autorzy najciekawszych prac otrzymają 
nagrody. 

(mwk) 

Blisko 100 harcerzy i zuchów z łowickiego Hufca Związku Harcerstwa 
Polskiego pełniło warly honorowe przy grobach na łowickich cmentarzach. 
W tym roku byli oni doskonale widoczni. Warty zakończyły się o godz. 
15. OO. Można było je zobaczyć przy mogiłach wojennych z 1939 roku na 
cmentarzu katedralnym i cmentarzu Emaus, przy pomniku rozstrzela
nych harcerzy przy ul. Warszawskiej, na Cmentarzu Wojskowym przy uli
cy Ustopadowej. Pierwszy raz hufiec wystawił warly także przy grobie druh
ny Genowefy Mastalskiej, która w czasie sesji Rady Miejskiej, 1 O listopada, 
otrzymała tytuł Honorowego Obywatela Łowicza. 

R-1533 

Lewica i kr ci 
SLD + SDPL + PD + UP 

Kandydaci 
do Rady Miejskiej 
w Łowiczu 
Nr na liście Nazwisko i imiona 

Okręg nr1 
• 1. Klajs Witold Piotr 
2. Fidrych Tomasz 
3. Gębura Wiesława Bronisława 
. 4. Wiśniewska Anna Maria 
5. Piaskowski Arkadiusz 
6. Ziębicka Jolanta Wacława 
7. Kępińska Maria 
8. Kieliszek Bogusław 

'9. Śliwińska Danuta 

Okręg nr2 
1. Bieguszewska Anha 
2. Szmajdziński Ryszard Andrzej 
3. Janicka Małgorzata Kazimiera 
4. Szymański Zdzisław Henryk 
5. Zdańkowska Jolanta Zofia 
6. Jasiński Dariusz 
7. Pakulska Wanda Helena 
8. Karmelita Sławomir Piotr 

Okręg nr 3 
1. Wójcik Robert Wiesław 
2. Hendrysiak Elżbieta 
3. Ruta Annand 
4. Rutkowska Ewa Teresa 
5. Nowińska Halina Zofia 
6. Kratyński Zbigniew Antoni 
7. Gosławski Mirosław Marian 
8. Krupa Milena Katarzyna 
9. Kret Waldemar 

PROGRAM WYBORCZV 
KOALICYJNEGO KOMITETU WYBORCZEGO SLD+SDPL+PD+UP LEWICA I DEMOKRACI 

WYBORACH SAMORZĄDU ~CH 2006 W MIEŚCIE lOWICZU I POWIECIE ŁOWICKIM 
1. ROZWÓJ -co nie znaczy wyłącznie wzrost gospodarczy. 

Nie godzimy się na urynkowienie wszystkich dziedzin życia społecznego, szczególnie takich jak: edukacja, bezpieczeństwo publiczne 
czy ochrona zdrowia. 

2. OCHRONA WYKLUCZONYCH 
Bezrobocie powodujące wykluczenie społeczne to kalectwo demokracji będące powodem frustracji wielu ludzi oraz czynnikiem 
wywołującym zjawiska patologiczne (przestępczość, uzależnienia itp.). Popieramy działania zmierzające do zwiększenia ilości miejsc 
pracy, ochrony pracodawców przed nieuczciwą konkurencją. Jesteśmy również za powszechnością bezpłatnych kursów i szkoleń dla 
bezr9botnych. 

3. DOSTĘPNOŚĆ WIEDZV, KULTURY I SPORTU 
Edukacja nie może być zarezerwowana wyłącznie dla grup ludzi zamożnych i uprzywilejowanych. Jesteśmy za nowoczesnymi fonnami 
kształcenia opartymi o naukę języków obcych i technologie infonnatyczne. Poprzez system stypendiów naukowych chcemy wspierać 
młodzież zdolną; a poprzez socjalne - młodzież z rodzin ubogich. Kultura to wspólne dobro, które należy chronić od wszelkiej cenzury 
zarówno politycznej, jak i religijnej. Różnorodność fonn i dostępność kultury kształtuje ludzi bogatych pod względem duchowym 
i emocjonalnym. Ogólnodostępna i bogata oferta sportowa skierowana do wszystkich grup wiekowych to najlepsza profilaktyka w leczeniu 
wielu chorób. Po!Jzeba więc modernizacji i rozbudowy bazy sportowej w mieście i powiecie. 

4. INTEGRACJAMIĘDZVPOKOLENIOWA 
Istnieje potrzeba tworzenia międzypokoleniowych klubów zrzeszających ludzi o różnych zaińteresowaniach i poglądach na życie. 
Dialog międzypokoleniowy to przepustka do lepszego rozumienia ludzi. 

5. WALKA O FUNDUSZE UNIJNE 
Realizacja wielu projektów może i powinna być oparta o fundusze Unii Europejskiej. Jesteśmy za szkoleniem fachowców potrafiących 
tworzyć programy, dzięki którym będzie można poprawić jakość życia mieszkańców. 

6. DYNAMICZNY I SŁUŻEBNY SAMORZĄD 
Sprawna, skierowana na petenta administracja publiczna i samorządowa . Uczciwy i kompetentny urzędnik to gwarancja zaufania do władzy. 

---

Kandydaci 
do Rady Powiatu 
Łowickiego 

Nr na liście Nazwisko i imiona 

Okręg nr1 
1. Bobrowski Eugeniusz Jan 
2. Kostrzewa Zbigniew Józef 
3. Grażka Waldemar Antoni 
4. Multan Krzysztof Zdzisław 
5. Pieróg Adolf Edward 
6. MarszałOW$ka Ewa Katarzyna 
7. Charążka-Slesińska Renata Hanna 
8. Kostrzewa Stanisław 
9. Ludwiczak Janusz Jerzy 
Okręg nr 2 ____ ...., 

1. Ruta Adam 
2. Kowalski Bolesław 
3. Zimny Artur Stefan 
4. Kosmatka Dariusz 
5. Wojenko Lidia 
6. Staszewska Izabela Wanda 

Okręg nr3 
1. Mardofel Paweł 
2. Kubera Krzysztof Piotr 
3. Krysicki Adam Włodzimierz 
4. Pie!Jzak Artur 
5. Mużdżyński Mirosław Maciej 

Okręg nr4 
1. Adach Wiesław Piotr 
2. Gawęcka Beata Ewa 
3. Czajka Aneta 
4. Posłuszny Grzegorz Konstanty 

Okręg nr 5 ---... 
1. Taraska Zbigniew Tomasz 
2. Łon Wiesław 
3. Siekiera Barbara 
4. Grzegorzewska Bogumiła Maria 

. KANDYDACI DO SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŁÓDZKIEGO: ;f 

Józef Wojciech Laska (poz. 3), Małgorzata Makowska (poz. 7), Anna Ewa Jasińska (poz. 1 O) 
OGŁOSZENIE ZLECONE I OPŁACONE PRZEZ KOALICYJNY KOMITET WYBORCZV SlD + SDPL + PD + UP LEWICA I DEMOKRACI 
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dr hab. n. med., SPECJALISTA ENDOKRYNOLOG 
Katarzyna Winczyk - co drugi wtorek 

w godz. 14-16 (zapisy tel. 046/837-36-56) 
SPECJALISTA CHORÓB PŁUC, ~LERGOLOG, PEDIATRA 
Bożena Kucińska- czwartki w godz. 11-15.30 

PSYCHIATRA 
Elżbieta Bolanowska - środy w godz. 13-1ę 

SPECJALISTA NEUROLOG (umowa z NFZ) 
Witold Wvpych - codziennie w godz. 8-10 

(10-12 i 16-17.~0 - ul. Krakowska 4), tel. 0603-099-810 

SPECJALISTA ORTOPEDA-TRAUMATOLOG 
Janusz Dubas - czwartki w godz. 16-18 

SPECJALISTA UROLOG 
Andrzej Menduś- poniedziałki w godz. 16-18 

dr n. med., KARDIOLOG, SPECJALIStA CHORÓB WEWNĘTRZNYCH 
Janusz Kajdos - co drugi wtorek w godz. 16-18 

(zapisy tel. 046/837-36-56) 

SPECJALISTA DERMATOLOG 
Zbigniew Wroniecki - poniedziałki w godz. 15-16. 

piątki w godz. 11-12, tel. 0602-276-728 . 
NEUROLOG 

Małgorzata Warchałowska - środy w godz. 17-19 
dr n. med., SPECJALISTA CHIRURGII OGÓLNEJ I ONKOLOGICZNEJ 
Adam Rogowski-Tylman - piątki w godz. 16-19 

(wtorki w godz. 16-19 w gabinecie przy ul. Długiej 18a) 

Dodatkowe informacje pod nr tel. 046/837-3 56~ 

Krzysztof Ciesielski 
specjalista chirurg 

Stryków, ul. Warszawska 94 
CZYNNE: poniedziałek, środa, piątek· 16.00-18.00 
POZOSTAŁE DNI PO UZGODNIENIU TELEFONICZNYM 

tel. (042) 719-88-49, kom. 0607-340-904 
• ZABIEGI CHIRURGICZNE • WIZYTY DOMOWE 

• ESPERAL • OBDUKCJE SĄDOWE 
• ODTRUCIA POALKOHOLOWE • BADANIA SPORTOWCÓW 

USG• • tarczycy • piersi • jamy brzusznej • nerek 
1 • pęcherza moczowego • prostaty • c1ązy ~ 

• narządów rodnych • dziecięcego stawu biodrowego ffi 

APARATY STAŁE 
I ZDEJMOWANE 
ŁOWICZ, os. Kostka bi. 1 (obok apteki) 

GŁOWNO, ul. Wyspiańskiego 6a 
Wizyty po uzgodnieniu telefonicznym 

tel. (042) 719-43-42, 0508-213-771 

Gabinet Lekarski 

WIEStAWBIELECKI 
lekarz chorób wewnętrznych 

tel. O 603 890 697, tel. domowy 837 62 52 
PRZYJMUJE: 
• ZDUNY 46A (biurowiec GS-u) 

sobota 800 
- 1230 

• ŁOWICZ, Stary Rynek 8 (uzgadniać telefonicznie) 

WIZYTY DOMOWE, RECEPTY NA LEKI· ULGOWE iii 

SPECJALISTA 
CHORÓB SKÓRY 

• PIOTR CZYZ 
przyjmuje w środy 15.30-18.00, 

Łowicz, os. Kostka bi. 1 (obok apteki) . 
tel. 0-601-20-60-40 w godz. 12.00-15.00 

Gabinet Lekarski 
lekarz medycyny 

ALEKSANDER JANOWICZ 
Małszyce 16, 99-400 Łowicz, tel. 046-838-99-70 

(dojazd: autobus nr 3) Przyjmuje: 8.00-10.00i18.00-19.00 
LECZĘ DZIECI, MŁODZIEŻ I DOROSŁYCH 

MASAż LECZNICZV NA FOTELU MASUJĄCYM ·GRATIS 
NA BÓLE KRĘGOSŁUPA, NÓG, BÓLE GŁOWY 

LEK. ANDRZEJ WITECKI 
przyjmuje po 1 5-tej 

ŁOWICZ, Stary Rynek 9/1 Om. 13 
tel. (046 83 7-35-59 

DYPLOMOWflttY MISTIU , 

OPTYK 
Krzysztof Szymczak 

DLfl STAŁYCH KLIEIUÓW • ltflBflT 5% 
Łowicz, ul. KURKOWA 3 

(vis a vis DOM ROLNICZY, obok LOTTO) 
ZAPRASZAMY 

LECZENIE 
KR~GOSlUPA 
• dyskopatie WKASZ KAWCZVNSKI 
• rwa kulszowa 
• przepuklina krążkowa 
• skrzywienie i bóle kręgosłupa 
• bóle głowy, szyi i karku 
• bóle rąk i nóg 
Łowicz, ul. Armii Krajowej 2 
tel. 0691-705-314, (046) 837-59-30 

- - www.leczenie-kre os/u a.net R-1294 

GABINET CHORÓB SKÓRY 

DERMATOLOG 
Lek. spec. ZBIGNIEW WRONIECKI 

Łowicz, os. Noakowskiego 1/39 
wtorki, piątki 1600 -1800 

Głowno, ul. Wyspiańskiego 8 (za Szpitalem! 

poniedziałki 900 -11 00
, czwartki 1500 -1700 

T~I. 0-602-276-728 R-79 

GABINET LARYłłGOLOGICZNY 
dr n.med. 

Magdalena Korczyńska 

Łowicz, Plac Koński Targ 7 ~ 
wtorki J 430-J 600, tel. 0-608-239-777 ~ 

IWONA OLEJNIK 
specjalista pediatra 

PIOTR OLEJNIK 
specjalista chorób wewnętrznych 

USG EKG 
GŁOWNO, UL. KILIŃSKIEGO 25 

(RÓG PIĄTKOWSKIEJ) 
TEL. 042 7-107-400 

NZOZSTOMED 
-PORADNIA • 

R-1219 

GINEKOLOGICZNO-POI.O ZNICZA 

lek.med.JANUSZ WNUK 
specjalista ginekolog-położnik 

UMOWA z NFZ 
PRZYJMUJE: wtorek, piątek od 17.00 

ŁOWICZ, ul. Kaliska 6, tel. 0601-309-057 

Specjalistyczny Gabinet Chorób Wewnętrznych 

BARBARA 
FENC-BffiLECliA 

Przyjęcia: 

• poniedziałek, środa, piątek: 900-1200 i 1530-1700 

• wtorek, czwartek: 900-1200 

BADANIE KIEROWCÓW 
Porady w domu chorego 

ul. Powstańców 2A, tel. 837-54-76 ~ 

DIMEDStAWOMIB 
KACZOR 

specjalista reumatolog, internista 
PRZYJMUJE: 
pn. 15.00-17.00 
sr. 16.00·18.00 
pt. 13.00-15.00 
oraz po uzgodnieniu 
telefonicznym 

Łowicz, Topolowa 30 

tel. 046-837 ·07 -70 
0-506-01-00-05~ a: 

9.11.2006. r. 

PRODUCENT OKIEN I DRZWI m. E z rcv 1 ALUMINIUM 
montaż transport · serwis ~ h.~~ 

Okna o nietypowych wymiarach bez dopłat! ~· 

Ma u rzyce 4a te1. (0-46) 839-11-34, 0-601 -261 -211 
tel. kom. 0-502-670-409 R-9 

SERWIS 
~~~:r:T."'1 CZ~ŚCI 

uoustv do 600 zł RATY 
Bratoszewice, ul. Łódzka 21 a 
tel.lfax 042 719-64-04, 0506-98-57-83~ 

Dr nauk medycznych 

JOLANTA 
PIETRZAK 

specjalista laryngolog 
badanie audiometryczne słuchu 

Przyjmuje w soboty: 11.00-12.00 Łowicz, ul. 3 Maja 6 
15.00-17.00 Łowicz , os. Tkaczew bi. 7/12 
Tel. 837-62-82, 837-84-68, 0-601-84-84-20 ~,o 

>~CHOROBY SERCA, 
U)~ TĘTNIC I ŻYŁ 
O: ~ Specjalista Kardiochirurg 

~ dr mecs. MIROSŁAW BITNER c( g Adiunkt Kliniki Kardiochirurgii AM lódź im. sterlinga 

N aj PRZYJMUJE: środy w godz. 16.00-18.00 
.... ŁOWICZ, OS. Noakowskiego 3/39 R-1084 

DOKTOR NAUK MEDYCZNYCH 
Zbigniew Jabłonowski . 

SPECJALISTA UROLOG 
choroby prostaty, impotencja 

Przyjmuje w środy po 16.00 
Łowicz, ul. Tkaaew 9, tel. (046) 830-02-18 · 

•Samochody sprowadzane 
(Holandia,_Ni~mcy~-: _ . . 

• Co tydz ten ·· , - · · • 
nowe modele ~ ~ 

•Szybki kredyt · · · · 
Łowicz, ul. Jana Pawła li 46 

Te/. 0602-498-775 R-1282 

produkcia 

sprzedaż 
tel(046J 838·59·4R~2 
SALA W lOWICZU 
• na bankiety • uroczystości rodzinne 

• wesela • bale 
z obsługą gastronomiczną lub bez 

specjalista 

PULMONOLOG 

~tel. 



KANDYDACI POLSKIEGO STRONNICTWA LUDOWEGO 
W WYBORACH SAMORZĄDOWYCH 2006 
KANDYDACI DO SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŁÓDZKIEGO· OKRĘG NR 3 

LISTA NR 1 
POZVCJA1 
lat52 
rolnik 10 ha, wieś Skaratki 72 
gmina Domaniewice 
poseł na Sejm 
od 1991 r. do 2005 r. 

LISTA NR 1 
POZVCJAS 
Radny Sejmiku 
Województwa Łódzkiego 
Przewodniczący Komisji 
Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska 
Kandydat, 

Tadeusz Gajda 

radny Sejmiku woj. łódzkiego 
honorowy prezes 
wojewódzki LZS 
prezes OSP Skaratki Edward Gnat 

który zawsze 
dotrzymuje słowa 

KANDYDACI NA WÓJTA 
GMINA ŁOWICZ 

A~drzej Barylski 

lat47 
wykształcenie 
wyższe - mgr inż. 
maszyny rolnicze; 
inż. budownictwa, 
żonaty, 
syn Michał 
- student PŁ 
Wójt Gminy Łowicz 
od 1998 roku Dariusz Reczulski 

lat 29, wykształcenie 
wyższe, absolwent 
SGGW w Warszawie, 
obecnie 3 rok studiów 
doktoranckich SGH 
w Warszawie, 
od 2004 r. Zastępca 
kierownika Biura 
Powiatowego 
ARiMR w Łowiczu Włodzimierz Traut 

Andrzej Myczka 

lat45, 
żonaty, 2 dzieci 
od 1989 r. wójt 
gminy Łyszkowice 

LISTA NR 1 
POZVCJA9 
lat 50, wykształcenie 
średnie techniczne, 
żonaty, dwócfl synów, 
radny Rady Gminy w Nieborowie 
wiatach 1990-1994, 1998-2006, 
prezes klubu sportowego 
LKS .Czami Bednary", 
prezes zarządu Spółdzielni Pracy 
.Metalowiec' w Sochaczewie Grzegorz Kołaczek 

lat 59, żonaty, 
dwóch synów 
wykształcenie wyższe 
- inżynier rolnik 
dyrektor PZD 
w Łowiczu 
Członek Zarządu 
Ochotniczej 

LISTA NR 1 
POZVCJA 10 
lat 41, żona Julita, 
dzieci: Michał i Ola, 
wykształcenie wyższe 
- absolwent Akademii Roniczo-
-Technicznej w Olsztynie, 
miejsce zamieszkania: Łowicz, 
pracownik Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa w Łodzi 

45 lat, 
żonaty, 
czworo dzieci, 
inż. rolnik 

Andrzej Stajuda 
Straży Pożarnej 
w Domaniewicach Sylwester Kubuński 

Wójt Gminy Bielawy 
Prezes OSP Bielawy 
Wiceprezes 
Z. G.Zw.OSP 
Sekretarz Zarządu 
Gminnego PSL 

KANDYDACI DO RADY POWIATU ŁOWICKIEGO - okręg_ nr 2 

LISTA NR 1, POZVCJA 1 
lat 39, żonaty, 
córki Magdalena, Aleksandra 
wykształcenie średnie, 

Krzysztof A'ndrzej Figat 

Prezes Zarządu Gminnego PSL, 
Komendant Gminy Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych, 
prowadzi własną firmę 
.ROLMECH' w Bednarach, Andrzej Foks 

L__ LISTA NR 1, POZVCJA 5 
Przemysław Mariusz Markus 

llld' „ 
c 
J 
li 

Edward Chądzyński 
USTA NR 1, POlYCJA 1 
rolnik, żonaty, 

~~=~~'.'"nicze, 
czJonek Rady Nadzoo:zej OSM Łowicz, 
Przewodniczący Rady Gminy Bielawy 

O Mirosław Karcz 
USTA NR 1, POlYCJA 1 

.,, 
„ 
c 

J 
li 

lat 50, absolwent SGGW 
• inżynier rolnik, 
='f8~~ Łowicki I kadencji. 
praoownik NFZ. 
zamieszkały w Skaratkacll 

O Janusz Żurek 
USTA NR 1, POlYCJA 1 
lat 54. żonaty. dwote dzieci 
wvkszlak:en1e średnie - tecllml< rolnictwa 
rolnik • !IOSPodarstwo rolne o pow. 20, 3 ha 
członek-OSP 
działacz spóldzielczości mleczarskiej 
(czlonek Rady Nadzorcze OSM Sann~l 
Prezes Z. Grri. PSL 

Mariusz Zwoliński 

Jan Znyk 
LISTA NR 1, POlYCJA 2 
żonaty (żona Jolanta), dwoje dzieci (Marek i Kamil) 
wykształcenie wyższe 
Dyrektor Szkolv Podstawowej w Bąkowie 
wspótMaściciel gospodarstwa rolnego 
o pow. 12, 45 ha 
Przewodniczący Rady Powtatowej 
Izby RołniczOJ w Łowiczu 

Andrzej Pełka 
LISTA NR 1, POlYCJA NR 2 
lat 44, tona~. ttóJ1<a dzieci, 
Wyksztalcerne rolnicze 
Prowadzi oosoodarstwo rolne 
o powierzćhnf 24 ha we wsi 

ta:~;/;r.d~'.eka) 
PIZY OSM w lowicz~k OSP 
Radny Powiatu lowfcfC1ego 

Julian Adam Nowak . 
USTA NR 1, POlYCJA 2 
63 lata, wyksztalcenie średnie - rolnicze, 
rolnltc • !lOSl>odarstwo rolne 9 ha. 
Prezes Gminnej SpOldziełni „ę_Ch' w Kocierzewie. 
Prezes Za~u Gmin= V<>P. 
=~~~ y Powiatu Łowickiego 
Przewodniczący Rady POW1atu 1999-2002. 

LISTA NR 1, POZVCJA 2 
42 Jata, żonaty, 
dwoje dzieci, 
wykształcenie rolnicze, 
Radny Gminy Łys~kowice, 
Prezes Zarządu PSL 
Gminy Łyszkowice, 
pracownik OSM Łowicz, 
działacz społeczny 

LISTA NR 1, POZVCJA 6 

Marek Andrzej Byzdra 
USTA NR 1, POZVCJA3 
wiek 47 lat tonaty dwie córki 
wykształcenie wytsze rolnicze i ekonomiczne 
Preies Zarz!\(lu Banku Spółdzielczego 
Ziemi Łowickiej w Łowiczu 
prowadzę wspólnie z toną gospodarstwo 
rolne we wsi Maurzyce 

Beata Zdzisława Rokicka 
USTA NR 1, POlYCJA NR 3 
39 lat, wykształcenie~. 
dwóch sVnów: Damian 1 Dominik. 
Przewodnicząca Gminnej Rady Kobiet. 

Irena Kolos 
USTA NR 1, POlYCJA 3 
18143, mętatka 
wyksztak:enie śradnie rolnicze 
=~ =~rstwie rolnym (4,89) 

Przewodnicząca Rady Rodziców 
pay Publicznym Gimnazjum w Blędowie 

LISTA NR 1, POZVCJA 3 
lat39 
zawód: nauczycielka 
wyksztalcenie: 
wyższe chemiczne 
członek Zarządu 
Gminnego PSL 
mieszka i pracuje 
w Łyszkowicach 

USTA NR 1, POZVCJA 7 
Jat47, 
żonaty, trójka dzieci, 
zamieszkały w Stachlewie 
gmina Łyszkowice, 
pracownik Urzędu Gminy 

Helena Papiernik 

Kazimierz Mielewczyk w Łyszkowicach Krzysztof Osóbka 

Krystyna Ewa Sobierajska 
USTA NR 1, POlYCJA 4 
lat 54, mętati<a, ct.Yoje dzieci, 
wieloletnia dziataczka 
Koła GosPodvń Wiejskich, 
czlonklni Rejóoowej Rady Kobiet 
w Łowiczu 

Jerzy Feliks Jaskurzyński 
USTA NR 1, POlYCJA NR 4 
lat61 
wykształcenie średnie 
Prezes SKR w Domaniewicach 
Czlonek OSP 
zamieszkaly w Domaniewicach 

Jacek Grzegorz Chudy 
LISTA NR 1, POlYCJA 5 
40 la~ tonaty, dwoje dzieci, 
mgr int Leśnik,1'-08wadzi gospodarstwo leśne 

~=~~=.1Dom~~;,..~~ Bielawy, 
czlonek OSP Bielawy, 
pełni funkcję lowczego 
w Kl .Gospodarz" w Borowie 

Kazimierz Mieczysław 
Kostrzewa 
LISTĄ NR 1, POlYCJA NR 5 
lat49 
absolwent SGGW - inżynier rolnik 
v.ł.!sne ®Sl>Odarslwo rolne 
czlonek "Ochotniczej Straży Pożamej 
zamieszkały w Slrzóbieszewie 

LISTA NR 1, POZVCJA 4 
lat SS, 
zam. w Bełchowie, 
wykształcenie podstawowe, 
zamężna. 
udziela się społecznie, 
przewodnicząca KGW 

LISTA NR 1, POZVCJA 8 
34 lata, żonaty, 
córka Katarzyna 
Wykształcenie wyższe techniczne 
Aktywny pracownik Starostwa 
Powiatowego w Łowiczu 
Nauczyciel - wychowawca 
młodzieży. 

Jerzy Wolski 
USTA NR 1, POlYCJA 6 
lat 46, tonaty, trzech svn!YN 
Absolwent Wydzialu Weterynal)'inego SGGW 
w Warszawie, lekarz wet0!}"1ali1 
Prowadzi prywatną Lecznicę 
dla Zwierząt w Zdunach 
Radny Gminy Zduny w latach 1~2002 
Radny Powiatu Łowickiego w lalach 2002-2006 

Michał Janusz Śliwiński 
USTA NR 1, POlYCJA 6 
lat 28, tonaty, córka Malwina 
wył<sztafcerne wyższe • absolwent SGGW 

~r=~;m~~\: ~~"'1ż .... fada 
Czlonek OSP, Pracownik POWJatowego 
Boura ARiMR w Łowiczu 

Dariusz Reczulski 
USTA NR 1, POlYCJA 4 
lat29, 

Bogdan Maślanka Marian Gładki 

wyksztak:enie wvt.sza 
- absolwent SGGW w warszawie. 
obecnie 3 rok studiów dol<toranckich 
SGH w Warszawie, 
od 2004 r. zastępca kierownika 
Biura Powiatowego ARiMR w Łowiczu 

USTA NR 1, POlYCJAS LISTA NR 1, POlYCJA6 
lat 53, żonaty, dwoie. dzieci lat 52, ~ie zawodowe rolnicze. 
wyksztalcenie średnie ekonomiczne prowadzi z żoną Wiesławą gosoodarstwo rolne 
- absolwent Liceum Ekonomicznego CRS w Łowiczu o powierzdmi 14 ha, czloOOl< OSP LiJl'1ice, 
Rolnik· aosoodarstwo rolne o powierzthni 7, 5 ha, czlonek Re)OllOWego Związku Kólek 1 Organizacji 
od 10 laf prazes SKR w Klemozi, Rołniczyot,-z Sie<!Zlllą. w Łowiczu 
czlonek OSM w Sannikath, oełnił ollowiązkl radnego przez iedną 
czlonek Zarządu Zrzeszenia Plantatorów kadencję w gminie Koaeizew Południowy 1lj 
Buraka CukroWego ~ 

OGŁOSZENIE ZLECONE I OPtACONE PRZEZ KOMllET WYBORCZV POtSKIE STRONNICTWO LUDOWE 
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INFORMATOR 
ŁOWICKI 

Telefony: 
Taxi osobowe 046-837-34-01 
lnterTaxi 0603--06-18-18 
Taxi bagaż.owe 046-837-35-28 
Powiatowy Urząd Pracy 

046-837-04-20; 046-837-03-73 
Biuro Rady Miejskiej 046-830-91-06. 046-830-91-11 
Urąd Miejski: Sekretariat 046-830-91-51 
/\warie oświetlenia ulicznego 046-830-91-45 do 47; 

0605-629-841 czynny całą dob<;; 
046-862-16-63 od 7.00 do 15.00, 
046-862-16-63 po 15.00 automatyczna sekretarka 

Urąd Skarbowy: centrala 046-837-43-58, 
046-837-32-38. 046-837-65-59; 
sekretariat 046-837-80-28; 

ZUS 046-837-69-09 
Łowickie Stowarzyszenie Abstynenckie .,Pasiaczek" 

Łowicz, ul. Św .. Floriana 7 (muszla na Błoniach), 
tel. 046-837-66-92, czynny codziennie (oprócz so
bót) w godz. 16.00 - 20.00. 

Punkt pomocy dla ofiar przemocy w rodzinie (siedziba 
ŁSA,,Pasiaczck". Łowicz. ul. Św. Floriana 7 (muszla 
na Błoniach),czynny: pn., wt, czw. wgocl7_ I 6.00-19.00. 

Samopomocowa Grupa Abstynencka „Nic ma mocnych" 
w Zdunach (siedziba GOK Zduny)- czw. godz. I 8.00. 

Gminna Grupa Abstynencka w Bielawach - spotkania 
w czwartki w godz. I O.OO- I I.OO. Po infonnacje 
można dzwonić w czwartek do UrLędu Gminy 
w Bielawach w godz. 8.00-1 O.OO. 

Punkt konsultacyjny przy Grupie Wsparcia „Przemi
nęło z wiatrem" (problem prLCJ110Cy) w Domaniewi
cach, czynny: pt. 16.00-18.00, tel. 046-838-33-11. 

Informacje: 

lnfonnacja PKP 046-837-63-11 
lnfonnacja o krajowych numerach 118-913 

INFORMATOR 
GŁOWIEŃSKI 

I STRYKOWSKI 

Informacje w Głownie: 
lnfonnacja: PKS 042-631-97-06 
Naprawa telefonów 96-96 
Naprawa telefonów p.ililicznych 980 

Telefony w Głownie: 
Filia Powiatowego Urzędu Pracy 042-719-20-76 
Urąd Miejski: - ul. Młynarska 042-719-11-51 

- ul. Dworska 042-719-11-29 
Urząd Gminy Głowno 042-719-12-91 
Taxi osobowe 042-719-10-14 

Telefony w Strykowie: 
Filia Powiatowego UrLędu Pracy 042-719-84-22 
Urząd Miasta - Gminy Stryków 042-719-80-02 
KRUS 042-719-95-15 
Taxi osobowe 042-719-81-35 

Pogotowia w Głownie: 
Pogotowie ratunkowe 999 alannowy 
Policja 042-719-20-20; 997 alannowy 
Straż pożarna 042-719-10-08; 998 alannowy 

lnfonnacja o międzynarodowych numerach 118-912 
Zegarynka 9226 
Rozmowy międzymiastowe - zamawianie 9050 
Naprawa telefonów 9224 
Telegramy (nadawanie) 905 
Bezpłatna ogólnopolska infonnacja o schroniskach 

i jadłodajniach 9287 
Bezpłatna infonnacja gospodarcza o handlu, usłusach, 

produkcji i wyższej użyteczności publicznej, 
tel. 046-94-34, fax: 046-322-555 

Pogotowia: 
Pogotowie ratunkowe 999 
Straż pożarna 998 
Policja 997 
Telefon informacyjno-problemowy 

- Poradnia Leczenia Uzależnień 046-837-37-07 
- Poradnia Zdrowia Psychicznego 046-837-36-51 

Policyjny telefon zaufania 046-837-80-00 
Pogotowie energetyki cieplnej 046-837-59-16 
Pogotowie wodno-kanalizacyjne 046-837-35-32 
Pogotowie energetyczne 046-837-36-05 
Gaz butlowy 046-837-16-16, 046-837-66-08. 

046-837-41-02, 046-837-30-30, 046-837-72-72, 
046-837-20-37, 046-837-47-77, 046-837-44-44, 
046-837-84-40; 046-838-15-00; 

Warsztat konserwatorski ŁSM 046-837-65-58 
Zakład pogrLcbowy: 046-837-53-85, 046-837-07-10, 

046-837-20-22. 046-837-26-74 
Lecznice dla zwierąt: 

ul. Starościńska 5 tel. 046-837-52-48 
ul. Chełmońskiego 31 tel. 046-837-35-24 
ul. Krakowska 28 tel. 046-830-22-86 
Łyszkowice tel. 046-838-87-19 

Dyżury przychodni: 
• Pogotowie ratunkowe - tel. 999 
• Dział Pomocy Doraźnej, ul. Ułańska 28. 

tel. 046-837-56-24 
- Ambulatorium Pomocy DorażAcj czynne: w dni 

robocze w godz. 16.00-8.00, soboty, niedziele 
i święta od 8.00 (przez 24 h). Pacjenci objęci 
opieką medyczną Niepublicznych Zakładów 

Zakład pogrzebowy 042-719-14-40, 042-719-30-24 
Pogotowie energetyczne 042-719-10-60 
Lecznica dla zwierąt: 

- ul. Sowińskiego 3, tel. 042-719-11-04: 
- ul. Łowicka 62, tel. 042-719-14-40 

Pogotowia w Strykowie: 
Policja 042-719-80-07; 997 alannowy 
Straż pożarna 0472-7 I 9-82-95; 998 alannowy 
Zakład pogrzebowy 042-719-86-16 
Zakład energetyczny 042-719-80-10 
Lecznica dla zwierząt 042-719-80-24 

Dyżury przychodni 
w Głownie: 

Przychodnia Rejonowa, ul. Kopernika 19, 
tel. 042-719-10-92, 042-710-71-26 

- poradnia ogólna: pn.-pt. 8.00- I 8.00 
- poradnia dla dzieci: pn.-czw. 8.00-18.00, 

pt. 8.00-15.30 
- poradńia K: pn. 8.00-12.00 i 14.00-16.00; 

Wt. 8.00-12.00; l;r 8.00-12.00 I IJ.00-15.00; 
czw. 12.00-16.00; pt. 13.00-16.00 

- poradnia rehabilitacyjna: pn.- pt. 8.00-15.00 
- poradnia zdrowia psychic:-mcgo: pn. 14-20; 

wt. 7.45-14.45; śr. 10.00-18.00. czw. 8.00-15.00: 
pt. 13.15-20.00. 

- poradnia chirurgiczna: pn.-pt. 10.00-15.00 
- poradnia naczyń obwodowych: pn. 13.00-14.00 
- dermatolog: wt. 8.00-12.00; śr. 13.00-15.00; 

C'"/W. 8.00-12.00 

Opieki Zdrowotnej - przyjmowani są w Ambu
latorium Pogotowia po godzinach funkcjono
wania ww. Zakładów. 

- Pediatryczne Ambulatorium Pomocy Doraźnej, 
ul. Ułańska 2; przyjęcia dzieci do 3 r.ż . - w dni 
powszednie w godz. 16-8; dzieci do 16 r.ż. 

- w soboty, niedziele i święta prze-.l 24 godziny. 
Dzieci objęte opieką medyczną Niepublicznych Za

kładów Opieki Zdrowotnej - przyjmowane są w Am
bulatorium Pediatrycznym po godzinach fimkcjono
wania tych zakładów. 
• Poradnia Leczenia Uzależnień, 

ul. Kaliska 6, tel. 046-837-37-07 

A,Pteki: 
Łowicz - apteki calodobowe: 
• ,,Slonec-Lko" ul. Stanisławskiego, 

tel. 046-830-22--02 
• „Medest IV" ul. 3 Maja. 

tel. 046-837-31-11, 046-837-31-25 
l!fłchów: pn.-pl 9.00-14.30 
Bielawy: pn.-pt. 8.00-15.00 
Bolimón, Rynek Knściuszki 

czynna: pn. wt. pt. 9.00-16.00; czw. I 0.00-17.00 
Chąśno: czynna: pn.-pt. 9.00-14.00, 16.00-18.00, 

sb. 8.00-12.00 
Domaniewice, ul Główna: 

czynna: pn.- pt. 9.00-16.00, sb. 9.00-12.00 
Łyszkowice: czynna: pn.- pt. 9.00-16.00,sb. 10.00-14.00 
Kiem<raa, Ryneł\ Kopernika 12 

czynna: pn.-pt. 8.00-16.00, sb. 8.00-13.00 
Kiern<raa, Kościuszki 6 

czynna: pn.-pt. 8.00-17.00 
Kocierzew: pn.-pt. 8.00-15.00 
Sobota: pn.-pt. 8.30-15.00 -
Nieborów: czynna: pn.-pt. 7.30-15.30. sb. 9.00-12.00 
Zduny: pn.-pt. 8.00-17.00. sb. 8.00-12.00 

Msze święte 
w niedziele i święta: 

• Parafia św. Ducha: 7.00, 8.30, IO.OO. 12.00, 18.00; 

- urolog: sr. 11.00-13.00 
- laryngolog: pon. 8.00-14.00; Sr. 8.00-12.00; 

czw. 13.00-18.00 
- reumatolog: czw. 8.00-14.00 
- pulmonolog: pn., śr., pt. 8.00-15.00 
- neurolog: pn .. śr. 15.00-18.00 
- ortopeda: pn., v.t., czw., pt. 11.00-13.00 
- okulista: pn .. śr .. pt. 8.00-13.00 
- diabetolog: wt., czw. 11.00-13.00 
- stomatolog: pn. 8.00-1825. wt., śr. 8.00-ł5.35; 

czw., pl 8.00-15.35 
- ortodonta: pn. 11.00-1825; wt., śr. I I.OO-I 8.00 

Dyżury przychodni 
w Strykowie: 

Ul. Kościuszki 27, tel. 042-719-80-34 
NZOZ Medico, ul. Targowa 16. tel. 042-719-92-30 

Apteki: 
Apteki w Glownie: 

MEGA, ul. Sikorskiego 45/47, 
tel.042-7 I 9-10-28, 
czynna: pn.-pt. 8.00-19.00. sb.8.00-14.00: 

ul Zgierska 27, tel. 042-719-24-84, 
czynna: pn.-sb. 8.00-2 I.OO; 

Konwalia, ul. Łowicka 38. tel. 042-719-21-31 
czynna: pn.-pt. 8.00-19.00, sb. 9.00-14.00; 

ul. Kopernika 19. tel. 042-719-20-12 
czynna: pn.-pt. 8.00-19.00, sb. 8.00-13.00; 

ul. Swoboda 17/19, tel. 042-719-44-66 
czynna: pn.-pt. 8.00-21.00. sb. 9.00-14.00: 

• Parafia Chryshisa Dobrego Pasterza: 
7.00, 8.00, IO.OO. 11.15, 12.30, 17.00; 

• Knściólo.o.Pijarów:8.00,9.30, I I.OO, 12.30.16.00; 
• Katedra: 7.00, 9.00, 10.30, 12.00, 18.00; 20.00; 

w soboty godz. 18.00 msza z liturgią niedzielną 

• Kościól Sióstr Bernardynek: 8.00, I O.OO; 

• Kaplica seminaryjna: I O.OO 
• Parafia pw. Matki Bo-łej Nieustającej Pomocy: 

8.00, IO.OO, 12.30, 18.00 

• Kościół św. Leonarda: I O.OO. 11.30 

Wystawy: 
• Muzeum ludowe rodziny Br.ro-.rowskich w Sro

monie, czynne w dni powszednie w godz. 9.00-
19.00, w niedziele i świ~ta w godz. 12.00-19.00. 
Zwicd7.anic możliwe wyłącznie w obecności wła
ściciela w grupach minimum 5 osób. 

• „Adam Głuszek - rLe-ibiarL i kolekcjoner" -
tematy, na których skupia się artysta to wizerunki 
ptaków, rzeżby sakralne, sceny związane z obrzę
dowością doroczną i rLadzicj tematy świeckie. za
mkni~te w fonnę rzeżby lub plaskorzeżby. Obok 
działalności twórczej poświęca się jeszcze jednej 
pasji - kolekcjonowaniu przedmiotów związanych 
z kulturą ludo"ą. Wystawa czynna do 26 listopa
da muzeum w Łowiczu_ 

Kino Fenix 
ul. Podrzeczna 20, teł. 046/837-40-01 

Czwartek. 9 li•tQpada: 
•godz. 18.59- DKF „Bez Nazwy'" - rozpoczęcie SC"Lo-

nu 200612007 - „Last Days". 
Piątek-§roda 10-15 listopada: 
•godz. 16.00 - „Dżungla" - film animowany dla dzieci 
• godz. 18.00 i 20.30 - „Karol - papież, który pozostał 

człowiekiem"' - dramat historyczny 
Druga część filmu „Karol - czlowiek, który został 

Papieżem". Obraz rozpoczyna się od inauguracji pon
tyfikatu Jana Pawła 11. Ukazuje nam pierwsz.e pielgrzym
ki papieskie - do Mek>yku oraz do Polski, opowiada o 
tragicznych wydarzeniach związanych z zamachem na 
życie Jana Pawła li oraz o tym, jak Papież przeżył i 
powrócił do swej misji szcr.renia wartości Ewangelii. 

Apteki w Stl) kowie: 
ul. Plater 2, tel. 042-719-80-41; 

czynna: pn.-pt. 8.00-19.00, sb. 8.00-15.00; 
ul. Kolejowa 11, tel. 042-719-82-71 

czynna: pn.-pt. 9.00-17.00. sb. 9.00-13.00; 
ul. Targowa 14. tel. 042-719-86-89 

czynna: pn.- pt. 8.00-18.00. sb. 8.00-14.00; 
ul. Kolejowa 33, tel. 042-7 I 9-81-48 

czynna: pn.-pt 8.00-18.00, sb. 8.00-15.00; 
Apteka " Bratoszewicach, PL Staszica, 

tel. 042-7 I 9-89-68. 
czynna: pn.-pt. 8.00-13.00; 

Apteka w Dobrej, tel. 042-710-98-00; 
czynna: pn.-pt. 8.00-15.00, sb. 9.00-14.00. 

Dyżury aptek w Głownie: 
czw. 9.11. Zgierska 27 tel. 042-719-24-84 
pt. I O. I I. Zgierska 27 tel. 042· 719-24-84 
sob. 11.11. Zgierska 27 td . 042-719-24-84 
ndt. 12.11. Zgimka 27 tel 042-719-24-84 
pn. 13.11. Łowicka 38 tel.042-719-21-31 
lit. 14.11. lo11icka 38 tel. 042-719-21-31 , 
śr. IS.I I. Lo"icka 38 tel. 042-719-21-31 

Apteki pełnią dyżury w dni powszednie w godz.: 1 

19.00-8.00 dnia następnego; w soboty i niedziele: 1 

w godz. 8.00-8.00 dnia następnego. 

Dyżury aptek w Strykowie: 
sb.11.11. Stryków. ul. Plater 2 tel. 042-719-80-41 
ndL.12.11. Stryków, ul. Kolejowa 33 tel. {142-719-81-48 
Apteki pełni dy:(ury w godz.: 9.00-14.00. 
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KQONIKA 
WYPADKÓW 
MILO~NYCH 

urotizińj się: 
CÓRECZKl 
- państwu Jaśniewskim z Marywila 
- państwu Brzozowskim z Osieka 
- państwu Sawickim z Chąśna 
- państwu Stefańskim z Scligowa 

SYNKOWIE 
- państwu Kwiatkowskim z Bąkowa Górnego 
- państwu Kłucińskim z Łyszkowic 
- państwu Frąckiewiczom z Zielkowic 

ROLNIK SPRZEDAJE 
(ceny z dnia 7.11.2006 r.) 

żw.;ecv.1emoMr; 
• Kiemazia:3,30zl>l<g+VAT 
• Domaniewice:3.30zl>l<g+VAT 
• Kamków: 3,40 zl>l<g+VAT 
• Wicie: 3,40zl>l<g+VAT 
• Ziewa nice: 3,60 zl>l<g+VAT 
• Różyce:3,40zl>l<g+VAT 
• SkowrodaPłd.:3,SOzl>l<g+VAT 
• Mastki:3,30zl>l<g+VAT 

"Żwie:.wdow. 
•Kiemazia: krcMy2,40-3,80 zl>l<g+VAT; 

1:1y!<i5,00zl>l<g+VAT;jabł.4<i4,00ztl<g+VAT. 
•Domaniewice: krcMy3,50 zl>l<g+itAT; 

1:1y!<i4,80zl>l<g+VAT;jabł.4<i3,802łkg+VAT. 
•Różyce: krcMy 3,50 ztl<g+VAT; 

11'jki4,90zl>l<g+VAT;jabł.4<i3,60zl>l<g+VAT. 
•Skowroda Płd.: krcMy3,80 ztl<g+VAT; 

l:1y!<i 5,00zl>l<g+VAT;jabł.4<i4,00zl>l<g+VAT. 
•Mastki: krcMy3,60-3,80 zl>l<g+VAT; 

1:1y!<i4,80zl>l<g+VAT;jabł.4<i3,80zl>l<g+VAT. 

OFERTY PRACY 
Powiatowy Urząd Pracy w Łowiczu 

(stan na 6.11.2006 r.) 
• sprzedawca, • kierownik sklepu, • z~ 
rownika sklepu, • mechanik samochodowy, 
• robotnik budowlany, • kierowca kat. C, 
• operator maszyn, • pomocnik stolarza, 
• hydraulik, • spawacz, • ślusarz, • pilarz, 
• fonnowacz, • dziewiarz, • cieśla, • szwacz
ka, • monter szalunków, • pracownik do pest
kowania owoców, • kierowca kat. 8, • elek
tryk-pomocnik elektryka, • recepcjonistka 
- biegła znajomość języka angielskiego, 
• pakowacz, • kierownik saloniku prasowe
go, • pracownik fizyczny, • piekarz, • pra
cownik do odżnieżania, • pracownik do pracy 
w gastronomii 

OFER.TY STAŻU: • pracownik fizyczny, • ma
gazynier • sprzedawca, • handlowiec. • pra
cownik biurowy. • sekretarka. • kelner, • me
chanik samochodowy, • administrator sieci in
formatycznej, • mechanik maszyn i urządzeń 
przemysłowych, • manikiurzystka, • sprze
dawca na stację paliw, • monter instalacji wo
dociągowych i kanalizacyjnych. • pracownik 
administracyjny, • pracownik pomocniczy przy 
produkcji • fonnowacz, • dziewiarz, • księgo
wa, • specjalista ds. marketingu 

PUP me udziela żadnych informacji telefonicznie 
Zainteresowani proszeni są o kontakt osobisty. 

Polski Związek Motorowy , 
OKRĘGOWE STACJE KONTROLI POJAZDOW 

FIRMA USŁUGOWA 

zatrudni osobę 
na stanowisku 

OLEJ OPAŁOWY 
ŁOWICZ, ul. Nadbzurzańska 1, tel. (046) 837-39-81, czynne: pn.-pt. 8-20, sb. 8-16 

DOMANIEWICE, ul. Kolejowa 1 (w bud. SKR), tel. (046) 838-30-85, czynne: pn.-pt. 7-15 
GŁOWNO, ul. Sikorskiego 3, tel. (042) 719-31-98, czynne: pn.-pt. 8-17, sb. 8-14 

WALEWICE (przy stadninie koni), tel. (046) 838-22-75, czynne: pn.-pt. 8-16, sb. 8-14 

• samochodów osobowych • samochodów ciężarowych • autobusów 
• ciągników rolniczych • przyczep • naczep • pojazdów sprowadzanych z zagranicy 
' • pojazdów typu „SAM" • pojazdów powypadkowych . 

~ • pojazdów z instalacją gazową• badań VAT dla urzędu skarbowego 

SKUP ZŁOMU 
- stalowego 
- żeliwnego 
- kolorowego 

kierownika 
WYMAGANIA: 
• umiejętności organizacyjne 
• prawo jazdy 
• wykształcenie wyższe 
• umiejętności pracy w grupie 
• odpowiedzialność 

CV ze zdjęciem prosimy przesyłać na adres: 
rekrutacja.bite@onet.eu R-13S4 

JAŁOWICE 
HODOWLANE 

cielne HF ~ 
Tel. (0-52)322-72-75, 0-608-686-667 

Producent skarpet ftnna .Tak• 

ZAPRASZA 

. , , 
NAJWYZSZA JAKOSC 

• NAJNIZSZA CENA 

Cil©Cil©[b <iJ 
99-400 Łowicz, Jastrzębia 95 
(0-46) 837-15-89, 837-14-10 
e-mail: agrol_hn@wp.pl 

łOWICZ 
Ul.3 MAJA9 
wejście od ul. Tkaczew 

pn.·pt. 8.00-16.00 
sob. 8.00-14.00 

0503-137-918 Eko Groszek wor~~~"Y 
Miał wysokokaloryczny 
KOSTKA ... w ciągłej 
ORZECH ..,. sprzedaży 

Jastrzębia 95 _ 
Tel. (046) 837-15-89, 837-14-10 ~ 

KONKURENCYJNE CENY 

IM fr1 ŁOWICZ V ARMII KRAJOWEJ 14 
o 502 328 818 R1525 

do nowo otwartego sklepu przyzakładowego 
przy ulicy Magazynowej 11 

OFERUJEMY: "' skarpety męskie "' damskie "' młodzieżowe 
"'dzie~ięce w ełne· amierozmiarowe· i kolo s ce. . - ~· ,;, . tf ··• " 

na ekogroszek r na paliwa stałe 
sprzedaż - montaż - serwis 

DUŻY WYBÓR, NISKIE CENY ~ 
Godziny otwarcia pon.-pt. 10-18, sob. 10-14 

I 
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Biblioteka w Zdunach 

Wychować sobie czytelników 
Będę pojawiać się w szkołach 

podstawowych w klasach „O" 
z książkami, opowiadać o nich i ofe
rować je do wypożyczenia - powie
działa nam kierownik Gminnej Bi
blioteki Publicznej w Zdunach Mo
nika Paciorek. 

W ten sposób biblioteka chce ułatwić 
dostęp do książek najmłodszym 
dzieciom, w klasach „O" jest ich 

w tym roku szkolnym ponad sto. Chodzi 
szczególnie o te dzieci, które dojeż.dż.ają do 
szkoły autobusami z odleglejszych miejsco
wości i nie mają czasu zajrzeć do biblioteki. 

Akcja ma sprawić, by dzieci rozpoczyna
ły swoją przygodę z ksiąikąjak najv.c:z.eśniej. 
Dzięki ternu, jak przyznała Monika Paciorek, 

Sanniki 

biblioteka chce przyciągnąć czytelników i za
pewnić ich sobie w przysz1ości. Jej zdaniem 
akcja odniesie sukces, jeśli w przyszłości 
przynajmniej 5 ooób w klasie będzie chciało 
wypożyczać książki. Biblioteka w Zdunach 
w związku z tymi planami jest w trakcie reali
zowania zakupów książek do biblioteki z mi
nisterialnej dotacji wynoszącej w tym roku 
9 tys. zł W sumie zakupionych zostanie po
nad 200 pozycji książkowych dla najmłod
szego czytelnika. Będą to zarówno bajki, 
jak i książki wprowadzające w świat nauki. 
Oprócz tego biblioteka zakupi z tych pienię
dzy książki dla młodzieży i dorosłych 
oraz nowości wydawnicze z kręgu wydaw
nictw popularnonaukowych, w tym geogra
fii, histońi i języka 

(tb) 

Stoisko nagrodzone, zespół wyróżniony 

Z espół Pieśni i Tańca Sanniki otrzymał Nie mniej ważną od występów folklory
wyróżnienie na I Festiwalu Folkloru stycznych częścią festiwalu były stoiska 
i Kultury Ziemi Kujawskiej i Mazo.- uczestników ze zdjęciami, wyrobami sztu

wieckiej „Od Kujawiaka do Oberka". Festi- ki ludowej i kulinariami. Stoisko gminy San
wal odbył się 27 paź.dziernika w Łącku, bra- niki doceniła festiwalowa publicmość, przy
ło w nim udział 12 zespołów. Starsi tancerze mając gminie II miejsce za wykonaną eks
zespołu wystąpili w strojach sannickich, pozycję. 
młodsi - w krakowskich. (mwk) 

Kocierzew 

Powstanie parking przy ośrodku zdrowia 

G mina Kocierzew w porozumieniu 
z Powiatowym Zarządem Dróg 
przygotowuje się do wykonania par

kingu pned budynkiem ośrodka zdrowia 
w Kocierzewie. l.arząd dróg zamówił już 
200 m2 kostki brukowej wraz z krawężnika
mi, na realizację zamówienia czekać będzie 
trzeba prawdopodobnie około 2 tygodni. 

Gmina zobowiązała się do malezienia wy
konawcy i pokrycia kosztów tych prac. 

Parking przeznaczony dla killamastu sa
mochodów prawdopodobnie powstanie do
piero wiosną. Tnxlno bowiem mieć nadzie
ję, że pogoda w chugiej połowie listopada 
lub w grudniu pozwoli wykonać te prace 
wcześniej. (mwk) 
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Podróżujący z Poznania do Warszawy Od lewej: Marian, Małgorzata, Grażyna i Bogusława. 

Wl,KSZY RUCH NA „ 14" I W BARACH 
O jedną trzecią zwiększyły się obro

ty jednego z przydrożnych barów przy 
trasie nr 14 na wysokości wiaduktu 
w Krępie w gminie Domaniewice. 

W ydłużono tu godziny otwarcia loka
h.L Wcześniej fimkcjonował on od 

godziny 8.00 do 20.00, obecnie można zjeść 
tu coś ciepłego do godziny 22.00. Od mo
mentu otwarcia autostrady A-2 bar czeka na 
klientów również w niedziele. W związku 
z 14-godzinnym dniem pracy właściciel lo
kalu Robert Bartczak wprowadził zmiano
wość i zatrudnił dodatkową osobę. Z różno
rodnego menu korzystają całe rodziny, wy
cieczki oraz kierowcy zawodowi. Zamawia-

ne są zarówno dania tradycyjnej kuchni pol
skiej oraz typu fust food - Jedziemy już po 
raz trzeci tą trasa z Nowego Tomyśla koło 

Właściciele barów narzekają na stan 
nawierzchni parkingowej poszatko
wanej dziurami jak szwajcarski ser. 

Pvznania do Warszawy i zatrzymujemy 
się tu też po raz trzeci, gdyż zasmakowały 
nam dania oraz urzekła miła i szybka 
obsługa - mówi Mańan Gostyński. - Z-a
wsze zatrzymywaliśmy się na obiad w ciągu 
6-godzinnej trasy, ale wcześniej jeździli
śmy przez Konin - dodaje Bogusława An
szurowska. 

Iwona Burda prowadzi drugi z barów 
przy wiadukcie w Krępie dopiero od lipca 
tego roku, czyli nie cały miesiąc prz.ed otwar
cie autostrady, dlatego niewiele może po
wiedzieć o zwiększeniu ruchu. Najwięcej 
klientów do obu barów zachodzi w porze 
obiadowej około godziny 14.00 

(eb) 

Myiemy ząbki, iemy surówki 
· promuiemy zdrowie 

Wóz boiowy na 90-lecie 
OSP Wierznowice 

Na ostatniej sesji Rady Gminy 
Zduny, w czwartek 26 październi
ka, radni przyjęli w głosowaniu po
zytywną opinię w sprawie zakupu 
strażackiego wozu bojowego dla 
jednostki Ochotniczej §traży Pożar
nej w Wierznowicach w roku przy
szłym. 

Większość kwoty - 123 tys. zł - wyłoży 
Wojewódzki FWidusz Ochrony Środowi
ska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. Sami 
strażacy z Wierznowic mają mieć udział 
w zakupie w wysokości 3 tys. zł. 

29 placówek oświatowych z te
renu województwa łódzkiego otrzy
mało 26 października z rąk łódzkie
go prezydenta certyfikaty Sieci 
Szkół Promujących Zdrowie Woje
wództwa Łódzkiego, przyznawane 
przez Kuratorium Oświaty. 

W śród nich :malazły się trzy placówki 
z terenu powiatu łowickiego: Szkoły 

Podstawowe w Bobrownikach iDzierzgów
ku w gminie Nieborów oraz łowickie przed
szkole Wiosenka. Szkoły otrzymały certy
fi,katy na okres 5 lat szkolnych, do 31 sierp
nia 2011 roku.Ruchszkółpromującychzdro.. 

wie rozwija się w Europie od 13 lat i obej
muje obecnie 45 krajów. W założeniach słu
żyć ma zdrowszemu życiu i jego lepszej 
jakości w zjednoczonej Europie. Polska zna
lazła się w gronie pierwszych ośmiu krajów, 
które zostały przyjęte do sieci w 1992 roku. 
Aktualnie sieci zorganizowane są 
we wszystkich województwach naszego 
kraju i należy do nich 1200 szkół. 

Aby otrzymać certyfikat należy przede 
wszystkim aktywnie działać na = pro
mocji zdrowia w szkole i środowisku. - Po 
raz pierwszy uzyskaliśmy certyfikat już 
w I 998 roku - mówi dyrektor łowickiego 
przedszkola Wiosenka Jolanta Kępka. -Jak 

na razie jesteśmy jedynym łowickim przed
szkolem posiadajqpym taki. certyfikat. Cały 
czas prowadzimy profilaktykę prozdro
wotną, współpracujemy z różnymi organi
zacjami, jak na przyklad Sanepid. Codzien
nie szczotkujemy ząbld., dbamy o higienę, 
codziennie pijemy sold. owocowe i warzyw
ne, mamy w menusurówld.. Dzieci przygoto
wująprozdrowotne przedstawienia itd. Tych 
działań jest bardzo dużo- także współpraca 
z rodzicami. Wszystko z.ostało opisane i do
łączone do wniosku, który wysłaliśmy do 
kuratorium. Tam sprawozdanie placówki 
ocenione zostało przez wojewódzki zespół, 
przyznający certyfikaty (wcz) 

G łosowanie jednak nie było jednomyśl
ne. Piętnastu obecnych na sali obrad 
radnych głosowało: 11 za, 2 przeciw, 

2 wstrzymało się od głosu. 
Opinia zobowiązuje gminę do przewidze

nia w budżecie na 2007 rok 20 tys. zł,-które 
będą stanowić część kosztów zakupu. 

FIRMA BRACIA URBANEK 

ZATRUDNI KIEROWCÓW 
z prawem Jazdy kat. C, CE+ świadectwo kwalifikacyjne 

do pracy w kraju i zagranicą 
Oferty prosimy kierować do 17.11.2006 r. na adres: 

99-400 Łowicz. ul. Katarzynów 59 
lub a-mail: urbanek@urbpnek.cgm;pl z dopiskiem ,,rekrutacja". 

W 2007 roku jednostka w Wierznowi
cach b~dzie obchodzić 90-lecie istnienia. 
Jubileusz byłby zdaniem strażaków 
dobrą okazją do odświeżenia sprzętu. Je
dyny pojazd, jaki posiada jednostka, 
to wysłużony Żuk z 1970 roku wraz 
z osprzętem gaśniczym. Strażacy chcą 
go zastąpić nowym wozem typu lekkie
go, w zastosowaniu podobnego do posia
danego Żuka. 

(tb) 
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Piłka nożna - klasa okręgowa juniorów, młodzików i orlików 

ZWYCl~STWA MtODYCH Z ASTRY 
LIGA OKRĘGOWAJUNIORÓWSTAR

SZYCH: 
•ASTRA Zduny-RAWKA Bolimów 

6:0 (0:0); br:: Wojciech Kuc 2, Kamil Koza, 
Artur Wolski, Konrad Wolski i Michał Dy-
1 ik. 

Astra: Szymon Pietrzak - Marek Kuc, 
Adam Kosmowski, Wojciech Kośmider ( 60 
Maciej Jóźwiak), Damian Guz.el<: - Michał 
Guz.ek (55 Dawid Wędzicki), Konrad Wol
ski (66 Przemysław Brzózka), Michał Dy
lik, Kamil Koza - Wojciech Kuc, Artur Wol
ski (66 Piotr Kamiński). 

Zduny, 28 października. W powtó-
17.0nym meczu 9. kolejki skierniewickiej kla
sy okręgowej juniorów starszych Astra zde
cydowanie pokonała Rawkę. O meczu opo
wiada trener zespołu re Zdun - Piotr Zra
zek: Co prawda w pie1Wsz.ej połowie gra 
pod porywisty wiatr wyraźnie nie sprzyjala 
poczynaniom rrwjej drużyny, ale po zmianie 
stron, kiedy strzeliliśmy dwie bramki w p1ze
ciągu dwóch minut worek z bramkami się 
ro-zwitę,al. CieszyZW}dęstwo na koni.ee rundy. 
Podsumowując calą rnndęjesienną, sz.knda 
jednak, że w kilku meczach nie mogłem dys
ponować pełnym składem, wtedy miejsce 
w tabeli mogło być o wiele~· 
I. Widok Skierniewice (1) 8 24 45-9 
2. Pelikan Lowicz (2) 8 19 34-7 
3. CzarniBednary (3) 8 16 25-14 
4. Orlęta Cielądz (4) 8 14 22-28 
5. Mazovia Rawa Maz. (5) 8 12 21-18 
6.AstraZduny(6) 8 IO 33-18, 
7. $okół Regnów (7) 8 4 16-34 
8. Jutrzenk;i Mokra Pr. (8) 8 4 I 3-46 
9. Rawka Bolimów (9) 8 l 9-44 

LIGA OKRĘGOWA JUNIORÓW 
MŁODS2YCH: 

Zaległy mecz 6. kolejki: Pogoń Godzia
nów - Laktoza Łyszkowice 3:0 (w.o.). 

1. Pogoń Bełchów (1) 7 18 27-10 remniesprostałbardz.osilnejdrnżynieŻaka 
2. Pelikan Lowicz (2) 7 18 30-5 Godzianów. 
3. Macovia Maków (3) 7 16 16-6 •ASTRAZduny-OLIMPJAPaprot-
4. Pogoń Godzianów (5) 7 12 21-12 nia 10:3 (3:1); br.: Maciej Grz.egory 4, Hu-
5. GKS Głuchów (4) 7 l 2 17-21 bert Talarowski 3, Mariusz Dylik, Dawid 
6. Laktoza Łyszkowice (6) 7 5 9-15 Kępka i Daniel Czarniak, 
7. Olimpia Niedźwiada (7) 7 2 9-32 Astra: Wolski -Klimkiewicz (36 Guz.ek), 
8. Orzeł Nieborów (8) 7 l S-26 Grzegory, Benda, Nasalski (40 Kieizkow-

KLASA OKRĘGOWA MICHAŁOWI- ski) - Starosta (55 Cezary Bończak), Kęp-
CZA: ka, Dylik, Czarniak (55 Masłowski) - Tala-

9. kolejka: Start 7laków Borowy - Po- rowski, Gr'Zi:gory. 
goń Bełchów 1 :1, Macovia Maków -Lak- Zduny, 4 listopada. W ostatnim meczu 
toza Łyszkowice 0:3, Widok Skierniewice rundy jesiennej wreszcie odnieśliśmy ;my
- Białka Biała Rawska 2:5, Mazovia Rawa cięstwo - cieszyła się po meczu z Olimpią 
Mazowiecka - C?.ami Bednary 4:1. Pau- trenerka Magdalena Ochmańska. 
za: Naprzód Jamno. ~ 9.kolejka: ŻakGodzianów-AstraZdu-
1. Mazovia Rawa Maz. (1) 8 22 38-7 ny 11:0, Jutrzenka Drzewce - Mazovia 
2. Białka Biała Rawska (3) & 18 22-10 Rawa Mazowiecka 3:3, Olimpia Paprotnia 
3. Czarni Bednary (2) 8 17 27 -10 - Widok Skierniewice 1: 13. 
4.StartZłakówBorowy(4) 8 14 28-9 l.ŻakGodzianów(I) 925 67-10 
5. Widąk Skierniewice (5) 8 9 21-32 2. Jutrzenka Drzewce (2) 919 38-26 
6. Pogoń Bełchów (6) 8 8 12-20 3, Mazovia Rawa Maz. (3) 9 16 59-ł.& 
7.NaprzódJamno(7) 8 6 15-24 · 4. WidokSkierniewice(4) 916 60-22 
8. Laktoza Łyszkowice (9) 8 6 9-28 5. Olimpia Paprotnia {5) lO 4 19-88 
9.MacoviaMaków(8) 8 6 15-47 6.AstraZduny(6} 10 3 23-94 

LIGA OKRĘGOWA „KUCHARA ": KLASA OKRĘGOWA ORLIKÓW: 
• ŻAK Godzianów - ASTRA Zduny Powtónonymecz3. kolęjki: Unia I Skier-

11:0 (4:0) niewice- Widok II Skierniewice 3:0 (w.o.). 
Astra: Hubert Wolski - Jarosław Ben- 1. Unia I Skierniewice (3) 6 15 27-6 

da, Hubert Talarowski, Rafał Guzek, 2. Widok I Skierniewice (2) 6 15 32-6 
Paweł Masłowski (36 Ajtor Kierzkow- 3. Pelikan I Łowicz (ł) 6 15 25-4 
ski) - Bartłomiej Grzegory, Łukasz Klim- 4. Pelikan Jl Lowicz (4) 6 6 9-14 
kiewicz (20 Aleksander Rosa), Daniel 5. Marovia Rawa Maz. {5} 6 6 8-17 
Czarniak, Dawid Kępka - Patryk Nasa!- 6. Unia Ił Skierniewice (6} 6 6 6-22 
ski, Maciej Grzegory. 7. Widok Il Skierniewice (7) 6 O 0-36 

Astra: Hubert Wolski - Benda, Talarow- Paweł A. Dolimki 
ski (Klimkiewicz), Guzek, Masłowski 
- Czarniak, Starosta (20 Dałek), Kępka, Dy
lik - Kierzkowski (36 Rosa), Nasalski. 

Zduny, 28 października. Zespół tre
nerki Magdaleny Ochmańskiej tym ra-

Piłka nożna - OZPN 
"' Skierniewice 

Zostań sędzią 
Kolegiwn Sędziów Okręgowego Związ

ku Piłki Nożnej w Skierniewicach ogłasza 
nabór kandydatów na sędziów piłklirskich.' 
Kandydatnaarl>iuapowinien posiadać: wy
kształcenie minimmn średnie lub pobieranie 
~lnie nauki w szkole średniej wiek od 16 
do 28 lat, bardzo dobry stan zdrowia Dla 
~eh chętnych KS OZPN organizuje 
kurs szkoleniowy zakońcwny egzaminem 
teoretyczno-kondycyjnym. 

Ostatecznie orficy' Pelikana 95 i 96 zostali sąsiadami w tabeli jesieni. 

Zainteresowanych prosimy o kontakt 
Osobisty w siedzibie OZPN: Skierniewice, 
ul. Konstytucji 3-ego Maja 6, pokój 04 lub 
telefoniczny: (Q.46)833-41-70, (()..{}92) P>72-
803 lub (0-606) 461-953. <PJ 

Koszykówka-awansem 5. kolejka wojewódzkiej ligi młodzików U-14 

Młodsi dzielnie walczyli 
•UMKS KSIĘŻAKI Łowie-z-UMKS 

KSIĘŻAK II Łowie-z 122:43(31:11,31: 12, 
24:12, 36:8) 

Księżak I: Maciej Kucharek 25 (lx3), 
Antoni Nowak 24, Mateusz Anyszka 18, 
Piotr Pawłowski 8 i Mateusz Wasiak 4 oraz 
Maciej Koper 15 (lx3), Michał Kostrzewa 
8, Tomasz Zabost 6, Konrad Kwiatkowski 
4, Bartłomiej Organiściak 4, Kajetan Mosiń
ski 4 i Michał Stanisrewski. 

Księżak II: Marcel Ołubek 23 (3x3), 
Łukasz Wójcik 9, Błażej Kosiorek 6, Piotr 
Ptasiński 3 i Łukasz Łaziński oraz Michał 
Zieliński, Damian Balik, Jakub Pełka, Prre
mysław K0łach, Kacper Kłos, Marcin Ko
walczyk i Norbert Major. 
Łowicz, 6 listopada. W miniony po

niedziałek odbył się derbowy pojedynek 
dwóch ekip młodzika Księżaka. Mecz ten 
był przełożony z soboty 11 listopada. 
Oczywiście faworytami meczu byli koszy
karze z rocznika 1993. Podopieczni trenera 
Zbigniewa Łazińskiego niemieliżachiych 
problemów i odnieśli wysokie zwycięstwo. 
Jednak młodsi zawodnicy zdobyli sporo 
punktów, a to za sprawą rererwowych re 
starszej ekipy, którzy nie mogli poradzić 
sobie re skutecmym tego dnia Marcelem 

Podopieczni trenera Zbigniewa Łazińskiego są liderami rozgrywek. 

Olubkiem. Podopieczni trenera Cezare
go Włuczyńskiego mogą być zadowole
ni z wyniku, bowiem zdobycie ponad czter
dzie:>tu ocrek re starszym rywalem ujmy 
im nie przynosi. 

Kolejne m= łowickich młodzików do
piero w sobotę 18 listopada, a na razie 
- dzięki meczowi roregranemu awansem -

na crele w tabeli dwa zespOly Księżaka. 
l. UMKS Księhk I Łowicz 4 8 56t:109, 
?. UMKS Księżak Il Łowicz 5 7 241:407 
3. LKS I Lódi 3 6 477:56 
4. MSZS KuPio 3 5 184:150 
S. Start U Lódż 4 4 148;452 
6. Ósemka Skierniewice 3 3 58:503 

(Ź. p) 

9.11.2006 r. 

Certyfikat Danielowi Boguszowi wręczyli dyrektor OSiR Zbigniew Kuczyński 
(od lewej), soke Ryszard Murat i przewodniczący Rady - Krzysztof Kaliński. 

Łowicki Klub Karate-do Tsunami 

DAN przed mistrzostwami 
Łowicz, 27 października. WgoŚcin

nej hali sportowej OSiR nr I w Łowiczu 
odbyło się zorganiw\\'.ane przez Łowicki 
Klub Karate-do Tsunami wielkie zgrupowa
nie karateków, a głównym gościem tej im
prezy był prezydent Tsunami Remnei, czyli 
Międzynarodowej Federacji Tsunami -soke 
Ryszard Murat l O DAN, który popro
wadził trening oraz przyjął kilkadziesiąt eg
zaminów na stopnie szkoleniowe kyu. 
W części oficjalnej najważniejszym wyda
rzeniem było wręc'ZI:nie dla prez.esa łowic
kiego klubu- Daniela Bogusza kolejnego 
stopnia mistrzowskiego - 3 DAN. Świadka
mi tej wzniosłej uroczystości byli ucz.estni
cy treningu, sympatycy klubu, a taicie za
pl'OS7.elli goście. List gratulacyjny w uzna
niu dotychczasowych zasług wręczył lau
reatowi przewodniczący Rady Miejskiej 
- Krzysztof Kaliński, a obecnością swoją 
zaszczycił rebranych również gospodarz 

OSiR - dyrektor Zbigniew Kuczyński. 
Impreza pf'ZI:biegała w miłej, sympatycznej 
atmosferZI:. Prezydent Murat nie krył swo
jego zadowolenia, ż.e ośrodek w Łowiczu 
w ostatnim czasie odnosi corazwiększ.e suk
cesy, już na arenie ogólnopolskiej. Gratulo
wał preZI:SOwi Boguszowi prężnego roz
woju Łowickiego Klubu Karate-do Tsuna
mi oraz aktualnych wyników. Wręczają:cer
tyfilqit laureatowi zwrócił uwagę 'Zi:branym 
na historyC'ZJJą i niecodzienną sytuacją, gdyż 
na dokwnencie tym swoje podpisy :złożyli 
posiadający najwyższy na świecie stopień 
mistrzowski - IO DAN: Józef Brudny, 
Jan Jasiewicz, płk dr Krzysztof Kon
dradowicz i wręczający certyfikat lider 
karate w Polsce - sake Ryszard Murat 

W najbliższym czasie reprezentacja klu
bu wybiera się na Mistrzostwa Polski 
w Karate. 

(p) 

Tenis stołowy - 3., 4., 5. i 6. kolejka I// ligi mężczyz..n 

Na razie całkiem nieźle 
3. kolejka UJ ligi mężczyzn: nera - Piotra Uczciwka mogą teraz realnie 
•UMKSKSIĘŻAKLowicz-MACO- myśleć o utrzymaniu się w llI lidz.e 

VIA Maków 6:10; pkt: Piotr Podsędek 3, Pozostałe mecze 5. kolejki: Macovia 
Maciej Pytkowski 2, Paweł Wójcik 1, Da- Maków - MKS Jedynka Il Łódź 9:9, Burza 
wid Papuga i Cezary Znyk. Pawlikowice -Wlókniarz II Pabianice 3: 10; 
Łowicz, 28 października. Tego me- Legion II Skierniewice - Omega Klesz.czów 

czu nie musieliśmy p1zegrać- stwierdził gra- 4: IO. Pauza: UMKS Księżak Łowicz. 
jący trener Księżaka - Cezary Znyk. Tak 6. kolejka fil ligi mężczyzn: 
11aprawdęklasępokazałjedyniePiotrPod- • UMKS KSIĘŻAK Łowicz - Le-
sędek... gion II Skierniewice 10:2; pkt.: Piotr 

• UKS Bednary - MKS Jedynka II Podsędek 3;5, Cezary Znyk 2,5, Maciej 
Lódź 6:10; pkt: Karol Szymanowski 2,5, Pytkowski 1,5, Paweł Wójcik 1,5 i Piotr 
Piotr Uczciwek 2, Prremysław Myczka 1,5 Daszczyński I . 
i Łukasz Bakalarski. Łowicz, 31 października. W meczu 

Bednary, 28 października. Pierwsre roregranym awansem Księżak nie dał szans 
zwycięstwo odnieśli podopiecmi grającego rywalom re Skierniewic. Tylko jeden punkt 
trenera - Piotra Uczciwka. w tym SP.Qtkaniu z.dobył były gracz zespo-

Pozostałerueere3. kolęjki: Legion II Skier- łuz Łowicza - Jakub Placek (prz.egrał 
niewice- Wlókniarz II Pabianice 3: 1 O, Burza swoje gry zarówno z Cezarym Znykiem, 
Pawlikowice-Omega Klesz.czów O: IO. Pau- jak i Piotrem Podsędkiem). 
za: Opoka Zduńska Wola. •UKS Bednary-MACOVIA Maków 

4. kolejka Ill ligi mężczyzn: 6:10; pkt.: Przemysław Myczka 2,5, Piotr 
• OPOKA Zduńska Wola - UMKS Uczciwek 2, Karol Szymanowski 1,5 

KSIĘŻAK Łowie-z 2:10; pkt.: Piotr Podsę- i Łukasz Bakalarski. 
dek 3, Maciej Pytkowski 2,5, Paweł Wójcik BednaJ), 5 listopada. Macovia wy-
2, Cezary Znyk 1,5 i Piotr Dasz.czyński 1. grała zarówno w Łowiczu, jak i Bednarach, 
Zduńska Wola, 29 października. ale na razie zespół z Makowa tylko w środ

Tego meczu nie musieliśmyprzegrać-stwier- ku tabeli m ligi. 
dził grający trener Księżaka-Cezary Znyk. Pozostałe mecze 6. kolejki: MKS Jedyn
Tak naprawdę klasę pokazał jedynie Piotr ka II Łódź - Opoka Zduńska Wola 10:8, 
Podsędek ... - dodał. Omega Klesz.czów -Wlókniarz II Pabianice 
Pozostałem= 4. kolejki: MKS Jedyn- 10:0. Pauza: Burza Pawlikowice. 

kaIIŁódź-BunaPawlikowice I0:6, Wlók- I. Omega Kleszczów (2) 5 IO 50-12 
niarz II Pabianice - Maco~a Maków I0:5. 2. MKS Jedynka Il Lódz (l) 5 9 49-31 
Pauza: Omega Klesz.czów. 3. llM'KS K.siężak Łowicz (3) S 8 46-25 

5. kolejka m ligi mężczyzn: 4. Włókniarz łl Pabianice (4) 5 8 40-23 
•OPOKAZduńskaWola-UKSBed- 5. MacoviaMaków,&) 6 5 46-51 

nary S:lO; pkt: Pr'ZI:mysław Myczka 3,5, 6. UKS Sed.nary (IO) 6 4 38-S? 
Piotr Uczciwek 3,5, Karol Szymanowski 7. Burza Pawlik1>wice (5) S 2 2<i-44 
2,5 i Łukasz Bakalarski 0,5. ~. Legion IT Skierniewice (6) 6 2 28-57 
Zduńska Wola, 4 listopada. Cenna 9. Opoka Zduńska Wola (91 5 O 22-50 

wygr;ma UKS Bednary w wyjazdowym · M= 7. i 8. kolejki ID ligi odbędą się w 
meczu z Opoką. Podopieczni grającego~ weekend 25-26 listopada. (p) 
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20 LAT NA KONCIE 
wskazany przez miasto rachunek banko
wy, w tytule przelewu określi dokładnie cel 
wykorzystania tych środków, a więc to, 
że przekazuje je na rewitalizację nierucho
mości przy Łowickiej 74 tj . pałacu, w któ
rym mieści się siedziba muzeum i TPMG. 

Następstwem przekazania takiej darowi
zny będzie włączenie jej - najpierw p1zez 
burmistrza - do projektu budżetu, a póżniej 
- już uchwałą nowej Rady Miejskiej - do 
budżetu miasta Glowna na rok 2007. 

W iną za taki stan rzeczy członkowie 
Społecznego Komitetu Budowy 

Ośrodka KulturywGłownieobarczająm.in. 

wykonawcę inwestycji, finnę EKOBUD, 
oraz nieprzychylną jej ówczesną Miejską 
Radę Narodową. Powołują się przy tym na 
zapisy protokołu z ostatniego posiedzenia 
komitetu, które odbyło się 20 marca 1991 r. 
Wzięło w nim wówcźas udział 28 osób 
- wśród nich ówczesny bunnistrz Głowna 
Bogdan Dębski. W protokole tym zapisa
no, że wykonawca robót nie wywiązuje się 
ze swych zobowiązań, a władze miasta su
gerują przerwanie inwestycji, ~przedaż 
materiałów i p17.Ckazanie pieniędzy ze zbiórki 
publicznej na rzecz miasta. - 11)•konawca 
bralnaszenuiterialyibudowalgdzieśwDmo
sinie, a u nas postępu prac nie było - przy
pominają członkowie komitetu. Z infor
macji przekazanych przez Wacławę Ry
dzyńską podczas poniedziałkowego spo
tkania wynika, że ostatecznie - choć nie 
bez opom - wykonawca odkupił od ko
mitetu materiały budowlane przeznaczo
ne na budowę ośrodka kultury w Głow
nie po ówczesnych cenach rynkowych 
powiększonych o 30% kosztów ich za
kupu i transportu. Pieniądze pozyskane 
z tej sprzedaży - a było to wówczas 
169 mln zł - wpłacone zostały na lokatę 
na odrębne konto bankowe przy TPMG. 
- Gdybyśmy te pieniądze wpłacili wtedy 
na konto miasta, to już dawno by ich nie 
było - twierdzi Wacława Rydzyńska. 

Na ostatnim posiedzeniu Społecznego 
Komitetu Budowy Ośrodka Kultury 
w Głownie, które miało miejsce w marcu 
1991 r., ustalono, że komitet ten nie zostanie 
rozwiązany, że będzie on starał się pozy
skać sponsora lub wspólnika do budowy 
MOK, i że urnowa z EKOBUD-em zosta
nie rozwiązana 

Po realizacji tych wniosków, ogółem na 
lokatę bankową wpłacono środki przezna
czone pierwotnie na budowę niedoszłego 
ośrodka kultury w kwocie 545 mln 588 zł 
(przed denominacją). Po denominacji uczy
niło to kwotę 54 tys. 558 zł. - Bank dopisał 
odsetki w wysokości 216.827,54 zł i osta
tecznie na koncie mamy 276tys. 386zł 34 gr. 
Kwotę te powiększąjeszcze odsetki za rok 
2006 - dodaje Wacława Rydzyńska. - Ulo
kowanie tych pieniędzy było celne. Nikt nie 
miał do nich dostępu mimo, że chętnych było 
przez te lata wielu. 

D ziś, nigdy nierozwiązany Komitet 
Budowy Ośrodka Kultury w Głow

nie dysponuje kwotą ponad 276 tys. zł. 

Choć pomysłów na wykorzystanie tych 
pieniędzy mogłoby być wiele, członko
wie komitetu - podobnie jak obecny bur
mistrz Wojciech Brzeski i przewodniczący 
Rady Miejskiej Andrzej Kotulski -są zgodni, 
co do tego, że potrzeby budowy nowego 
ąśrodka kultury w Głownie dziś już nie ma -
imprezy wymagające większej przestrzeni 
niż obecna siedziba MOK przy ul. Koperni
ka mogą być teraz organizowane w nowo 
oddanej hali sportowo-widowiskowej. 

Pomysł wykorzystania tych pieniędzy 
na rewitalizację Pałacu Jabłońskich pojawił 
się w roku 2005. Miasto sfinansowało wy-

dok. ze str. 4 

Miasto będzie 
musiało dołoiyć 

Już dziś wiadomo, że pieniędzy, jakie 
komitet przekazałby miastu, nie wystarczy~ 
łoby na przeprowadzenie całkowitej - prze
widzianej w projekcie - rewitalizacji pałacu. 
- Na/eżaloby ua/..1ualnić kosztorys inwestor
ski, ale szacujem;,: że potrzeba by jakieś 
400 !J'S. zł plus 22% VAT - zwraca uwagę 
burmistrz Brzeski. 

Cieknący dach, nieszczelne okna i drzwi, pękająca elewacja, brak ogrzewania - w takich warunkach funkcjonuje 
od dłuższego już czasu głowieńskie muzeum. 

A zatem pozostałą brakującą kwotę za
bezpieczyć musiałoby już na ten cel mia
sto.Czy tak się jednak faktycznie stanie? 
W dużej mierze zależeć będzie to od nowej 
Rady Miejskiej, która de facto zdecyduje 
o ostatecznym kształcie przyszłorocznego 
budżetu. Na poniedziałkowym spotkaniu 
burmistrz Brzeski zapewniał, że w przygo
towywanym przez nigo autorskim projek
cie budżetu na rok 2007 takie środki się na 
pewno znajdą. Na ile jednak projekt ten spój
ny będzie z wyobrażeniami i oczekiwania
mi przyszłej już rady? Tego ani burmistrz, 
ani członkowie komitetu dziś wiedzieć nie 
mogą 

Komitet 
konanie projektu tejże rewitalizacji, prze
znaczając na ten cel 30 tys. zł. Projekt ten 
obejmuje dokumentację budowlaną, która 
przewiduje remont budynku przy Łowic
kiej 74 na zewnątrz - a więc remont jego 
dachu, rynien, rur spustowych, elewacji, 
a ponadto wymianę okien, drzwi, uzupeł
nienie sztukaterii, wykonanie nowego ogro
dzenia i zagospodarowanie terenu wokół pa
łacu. Ponadto projekt zawiera kosztorys in
westorski, który według cen z roku 
2005 szacuje te inwestycję na 360 tys. zł 
plus VAT. 

Darowizna, 
ale ze wskazaniem 
iei przeznaczenia 

Członkowie społecznego komitetu przed 
podjęciem decyzji o przekazaniu pieniędzy 
miastu zgłaszali pewne wątpliwości i nie 
kryli swych obaw. Dotyczyły one własno
ści pałacu i faktycznego wykorzystahia tych 
funduszy przez przyszłe władze miasta. 
- Czy właścicielem tego budynlałjest rzeey 
wiście miasto? - pyta! i burmistrza członko-

Milion na odśnieianie dróg 
w powiecie zgierskim 

W ubiegłym tygodniu zarząd po
wiatu zgierskiego zatwierdził plan 
zimowego utrzymania dróg powia
towych w okresie od 1 listopada do 
31 marca. 

N a ten cel przeznaczono milion zło
tych. Do odśnieżania jest 400 km dróg. 

Na początku pażdziemika został rozstrzy
gnięty przetarg, który wyłonił wykonaw
ców zimowego utrzymania dróg w poszcze
gólnych miastach i gminach powiatu. Na te
renie miasta i gminy Głowno będzie to robić 
firma z Lubiankowa, a na terenie miasta 
i gminy Stryków firma ze Swędowa - te 
same, co w roku ubiegłym. 

Jak co roku, mieszkańcy regionu będą 
mogli zgłaszać do starostwa wszelkie 

uwagi i sugestie, co do pracy firm zaj
mujących się zimowym odśnieżaniem 
dróg. 

Do godziny 16 przyjmować je będzie 
sekretariat wydziału drogownictwa pod 
nr tel. 042/715-69-50, a póżniej wyzna
czeni pracownicy dyżurujący. 

W powiecie zgierskim obowiązuje piąty 
standard zimowego utrzymania dróg, 
co znaczy, że wszystkie drogi muszą być 
przejezdne i zabezpieczone przed ślisko
ścią. W przypadku wystąpienia ekstremal
nych warunków pogodowych służby dro
gowe w pierwszej kolejności zobowiązane 
są zapewnić przejezdność dróg międzyre
gionalnych, stanowiących ciągi komunikacji 
zbiorowej. 

(!is) 

wie komitetu. Bwmistrz Brzeski uspokajał, 
że miasto posiada akt własności nierucho
mości przy ul. Łowickiej 74, że jest zapis 
w księdze wieczysttj. Obecnie budynek ten 
jest administrowany przez MZK. 

By rozwiać wątpliwości, co do rzeczy
wistego przeznaczenia pieniędzy na rewita
lizację pałacu, burmistrz posłużył się opinią 
prawną w ttj kwestii. Wynika z niej, że sto
warzyszenie może ściśle określić przezna
czenie darowanych miastu pieniędzy, prze
kazując je w formie tzw. darowizny celo
wej. Komitet, dokonując jej przelewu na 

zrobił pierwszy krok 
Ostatecznie, poniedziałkowe spotkanie 

członków Społecznego Komitetu Budowy 
Ośrodka Kultury zakończyło się podjęciem 
przez nich uchwały (przy jednym zaledwie 
głosie wstrzymującym), w której deklarują 
oni przekazanie miastu wspomnianych już 
pieniędzy na rewitalizację Pałacu Jabłoń
skich. Tennin przekazania pieniędzy, a więc 
faktyczne dokonanie przelewu darowizny 
celowej na konto miasta, na razie nie został 
określony. (rpm) 

Szansa na koleine 
mieszkania komunalne 
Miasto przejmie dawne garaże ZOZ i byłą bocznicę 

D wie nieruchomości stanowiące wła
sność Skarbu Państwa przejmie na 
własność miasto Głowno. Decyzję 

taką zaakceptowali 26 pażdziemika, na ostat
niej w tej kadencji sesji, radni Rady Miej
skiej w Głownie. Pierwsząjestnieruchomość 
położona przy ul. Spacerowej 21, użytko
wana od roku 1975 przez ówczesny Zakład 
Opieki Zdrowotnej w Głownie, który w la
tach 1987-1989 na działce o pow. 2.542 m2 
wybudował zaplecze techniczne w postaci 
garaży i warsztatuzczęlciąsocjalną Dla obec
nego już Samodzielnego Publicznego Zakła
du Opieki Zdrowotnej w Ołownic przedmio
towy budynek stał się zbędny, natomiast mia
sto chce go wykorzystać na utworzenie ko
lejnych mieszkań komunalnych - wzorem 
tych powstałych w sąsiadującym z nim po
szpitalnym biurowcu przy ul. Kościuszki. 

wykorzystać ją wyłącznie na mieszkania 
komunalne. Może jch tu powstać kilka. 

Stryków według Jonkowskiego 
Nieruchomość przy Spacerowej 21 ma 

być przekazana miastu w formie darowi
zny za pośrenictwem starosty i za zgodą 
wojewody. Miasto stanie się jej właścicie
lem nieodpłatnie, aczkolwiek będzie mogło 

Drugą nieruchomością, którą zdecydowa
ły się przejąć od Skarbu Państwa władze 
Głowna (przy dwóch głosach wstrzymują
cych opozycyjnych radnych Alberta Wa
skiewicza i Romana Wasilewskiego) jest 
kolejny teren po byłej bocznicy kolejowej 
-obejmujący odcinek od przejętego w mija
jącej kadencji mostu na ,,Bykowcu" do drogi 
krajowej nr 14 - o łącznej powierzchni 
3,5 ha. Miasto ma gÓ przejąć w zamian za 
wygaszenie zaległych zobowiązań podat
kowych,jakie wobec niego ma PKP. Więk
szość radnych przekonała argumentacja, 
że od PKP trudno będzie wyegzekwować 
zaległe zobowiązania w gotówce, a w miej
scu przejętej bocznicy powstać mają ścież
ki rowerowe. Na jednej z ostatnich sesji bur
mistrz Brzeski naciskany przez radnego 
Alberta Waśkiewicza ujawnił także, że czę
ścią tych gnintów zainteresowani są miej
scowi przedsiębiorcy m.in. firma Solan 
i stocznia jachtowa Janmor. (rpm) 

J ankowski chce również inwestować 
w oświetlenie dróg, ulic i osiedli miesz
kaniowych, zmierzające do zainstalo

wania monitoringu w celu poprawy bezpie
czeństwa mieszkańców. 

Zaskakująco, dopiero na jednym 
z ostatnich miejsc programu kadencyjne
go Andrzeja Jankowskiego znalazło się 
pozyskiwanie środków z Unii Europej
skiej na realizacje inwestycji gminnych. 
Jankowski tłumaczy, że jest to założenie 
oparte na realiach. Wyjaśnia, że gniina 
Stryków staje się coraz bogatsza, 

przez co traci punkty przy ocenie wnio
sków na dotowanie inwestycji z unijnych 
funduszy. 

Ponadto uważa, że obecny system 
rozdzielania unijnych pieniędzy tak na
prawdę w znakomitej większości gniin 
generuje niepotrzebny nakład pracy i wy
datków na opracowywanie i udokumen
towywanie wniosków. Tymczasem tyl
ko niewielki odsetek gmin ma szczęście 
skorzystać z pomocy. Jankowski podaje 
tu najświeższy przykład wniosku o do
tację z Europejskiego Obszaru Gospo-

darczego na kanalizację w ul. Piłsudskie
go w Strykowie, której gmina nie uzyska
ła. 

Założenia kandydata na burmistrza są Zwierzęta potrzebuiq darów 
jednocześnie programem kadencyjnym z ofia Barańska z Towarzystwa Opieki 
kandydatów na radnych z jego komitetu. , nad Zwierzętami w Głownie liczy na 
W Radzie Miejskiej chciałby on mieć za- pomoc w urządzaniu sclu·oniska dla bez
plecze złożone z dwunastu radnych. Jego domnych zwierząt przy ul. Piaskowej 
komitet wyborczy wystawił kandydatów w Głownie, nieopodal oczyszczalni ścieków. 
w 11 okręgach. Siedem osób kandydują- Pie1wsi darczyt'lcy już się pojawili. Finna 
cych z bum1istrzowskiej frakcji zasiada- Stefanii Skurzyńskiej p!7ekazala jedno pia
ło w radzie kadencji 2002-2006. stikowc okno wmontowane do pomiesz-

(ljs) / czcnia dla kotów. ?bccnic wolontaiiuszki 

czekają na blachę, aby zadaszyć wybieg dla 
kotów, oraz klapę do drzwi w pomieszcze
niu dla kotów, którą wykonają pracownicy 
MZK.TOnZ liczy na wsparcie swojej dzia
łalności pop1zez dostarczanie pokarmu (ryż, 
kasza, puszki) i kocy do legowisk lub wpła
canie pieniądzy na konto: Bank Spółdziel
czy w Głownie 42 878700000000 I 052 
20000001 ~~ 

-
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Troie na trzydziestu 
Roman Wasilewski uważa, że rządowe 

oraz unijne dofinansowania kierowane są 
przede wszystkim na ekologiczne inwesty
cje, więc na pewno byłyby one realizowane, 
gdyby został burmistrzem. 

Grzegorz Klejny podkreślił, że aż 30"/o 
miasta to gnmty leśne, ekologia byłaby dla 
niego istotna, bo już pa.ed wojnąplanowano 
w Głownie budowę sanatoriów gruźliczych. 
Zekologiąwiążesięteżdlaniegooczyszczal
nia, właściwa gospodaika odpadami i kwe
stia schroniska dla zwierząt. 

S pośród dwóch kandydatów lekarzy 
odpowiedzi udzielił Grzegorz Klejny: 

- Mamy demokrację i dzięki nięj rolnik, ho
dowca gołębi czy bezrobotny może ubiegać 
się o stanowisko burmistrza, radnego. 

W trosce o szpltal 
Wiele emocji budziły losy głowieńskiego 

szpitala Grzegorza Klejnego pytano o od
dział dziecie<cy w szpitalu. Kandydat wyja
śniał, że utworzenie takiego oddziału jest 
możliwe i wpłynęłoby to pozytywnie na 
restrukturyz.ację placówki. Oddział miałby 
mieć IO łóżek, objętych opieką medyczną 
przez dwóch :zatrudnionych już pediatrów 
oraz lekarzy z oddziału noworodkowego. 

Do wszystkich kandydatów skierowane 
zostało pytanie o to, co zrobić, aby wypro
wadzić szpital z długów. Roman Wasilew
ski jako bwrnistrz zwiększyłby pięciokrot
nie dotację miasta dla szpitala z 200 tys. zł 
do 1 mln. zł, a także zlikwidowałby trzy 
dyrektorskie stanowiska, w zamian zatrud
niając ordynatorów, których nie ma obecnie. 
Grzegorz Klejny podjąłby się negocjowania 
kontraktu, bo z jego informacji wynika, 
że obecne władze szpitala nie próbowały 
tego robić, tylko przxjęły wprost to, co za
proponował NFZ. Ponadto stawiałby nara
townictwo medyczne z uwagi na bliskość 
węzła autostradowego w Strykowie. Podob
nie za ratownictwem medycznym opowia
da się Barbara Giinther, a także uważa, 
że SP ZOZ-em powinien kierować mena
dżer, a nie polityk z takiej czy inne opcji 
politycznej. 

Inwestorzy i inwestycl• 
Wszyscy kandydaci obecni na debacie 

zdają sobie sprawę, i usiłowali uzmysłowić 
to wyborcom, że miasto nie będzie dyspo
nowało zbyt zasobnym portfelem na inwe
stycje z uwagi na konieczność spłaty kre
dytu zaciągniętego na budowę hali sporto
wej przy Szkole Podstawowej m 2. Będzie 
to rocznie - jak podawała Barbara Giinther 
- około 2 mln zł. Mieszkańcy pytali zatem, 
skąd kandydaci zamierzająpozyskać dodat
kowe pieniądze, aby miasto nie popadło 
w marazm. Barbara Giinther planuje zwal
niać nowych inwestorów z podatków 

dok. ze str. 3 

Trzej kandydaci na burmistrza Głowna (od prawej) Roman Wasilewski, Grzegorz Klejny i Barbara GOnther stanęli 
twarzą w twarz z wyborcami. 

nie dopuszczać do głosu lub głosy te skracać dok ze str. 6 

Mieszkańcy oczekiwali ponadto od kan
dydatów na burmistrza podania pomysłu 
na zatrzymanie młodych ludzi w Głownie, 
którzy są jednym z gwarantów rozwoju 
miasta Barbara Giinther stawiałaby na do
radztwo dla młodych ludzi (prawne, ekono
mic:zne, podatkowe). Specjaliści mogliby 
podpowiedzieć młodym ll)dziom np. jak za
łożyć nową firmę. Roman Wasilewski sta
rałby się dbać o atrakcyjność Głowna pod 
wieloma względami (zagospodarowanie 
wolnego czasu, szpital), aby jak najwięcej 
młodych ludzi chciało w Głownie pozostać. 

Grzegorz Klejny proponuje natomiast 
utworzenie Rady Młodzieży przy Radzie 
Miejskiej. W ten sposób młodzież miałaby 
inicjatywę i głos w mieście. Eliz.a Blas=yk 

oraz pozyskać dla miasta dużego strategicz
nego inwestora na wzór tych w Strykowie. 
Przy okazji jeden z mieszkańców zauwa
żył, że Głowno nie ma żadnych terenów 
inwestycyjnych pod potrzeby dużego in
westora, choć ten temat nie został podjęty. 

do minimwn. Nie dawano swobodnie wypo
wiedzieć się, moina było tylko zadać pyta
nie. 

Gdyby burmistrzem został wybrany 
GrzegorzKlejnyzastanowiłby się nad utwo
rzeniem straży miejskiej przynajmniej trzy
osobowej. Po wypowiedzi jednego 
z mieszkańców, że służby te cieszą się nie
zbyt dużym szacunkiem wśród społeczeń
stwa, Klejny stwierdził, że rozważałby tę 
kwestię. Kandydat ten starałby się ponadto 
wpłynąć na to, aby w Głownie pracowali 
policjanci spoza tego miasta, natomiast 
mieszkający tutaj moglibyby pracować 

Kobieta na fotel burmistrza 
Kneble, bariery, 

robienie porządku 
l. 1trał mlef1ka 

Mieszkańców zainteresował}' dosyć ta
jemnicze sformułowania kandydatów. Bar
bara Giinther twierdzi, że gdy zostanie bur
mistrzem nie będzie kneblowała ludziom ust 
Pytano zatem, kto obecnie te usta knebluje 
i czy jej zdaniem ludzie boją się burmistrza? 

- Przed dzisięjszą debatą otrzymałam te
lefony, i:e jeżeli tu przyjadę, będę miała powy
bijane szyby w samochodzie i poprzebijane 
koła. To również poczytuje jako próbę kne
blowania mi ust - wyjawiła Giinther. Pod 
hasłem ,,miasto bez barier" kandydatka ma 
na myśli usunięcie wszelkich ograniczeń 
mieszkańców w dostępie do władzy i infor
macji- tworzenie punktów poradnictwa unij
nego, prawnego i psychologic:znego(telefon 
zaufunia). 

Roman Wasilewski,radnyrnijaj~j kaden
cj~ potwierdził, że pu.ewodniczący prowa
dził obrady w ten sposób, aby mieszkańców 

w innych miastach. 

Ekologia I młodzi 
Wszyscy trzej kandydaci doceniają wa

lory przyrodnicze miasta i duże obszary 
leśne w mieście. Barbara Giinther podkre
ślała, że zagadnienia gospodarki zasobami 
leśnymi sąjej szczególnie bliskie ze względu 
na wykształcenie i pracę zawodową - zaj
mowała się m.in. doradzaniem projektantom 
terenów zielonych przy lotniskach i dużych 
budynkach użyteczności publicznej. Na 
pewno zatem zadba o trawniki i wyleczy 
kasztanowce, gdyż jest specjalistą Łódzkie
go Ośrodka Doradztwa Rolniczego w tej 
dziedzinie. 

, 

B arbara Giinther jako przyszły bu
rmistrz będzie starała się zmniejszyć 
bezrobocie poprzez stworzenie no

wych miejsc pracy - chce to osiągnąć po
przez pozyskanie nowych inwestorów. 
Myśli o inwestorze strategicznym, nawią
zała już nawet kontakty, których'na razie 
nie chce zdradzać. Jej zdaniem mógłby to 
być inwestor z branży furmaceutycznej, sa
mochodowej lub producent zegarków. 
W pozyskiwaniu inwestorów pomogłaby, 
jej zdaniem, lepsza promocja miasta i jego 
walorów, a nie samego burmistrza. Stawiała
by na promocje w mediach ogólnopolskich. 
Inwestorów chciałaby przyciągnąć również 
poprzez maksymalnie niskie podatki i zwol
nienia w pierwszych latach działania firmy 
w Głownie. Dotyczyłyby one także miesz
kańców otwierających nowe zakłady i usłu; 
gi 

W związku z tym, że miasto będzie dys
ponowało niedużą kwotą na inwestycje 
oraz ze względu na spłatę kredytu zacią
gniętego na budowę hali sportowo-widowi
skowej przy Szkole Podstawowej m 2, kan
dydatka będzie starała się pozyskiwać pie
niądze z zewnątrz, głównie z Unii Europej
skiej. Planuje postawić w pierwszej kolej
ności na budowę dróg. 

Osobiście będzie dbała o sprawiedliwszy 
podział środków na opiekę społeczną, gdyż 
dochodzą do niej skargi na ten temat. 
Jako bwrnistrz będzie wspierała instytucje 
pozarządowe, jak Bank Żywnośc~ lokalne 
stowarzyszenia oraz fimdacje. 

PADtO SPORO PYTAN 

Aby zaktywizować ludzi, głównie mło
dych, do przedsiębiorczośc~ chce urucho
mić fachowe doradztwo w :zakresie pozy
skiwania środków unijnych, prawne i eko
nomiczne. Urzędnicy powinni jej zdaniem 
wychodzić z inicjatywą i podpowiadać pe
tentom korzystne dla nich rozwiązania. 
Chciałaby ponadto nawią7l!Ć kontakty z ist
niejącymi już przedsiębiorcami i prowadzić 
z nimi rozmowy na temat potrzeb, a także 
wstawiać się za pracownikami, którzy skar
żą się w niektórych firmach na mobbing. 

M yśli o usprawnieniu działania służb 
miejskich w zakresie odśnieżania 
ulic, tak aby mieszkańcy Głowna 

mogli na czas dojechać do pracy. Chciałaby 
udostępnić mieszkańcom stanowiska kom
puterowe z dostępem do internetu. Uważa, 
że o tych fimkcjonujących w Miejskiej Bibi
bliotece Publicznej wie niewiele osób 
i jest to zbyt daleko od centrum. Deklaruje, 
że nie wyrazi zgody na prywatyzację szpi
tala i kolejnych usług w jegoramach, jak to 
zrobiono z praniem, gotowaniem i spr.ząta
niem Uważa, że należy dokładnie zOOdać fi
nanse szpitala~ stawiała na uruchomie
nie dodatkowo ratownictwa medycznego 
w związku re zwiększeniem ruchu na trasie 
14 iotwarciemau!ostradyodStrykowa. (eh) 

· p owiedziała min. otwarcie, że ma żal 
do władz gminy, iż mieszkańcy gminy 

• nie mieli okazji dowiedzieć się o działalności 
Stowarzyszenia.,Mroga i o tym, że w kolej
nych latach będzie ono rozdzielało unijne 
pieniądze na turystyczny rozwój obszarów 
położonych nad Mrogą. - Spłyną ogromne 
środki. na turystykę więjską, agroturystyka 
to jedynie jęj mlil/y wycinek Tu chodzi o sze
reg usług. Szhxla. że kiedy był czas na skla
danie wniosków i zastrzeżeń do planu zago
spodarowania przestrzennego, ludzie tego 
nie wiedzieli. Nie byli świadomi, co może im 

, procentować w przyszłości - mówiła Maria 
Sadzewicz-Nowak. Zwróciła ona również 
uwagę na - jej zdaniem - niewłaściwą pro
porcję wydatków gminy na działalność Sto
warzyszenia Przxjaciół Ziemi Dmosińskiej 
prowadzącego zespół Mrożanie i na otwar
tą niedawno świetlicę środowiskową 
w Dmosinie. Ze względu na zakres działal
ności i ilość dokonań, w mniemaniu Marii 
Sadzewicz-Nowak stowarzyszenie z Na
gawek ląduje na gorszej pozycji. Przypo
mniała ona również, że co roku składa ono 
wnioski o dotacje oparte na jego rzeczywi
stych potrzebach, ale nie liczy tylko na to. 
W równym stopniu utrzymuje się z pomo
cy sponsorów. 

W kwestii dystrybucji darmowej żywno
ści MariaSadz.ewicz-Nowakwidziałabyinną 

pomoc niż ta, jaką z GOPS zapropooowała 
jej gmina. 1łumaczyła, że zgodnie z przepi
sami, w rozdawaniu żywności nie mogą 
uczestniczyć pracownicy opieki społecznej. 
Podkreślała, że akcja ta rozrosla się do takich 
rozmiarów, iż ostatni transport żywności li
czył sobie 18 ton, w związku z czym po
trzebny byłby transport, bo teraz stowarzy
szenie może liczyć tylko na sponsorów. 

Wypomniała, że gmina odmownie usto
sunkowała się do prośby stowarzyszenia 
o zwolnienie z opłat za ogrzewanie w pozy
skanych niedawno pomieszczeniach po 
TPSA. - Jeśli stać gminę na wydanie 
500 tysięcy złotych na OSP w Nowostawach 
Dolnych, to i te 2 tysiące na ogrzewanie, 
by się znalazło- mówiła Nowak. Argument, 
że to nie stowarzyszenie, ale 1PSA może 
być stroną w takich ustaleniach, uznała ra
czej za biurokratyczną barierę, niż fuktyczną 
chęć ulżenia stowarzyszeniu. To tylko nie
które tematy poruszane na wielogodzinnym 
zebraniu w Nagawkach. 

Mieszkańcy 
1al•tere1owanl 

ołrotlklem 

Dla mieszkańców tej wsi najważniejszą 
rzeczą były chyba jednak konkretne plany 

gminy na przyszłość, dotyczące ich terenu. 
Wzięciem cieszył się projekt modernizacji 
ośrodka zdrowia, który wójt Supera udo
stępniła na zebraniu do wglądu. Obecnie 
obiekt już na pierwszy rzut oka jest w opła
kanym stanie. Ludzie tym bardziej ciekawi 
byli, jak wyglądał będzie po modernizacji 
- słuchali infonnacji wójtna ternattego,jak:ie 
prace konkretnie zaplanowano. Zaintereso
wani byli nie tylko pacjenci, ale także loka
torzy mieszkań znajdujących się na piętrze. 
I dobrze, bodzięki temu okazało się na przy
kład, że jedna z lokatorek nie znalazła 
wprojekcieoknąswojegopokoju. (ljs) 
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Dziś iest te 5 minut Sport szkolny - tenis stołowy , 
SP KOZLE MISTRZEM POWIATU 

W sumie rozpatnijąc te czte-
1y lata jestem zadowolony 

i uważam, ie z optymizmem mo
żemy wchodzić w kolejny of.:res. 
Rok 2007 hędzie eksplo7)ą inwe
stylji firm na naszym terenie, 
u z tego gmina będzie miała pie
niądze na utrzymanie obecnej sie
ci szkół, dalszą poprawę infra
stni/...-iury, czy inwestycje służące 
ciekawszemu zagospodarowaniu 
c:;asu wolnego dzieci i młodzieży 
- mówił Jankowski. 

Do działań, które wpłynęły ko
rzystnie na Stryków, bunnistrz za
liczył również ubezpieczenie dróg 
i ulic, co zahamowało wydatki 
z budżetu gminy na odszkodo
wania, oraz uregulowanie stanu 
prawnego zalewu w Strykowie. 
Blisko trzykrotne zmniejszenie 
wydatków na rozmowy telefo
niczne urzędników na przestrzeni 
trzech lat (z 122, 6 tys. zł do 
45 tys. zł rocznie), dało oszczęd
ności, które można było wyko
rzystać na modernizację urzędu. 
Natomiast wśród najważniej
szych problemów, z którymi na
dal boryka się gmina, wymienił 
mieszkalnictwo komunalne, któ
rego w Strykowie jest ciągły nie
dosyt, oraz ośrodki zdrowia, któ
rych komunalizacja na rzecz gmi
ny nadal nie jest zakończona. 

Walczak i Kasica 
ocenili 

Z uwagi na mimo wszystko ro
boczy charakter sesji, był to ra
czej tylko szybki rzut okiem na 
dokonania władzy wykonawczej 
i uchwałodawczej w latach 2002 
-2006 ze szczególnym wyekspo
nowaniem jej pozytywów. My 
zapytaliśmy o opinię na temat 
dokonań mijającej kadencji radne
go Bogdana Walczaka oraz radne
go 1 przewodniczącego rady Paw
ła Kasicę. Obydwaj są samorzą
dowcami z niemałym stażem, 
znanymi z wyrazistych poglą
dów i ostrych komentarzy. 

Bogdan Walczak, znany 
z krytykowania burmistrza, uwa
ża, że przez ostatnie cztery lata 
Stryków posunął się do przodu 
w bardzo niewielkim stopniu. Jego 
zdaniem budowanie dróg i to 
w dodatku metodą uproszczoną, 
bez chodników i ścieżek rowero
wych, to tylko kosmetyka, nie
mająca nic wspólnego z nowocze
sną gminą. - Oczywiście, że lu
dziom należą się asfaltowe drogi, 
ale nie można mówić, że się inwe
stuje, a jednocześnie oszczędza na 
tym, co odbija się na bezpiecze1i
stwie i k011zforcie poniszania tymi 
dmgami - mówi Walczak. Uważa 
on, że gdyby burmistrz Andrzej 
Jankowski nic był pod presją rad
nych, z których większość - jego 
zdaniem - dba tylko o własny 
okręg wyborczy, wówczas gmina 
utwardziłaby kilka dróg mniej, 
ale za to byłyby one lepsze. 

Chętnie przywoływane w wy
powiedziach włodarzy Strykowa 
„5 minut gminy" Walczak uważa 
za hasło przereklamowane i nie
wykorzystane tak, jak trzeba, 
w kontekście budowy i urucho
mienia na terenie gminy autostra
dy A-2. Walczak podkreśla, 
że mimo iż autostrada funkcjonu-

je już od ponad 3 m-cy, a niektó
rzy mieszkańcy Strykowa mają 
działki przy samej trasie nr 14, to 
jakoś nie widać, aby powstawały 
na nich nowe firmy usługowe, 
aby ludzie brali sprawy w swoje 
ręce i mogli czerpać korzyści z au
tostrady, a nie tylko ponosić stra
ty związane z natężonym ruchem. 

W jego opinii mocno spóźnio
ne są działania gminy w ·sferze 
przygotowania terenów pod bu
downictwo mieszkaniowe - wy
mienia tu m.in. tereny za osie
dlem Kopernika. Inwestowanie 
w remonty szkół Bogdana Wal-

w sferze inwestycji infrastruktu
ralnych, szczególnie drogowych 
czy kanalizacyjnych. Kasica 
uważa, że polityka rozwoju gmi
ny prowadzona była w sposób 
zrównoważony na całym jej te
renie zarówno w mieście, jak i na 
WSI. 

Uproszczonego systemu bu
dowy dróg nie nazwałby wyma
rzonym, ale za to dającym moż
liwości zrealizowania planów in
westycyjnych gminy na po
szczególne lata z własnych środ
ków budżetowych. Jego zda
niem lepiej robić to na miarę wła-

Modlna, 30 pai.dziemika. W sali 
gimnastycmej Szkoły Podstawowej 
w Modlnej odbyły się w ramach 
Igrzysk Młodzieży Szkolnej mi
strzostwa Powiatu Zgierskiego 
w tenisie stołowym szkół podsta
wowych. Podczas zawodów świet
nie zaprezentowały się drużyny 
dziewcząt Szkoły Podstawowej 
Kożle i Szkoły Podstawowej nr 1 
Stryków. Tenisistki z Kożla wywal
czyły pierwsze miejsce, pokonując 
w finale Szkołę Podstawową z Alek
sandrowa 

Podopiecme nauczyciela wycho
wania fizycznego Macieja Mar
kiewicza nie dały szans rywalkom, 
zasłużenie zdobywając złote meda
le. Szkołę Podstawową z Kożla 
w turnieju powiatowym reprezen
towały Paulina Sobierajska 
z klasy czwartej oraz Patrycja 
Błaszczyk z klasy szóstej. Przy
pomnijmy, że dyrektorem szkoły 
jest Jerzy Makowski. Gminę Stry
ków reprezentowały także uczen
nice Szkoły Podstawowej nr I ze 
Strykowa. Podopiecme nauczycie
la wychowania fizycmego Łuka
sza Orłowskiego zajęły wyso
kie trzecie miejsce, ulegając w decy-

Uczennice Szkoły Podstawowej z Koźla Paulina Sobierajska 
i Patrycja Błaszczyk wywalczyły pierwsze miejsce w drużyno
wych mistrzostwach powiatu zgierskiego w tenisie stołowym 

dującym meczu o srebrny medal za
wodniczkom z Aleksandrowa 0:3. 
Drużynę Szkoły Podstawowej nr I 
ze Strykowa reprezentowały 

Agnieszka Pawlak i Anna 
Brzóska. Do zawodów rejono
wych, które odbędą się w Łęczycy 
oprócz uczennic z Kożla, zakwalifi
kowały się zawodniczki z Aleksan
drowa Łódzkiego. Nieco słabiej za-

pr=ntowali się chłopcy. Drużyna 
SP nr 1 Stryków zajęła piąte miej
sce. Zespół podczas mistrzostw po
wiatu zgierskiego tworzyli Mate
usz Kozioł i Piotr Niźnikowski. 
Z kolei ekipa Szkoły Podstawowej 
z Koźla (Łukasz Banasiak i Ad
rian Podolski) została sklasyfiko
wani na miejscach 7-8. 

AK 

Sport szkolny - sztafetowe biegi przełajowe 

Ósme mieisce Gimnazium 
Ilu ze strykowskich samorządowców zakończonej kadencji 
rządzić będzie gminą przez kolejne 4 lata, okaże się już za 
kilka dni. 

czaka jako radnego i mieszkańca 
Strykowa nie bardzo zadawała. 
- To działania doraźne, a tu po
tr::,eha pr:::yszłoścwwej konceplji 
ofowty na nas:::p11 terenie. Stry
ków 11·iedzial, ::e czeka go rozwój 
inwestycji transportowych i logi
stycznych, a mimo to młodzie:! nie 
mo:!e liczyć na zdobycie takiego 
"}'kształcenia na miejscu - mówi, 
zarzucając gospodarzom Stryko
wa, że nie postarali się o sprowa
dzenie do tego miasta filii ade
kwatnych do zapotrzebowania 
rynku pracy uczelnianych wy
działów. 

Radny Walczak czuje nie tylko 
niedosyt, jeśli chodzi o dbałość 
Strykowa o przyszłość, ale rów
nież o przeszłość, wskazując na 
brak informacji o konkretnej kon
cepcji, co do utworzenia muzeum 
lub izby pamięci Strykowa. 

snych możliwości, niż oczeki
wać, że gminie da pieniądze Unia 
Europejska, czy przesuwać in
westycje, takjak wykonanie dro
gi w Dobrej. - Przykład Brato
szewic poka::,11je. 1za jak dróą 
skalę inwestycje prowadzone są 
na terenach gminnych. W tym 
roku przy ud:;iale mieszkwiców 
gmina ">l'ybudowala aż 30 przy
zagrodowych oczyszczalni ście
ków, czyli najwięcej od momentu 
wprowadzenia 11 nas tej prakty
ki. Znacznie polepszy się oświe
tlenie na ulicach i drogach, co jest 
bardzo ważne z punkju widzenia po
czucia bezpiecze1istwa mieszkwiców 
- wymienia Paweł Kasica. 

Uczennice Gimnazjum Miejskie
go im Jana Pawła TI w Głownie zaję
ły ósme miejsce w mistrzostwach 
województwa łódzkiego w biegach 
przełajowych sztafet, które odbyły 
się w Toporowie powiat Wieluński. 
Głownianki, po świetnej postawie 
w biegach eliminacyjnych, podczas 
zawodów powiatowych i rejono
wych, gdzie uległy tylko jednej szta
fecie Zespołu Szkół Sportowych 
z Aleksandrowa Łódzkiego, teraz 
ambitnie rywalizowały w finale wo
jewódzkim. Zresztą znowu alek
sandrowianki okazały się najlepsze, 
bowiem w zawodach rangi woje
wódzkiej wyprzedziły sztafetę 
z Gimnazjum nr 2 z Wieruszowa 
oraz drużynę zso z Zelowa. Wła
śnie te trzy zespoły odgrywały głów
ne role na trasie, będąc poza zasię
giem pozostałych startujących dru
żyn (w zawodach rywalizowało 12 
sztafet z województwa łódzkiego) . 

Mistrzynie województwa łódzkie
go z ubiegłego roku zawodniczki Gi
manzjum z Tomaszowa Mazowiec
kiego zajęły dopiero szóste miejsce. 
Tym razem odcinki, jakie miały po
konać zawodniczki liczyły około 700 
metrów, a raczej plaski układ trasy 

preferował biegaczki dysponujące 
szybkim finiszem, a nit: reprezentu
jące walory wytrzymałościowe. Być 
może dlatego podopieczne nauczy
ciela wychowania fizycmego Syl
westra Jasińskiego uplasowa
ły się dopiero na 8. miejscu. Zresztą 
sarn udział w finałach wojewódzkich 
trzeba uznać za duży sukces dnlży
ny Gimnazjum Miejskiego, a przy
pomnijmy, że był to już szósty 
udział zawodniczek z Głowna 
w gimnazjalnych mistrzostwach 
województwa łódzkiego w historii, 
w których głownianki nie uplaso
wały się poniżej ósmej pozycji (naj
lepszym miejscem było piąte, które 
aż trzykrotnie udało się wywalczyć 
zawodniczkom Gimnazjum Miej
skiego z Głowna) „ Uważam, że 
dziewczyny miały szansę zająć na
wet piąte miejsce - mówi Sylwester 
Jasiński. Niestety I 60 kilometrów 
ja::xly autokarem, a także niedyspo
Z)'lja jednęj z podstawowych moich 
podopiecznych, spowodowało, że 
nasza sztafeta pobiegła niem słabiej. 
Jednak muszę pochwalić wszystkie 
moje podopieczne za ambicję i wal
k{ na trasie oraz za wytrwałość. bo
wiem już sam udział naszęj szkoły 

w kolejnych mistrzostwach woje
wództwa łódzf..iego jest dużym suk
cesem. " Sztafeta GM z Głowna 
wystąpiła w zawodach w następu
jącym składzie: Lidia Woźniak, 
Katarzyna Stępień, Milena Gra
bowicz, Monika Adamkiewicz, 
Karolina Kujawiak, Magdalena 
Bryk, Anna Mikołajczyk, Joan
na Kucińska, Agnieszka Miko
łajczyk, Aneta Jóźwicka, Daria 
Sitkowska, Marta Potargowicz 
oraz Justyna Michalak. Trady
cyjnie najlepszym czasem na trasie 
spośród gimnazjalistek z Głowna le
gitymowała się Lidia Wożniak, któ
ra uzyskała 2 minuty i 57 sekund. 

Klasyfikacja końcowa 
1. ZSS Aleksandrów 
2. Gim. Nr 2 Wieruszów 
3.ZSOZelów 
4. Gim. Nr 3 Opoczno 
5. ZSO Boguszyce 
6. Gim. Tomaszów Mazowiecki 
7. Gim. Nr43 Łódź 
8.GM Głowno 
9. Gim. Nr4 Bełchatów 

10. Gim. Nr 12 Łódź 
11. Gim. Gruszczyce 
12. Gim. Bielawy 

AK 

Bogdan Walczak nie unika tematu 
początku kadencji pod rządanli bur
mistrza Henryka Kurczewskiego 
oraz jego samego jako przewodni
czącego rady. Z perspektywy cza
su ocenia, że końcówka rządów by
łego burmistrza nie zapisała się do
brze dla Strykowa. - Szkoda, że od
swzął się od mieszkańcó">I; bo to po
gorszylo jego relacjez nimi iźlewply
nęło na ocenę działalności gminy 
- mówi. Co do swojej osoby, żałuje 
tylko, iż podjął się kierowania Agro
inkubatorem. - Ttwało to krótko, ale 
ludzie zupełnie inaczej ocenili nwje 
intencje. One nigdy nie były nviąza
ne z chęcią pozyskania stanowiska, 
czy pieniędzy. Ja po pmstu chciałem 
wdrożyć swoją koncepcje .fimkcjo
nowania tej jednostki -konkluduje. 

Cieszy się on z dużej ilości na
pływających na teren gminy in
westorów, gdyż dają pracę 

mieszkańcom, a tworząca się 
między nimi konkurencja w sfe
rze płac powoduje, iż jest nadzie
ja na ich systematyczny wzrost. 
Mówi, że firm w Sosnowcu, Smo
licach, czy Dobrej nie byłoby tu 
gdyby nie autostrada A-2, ale jed
nocześnie podkreśla, że również 

duża w tym zasługa gminy i obec
nego burmistrza. - Firm)~ które są 
zainteresowane naszym terenem, 

dok ze str. 46 

Remis Sokoła Popów 

W ocenie przewodniczącego 
Pawła Kasicy ostatnie cztery 
lata Strykowa moźna zapisać zde
cydowanie ,,na plus". Dla niego 
nareszcie zaczęło się coś dziać 

najpierw kiemją swoje /.:roki do •SOKÓŁ Popów -PISIAZy-
bum1istrza,pytając, czyterenjest gry 1:1 (1:1) 
odpowiednio przygotowany, i uzy- Bramkę dla Sokoła uzyskał Je-
skują odpowiedź pozytywną - za- rzy Piela w 35 minucie. 
uważa Kasica. Sokół: Kuczkowski - Stopczyń-

Zaznacza, że powołanie na po- ski, Kowalczyk (46, Lesi~), Woło
czątku kadencji Rady Gospodar- WJ~, Patos -Rubach, Ptasmski, Cio-

. · ł · · . d łek (30, Zyguła) -Piela, Pakuła. 
czej me przymos o gm1me za - M b ł · kl · tym 

h k , . . d . ecz y mezwy e zac1ę 
nyc orzysc1, aj~ yme straty I itwardymwidowiskiempiłkarskim. 
finansowe wkwoc1e 7,5 tys. zł. Piłkarzeobuekipnieodstawialinóg. 
Sukcesem tej rady. 1 b~mllStrza A niejednpkrotnie trzeszczały ko
Kas1ca nazywa to, ze me została ści przy męskich, lecz nie brutalnych 
zlikwidowana żadna szkoła, choć, starciach zawodników. Prowadzenie 
jak podkreśla, poczynania koali- objęli popowianie. W 35 minucie 
cji z początku kadencji mogły do Jerzy Piela otrzymał podanie ze 
tego doprowadzić. (ljs) środkowej strefy boiska i w swoim 

stylu przedarł się w pole karne ry
wali. Piłka, po strzale rutynowane
go napastnika Sokoła zatrzepotała 
w siatce. Niestety tylko pięć minut 
cieszyli się zawcx:lnicy gospodarzy. 
W 40 minucie obrońcy Sokoła nie 
upilnowali w polu karnym jednego 
z piłkarzy Pisi, który z bliska poko
nał bramkarza gospodarzy. Po pIZe
rwie obie drużyny starały się zmie
nić rezultat spotkania, jednak zabra
kło, przede wszystkim popowia
nom, precyzji w wykańczaniu akcji 
ofensywnych. 

Wyniki 10. kolejki 
• Sazan - Victoria Łódż 8: l 
• Hetman - Czami S. 1:5 

• Mianów - Start Szczawin 4:2 
• Sokół P. - Pisia Zygry 1: I 
• Huragan - HAS 1 :3 
• Sokół L. - Start II Łódż l :O 

I. Sokół L 9 27 9 O O 42-8 
2. StartlfŁódź 1025 81 l 41-7 
3. Sazan IO 21 7 O 3 62-26 
4. Pisia Zygry 10 20 6 2 2 28-20 
5. HAS 10 19 6 I 3 20-21 
6. MKS Mianów JO 17 5 2 3 26-20 
7. Sokół Popów 1014 4 2 4 23-21 
8. Start S 10 9 3 O 7 29-37 
9. Czarni 9 9 3 O 6 17-33 

10. Victoria 10 6 2 O 8 20-34 
11. Huragan 10 3 l O 9 20-40 
12. Hetman 10 O O O 10 21-88 

AK 
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• SPORT • SPORT • SPORT 

Piłka nożna - 15 kolejka Ili ligi 

DWIE BRAMKI W JEDNEJ MINUCIE 
• GOSSO STAL Głowno-OLIMPIA 

Elbląg 1:1 (0:0) 
Bramki: 1 :O- Bartłomiej Gajewski (56 

min.), 1:1-Piotr Ruszkul (56min.) 
GOSSO: Woźniak - Dopierała, Brodec

ki, Golański (85, Kaluderović), Torres - Po
tocki (77, Ogrodowicz), Bronner, Kamiń
ski, Pogorzałek (70, Bajdziak)- Sobkowicz 
(75, Lasyk), Gajewski. 
Głowno, S listopada. Rzęsisty desz.cz, 

porywisty wiatr i przenikliwe zimno od
straszyło wielu kibiców GOSSO przed 
wybraniem się na stadion i dopingowaniem 
swoich pupili w ostatnim tej jesieni meczu 
o trzecioligowe punkty. Oczywiście na po
czynania piłkarzy na boisku miała koszmar
na aura, jednak od trzecioligowców należy 
wymagać nieco lepszej gry, na znacznie 
wyższym poziomie. Goście do Głowna 
przyjechali, zresztą wcale tego nie ukrywa
li, po pierwsze wyjazdowe zwycięstwo. 
Podczas początkowego okresu gry zawod
nicy obu chużyn walczyli o piłkę w środko
wej strefie boiska, a przez kolejne dziesięć 
minut nieco częściej w posiadaniu piłki byli 
przyjezdni. Drużyna gości ( elbląż.arrie ż.eby 
zdąży~ na mecz do Głowna musieli wyje
chać z Elbląga około godziny piątej rano) 
jednaknie stworzyła sobie jakiejś klarownej 
sytuacji pod bramką GOSSO. 

Gospodarze, jakby dali się wyszumieć 
rywalom i przycisnęli w ostatnim kwadran
sie, wypracowując sobie kilka dogodnych 
sytuacji. W 25 minucie Bartosz Sobko
wiczbędąckilkametrówprzed bramką Olim
pii fatalnie przestrzelił, a dwie minuty póź
niej Calros Torres głowąposłał futbolów
kę nad bramką W 30 minucie z kolei Da
mian Bronner popisał się chytrym strza
łem, jednak piłka po uderzeniu naszego po
mocnika trafiła po drodze jeszcze jednego 
z obrońców i wyszła na rzut rożny. 

W niedzielnym meczu bliżej zwycięstwa byli głownianie (czerwone koszulki), 
którzy tylko zremisowali na pożegnanie rundy jesiennej z Olimpią Elbląg 1:1. 

W 40 minucie Marian Pogorzalek zcJe.- ła chaotyczna walka o piłkę, jednak w 56 
cydował się na indywidualną akcję, jednak min gospodarzom udało się uzyskać pro
głownianin został powstrzymany zdecydo- wadzenie. Po strzale Potockiego piłkę odbił 
wanym wślizgiem jednego z defensorów Hyz, ale do piłki dopadł Gajewski i we
Olimpii. Na 2 min przed zakończeniem pchnąłfutbolówkędosiatki.Zarazpowzno

pierwszej połowy Stefan Potocki i Bar- wieniu gry goście, przy biernej postawie 
tłomiej Gajewski przeprowadzili skład- naszych defensorów, zdołali wyrównać, 
nądwójkowąakcję,jednakpodośrodkowa- a piłkę do siatki skierował Piotr Ruszkul. 
niu w pole karne Sobkowicza w ostatnie Grający z wiatrem goście w drugiej części 
chwili wyprzedzili obrońcy przyjezdnych. meczu stworzyli więcej okazji do zdobycia 
Jeszcze tuż przed przerwą Torres popisał goli. Na szczęście piłkarze GOSSO nie po
się ~liwym uderzeniem zza pola karnego pełnili już raźących błędów w obronie, ra
jednak i tym razem Krzysztof Hyz wy- dzą;sobieskutecmiezatakarnirywali.Głow

szedł z opresji obroną ręką, Przyjezdni w 37 nianie również mieli okazję do zdobyciazwy
minucie mogli objąć prowadzenie. Na szczę- cięskiego gola, jednak kiedy Piotr Bajdziak 
ście strzał jednego z napastników, który już wybiegał na czystą pozycję został nie
pozostawiony bez opieki w polu karnym przepisowo zatrzymany przez jednego 
głownian miał sporo swobody, był niecelny. z graczy Olimpii. 
Po zmianie stron nadal na boiska przeważa- AK 

Piłka nożna - 9. kolejka klasy „B" (grupa I) Piłka nożna -1 O. kolejka 

klasy „B" (grupa 2) 

Wysoka porażka Zjednoczonych 
W ostatniej kolejce rundy jesicnnrj klasy 

,,B" (grupa pierwsza) piłkarze rezerw Zjed
noczonych Stryków dość nieoczekiwanie 
ulegli w Rogowie miejscowej Pogoni 2:7. 
Wydawało się, ż.e strykowian stać na włą
czenie się do walki o pierwsze miejsce w 
tabeli. Niestety ta porażka weryfikuje nasze 
poglądy na temat prolongaty rezerw Zjed
noczonych w bieżącym sezonie. Zdecydo
wanym faworytem rozgrywek są piłkarze 
Pogoni, którzy wyprzedzają w tabeli swo
jego najgroźniejszego konkurenta LZS Ju
stynów o trzy punkty. Justynowianie nie 
dali szans Strudze Dobieszków. 

W kończącym piłkarskąjesień meczu ju
stynowianie na boisku w Bratoszewicach 
zdeklasowali dobieszk<lwian, wygrywając 
aź 9: I. Zatem Zjednoczeni ,,zimować" będą 
na dopiero czwartym miejscu (strykowian 
wyprzedzili jeszcze w klasyfikacji piłkarze 
Orła Piątkowisko), a Struga na siódmej po
zycji w jesiennej tabeli. 
•POGOŃ Rogów-ZJEDNOCZENI 

Stryków 7:2 (2:1) 
Gole dla gospodarzy uzyskali: Leszek 

Warchoł, Sebastian Najder, Roman 
Kowalczyk, Krzysztof Susik, Krzysz
tof Saj, Robert Trejster i Ireneusz 
Malec. Bramki dla pokonanych zdobyli: 
Robert Król i Piotr Nowakowski. 

Zjednoczeni: Ho:finan - Kapusta (46, 
pawłowicz), Karwacki, Dudkiewicz, Adam
kiewicz - M. Makówczyński, Płoszajski, 
Mrówczyński, Adrian (7, Król) - Wilk, No
wakowski (80, Kubicki). 

Gospodarze zaskoczyli Zjednoczonych 
już w 5 minucie, kiedy to po składnej akcji 
zdobyli prowadzenie. Kiedy w 27 minucie 
miejscowi podwyższyli na 2:0, wydawało 
się, ż.e już strykowianie nie podniosą się i nie 
Zdołają odrobić dwubramkowej straty. Jed
nak w 34 minucie Robert Król celnie dobi
jając strzaJ z dystansu Mrówczyńskiego, 
uzyskał kontaktowego gola. Tuż po prze
rwie Piotr Nowakowski strzałem prze
wrotką zaskoczył golkipera miejscowych 

i wydawało się, że rogowianie stracąpierw
sze punkty w bieżącym sezonie. Niestety 
piłkarze Pogoni w 52 i 66 minucie zdobyli 
dwa kolejne gole, byw ostatnim kwadransie 
zdobyć jeszcze trzy bramki i zapewnić so
bie wysokie zwycięstwo. Trzeba jednak za
znaczyć, ż.e od 72 minuty Zjednoczeni grali 
w dziesiątkę, bowiem za dwie żółte kartki 
z boiska ·został usunięty Wilk. 

•STRUGA Dobieszków- LZS Justy
nów 1:9 (1:3) 

Honorowego gola dla Strugi uzyskał Mar
cin Frydrysiak w I 8 min. 

Struga: Święcicki - Śwituniak, Szubert, 
Dziubek, Malicki - Źródło, R Frydrysiak, 
M. Frydrysiak, Rogulski - Kaczmarek, An
tosiak. 

Po dwunastu minutach goście prowadzili 
już 2:0, jednak ambitni dobieszkowianie 
zdobyli gola w 18 minucie i jak mogli starali 
się utrudnić dostęp do własnej bramki wice
liderowi. Niestety tuż przed końcem pierw
szej połowy przyjezdni zdobyli trzeciego 
gola, a po przęrwie już niepodzielnie pano
wali na boisku, strzelając Strudze jeszcze 
sześć bramek. Gospodarzom, szczególnie 
w drugiej części spotkania, zabrakło już sił, 
stąd tak wysoka porażka Strugi. 
~ 
•Pogoń Rogów - Zjednoczeni Il 7:2 
•Struga Dobieszków - Justynów 1 :9 
•GKS Il Ksawerów - Maro Łódź 10:3 
•Byszewy - Fenix 0:3 (walkower) 
•Orzeł Piątkowisko - Miazga 2: 1 
Tabela 

I. Pogoń Rogów 
2. LZS Justynów 
3. Orzeł Piątkowisko 
4. Zjednoczeni Il 
5. Miazga Brójce 
6. Fenix Wągry 
7. Struga Dobieszków 
8. GKS II Ksawerów 
9. Maro Łódź 

IO. LKS Byszewy ' 

9 27 9 o o 33-9 
9 24 8 O 1 43-6 
9 19 6 1 2 26-11 
9 17 522 37-17 
9 13 4 14 31-18 
9· 9 306 19-26 
9 9 306 14-33 
9 9 3 o 6 22-24 
9 3 I O 8 9-73 
9 o o o 9 4-27 

AK 

Remis Sokoła 
O krok od sprawienia sporej niespodzian

ki byli piłkarze Huraganu Swędów. Swędo
wianieco prawda przegrali z HAS-em Wart
kowice 1 :3, jednak napędzili faworyzowa
nym rywalom dużo strachu. Do przerwy 
prowadzili bowiem gospodarze I :O, dopie
ro po przerwie goście w ostatnich dW1,1dzie
stu minutach strzelili trzy gole. Piłkarze ze 
Swędowa nadal okupująprz.edostatnie miej
sce w tabeli klasy ,,B". 

Piłkarze Sokoła Popów na własnym bo
isku nie dali rady czwartej drużynie w b
klasowej klasyfikacji Pisi Zygry. Popowia
nie tylko zremisowali z rywalami l: l i zaj
mują nadal odległe siódme miejsce w tabeli. 
Ekipa Sokoła ma już trzynaście punktów 
straty do lidera, swojego imiennika z Luto
mierska. Zatem wydaje się, ż.e kolejne ma
rzenia popowian o awansie do klasy ,,A" 
spalą na panewce. 

• HURAGAN Swędów - 'HAS Wart
kowice 1:3 (1:0) 

Jedyną bramkę dla Huraganu uzyskał 
Adam Klimczak w 15 min. 

Huragan: Urbański -Klimczak, Piestrze
niewicz, Cłapiński, Łysoń - Przybysz, 
Owczarek, Jędrzejewski, Jędrzejczak (55, 
P. Jasek) - Palmowski, Kucharski. 

Niezwykle wnotywowani przystąpili do 
meczu piłkarze Huraganu. W 15 minucie, 
po dośrodkowaniu z rzutu rożnego Adam 
Klimczak precyzyjnym strzałem głową 
umieścił futbolówkę w siatce bramki przy
jezdnych. Goście zdołali wypracować so
bie kilka dogodnych sytuacji podbran1lco
wych, jednak bardzo dobrze radził sobie 
Łukasz Urbański. Bramkarz Huraganu z 
wyczuciem obronił kilka ~liwych uderzeń 
gości. Goście dopiero w 70 minucie przeła
mali defensywę swędowian i uzyskali wy
równanie. Niestety beniaminkowi nie udało 
się utrzymać remisowego rezultatu, bowiem 
ekipa z Wartkowic jeszcze dwukrotnie w 
końcowych minutach spotkania cieszyła się 
ze zdobytych goli. 

dok nastr.45 

9.11.2006 r. WiEŚCi Głowna i Strykowa 

Piłka nożna - 15. kolejka li/ ligi 

Wiosną będzie ciekawie 
Co prawda w niektórych grupach III ligi 

działacze piłkarscy zadecydowali o rozgry
waniu dwóch kolejek z nmdy rewanżowej, 
ale jak widać na Mazowszu i na Mazurach 
zima ,,zaskoczyła". W bardzo trudnych 
warunkachrozgrywane~fymeczewKo
zienicach i Pruszkowie, a spotkanie Fresko
vity i Świtu zostało odwołane. Mistrzem 
jesieni Concordia, która o dwa punkty wy
przedza Znicz i o pięć Pelikana oraz skienie
wicką Unię. Wiosną będzie ciekawie ... 

I 5. kolejka m ligi: 
• MAWWSZE Grójec - DRWĘCA 

Nowe Miasto Lubawskie 1:3 (0:1); br.: 
Mariusz Solecki (80)- Adrian Fedoruk ( 42) 
i Łukasz Gikiewicz 2 (60 i 81 ). 

•WIGRYSuwalki-NADNARWIAN
KA Pułtusk 0:0 

• ZNICZ Pruszków - RADOMIAK 
Radom 1:2 (0:1); br.: Damian Wojtulewicz 
(82) - Walkiewicz (2) i Michał Kowalczyk 
(64). 

• KS Paradyż - WARMIA Grajewo 
1:0 (0:0); br.: Rafał Kubiak ( 67 karny). 

• GOSSO-STAL Głowno - OLIM
PIAElbląg 1:1 (0:0); br.: Bartłomiej Gajew
ski (57) - Piotr Ruszkul (58). 

• MZKS Kozienice - CONCORDIA 
Piotrków Tryburuilski 1:3 (0:1); br.: Kar
ski (63)- Witold Sowała 2 (9 i 89) i Przemy
sław Łaski (76). 

•FRESKOVITA WysokieMll7.0wiec
kie - ŚWIT Nowy Dwór Mawwiecki od
wołano. 

• UNIA Skierniewice - PELIKAN 
Łowicz 0:0 (p) 

I. Concordia Piotrków (2) 15 33 24-11 10-3-2 8 17 10-5 7 13 14-6 
2. Znicz Pruszków (1) 15 31 28-8 10-1-4 7 16 14-3 8 15 14-5 
3. Pelikan Lowicz (3) 15 28 23-11 7-7-1 8 17 13-6 7 11 10-5 
4. Unia Skierniewice (4) 15 28 15-11 8-4-3 7 18 8-4 8 10 7-7 
5. KS Paradyż (5) 15 25 18-17 8-1-6 7 13 8-6 8 12 10-11 
6. Radomiak Radom (9) 15 23 19-17 6-5-4 8 6 6-10 7 17 13-7 
7. Gosso-Stal Głowno (8) 15 22 15-17 6-4-5 7 15 9-3 8 7 6-14 
8. Świt Nowy Dwór Maz. (7) 14 22 15-8 5-7-2 8 13 11-5 6 9 4-3 
9. Freskovita Wysokie Maz. (6) 14 22 20-16 6-4-4 6 13 13-8 8 9 7-8 

IO. Drwęca Nowe Miasto (12) 15 18 18-21 5-3-7 8 4 5-14 7 14 11-7 
11. Mazowsze Grójec {I O) 15 18 19-21 5-3-7 7 7 7-12 8 li 12-9 
12. Olimpia Elbląg {li) 15 17 20-19 4-5-6 8 14 13-6 7 3 7-13 
13. Nadnarwianka Pułtusk (13) 15 15 11-17 3-6-6 8 7 8-13 7 8 3-4 
14. Wigry Suwałki (14) 15 12 11-23 3-3-9 7 & 5-9 8 4 6-14 
15. Warmia Grajewo (15) 15 5 15-36 1-2-12 8 5 10-14 7 o 5-22 
16. MZKS Kozienice (16) 15 4 8-26 1-4-10 7 5 6-13 8 2 2-13 

Po nazwie drożyny podano: w nawiasie miejsce po poprzedniej kohefce, ilość meczów, 
punkty, stosunek bramek. ilość Z»YCięffw, remisów i porai.ek oraz ilość meczmv. punktów 
i stosunek bramek w meczach u siebie i na wyjazdach. Mistn awansuje do 1I ligi, wicenzistn 
rozgrywa mecz barażo~ am ligę opuści co najmniej jeden - ostatni zespół (w wypad/al 
awansu dwóch zespołów do li ligi). Zespól MZKS Kozienice został ukarany odjęciem 3. 
punktów. 

Piłka nożna - 11. kolejka klasy „A" 

Orlik rozgromił rezerwy 
Sobień, 4 listopada. Piłkarze rezerw 

GOSSO Stali Głowno zostali rozgromieni 
przez ~iada w tabeli Orlika aż 8: 1. Goście 
stracili gole w pierwszych i w ostatnich mi
nutach sobotniego meczu. 

• ORLIK - GOSSO II 8:1 (3:1) 
Honorowego gola dla GOSSO uzyskał 

Rafał Wykrętowicz w 35 min. 
GOSSO II: Smurzyński - Jezierski, 

Wykrętowicz, Piela, R Nagański -Kujawiak, 
Mostowski, Legę.neki, B. Kowalczyk (75, 
Pawlina)- Szajder, Hemka. 

Sobień, 4 listopada. Gospodarze w re
kordowo szybkim czasie, bo już po 5 minu
tach, strzelili głownianom trzy gole i wniwecz 
zamieniała się piajęta wcześniej taktyka pod
opiecznych trenera Arkadiusza Janiaka. 
Natychmiast szkoleniowiec rezerw zrezygno
wał z gry czterema obrońcami przesuwając do 
linii ataku Rafała Wykrętowicza. Manewr 
na tyle się powiódł, że w 35 min goście uzy
skali gola Wykrętowicz otrzymał piłkę, po
daną zgłębi pola i wsytuacjisamnasam poko
nał bramkarza miejscowych. Niestety mimo 
kilku doskonałych okazji do strzelenia gola nie 
udało się głownianom przed p=rwą uzyskać 
kontaktowej bramki. Po przerwie nadal na 
boisku dominowali piłkarze rezerw GOSSO, 
jednak Adrianowi Szajderowi, Adriano
wi Legęnckiemu i Marcinowi Hemce 
zabrakło precyzji i trochę szcz.ę,5cia, by skiero
wać celnie futbolówkę do siatki bramki Orlika. 
Niestety w ostatnich pięciu minutach między 
85,a90minspotkaniaekipazGłownastraciła 
kolejnych pięć goli i przegrałaµieczw zawsty
dzających rozmiarach. 
•Dąbrówka-BŁĘKITNI 1:4 (0:2) 
Bramki dla Błękitnych uzyskali: Dariusz 

Szwajda - 2 (w 80 z ,,karnego" i 90 min.), 
Łukasz Wawrzyńczak (w 10 min.) oraz 
Adam Białek (w 22 min.). 

Błękitni: Dudziński - Zajączkowski, 
Nowak, Jóźwiak, R. Filipiński - Salomon 
(83, Kotlarek), Białek, Wawrzyńczak, A. 
Stecko -Sielski, Szwajda. 

Tomasz Kujawiak jest jednym z naj
młodszych zawodników rezerw GOS
SO, jednak coraz częściej trener Ar
kadiusz Janiak desygnuje do gry tego 
napastnika młodego pokolenia. 

Dąbrówka, 5 listopada. Dmosinianie 
mitno nie najsilniejszego Składu ( w ekipie 
gości z konieczności musiał grać 48-letni 
Andrzej S\ecko, który, jak się okazało 
podczas meczu wcale osłabieniem chużyny 
z Dmosina nie byi a wręcz przeciwnie) i z 
jednym graczem rezerwowym, pewnie 
pokonali outsidera rozgrywek LKS Dąbrów-
ka 4:1. Błękitni już po 22 min prowadzili 
2:0, a gole dla gości uzyskali Łukasz Waw
rzyńczak, który zaskoczył bramkarza 
LKS-u strzałem~ dystansu oraz jeden znaj
młodszych na boisku szesnastolatek Adam 
Białek, który wykorzystał dokładne poda-
nie Dariusza Szwajdy. Po zmianie stron 
gospodarze już w 50 min uzyskali kontak
towego gola, jednak kropkę na i postawili 
dmosinianie, którzy uzyskali dwie kolejne -
bramki. W 80 min rzut kamy pewnie wyko-
nał Szwaj da (faulowany był Stecko ), a dzie
sięć minut później ponownie Szwajda usta-
lił wynik meczu. 

AK 
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· Sport szkolny - tenis stołowy Tenis ziemny - łowicka Liga Tenisowa w Hali 

GIMNAZJALISTKI Z BRATOSZEWIC 
MISTRZYNIAMI POWIATU .ZGIERSKIEGO 

Niezawodny Paweł Roiek 

Zgierz., 30 pai.dziernika. W zgierskiej 
hali MOSiR odbyły się w ubiegłym tygo
dniu mistrzostwa gimnazjów w tenisie sto
łowym W kategorii dziewcząt, w których 
wzięło udział dziesięć drużyn, pierwsze 
miejsce i tytuł mistrzowski wywalczyły 
gimnazjalistki z Bratoszewic (dyrektor szko
ły Ewa Piórkowska). Dagmara Błasz
czyk, Justyna Jannusz i Barbara Sła
by rozegrały pięć spotkań i odniosły pięć 
zwycię&w, tracąc zaledwie jeden punkt, kie
dy to w meczu eliminacyjnym pokonały 
4: 1 Gimnazjum Mąkolice. Bratoszewicżan
ki, przygotowane do zawodów przez na
uczycielkę wychowania fizycznego Elżbie
tę Foks, nie dały szans rywalkom, bowiem 
w pozostałych meczach nie straciły nawet 
punktu. 

Wysoką formę zaprezentował Paweł 
Rojek. W trzeciej kolejce w rozgrywkach 
grupy ,,A:' głownianin pewnie pokonał in
nego tenisistę, reprezentującego Głowno 
Pawła Kowalskiego w dwóch krótkich 
setach 6:0 i 6:0. Paweł Rojek w trzecim ko
lejnym meczu zanotował zwycięstwo i 
współlideruje w klasyfikacji z Marcinem 
Lesiakiem, który pokonał Krzysztofa 
Gajewskiego 6:3, 6:2 i zgromadził także 
trzy pU!Jkty. Powoli odrabia zaległości Ar
kadiusz Janiak. Głownianin w zaległym 
meczu pewnie pokonał Grzegorza Ste
fańskiego 6:1, 6:0,jednaknasz zawodnik 
~jeszcze dwa kolejne zaległe mecze do 
rozegrania Jacek Okoński zainkasował 
pierwszy punkt w biciącym sezonie. 

• Czułek - Okoński 3:6,1 :6 
Mecz zaległy: 
• Stefański - Janiak 1 :6,0:6 
Tabela 

l. Lesiak Marcin 
2. Rojek Paweł 
3. Gajda Krzysztąf 
4. -Oawr-0ński 
5.Jani 
6.; 
7. Grzywacz 
8. Okoński Jacek 
9. Stefański Grzeg9rz 

IO. 

Grnpa • .B" 

3 3 
3 3 
2 2 
3 2 
1 1 
1 1 
1 1 
3 1 
2 ' ó 
3 o 
3 o 
3 Q 

•Kuś - Krzeszewski 2:6,1:6 
• Czerwińsk.i - Zybała 2:6,2:6 
• Urbanik - Woźniak 1 :6,2:6 
• Kuza - Z. Rojek 6:3,6:3 

:6:-0 
6:tl 
4:0 
5:2 

• Walczak - Kucharski 6:4,0:6,2:6 
• Bucki - Kuciński 6:3, 6:7, 6:1 
Tabela 

W pólfinale ekipa z Bratoszewic poko
nała Gimnazjum m 3 ze Zgierza 3:0, a w 
:finałach, do których oprócz bratoszewicza
nek zakwalifikowały się także zawodniczki 
GimnazjumMiejskiegoAleksandrówŁódz
ki i Gimnazjum Mąkolice, reprezentacja 
Gimnazjum Bratoszewice pokonała swoje 
rywalki w identycznym stosunku 3:0. Za
tem tenisistkom z Mąkolic nie udało się po
wtórzyć ubiegłorocznego sukcesu i obronić 
tytułu mistrzowskiego. Przypomnijmy, że 
podopieczne nauczyciela wychowania fi
zycznego Adńana Horeckiego w półfi
nale pokonały ZSL-G Głowno 3:0. Barw 
reprezentacji Gimnazjum z Mąkolic broni
ły: Andżelika Pietrzak i Edyta Mosz
czyńska. Drugie miejsce w mistrzostwach 
zatem przypadło drużynie Gimnazjum 
Mąkolice, a trzecie zajęły aleksandrowianki. 
Tuż za zawodniczkami z Aleksandrowa 
Łódzkiego uplasowały się uczennice Zespo
łu Szkół Licealno -Gimnazjalnego z Głow
na Głownianki w grupie eliminacyjnej po
konały Gimnazjum ze Szczawina 3 :O oraz 

Mistrzynie powiatu zgierskiego w tenisie stołowym. Od lewej stoją Justyna 
Jarmusz, Elżbieta Foks (nauczycielka wf), Dagmara Błaszczyk oraz Bar
bara Słaby. 

Nasz tenisista pokonał Mariusza Czuł
ka także w dwóch setach 6:3, 6:1 i awanso
wał na ósme miejsce w tabeli grupy ,,A". W 
grupie ,,B" dość nieoczekiwanej porażki 
doznał Zbigniew Rojek. Faworyt w zma
ganiach grupy ,,B"JJ=gl'ałz Pawiem Kuzą 
3:6,3:6.NiezwalniazatotempaJarosław 
Krzeszewski. Lider grupy ,,B" odniósł 
trzecie zwycięstwo, pokonują Jana Ku
sia 6: 1, 6:2. Natomiast Krzysztof Kuciń
ski, po pasjonującym trzysetowym meczu, 
niestety uległ Andrzejowi Buckiemu 3:6, 
7:6, 1:6. Kuciński, po porażce z Buckim 
zajmuje jedenastą pozycję w klasyfikacji.. 

l.Krzeszewski Jarosław 3 3 
2$.uza Paweł 2 2 
3.WoZ11ia 2 

3 
3 
3 
2 

w identycznych rozmiarach rozprawiły się 
z Gimnazjum z Ozorkowa, zajmując w gru
pie pierwsze miejsce. Dopiero właśnie 
w półfinale Patrycja Kamińska i Anna 
Markiewicz uległy Gimnazjum z Mąkolic 
0:3. W meczu o czwarte miejsce podopiecz
ne nauczyciela wychowania fizycznego 
Szymona Kowalczyka przegrały z Gim
nazjum Miejskim z Aleksandrowa 0:3. Nie 
powiodło się za to zawodniczkom Gimna
zjum Miejskiego z Głowna. Podopieczne 
nauczycieli Grzegorza Szkupa i Toma
sza. Rożniaty odniosły tylko jedno zwy
cię&wo, pokonując 3:0 Gimnazjum z Mo
dlnej. Drużynę Gimnazjum Miejskiego 
Głowno reprezentowały w mistrzostwach 
powiatu zgierskiego Sylwia Mikulska, 
Karolina Sadowska, Renata Kotus 

Piłka nożna młodzieżowa 

oraz Eliza Miśkiewicz. Zakończone mi
strzostwa powiatu zgierskiego w tenisie sto
łowym szkół gimnazjalnych w kategorii 
dziewcząt okazały się niezwykle udane 
w wykonaniu szkolnych reprezentacji na
szego regionu, bowiem w pierwszej czwór
ce turnieju znalazły się aż trzy drużyny 
z gminy Głowno i Stryków. Tytułem mi
strzowsk.immogąpochwalić się zawodniczki 
z Bratoszewic; srebrne medale przypadły 
uczennicom z Mąkolic, a czwarte miejsce 
wywalczyły gimnazjalistki z Głowna. 

Klasyfikacja końcowa mistrzostw po-
wiatu zgierskiego (turniej dziewcząt) 
1.Gimnazjnm Bratoszewice 
2.Gimnazjum Mąkolice 
3.Gimnazjom Miejskie Aleksandrów 
4.ZSL-G Głowno AK 

Grupa • .A" 
• Sukiennik - Janiak - przełożony 
• Gawroński - Gizywacz 7:6,3:6,4:6 
• Stefański - Gajda - przełoż.ony 
• Gajewski - Lesiak 3:6,2:6 
• Kowalski - P. Rojek 0:6,0:6 

6.Kucharski Radosław 
7.Urbanik Grzegor.i: 
1!.Czerwiński Piotr 
9.Bucki Andtzej 

10.Wakzak Lukasz 
tl.KucinskiKrzy~ztof 
12.Kuślan 

. 3 

3 
2 
3 
3 

Piłka nożna - Liga Okręgowa Juniorów 

Pun~t iuniorów 
• Kolejarz - GOSSO STAL 1:1 (1:0) 
Gola dla GOSSO uzyskał B. Tomczyk 
GOSSO: Ślązak-Piela, R. Owczarczyk, 

Szczepaniak (Szafran), Koszelski, Zakrzew
ski - Owczarczyk S, Gibała (B. Tomczyk), 
A. Tomczyk - Kluska, Florczak 

AK 

16 bramek miodzików GOSSO Wynik spotkania otworzyli niestety w 
20 minucie gospodarze. Zawodnicy Kole
jarza wykorzystali błąd w ustawieniu obro
ny głownian i pokonali bramkarza GOSSO. 
Po stracie gola podopieczni trenera Prze
mysława Borkowskiego w dalszym 
ciągu przeważ.ali. Niestety jednak gra się za
ostrzyła i piłkarze łódzcy otrzymywali raz 
po raz żółte kartki. Po jednym z fauli na 
bramkarzu Ślązaku wszyscy myśleli, że 
będzie musilił opuścić boisko lecz wszyst-

ko skończyło się pomyślnie i golkiper Stali 
mógł dalej uczestniczyć w zawodach. Jesz
cze kilka razy sędzia przezywał mecz, żeby 
można było udzielić pomocy ,,stalowcom". 
Kiedy Tomczykowi udało się strzelić w 
końcu wyrównującą bramkę w 55 minucie, 
wydawało się, że głownianie wreszcie prze
rwą passę bez zwycięstwa. Jednak gospo
-Oarze skupili się na obronie remisowego re
zultatu i nie przebierali w środkach. Kiedy 
jednak udało się strzelić drugiego gola, sędzia 
nie uznał bramki, stwierdzając naszym zda
niem, wątpliwy spalony. Kolejny mecz, któ
ry spokojnie powinien się zakończyć pew
nym zwycięstwem GOSSO, skończył się 
w zasadzie stratą kolejnych ważnych punk
tów przez juniorów z Głowna AK 

Aż szesnaście goli w ostatnim meczu run- graczom niestety zabrakło precyzji 1 zdecy
dy jesiennej zaaplikowali młodzi piłkarze dowania w sytuacjach podbramkowych. 
GOSSO Stali Głowno. Podopieczni trenera • ZJEDNOCZENI -LKS Różyca 0:0 
Szymona Kowalczyka w meczu o mi- W I połowie adepci futbolu ze Strykowa 
strzostwo klasy „Michałowicż" (rocznik osiągnęli wyraźnąprzewagę,jednakrnłodym 
1992)rozgromili Sokoła Sygułę Aleksandrów _zawodnikom Zjednoczonych zabrakło sku
Łódzki 16: 1, prowadząc już do przerwy teczności. Po zmianie stron więcej podbram-
9:0. Fakt, że w ekipie gości wystąpili za- kowych akcji stworzyli goście, jednak tym 
wodnicy w większości nieco młodsi, jednak razem bardzo dobrze w bramce Zjednoczo
końcowy rezultat robi wrażenie. Rówieśni- nych zagrał Miller, którywyhronił k.ilkanie
cy „stalowców" piłkarze Zjednoczonych bezpiecznych strzałów i zachował czyste 
Stryków w swojej grupie rozgrywkowej konto do końcowego gwizdka Sędziego. 
walkowerem pokonali LKS Gałkówek Oka- Klasa „Michałowicz" (rocznik 1992) 
załosię,żerywalenieposiadająkartzawod- • GOSSO - SOKÓŁ 16-1(9:0) 
niczych, które zostawili na jednym z wy- Bramki dla GOSSO zdobyli: Waśkie-
jazdowych spotkań w Koluszkach. Naj- wicz - 4, Kotlarek i Marciniak po 3, 
młodsi l;ldepci futbolu grali tym razem ze Gozdera i Golis po 2, Binkiewicz i No
zmiennym szczęściem. Ekipa GOSSO wak po 1. 
(rocznik 1995)przegrałanawłasnymobiek- GOSSO: Winciorsk.i - Marciniak, Go
ciezPTCPabianice2:6, adrużynaZjedno- lis, Sibielak, Koszelski - Nowak, Kostrze
cwnychtakżenawłasnymboiskubezbram-. wa, Głowacki, Binkiewicz, - Waśkiewicz, 
kowo zremisowała z LKS-em Różyca Kotlarek oraz A Kapusta, Dańczak, Maru-

Klasa „Górski'' sik, Suchenek, Kunicki i Gozdera. 
• GOSSO - PfC 2:6 (O:i, 1:2, 1:2) Goście ambitnie walczyli z nieco stinxzymi 
Gole dla GOSSO Stali: Cybulski i gol głownianami,jednakpodopiecmi ~Szy-

samobójczy. mona Kowalczyka byli wtymmeczuznacz-
GOSSO: Łysio, D. Owczarek - S. nie lep;i i mogli wygrać w jesz.cze wyższych 

Owczarek, Kowalczyk, Rojewski, Igna- rozmiarach. Już do pu.erwy ga;pcxlai7.e strzt>. 
towsk:i, Waśkiewicz, Cybulski, Okoński, liliprzyjezdnymdziewi.~goli,czymniecoode
Mazurkiewicz, Gibała, Baranowski, La- brali ochotę do giy aleksandrowiano 
tosiewicz • LKS Gałkówek - ZJEDNOCZENI 

Goście w każdej tercji mieli nieznaczną Stryków 0:3 (walkower) 

towarzyski, skoro już strykowianie przy
jechali, warto było zagrać. Także i na boisku 
lepsi okazalisiępodopieczni trenera Krzysz
tofa Wojtczaka, którzy pokonali rywali 
3:2. Gole dla Zjednoczonych zdobyli: Ma
teusz Błaszczyk, Piotr Jesionowski 
oraz Bartłomiej Kwiatkowski. AK 

PRZYSŁOWIE LUDOWE O POGODZIE: 
„GDY W LISTOPADZIE LIŚĆ NA SZCZVTACH DRZEW TRZYMA, 
TO W MA.KJ NA NOWE LIŚCIE SPADNIE JESZCZE ZIMA" . 

• SYTUACJA SYNOPTYCZNA: Pogodę kształtować będą 
uklady niżowe znad Skandynawii. Z zachodu napływa 
wilgotna, ale dość ciepła jak na listopad masa powietrza. 
•CZWARTEK-PIĄTEK: 
Zachmurzenie umiarkowane do dużego z przelotnymi 
opadami deszczu. Widzialność dobra, w czasie opadów 
słaba. Wiatr zachodni, umiarkowany, okresami 
do silnego i porywistego. Temp. max w dzień: 
+ 8°C do+ 5°C. Temp. min w nocy: + 4°C do -1°C. 
• SOBOTA - NIEDZIELA: 
Zachmurzenie umiarkowane, okresami do dużego 
z przelotnymi opadami deszczu lub deszczu 
ze śniegiem. Widzialność dobra do umiarkowanej, 
zamglenia, w czasie opadów słaba. 
Wiatr z kierunków zachodnich, umiarkowany, 
okresami do silnego i porywistego. 
Temp. max w dzień:+ 4°C do+ 6°C. 
Temp. min w nocy: + 3°C do - 2°C. 
• PONIEDZIAŁEK - ŚRODA: 
Zachmurzenie umiarkowane, okresami do dużego 

~ 

~ 
~ 
ł przewagę, którą udokumentowali strze- Miejscowi nie posiadali kart zawodni

lonymi golarni. Głownianie co prawda ków, zatem sędzia nie dopuścił do meczu i 
skonstruowali kilka dogodnych sytuacji odgwizdał walkower. Jednak trenerzy obu 
podbramkowych, jednak naszym młodym zespołów zdecydowali się, by zagrać mecz 

z przel9tnymi opadami deszczu lub deszczu ze śniegiem. 
Drogi śliskie! Widzialność dobra do umiarkowanej, 
zamglenia, w czasie opadów słaba. Wiatr z kierunków 
zachodnich, umiarkowany, okresami do silnego 
i porywistego.Temp. max w dzień: + 1°C do + 4°C. 
Temp. min w nocy: + 1°C do - 3°C. 

• PROGNOZA BIOMETEOROLOGICZNA: . j 
Pogoda niekorzystnie wpływać będzie na < 
nasze samopoczucie. e 
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Walka w każdym niedzielnym meczu była niezwykle zacięta. Blok obrońców tytułu mistrzowskiego siatkarzy Rzemiosła Głowno 
okazał się i tym razem skuteczny. 

Siatkówka - XXVI Turniej o Puchar Burmistrza 

• CIEKAWE MECZE, DUZO EMOCJI 
Głowno, 5 listopada. W niedzie- w niedzielę 17 grudnia w wielkim siatkarskie umiejętności. W grupie 

lę w hali widowiskowo-sportowej finale. Mamy nadzieję, że przynaj- pierwsz.ej mistrzowie ubiegłorocz
w Głownie siatkarz.e :zainaugurowa- mniej jedna drużyna w finałowym nych rozgrywek ekipa Rzemiosła 
li XXVI Turniej o Puchar Burrni- spotkaniu reprezentować będzie pewnie pokonała Woblery 2005 3:0, 
strza, imprezę, którą zorganizowali nasze miasto. Przypomnijmy, że - choć siatkarz.e Woblerów dzielnie 
Urząd Miejski w Głownie, Szkoła w jubileuszowym XXV turnieju po walczyli w każdym secie, przegry
Podstawowa nr 2 w Głownie oraz dwóch latach supremacji siatkarzy wającwposz.czególnychpartiachnie
głowieńskie ognisko TKKF Expan- TKKF BS Głowno nastąpiła zrnia- :znacznie. Pierwsza drużyna Expan
dor. Do zawodów zgłosiło się aż na na mistrzowskim tronie. Siatka- <lora nie miała problemów z pokona
dwanaście drużyn. Jedna z ekip Po- rz.e Rzemiosła Głowno prz.ełarnali nie All Stani2006, wygrywając łatwo 
Jon Dermedic reprezentuje Łódź, wkońcuhegemonięlokalnegorywala 3:0, ale już spotkanie TKKF Expan
dwie drużyny TKKF Księżak i po zwycięstwie w finałowym spo- efor II - ZS nr 1 dostarczyło wiele 
i Medest Ekonomik przyjechały tkaniu Puchar Burmistrza Wojci~ emocji. Ostatecznie, po zażartrj wal
z Łowicza, a pozostałe zespoły cha Brzeskiego powrócił do rąk ce zwyciężyli zawodnicy, reprez.en
w sile dziewięciu to ekipy głowień- ,,nernieślników''. Mecz o pierwsz.e tujący popularnego „Cebertowicza" 
sicie: Rzemiosło, TKKF BS, TKKF miejsce, był najciekawszym w ubie- 3:2. Finaliści z ubiegłego turniejusiat
Expandor, TKKFExpandorII2006, głorocznych rnistr.wstwach. Zatem kam: TKKF BS uporali się z dziel
Woblery 2005, All Stars 2006, ZS Ill" ciekawe, cz.y w bieżącej edycji zno- nie walczącą drużyną Bosmana, po-
1 im. Cebertowicza, Uiząd Miejski wu o puchar walczyć będą,,nernieśl- konując rywali 3:0. Podobnie było w 
oraz Bosman. Drużyny zostały nicy"i„bankierzy".Amożedowal- konfrontacjiKsiężakai Polonu-Dei-
przydzielone do dwóch grup elirni- ki o okazały puchar włącz.y się ktoś medic. Łodzianie wygrali 3:0,jednak 
nacyjnych, a ekipy, które zajmą dwa trz.eci? Pierwsz.e mecz.e bież.ących rywalizacja w każdym secie była wy
pierwsz.e miejsca w grupie 1 O grud- rozgrywek był ciekawe i emocjonu- równana. Ambitnie walczyli siatka
nia roz.egrają mecz.e półfinałowe. jące. Widać, że zawodnicy od wio- rz.e, reprezentujący Urząd Miejski. 
Zwycięzcy półfinałów zagrają snyniepnYżnowaliidoskonaliliswoje Głownianie przegrali niestety z Me-

Piłka nożna - 17. kolejka IV ligi 

destemEkonomikiemŁowicz 1 :3, ale 
przy większ.ej koncentracji głownian 
mecz mógł zakończyć się ich zwy
cięstwem 

Grupa! 
•Rzemiosło - Woblery 3:0 
• TKKFExpandor II -ZS nr 1 2:3 
•TKKF Ex.pandor- All Stan; 3:0 

I. TKKF Expandor 1 2 3-0 
2. Rzemiosło 1 2 3-0 
3. ZS nr 1 1 2 3-2 
4. TKKF Expandor II 1 1 2-3 
5. Woblery I I 0-3 
6. All Stars I 1 0-3 

Grupa li 
• TKKF BS - Bosman 3:0 
• Polon-Dermedic - Księżak 3:0 
•Ekonomik- Urząd Miejski 3:1 

1. Polon-Dermedic I 2 3-0 
2. TKKF BS 1 2 3-0 
3. Ekonomik I 2 3-1 
4. Urząd Miejski I 1 1-3 
5. Bosman ·1 I 0-3 
6. TKKF Księżak 1 I 0-3 

AK 

Słabsza I polowa 
i precyzji, kiedy to w dogodnych sy
tuacjach pod bramką Warty nie po
trafili zmusić do kapitulacji dobrz.e 
broniącego golkipera miejscowych. 
Wydaje się, że przy większ.ej kon
centracji stać było strykowian na 
wywiezienie punktu z Sieradza. AK 

9 .11.2006 r. WiC.ŚCi z Głowna i Strykowa 

Kalendarz kibica 
W najbliższą sobotę 11 listopada 

w nowej hali prz.y Szkole Podsta
wowej nr 2 w Głownie odbędzie się 
druga kolejka 26.Tumieju o Puchar 
Burmistrza w siatkówce. Tym ra
z.em do zawodów zgłosiło się dwa
naście drużyn, a o puchar ufundo
wany przez burmistrza Głowna 
Wojciecha Br.zeskiego rywali
zuje aż dwanaście ekip, które po
dzielono na dwie grupy. Do pierw
sz.ej grupy eliminacyjnej przydzie
lono Rzemiosło, Woblery, TKKF 
Expandor, TKKF Expandor 2006 
II, All Stars 2006 oraz ZS nr I im. 
Cebertowicza. W grupie drugiej ry
walizować będą TKKF BS, Polon 
Dermedic Łódź, TKKF ,,Księżak" 
Łowicz, Urząd Miasta Głowno, 
Ekonomik Łowicz oraz Bosman. 

Zatem zapowiada się niezwykle 
ciekawa rywalizacja pod siatką i po 
raz pierwsz.y w nowowybudowa
nej głowieńskiej hali, gdzie w końcu. 
będzie można podziwiać w całej kra
sie siatkówkę w wykonaniu drużyn 
rywalizujących w 26. edycji Pucha
ru Burmistrza. Druga kolejka spo
tkań odbędzie się w niedzielę 11 li
stopada o godzinie 11 :OO (grupa I) 
oraz o godzinie 13:30 (grupa II). 
Wsz.ystkie piłkarskie klasy roz
grywkowe, w których biorą udział 
dmżyny z nasz.ego regionu, zakoń
czyły już rywalizację oprócz piłka
rzy czwartej ligi. Czwartoligowcom 
pozostały do roz.egrania jesz.cze trz.y 
kolejki. W na1bliższ.ej siedemnastej 
serii Zjednoczeni Stryków w sobo
tę 11 listopada zrnieizą się na wła
snym boisku z Omegą Kleszczów. 
Początek spotkania zaplanowano na 
godzinę 14:00. Tenisiści stołowi Al
les TKKF Głowno tym razem na 
wyjeździe 14 listopada (wtorek) 
w Koluszkach o godzinie 19:00 ry
walizować będą z tamtejsz.ym LKS
em i wydaje się, że głownianie po
winni wrócić bogatsi o trz.y punkty 
z Kolusz.ek. W piątek 17 listopada 
wznowione zostaną_ rozgrywki 
Amatotskich Mistrzostw Łowicza 
w siatkówce. 

Po dwutygodniowej prz.erwie do 
walki o punkty w mistrzostwach 
przystąpią zatem głowieńskie eki
py. TKKF BS zmierz.y się z lZS
emRetki i będzie to dla „bankierów" 
mecz prawdy, bowiem Retki wy
dają się mieć silną ekipę, natomiast 
TKKF Expandor powalcz.y z Gron
kami Łowicz. W tym spotkaniu fa
worytami są siatkarz.e z Głowna, 
którzy powinni pokonać beniamin
ka pierwszoligowych rozgrywek. 

Tenisiści, którz.y biorą udział w roz
grywkach Łowickiej Ligi Tenisowej 
w Hali będą w najbliższą niedzielę 
odpoczywać, a wznowienie rozgry
wek zaplanowano na 19 listopada. 

.Wtedy to Paweł Kowalski 
zmierz.y się z Jackiem Okoń
skim, Paweł Rojek (TKKF 
Expandor Głowno) walczyć będzie 
ze Zbigniewem Gajewskim, 
a Arkadiusz Janiak rywalizować 
będzie z Grzegorzem Gawroń· 
skim. Pierwsza grupa rozpocznie 
zmagania o godzinie 17:30. W gru
pie drugiej Krzysztof Kuciński 
zrnierz.y się z Jarosławem Woź
niakiem, a Zbigniew Rojek (Al
les-Głowno) zagra z Jarosławem 
Krzeszewskim. Mecze grupy 
drugiej zaplanowano nieco wcz.e
śniej, bo na godzl5:00 (hala OSiR 
w Łowiczu). 

Sobota, 11 ~a: 
• godz.11:00, w hali sportowej 

w Głownie odbędzie się druga kolej
ka spotkań Turnieju o Puchar Bur
mistrza. O godzinie 11 :OO rywalizo
wać będą drużyny uczestniczące 
w rozgrywkach grupypierwsz.ej, na
tomiast o godzinie 13:30dozmagań 
przystąpią z.espoły grupy drugiej. 

• godz. 14:00, na boisku Stry
kowie piłkarze Zjednoczonych 
w meczu o mistrzostwo IV ligi po
dejmować będą Omegę Kleszczów. 

Wtorek, 14 l§twada: 
• godz. 9:30, w sali ZS nr 2 

w Bratoszewicach odbędzie się 
gminny Jesienny Turniej Minisiat
kówki. W zawodach wezmą udział 
drużyny chłopców. 

• godz. 19:00, w meczu o mi
strzostwo II ligi amatorskich rozgry
wek tym razem w Koluszkach 
z miejscowym LKS-em przyjdzie 
rywalizować tenisistom stołowym 
Alles TKKF Głowno. 

Piątek. 17 listopada: 
• godz. 20:00, w hali OSiR 

w Łowiczu, w tzzeciej serii spotkań 
o mistrzostwo I ligi Amatorskich Mi
strzostw Łowicza w siatkówce 
TKKF BS Głowno zmierz.y się 
z l.ZS-em Retki, a TKKF Expandor 
Głowno rywalizować będzie z Gron
kami Łowicz. 

Niedzida. 19 lbtąpada: 
e godz. 15:00, w hali OSiR 

w Łowiczu odbędą się kolejne me
cze Łowickiej Ligi Tenisowej w Hali. 
O godzinie 15:00 rywalizować będą 
zawodnicy występujący w grupie 
drugiej, natomiast od godziny 17:30 
do tenisowych zmagań przystąpią 
zawodnicy z grupy pierwszej. AK 

Sierad7., 5 listopada. O nieko
rzystnym wyniku niedzielnego me
czu Zjednoczonych z Wartą w Sie
radzu zadecydowała pierwsza po
łowa spotkania. Niestety goście po
pełnili w pierwsz.ych 45 minutach 
zbyt wiele błędow, by myśleć o wy
wiezieniu choćby punktu z Siera
dza. Wicelider czwartoligowych roz
grywek wykorz.ystał dwie nadarza
jące się okazje do strz.elenia goli i za
pewnić sobie zwycięstwo. 

--------------------------OGŁOSZENIE PŁATNE -

•WARTA Sieradz-ZJEDNO
CZENI Stryków 2:0 (2:0) 

Zjednoczeni: Śniady - Majew
ski (30, Adamkiewicz), Lenart, Du
dziński, Wojtczak (65, Mrówczyń
ski) - Makówczyński, Sender, 
Wnuk, Małecki (46, Tomczyk)-Wi
śniewski, Fortuna 

Sierad7., 5 listopada. Pierwsza 
połowa, którą goście grali pod wiatr 
należała do sieradzan. Piłk= War
ty z.epchnęli strykowian do głębo
kiej defensywy, jednak tylko dzięki 
prostym błędom podopiecznych 
trenera Rafała Wnuka miejscowi 
mogli zawdzięczać dość łatwe pro
wadz.enie. Najpierw w 27 minucie, 
po rzucie rożnym jeden z gracz.y 
Warty, ocz.ywiście pozostawiony 
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Piłkarze Zjednoczonych Stryków (żółte koszulki) nie wywieźli 
z Sieradza nawet punktu, przegrywając z wiceliderem IV ligi 0:2. 

w polu bramkowym bez opieki, Valente.Poprz.erwiegospodarz.eod
strzałem głową skierował piłkę dali środek boiska strykowianom, 
w stronę bramki Zjednoczonych. a sami nieco cofuęli się pod własną 
Piotr Makówczyński jednakzdo- bramkę. Mimo szczelnej obronymiej
łał wybić piłkę sprz.ed linii bramko- scowych Zjednoczeni stworzyli kil
wej. Niestety sędzia asystent miał ka doskonałych sytuacji. W 55 mi
zupelnie odmienne zdanie na ten te- nucie Wiktor Wiśniewski w sy
mat i strykowianie musieli wzna- tuacjisarnnasarnzbramk=mzbyt 
wiać grę z.e środka boiska. Wydaje długo zwlekał z.e strzałem i obrońcy 
się jednak, że futbolówka całym zdołali wybić piłkę, a dziesięć minut 
swoimobwodemnieminęlaliniibram- później Wnuk oddał silny strzał na 
kowej, zatem wszystko wskazuje na bramkę rywali z około 12 metrów, 
to, że decyzja arbitra była zbyt· po- ale niestety futbolówka posz.ybo
chopna. Niestety stracony gol nieco wała nad poprz.eczką W 70 minucie 
przybił ekipę gości, bo trz.y minuty grający trener Zjednoczonych popi
później, po szybkim roz.egraniu rzu- sał się precyzyjnym strzałem z rzu
tu wolnego sieradzanie podwyższy- tu wolnego, jednak jakimś cudem 
li na 2:0, a przytomnym podaniem, golkiper miejscowych zdołał sparo
otwierającym drogę do bramki Zjed- wać piłkę. Także Wojciechowi 
noczonych popisał się Braz.ylijczyk, Senderowi i Przemysławowi 
grający w barwach Warty Fabiano Fortunie zabrakło nieco szczęścia 

Komitet Wyborczy Wyborców 

Dla Głowna 

BRZESKI Wojciech I 
Kandydat na Burmistrza Głowna 

Pozycja nr 1 na karcie do głosowania 

Szanowni Państwo 
Jeżeli zechcecie oddać na mnie swój 
głos będzie to dla mnie wielkim 
zaszczytem i zobowiązaniem do 
dalszej aktywnej pracy na rzecz 
rozwoju naszego miasta by żyło się 

w nim leP.iej, wygodniej i bezpieczniej. 

I 
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